
Št. 5 / Leto 72 / Celje, 2. februar 2017 / Cena 2,50 EUR / Odgovorna urednica NT mag. Marjetka Raušl Lesjak

INTERVJU

AKTUALNO

KRONIKA

AKCIJA

ŠMARJE PRI JELŠAH

KULTURA

CELJE

ŽALEC

ŠPORT

GOSPODARSTVO

str. 26-27

Preverite prosta delovna 
mesta!

ZAPOSLOVANJE IN KARIERA

str. 17

Nepozabna pravljica sredi 
Francije

Kaj bo s Petričkom?
Danes Petriček kaže izjemno žalostno podobo, čeprav ostaja večini Celjanov v 
lepem spominu kot kraj mnogih srečanj. Toda dogajanja, povezana z »otroki s 
Petrička« in podržavljenjem, so ga vendarle zelo zaznamovala. Duhove prete-
klosti bi s tega griča nad mestom morda uspel pregnati kupec, ki bi tam naredil 
novo športno-rekreacijsko središče.

Foto: SHERPA

Jože in Petra Melanšek
str. 18

Rešitev za led na cestah 
obstaja, a je predraga

Četrti poskus za 
kamnolom, drugi za Lavo

Azilanti v Oblakovi in 
Kajuhovi ulici?

Stupica ostal brez 
županove podpore

Bodo v poslovni coni 
gradili motel?

Nasilje v šoli – kdo in kako 
ukrepa?

Predstavitev 
fotomonografije Vinka 
Skaleta

str. 12-13

str. 2-3

str. 14-15

str. 10

str. 8

str. 7

str. 6

str. 4

str. 33-40

Št. 7 / Leto 71 / Celje, 18. februar 2016 / Cena 2,50 EUR / Odgovorna urednica NT mag. Marjetka Raušl Lesjak

GOSPODARSTVO

KULTURA

POTOPIS

ŠPORT

AKTUALNO

KRONIKA

str. 32

AKCIJA

str. 36-37

AKCIJA

INTERVJU NAŠA TEMA

(S)hujšajmo z Novim 
tednikom in Radiem Celje

str. 16str. 12-13

Miran Gracer: Celjan z 
dvojno veliko začetnico

Vizionarstvo ali nasedle 
naložbe

Na Poljskem šokirali tudi 
celjski rokometaši

str. 26-27

Optimizem med 
čebelarji
Slovenci radi posegamo po medu in medenih izdelkih. Medena afera, ki je po 
novem letu razburkala domačo javnost, se je polegla in za zdaj večjih posledic 
ni pustila. Tako so ta teden ugotavljali čebelarji v naši regiji.

Foto: arhiv NT (SHERPA)

str. 7

Smeli načrti za razvoj 
regije

V Celju odslej Obi

RADEČE

Pripravljajo nove turistične 
projekte

Parkiranje, ki lahko vodi v 
katastrofo

Premiera predstave 
Varovano območje

Blišč in beda Dubaja

str. 3

str. 4

str. 8

str. 10-11

str. 14

str. 34-35

str. 42-43



2 Št. 5, 2. februar 2017AKTUALNO

Marsikaterega voznika te 
dni, čeprav je minilo že več 
kot štirinajst dni od sneženja, 
motijo ledene plošče na neka-
terih cestah, pešce pa nekate-
ri pločniki, po katerih so še 
vedno kupi snega ali zalede-
nele zaplate. Te ponekod ne 
omogočajo niti vožnje invali-
dom na invalidskih vozičkih. 
Odmevni pravilnik o rednem 
vzdrževanju javnih cest, ki je 
prinesel nekaj sprememb, o 
čemer smo že poročali, s tem 
nima popolnoma nič, pravi 
vodja celjske zimske službe 
pri Vocu Božidar Kočevar. 
»Težava je v podhlajenosti 
terena,« dodaja. Toda rešitev 
obstaja, a je na žalost za našo 
državo in občine predraga, 
čeprav je to zanemarljivo v 
primerjavi s stroški, ki nasta-
jajo z odpravo zdravstvenih 
posledic vseh poškodb in tudi 
nesreč, do katerih prihaja na 
zaledenelih površinah.

Ne glede na vse kritike, ki 
se vsako leto v zimski sezoni 
vsujejo na zimske službe pov-
sod po Sloveniji, to ne pome-
ni, da delavci zimskih služb 
ne delajo. Daleč od tega. Je pa 
res, da se je večletno varčeva-
nje države na vseh koncih in 
krajih odrazilo tudi v številu 
zimskih ekip pri pluženju, 
posipavanju in čiščenju cest. 

Rešitev za led na cestah obstaja, a je predraga
Toda v primerjavi s stroški obravnave poškodb ljudi je 
strošek za rešitev zanemarljiv

Čeprav je zanimivo naslednje. 
Območja, ki jih določene eki-
pe zimske službe čistijo in 
plužijo, se vsa ta leta zmanj-
šujejo in ne povečujejo. Enako 
je tudi na Celjskem.

Kje je nastala 
težava?
Najprej k pojasnitvi situaci-

je te dni, ko so ledene plošče 
pravo prekletstvo za voznike 
in pešce. Trenutno zimske 
službe, ki skrbijo za posipava-
nje, za to uporabljajo mešani-
co soli v granulah in kalcijeve-
ga klorida ali magnezijevega 
klorida. Slednja sta – po do-
mače zapisano – razmočena. 
Takšna mešanica se prime na 
cestišče. Do dežja. In tu je na-
stala v preteklih dveh tednih 
težava. Dež je sol spral s ceste, 
pesek tudi, nastale so ledene 
plošče, ki so tesno sprijete s 
podlago. Tega se v zimski 
službi zavedajo.

»Tudi odjuga in višje tem-
perature v enem dnevu tega 
ne bodo rešile takoj. Ljudje 
morajo razumeti, da so nizke 
temperature in podhlajenost 
terena pravzaprav ›hladilnik‹. 
Ko se led zaradi tega in dežja, 
ki spere sol s podlage, pritrdi 
na podlago, je nemogoče to 
odstraniti. To lahko ljudje in 
podjetniki vidijo tudi na svojih 

dvoriščih. Veliko ljudi nas je 
klicalo, kako bi ta led na svojih 
območjih odstranili, vendar 
smo vsem povedali enako,« 
pravi Kočevar. Razume ljudi, 
vendar naproša, da morajo lju-
dje razumeti tudi njih. Dodaja, 
da spremembe v pravilniku 
nimajo s temi težavami, ki se 
pojavljajo na terenu, popol-
noma ničesar. Vedno so odšli 
pravočasno na teren, dodaja, 
a vremenskih razmer, pred-
vsem nizkih temperatur, niso 
mogli prelisičiti.

In kje je (predraga) 
rešitev?
Rešitev sta suh kalcijev klo-

rid ali suh magnezijev klorid, 
ta bi namreč te ledene plošče 
s podlage odstranila takoj, ven-
dar ne bi smela biti v mešanici 
pri posipavanju, ampak bi mo-
rala biti stoodstotni spojini in 
ne razmočeni. Toda pojavi se 
težava. Ena tona takšne spojine 
stane štiristo evrov. S to koli-
čino bi lahko posuli od petsto 
do tisoč kvadratnih metrov. To 
pomeni, da bi bil strošek preve-
lik za vsa območja. Torej smo 
spet pri varčevanju države. »Pri 
tem je pomembno še nekaj,« 
dodaja Kočevar. »Če bi se lah-
ko zimske službe z gotovostjo 
›naslonile‹ na napovedi vreme-
noslovcev in če bi natančno 

vedele, da bodo temperature 
nizke še mesec dni, bi se lah-
ko zdaj pogovarjali, da, tudi o 
tem, da bi bilo smotrno iti tudi 
v ta nakup, čeprav so stroški 
višji,« zaključuje.

Zaledenele površine so mar-
sikoga spravile na urgenco ali 
v bolniško posteljo. Zaradi 
padcev prihaja največkrat do 
poškodb gležnjev in kolen, pri 
starejših pa do poškodb kolka. 
In s takšnimi poškodbami se 
srečujejo povsod po Sloveniji. 
Vprašanje, ki se nam je poro-
dilo, je naslednje: ali bi morali 
na ravni države in občin raz-
mišljati morda o tem, da bi bil 
dodaten strošek za spojino, ki 
bi marsikoga rešila težav in 
preglavic, zimskih služb pa 
tudi neupravičenih kritik upra-
vičen v primerjavi s stroški, ki 
nastanejo z zdravljenjem in 
rehabilitacijo poškodovanih 
zaradi ledu?

Primerjali smo 
stroške …
Poglejmo, koliko stane 

samo obravnava enega bol-
nika zaradi poškodbe noge 
ob padcu na zaledenelih po-
vršinah. Obravnava poškodo-
vanega bolnika v bolnišnični 
urgentni kirurški ambulanti 
stane od štirideset do 250 

Seznam dimnikarjev 
objavljen

Bistvena 
novost

Od 1. februarja velja na po-
dročju varstvenega dodatka in 
denarne socialne pomoči bi-
stvena novost. Od tega datuma 
ni več zaznamb na nepremič-
ninah nekaterih prejemnikov. 
Gre za prejemnike, katerih sta-
novanje ali hiša nista vredna 
več kot 120 tisoč evrov.

V tej nepremičnini morajo tudi 
imeti stalno prebivališče. Vrhov-
no sodišče je po uradni dolžno-
sti že opravilo izbris zaznamb na 
nepremičninah tistih prejemni-
kov denarne socialne pomoči 
ali varstvenega dodatka, ki so 
ju prejeli v obdobju od začetka 
leta 2012. Dediči zapustnikov, ki 
so prejemali denarno pomoč ali 
varstveni dodatek do 1. februarja 
letos, bodo morali prejeta sred-
stva vrniti. BJ

Ministrstvo za okolje in prostor je na 
svoji spletni strani objavilo seznam dimni-
karskih družb z dovoljenjem in dimnikar-
jev z licenco. Po novem lahko uporabniki 
dimnikarskih storitev izberemo dimni-
karsko službo sami in to s tega seznama.

To moramo storiti najpozneje do kon-
ca junija letos in to za obdobje dvanajstih 
mesecev. Če tega ne bomo storili, bo di-
mnikarske storitve opravil izvajalec, ki je 
imel zadnji dan preteklega leta koncesijo. 
Pogoj je seveda, da je pridobil dovoljenje 
za opravljanje dimnikarskega dela. Nov 
Zakon o dimnikarskih storitvah je začel 
veljati novembra, seznam dimnikarjev je 
bil objavljen pred kratkim.

Dimnikarskim službam podeljujejo do-
voljenja in licence upravne enote, ki jih lah-
ko tudi odvzamejo. Iz Celja so na seznamu 
trije ponudniki dimnikarskih storitev. To so 
Andrej Božič, s. p., Celjski dimnikarji, d. o. 

o., in Janko Tomažič, s. p. Na seznamu so 
tudi trije ponudniki iz Spodnje Savinjske 
doline: Plamen skupina iz Griž, Energetika 
Pečnik iz Kaple in Dimnikarstvo Savinja iz 
Žalca. V Slovenskih Konjicah so med po-
nudniki Dimnikarske storitve Milan Kolar, 
s. p., in Dimnikarstvo Lapuh. Iz Drenskega 
rebra pri Lesičnem je na seznamu Janez 
Reberšak, s. p., in iz Velenja Energetika 
Pečnik. Ministrstvo namerava objavljeni 
seznam še dopolnjevati.

Po novem zakonu moramo dimnikarske 
storitve naročiti vsaj enkrat na leto, sicer 
nas bo država oglobila. Po novem lahko 
dimnikar zaračuna največ 25,02 evra na 
uro. V primeru, če je dimnikarska služba 
od naše male kurilne naprave oddaljena več 
kot 25 kilometrov, sme dimnikar dodatno 
zaračunati še potne stroške (za vsak kilo-
meter razdalje nad 25 kilometrov).

BRANE JERANKO

UVODNIK

Mag. MARJETKA 
RAUŠL LESJAK

Misel tedna

(Paulo Coelho)

Treba je tvegati. Čudež življenja resnično doumemo šele 
tedaj, ko dopustimo, da se zgodi nepričakovano.

Ponos
»Fantje, Slovenija je ponosna na 

vas!« je bil zgolj eden v množici napi-
sov, ki so minuli ponedeljek preplavili 
prestolnico ob sprejemu naših brona-
stih rokometašev. Dejstvo je, da samo 
uspehi naših športnikov, ne glede 
na zvrst športa, pri celotnem narodu 
vzbudijo ponos. Žalostno, a resnično. 
»Tagi«, kot sta mislovenci in nasijuna-
ki*, se pri našem narodu rojevajo zgolj 
ob izjemnih športnih dosežkih. Tudi 
državna zastava večkrat plapola na 
takšnih dogodkih v tujini in ob spreje-
mih doma kot na stavbah ob državnih 
praznikih. Pravzaprav je pesem Kdor ne skače, ni Sloven'c 
že postala naša druga himna.

»Bravo, dedci. Pri minus osmih stopinjah Celzija moj ›dizel‹ 
zmrzne. Vi niste. Vsaka čast!« * Uspehi državnih športnih 
reprezentanc ali klubov in dosežki posameznikov na tekmah 
svetovnega pokala so izjemni sprožilci valov narodovega nav-
dušenja in ponosa. Psihologija množice ob takšnih dogodkih 
igra svojo neustavljivo igro, športniki pa postanejo narodni 
junaki. V ponos so celotnemu narodu. Ljudske množice jih 
dobesedno nosijo po rokah. Je to zato, ker se kot država ne 
moremo kititi z ničemer drugim? Recimo z izjemno učinko-

vitim političnim sistemom, 
najbolje izpeljano zdravstve-
no reformo, zavidljivim ži-
vljenjskim standardom? 
Namesto da bi se narodna 
identiteta v naši državi gra-
dila od »zgoraj navzdol«, se 

pravi od vrha oblasti v smeri proti ljudskim množicam, se 
gradi obratno, od »spodaj navzgor«. Slovenija kljub prvi dami 
v Beli hiši nima vidnejše vloge v areni svetovne niti evropske 
politike, nima pomembnejšega vpliva med drugimi narodi. 
Zato pa Slovenci toliko bolj »sekamo« v športu in se kot celo-
ten narod napajamo iz korita, ko vanj pritečejo zlato, srebro 
ali bron. Tudi in zlasti politiki, ki hitro pristavijo svojo postavo 
ob bok športnikom na stopničkah.

»Enkraten podvig. Neprecenljivo.« * Dosežek je še toliko 
slajši, če gre za situacijo, ki se sprva zdi izgubljena. Takrat 
v »igro« stopijo močna čustva. Nobena skrivnost ni, da je 
prav šport tisto področje, kjer si celo moški dovolijo javno 
čustvovati. Pa ni pomembno, ali je to v gostilni ob skupin-
skem ogledu tekme, na domačem fotelju ali na štadionu pred 
večtisočglavo množico. In ni nič čudnega, če solzo sreče potoči 
celo profesionalni komentator med neposrednim prenosom. 
V takšnem zmagovitem trenutku se prav vsi identificiramo 
z uspehi naših športnikov.

»Naša Ilka, lep deklič, ne boji strmin se nič.« * Tudi na 
spletnih omrežjih je tiste pregovorne slovenske razdeljenosti 
bistveno manj, ko gre za uspeh naših športnikov. Roko na 
srce, tudi tam se žal ni mogoče povsem izogniti spet pre-
govorni nevoščljivosti in privoščljivosti, a ideološki razkol 
med narodom postane za trenutek nepomemben. »Vzamem 
enko, dobro pogledam progo in se vržem dol,« Ilka preprosto 
povzame svojo zmago z rodno mariborščino. Res ni mogoče 
reči kaj drugega kot: »Naj jo veter nese kaj najdlje!« * Očitno 
je šport tisti, ki ustvarja naš narodni prestiž.

*Citati so s spletnih forumov ob športnih uspehih minuli 
konec tedna.

Kdor ne skače,
ni Sloven'c je
naša druga himna.

Naš bralec je pred dnevi dobil kazen občinskih redarjev, ker je pri parkiranju storil prekršek v Gosposki 
ulici. Na isti ulici so bile medtem talne oznake popolnoma nevidne, ker jih je prekrival led …



3Št. 5, 2. februar 2017 AKTUALNO

OTVORITEV
9. 2. ob 10. uri

Vabljeni!
Engrotuπ d.o.o., Cesta v Trnovlje 10a, 3000 Celje

NAJ SODOBNEJ©EGA
TU© HIPERMARKETA
V PLANETU TU© CELJE

Rešitev za led na cestah obstaja, a je predraga Kaj porečejo 
uradniki, 
ki pišejo 
pravilnike?

Ministrstvo za notranje za-
deve se posredno preko polici-
je sooča tudi s primeri nesreč, 
ki se dogajajo zaradi zalede-
nelih cest in pločnikov. Mini-
strstvo za zdravje se posredno 
preko bolnišnic in zdravstve-
nih domov sooča z obravnavo 
poškodb zaradi padcev na po-
ledenelih površinah. Na mini-
strstvih sestavljajo pravilnike 
in spremembe predpisov. Zato 
smo na obe ministrstvi posla-
li vprašanje, ali se jim ne zdi 
smiselno javno opozoriti ali 
odpreti debato o primerjavi 
stroškov posledic, ki ob po-
večanem številu nesreč in po-
škodb presegajo stroške, ki bi 
nastali, če bi država vložila več 
denarja v posodobitev načina 
posipavanja cest z bolj ustre-
zno snovjo ali s povečanjem 
števila ekip zimskih služb. Z 
obeh ministrstev odgovorov 
do zaključka redakcije nismo 
prejeli. Z notranjega ministr-
stva so naše vprašanje celo pre-
usmerili na Ministrstvo RS za 
infrastrukturo, kamor smo se 
prav tako obrnili sami. Vendar 
so nas tudi z infrastrukturnega 
ministrstva napotili na Direkci-
jo za infrastrukturo, ki pravza-
prav, kot so nam tam povedali, 
ni pristojna za tak odgovor, saj 
naj bi šlo za »politične« dogo-
vore o takšni temi. Direkcija le 
izvaja naloge ministrstva, na 
ravni katerega se pravilniki in 
dogovori sklepajo.

evrov. Pregled pri zdravniku 
specialistu, oskrba bolnika 
in samo osnovni RTG-pre-
gled stanejo štirideset evrov, 
če so potrebni mavčenje, 
repozicija kosti, anestezija 
ali morebitno dodatno slika-
nje, se cena celotne storitve 
poviša na 250 evrov. Takšen 
bolnik po obravnavi odide v 
domačo oskrbo in nato nje-
govo zdravljenje nadaljujejo v 
kontrolnih ambulantah, kjer 
nastajajo dodatni stroški, ki 
pa v zapisanem znesku niso 
všteti, saj smo za primerjavo 

Upravljavec cest se sam odloči, kdaj bo začel posipavati oziroma plužiti v zimskih razme-
rah. Pri snegu to pomeni najkasneje takrat, ko je snežna višina do največ 10 centimetrov 
za avtoceste, hitre ceste in državne ceste, kjer je povprečen letni dnevni promet več kot 
štiri tisoč vozil, in do 15 cm za ostale državne ceste. Nov pravilnik torej ne daje osnov, na 
podlagi katerih bi bilo letošnje izvajanje zimske službe drugačno kot v preteklih letih, so 
v začetku tega leta zapisali v izjavi za javnost na ministrstvu za infrastrukturo. Res pa je 
tudi, da so to priporočeni kriteriji, vsaka zimska služba pa lahko začne plužiti sneg, še 
preden ga zapade 10 ali 15 centimetrov.

tokrat upoštevali samo del 
obravnave v bolnišnici.

V primeru, ko je potreb-
na bolnišnična obravnava 
poškodovanca, torej da bol-
nik ostane v bolnišnici, je 

cena odvisna od zahtevno-
sti obravnave. Bolnišnična 
obravnava poškodbe kolena 
ali gležnja stane od petsto do 
2.600 evrov, zapestja od 460 
do dva tisoč evrov, obravnava 

kolka pa kar od 3.200 do šest 
tisoč evrov. Seveda celotno 
zdravljenje takšnega bolnika 
stane še več, ker zdravljenje 
po končani hospitalizaciji ni 
končano, ampak se nadalju-

je. Takšen bolnik je namreč 
obravnavan še v kontrolni 
ambulanti, včasih pa potre-
buje še fi zioterapijo oziroma 
rehabilitacijo. Številke, ki 
smo jih neuradno pridobili 
v uredništvu, so zanesljive 
in v bolnišničnem zdravlje-
nju veljajo samo za enega 
bolnika. Če pa upoštevamo, 
da se poškoduje več oseb po 
vsej Sloveniji, se ti stroški 
pomnožijo in se vrtoglavo 
zvišajo …

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: SHERPA

Morda je res videti idilično. A je tudi nevarno.

Med poškodovanimi zaradi padcev na zaledenelih površinah 
je veliko upokojencev. Najpogosteje si pri tem poškodujejo 
kolk. Zdravljenje in rehabilitacija takšne poškodbe sta dol-
gotrajna in predvsem draga.
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V ponedeljek je začela 
veljati ponudba celjske 
družbe Alea inženiring za 
odkup delnic Term Dobr-
na, ki še niso v njeni lasti. 
Alea že ima 32,8 odstotka 
term, za preostali delež pa 
ponuja 2,01 evra za delni-
co. To pomeni, da bo za ce-
loten paket delnic, če bodo 
ostali lastniki ponudbo 
sprejeli, plačala malo več 
kot 934 tisoč evrov. Ponud-
ba bo trajala do 28. marca, 
prag uspešnosti ni določen.

Alea, ki je v lasti družine 
Korošec in jo vodi odvetnik 
Dušan Korošec, je pomemb-
na lastnica term že več kot 
desetletje. Pred leti je bil z 
39-odstotnim deležem najve-

čji lastnik zdravilišča propa-
dli Zvon Ena Holding, danes 
je to družba Sanatus, ki je v 
lasti Skupine Maksimilijan 
oziroma celjskega podjetni-
ka Aleksandra Jančarja. Kot 
je znano, je Sanatus najprej 
leta 2014 iz stečaja Zvona 
Ena kupil 17 odstotkov del-
nic Term Dobrna, lani je z 
odkupom večine delnic, ki 
jih je imela Skupina G, svoj 
lastniški delež povečal na 
približno 33 odstotkov.

Aleksander Jančar na 
vprašanje, ali bo sprejel po-
nudbo, še ne želi odgovoriti. 
Pravi le, da mora o tem še 
razmisliti in narediti izra-
čune, prav tako tudi noče 
komentirati ponujene cene.

DUTB zastavni 
upnik

Tretji največji lastnik Term 
Dobrna je z malo več kot 
21-odstotnim deležem še 
vedno Zvon Ena Holding. 
Stečajna upraviteljica druž-
be Mojca Breznikar je pove-
dala, da so delnice, tako kot 
vsi ostali vrednostni papirji 
Zvona, zastavljene, imetnik 
je Družba za upravljanje 
terjatev bank. V slabi banki 
pravijo, da ponudbo Aleje še 
proučujejo.

Pet odstotkov delnic Term 
Dobrna ima v lasti Adikko 
bank, lastniki preostalih del-
nic so manjši delničarji. Med 
njimi ima največji,1,2-odsto-

tni delež Jernej Potočnik, 
deleži ostalih delničarjev so 
manjši od odstotka.

Denar za delnice 
iz lastnih sredstev
V Aleji razlogov, zakaj 

so se odločili za prevzem, 
doslej še niso pojasnili, a 
so poudarili, da pri tem ne 
sodelujejo z nobenim pod-
jetjem ali osebo. Kot so za-
pisali v prospektu, ki so ga 
objavili skupaj s ponudbo, 
želijo 100-odstotni delež 
Term Dobrna zaradi boljšega 
upravljanja družbe. Napove-
dali so tudi, da ne načrtujejo 
nobenega prestrukturiranja 
ali kakšnih drugih statutar-
nih sprememb, prav tako 

Za delnico Term Dobrna dva evra
Alea bo prevzem zdravilišča plačala manj kot milijon evrov – Aleksander Jančar in DUTB o ponudbi še razmišljata

prevzem ne bo vplival na 
delovna mesta.

Alea bo, je še zapisal di-
rektor Dušan Korošec, na-
kup financirala iz lastnih 
sredstev, in sicer iz tekočega 

poslovanja, dobička iz leta 
2015, ki znaša 308 tisoč 
evrov, in iz kratkoročnih 
finančnih naložb v višini 2 
milijona evrov.

JANJA INTIHAR

Četrti poskus za kamnolom, 
drugi za Lavo

Kmalu se bo začelo 
novo poglavje ene najbolj 
razvpitih prodaj stečajne 
mase na Celjskem. Sodi-
šče je že pozvalo ločitvene 
upnike podjetja CM Celje, 
da povedo svoje mnenje o 
novem predlogu stečajne 
upraviteljice Milene Sisin-
ger za prodajo kamnoloma 
v Veliki Pirešici. To bo v 
treh letih in pol že četrti 
poskus prodaje. Pravza-
prav bo že peti. Sklep o če-
trti prodaji, ki ga je sodišče 
sprejelo maja lani, namreč 
ni postal pravnomočen, saj 
se je nanj pritožil upnik 
Ahac NG, zdaj Voc Eko-
logija. Zapletlo se je tudi 
zaradi republiškega sklada 
stavbnih zemljišč, ki je po 
šestnajstih letih ugotovil, 
da je polovica kompleksa 
v državni lasti, nato se je 
tej svoji izločitveni pravici 
odpovedal. Kdaj bo draž-
ba, Sisingerjeva še ne more 

napovedati, saj predvide-
va, da se bo spet kaj »za-
lomilo«.

Stečajna upraviteljica pri-
čakuje namreč negativno 
mnenje podjetja Voc Eko-
logija, ki je v lasti družin 
Moškotevc in Škoberne in 
ki že nekaj časa poskuša 
preprečiti prodajo, kakršno 
predlaga. Podjetje Voc Eko-
logija, ki je ločitveni upnik 
propadlega celjskega grad-
binca postalo z odkupom 
terjatev Banke Koper, na 
sklepe sodišča že ves čas po-
šilja ugovore. Lani je vložilo 
tudi tožbo, s katero je želelo 
doseči prepoved izkorišča-
nja kamnoloma. Posledica 
tega bi bilo popolno razvre-
dnotenje premoženja, ki ga 
predstavlja kamnolom. Ta je 
namreč nekaj vreden samo 
takrat, ko obratuje. Iz ocen, 
narejenih leta 2013, izhaja, 
da bi tržna vrednost kamno-
loma brez koncesije bila le 

Na prvi dražbi leta 2013 je bila izklicna cena za 480 tisoč 
kvadratnih metrov velik kamnolom v Veliki Pirešici malo 
več kot 15 milijonov evrov. Stečajna upraviteljica predlaga, 
naj na novi dražbi znaša 7,5 milijona evrov. Po neuradnih 
informacijah na ponovno prodajo čaka kar nekaj podjetij 
in nekatera med njimi bi bila za kamnolom pripravljena 
plačati toliko ali še več.

Nova izklicna cena za poslovni kompleks CM Celja na Lavi bo predvidoma znašala 3,2 milijona evrov …  … in za kamnolom v Veliki Pirešici 7,5 milijona evrov

še milijon evrov, likvidacij-
ska vrednost pa malo manj 
kot 650 tisoč evrov.

»Kamnolom bo 
igral posebno 
vlogo«
Roman Moškotevc, direk-

tor podjetij Voc in Voc Eko-
logija, že nekaj časa trdi, da 
razlog za tožbe ni bila želja, 
da bi kupil kamnolom za 
čim nižjo ceno, ampak da bi 
preprečil negospodarno rav-
nanje z njim. Prepričan je, 
da bi bila edini pravi kupec 
kamnoloma družba Voc in 
da ji bo prej ali slej nakup 
tudi uspel. V kamnolomu 

bi, vsaj tako je napovedal 
pred časom, postavila svojo 
asfaltno bazo. Voc, ki ima 
koncesijo za vzdrževanje 
in obnovo državnih cest v 
Savinjski regiji in na Koro-
škem, namreč potrebuje ve-
like količine asfalta.

Vendar po mnenju neka-
terih to ni pravi razlog, da si 
Roman Moškotevc tako zelo 
prizadeva kupiti kamnolom. 
Že lani je bilo mogoče sliša-
ti, da namerava prodati Voc, 
cena za podjetje bi bila ob-
čutno višja, prodaja pa lažja, 
če bi imelo v svoji lasti tudi 
kamnolom. Moškotevc je si-
cer namige o prodaji zavrnil, 

vendar je hkrati dejal, da ta 
možnost vseeno obstaja. To 
je posredno potrdil tudi di-
rektor podjetja Gic gradnje 
iz Rogaške Slatine Ivan Ca-
jzek. Na naše vprašanje, ali 
se zanima za nakup celjske-
ga podjetja, je Cajzek odgo-
voril: »Za podjetje Voc ne 
morem povedati nič konkre-
tnega, saj se veliko podjetij 
pogovarja in zanima o mo-
rebitnem vstopu v njegovo 
lastniško strukturo. Čas bo 
pokazal svoje, tudi kamno-
lom v Veliki Pirešici bo pri 
tem igral posebno vlogo.«

Cena za Lavo 
prepolovljena
Stečajna upraviteljica CM 

Celje je pripravila nov pre-
dlog prodaje tudi za poslov-
ni kompleks na Lavi. Prva 
dražba, ki je bila v začetku 
januarja, ni bila uspešna, kar 
je zaradi visoke cene tudi pri-
čakovala. Na zahtevo Petrola, 

ki je velik upnik CM Celja, je 
izklicna cena znašala malo 
manj kot 6,6 milijona evrov. 
Izklicna cena, ki jo Sisinger-
jeva tokrat predlaga za dva 
hektarja velik kompleks, ki 
ga sestavljajo poslovne stav-
be, skladišča, delavnice, gara-
že ter velik parkirni prostor, 
je 3,2 milijona evrov. Takšna 
je tudi likvidacijska vrednost 
kompleksa. Kdaj bo dražba, 
še ni znano, saj mora prej 
svoje mnenje o predlogu 
upraviteljice dati upniški od-
bor. Sisingerjeva namerava 
tudi na drugi dražbi kom-
pleks prodajati kot celoto. 
Po njenih predvidevanjih 
kupcev spet ne bo in bo treba 
na naslednjih dražbah ceno 
še znižati. Po neuradnih in-
formacijah naj bi o nakupu 
dela kompleksa razmišljalo 
eno od celjskih podjetij.

JANJA INTIHAR
Foto: arhiv NT 

(SHERPA, GrupA)

Bo stečajni upraviteljici CM Celja tokrat uspelo pripraviti dražbo 
kamnoloma v Veliki Pirešici?
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Vljudno vabljeni na ogled praktičnega prikaza dela:

V najem stavbe, stroji 
in blagovna znamka

Sodišče je že sprejelo odločitev, da lahko stečajni 
upravitelj Polzele Zlatko Hohnjec nadaljuje proizvo-
dnjo v sicer manjšem obsegu, in za določen čas zapo-
sli malo več kot 60 delavcev. Skupaj s prodajalkami v 
še odprtih trgovinah in z nekaj zaposlenimi v režiji 
bo tako tovarna vsaj še nekaj mesecev zaposlovala 
90 ljudi. Medtem je Hohnjec že pripravil predlog za 
oddajo tovarne v najem.

Stečajni upravitelj bo zbiral nezavezujoče ponudbe. 
Poleg stavb in opreme bo v najem ponudil tudi blagovno 
znamko. Mesečne najemnine v svojem predlogu ni dolo-
čil, pogodbo pa bo sklenil s tistim, ki bo ponudil najvišjo 
najemnino. A ne za več kot leto. Hohnjec predlaga dve 
možnosti – najeti bo mogoče celotno tovarno ali samo 
njene posamezne dele. Kompleks Polzele sestavlja kar 
20 zgradb, od upravnih stavb in proizvodnih hal do 
»utice za strelsko društvo«. Največja je pletilnica z 4.500 
kvadratnimi metri površin.

Zlatko Hohnjec je povedal, da želi z zbiranjem ponudb 
preveriti, kakšno je na trgu zanimanje za nadaljevanje 
proizvodnje in tudi za nakup tovarne. Na osnovi tega se 
bo kasneje tudi odločil, kakšen način prodaje Polzele 
bo predlagal.

JI

V valilnici mladih podjetij
Nova podjetja v inkubatorju rastejo

V Inkubatorju Savinjske 
regije, ki je bil odprt marca 
predlani, razvijajo več no-
vih podjetij. Razvijajo pred-
vsem aplikacije. Podjetje 
Viar, ki so ga ustanovili štir-
je družbeniki, danes zapo-
sluje že dvanajst mladih lju-
di. Inkubator nudi mladim 
v najem pisarniške prostore 
ali delovno mesto, kar lah-
ko najamejo tako skupine 
ali posamezniki. Prav tako 
pomembne so podporne 
storitve, kot so svetovanje, 
mentoriranje, izobraževal-
ne delavnice ter še zlasti ak-
tivna podjetniška skupnost. 
Takšno druženje mladih z 
zelo podobnimi cilji je seve-
da zelo pomembno.

V inkubatorju se med 
drugim razvija podjetje 
Doo, katerega lastnik je 
tudi solastnik podjetja Po-
vio, ki je registrirano v ZDA 
in je pridobilo tamkajšnje 
vlagatelje. Povio zaposluje 
v Sloveniji po pogodbi več 
kot trideset programerjev. 
Eno od podjetij inkubatorja 
je tudi Domdom, ki je bolj 

znano po aplikaciji Homey. 
Trenutno ima štiri zaposle-
ne. Lani je bilo sprejeto v 
podjetniški pospeševalnik v 
Memphisu v ZDA, za kar je 
pogoj ustanovitev podjetja 
v tej državi. Razvoj je še ve-
dno v slovenskem podjetju. 
Viar, ki ima največ zaposle-
nih, je bil junija lani sprejet 
v podjetniški pospeševalnik 
v Seattlu in je pridobil ame-
riškega vlagatelja. Poleg teh 
podjetij je v inkubatorju še 
nekaj posameznih podjetni-
kov. Od lani ima inkubator 
dva nova člana, to sta podje-
tji Zelena doživetja – razvoj 
zelenega turizma ter 4Fun, 
ki skrbi za razvoj spletnih 
aplikacij. Preko pogodbe pri 
njiju že delujejo oblikovalci 
in razvijalci.

Kako do sredstev?
Inkubator prav tako nudi 

pomoč pri prijavi na razpi-
se. »Vsem tem podjetjem 
smo pomagali, da so dobila 
prva sredstva od Slovenske-
ga podjetniškega sklada v 
okviru programa Mladi,« je 

Pri ustanavljanju podjetja Viarovi soustanovitelji niso 
naleteli na veliko težav. Zaplete se lahko na primer pri na-
grajevanju zaposlenih z lastniškimi deleži, kar v Sloveniji 
za razliko od ZDA ni mogoče. Viar deluje na ameriškem 
trgu, kjer ima vzporedno podjetje, zato tamkajšnje raz-
mere seveda pozna.

Del sodelavcev uspešnega mladega podjetja Viar

povedala direktorica inkuba-
torja Saša Lavrič. »Pomaga-
li smo jim pri pripravi vlog, 
razpisni dokumentaciji. Med 
seboj so si pomagali pri pri-
pravi in izboljšavi peacha, 
kratke petminutne predsta-
vitve ekipe in poslovne ideje 
pred strokovno komisijo,« je 
še povedala direktorica.

Inkubator pripravlja tudi 
delavnice, ki so namenje-
ne različnim skupinam. V 
jesenski start up šoli je na 
primer sodelovala skupina 
štirih dijakov Gimnazije – 
Center Celje, ki se je izjemno 
izkazala. Zaradi živahne in 
pestre dejavnosti inkubator-
ju pisarniškega prostora že 
zmanjkuje. Kot kaže, naj bi 
se sčasoma preselil v prosto-
re nekdanje veleblagovnice 
T, to je v Gubčevo ulico.

Virtualna 
resničnost
»Nekdo mi je pokazal 

očala za virtualno resnič-
nost. Ugotovil sem, da lahko 
ustvarimo boljši izdelek,« je 
povedal Jernej Mirt, direk-
tor podjetja Viar, ki zaposluje 
že dvanajst mladih. Zamisel 
je predstavil prijatelju, ki se 
je takrat po študiju v prestol-
nici prav tako vrnil v Celje. 
»Izkazalo se je, da bi lahko 
bila ta očala dobra poslovna 
priložnost, zato sva poiska-
la še dva soustanovitelja,« se 
spominja kratke in uspešne 
zgodovine Viarja njegov di-
rektor.

Viar je nato začel izdelo-
vati očala za virtualno re-
sničnost. »Z njimi smo našli 
tržno nišo. Izdelujemo male 
do srednje velike serije po 
meri narejenih očal za potre-
be promocije, marketinga in 
podobnega,« je povedal Mirt, 
ki je univerzitetni diplomi-
rani strojnik in magister 
poslovnih ved. Drug Viarov 
izdelek je programska opre-

ma, ki omogoča fotografom, 
snemalcem in drugim, da 
lahko s pomočjo Viarove 
spletne platforme ustvarijo 
virtualne izkušnje.

»Če naše podjetje ne bi 
bilo vključeno v inkubator, 
ga ne bi bilo!« je prepričan 
Mirt. »Direktorica nam je 
pomagala pri ustanovitvi 
podjetja in pri prvi naložbi. 
V inkubatorju je prav tako 
zbranega veliko znanja, zato 
prihaja do njegove izmenja-
ve,« je opozoril Mirt na še 
eno prednost inkubatorjev. 
Meni, da bi v primeru, če bi 
delovali v svojih prostorih, 
napredovali manj hitro. Šte-
vilo zaposlenih v Viarju se je 
do danes potrojilo, njegovi 
prihodki so se podeseterili. 
Največjo rast pričakujejo 
prav letos.

Viarjeva vizija

»Pri nas ni na prvem me-
stu formalna izobrazba po-
sameznika, ampak to, kar 
človek dejansko zna in ko-
liko je sposoben narediti,« 
pravi Mirt, čeprav imajo vsi 
Viarjevi sodelavci visokošol-
sko izobrazbo. »Pomembne 
so dobre delovne navade in 
da nekaj upaš ustvariti,« je 
dodal. Prva nova sodelavka 
štirih soustanoviteljev Viarja 
je bila oblikovalka, ki so jo 
našli s pomočjo Facebooka, 
naslednjega člana so povabili 
iz inkubatorjevih co-working 
prostorov. Nekateri drugi so 
se javili kar sami in ko so jih 
preverili, so jih obdržali.

Viarjev trg je v Zahodni 
Evropi in Severni Ameriki. 
Na tuj trg je osredotočen 

od začetka. Lani so bili 
predstavniki Viarja tudi na 
več sejmih, med njimi na 
Cebitu v Hannovru. »Tam 
smo na primer spoznali 
Švicarja, ki nam pomaga 
na švicarskem trgu,« je 
zadovoljen Mirt. Viarju je 
drag obisk Cebita posredno 
omogočil prav Inkubator 
Savinjske regije. Viarovci 
so si morali sami plačati le 
prevoz in bivanje.

»Naša vizija je ustvarjanje 
izdelkov, ki omogočajo doži-
vljanje virtualnih izkušenj,« 
načrtuje s soustanovitelji 
Jernej Mirt. Načrtujejo torej 
rast podjetja, da bi prihodke 
ponovno vsaj podeseteriti. 
Ekipe sodelavcev zaenkrat 
ne nameravajo širiti.

BRANE JERANKO
Foto: BJ

Iz Inkubatorja Savinjske regije. Z direktorico inkubatorja Sašo Lavrič.



6 Št. 5, 2. februar 2017IZ NAŠIH KRAJEV

WWW.SIMBIO.SI

CELJE – »Začetek grad-
benih del za prenovo proge 
Zidani Most–Celje, skupaj 
z ostalimi projekti, ki jih 
na področju železnic izvaja 
država, ne pomeni le poso-
dabljanja, marveč pravi pre-
porod slovenske železniške 
infrastrukture,« je na slove-
snosti na celjski železniški 
postaji med drugim pove-
dal predsednik vlade Miro 
Cerar.

Še vedno velja, da gradnja 
ali posodabljanje železniških 
prog pomenita napredek in 
razvoj, zato si bo po premier-
jevih besedah vlada še naprej 
prizadevala za spodbujanje 
takšnega razvoja. »Z nadgra-
dnjo proge Zidani Most–Celje 
bomo pripomogli k boljšemu 
življenju in delu gospodar-
stva,« je še poudaril. Tako 
meni tudi celjski župan Bojan 
Šrot, ki je spomnil na 170-le-
tnico prihoda prvega vlaka v 
Celje, ki je pomenil začetek 
hitrega razvoja kraja. »Zelo 
sem vesel, da smo v Sloveni-
ji po desetletjih, ko smo bili 
usmerjeni predvsem v gradnjo 
cest, začeli celovito in teme-
ljito posodabljati železniško 
infrastrukturo. Verjetno je to 
edini način, da še več pro-
meta spravimo na železnice, 
ohranjamo konkurenčnost 
slovenskega gospodarstva in 
ob tem veliko naredimo tudi 
za varovanje našega okolja,« 
je poudaril celjski župan.

Vlak nas bo vozil hitreje
Obnova proge Zidani Most–Celje bo stala več 280 milijonov evrov

»Na SŽ že imamo kar sodobne vlake, ki pa potrebujejo 
sodobno infrastrukturo, saj bodo potem lahko dosegali 
večje hitrosti. Prav zdaj je v teku postopek usklajevanja, 
da bi lahko letos objavili razpis za posodobitev voznega 
parka, s katerim bi kupili 20 novih garnitur, od tega nekaj 
dizelmotornih, večinoma pa električne vlake,« pravi Miloš 
Rovšnik, pomočnik direktorja Slovenskih železnic in doda-
ja, da bodo kupili tudi takšne, ki bodo imeli večsistemsko 
električno napajanje, kar pomeni, da bodo lahko vozili tudi 
v Avstrijo ali na Hrvaško brez postankov na mejah zaradi 
menjave lokomotiv.

Azilanti v Oblakovi in Kajuhovi ulici?
Občina ministrstvu predlaga pridobitev mnenja lokalnega prebivalstva

CELJE – Na delu Savinje, 
s katerim upravlja Ribiška 
družina Celje, je v torek pri-
šlo do pogina večje količine 
domorodnih vrst rib. Krive 
so bile poškodbe zaradi ple-
njenja kormoranov. Celjski 
ribiči so del poginulih rib po-
brali ob brežinah, večji del pa 
je ostal v globoki vodi. Škodo 
še ocenjujejo.

Ribiči so ob tem ogorčeni, saj 
je po njihovem mnenju to še en 
dokaz, da bi bilo treba dovoliti 
odstrel določenega števila kor-
moranov. Ministrstvo za okolje 
še ni našlo ustreznega meha-
nizma za zaščito domorodnih 
vrst rib pred plenjenjem teh 
ptic, ki zaradi številčnosti že 
dolgo niso več ogrožene, me-
nijo ribiči, ki na to opozarjajo 
že vrsto let in so o tem obvestili 
tudi vlado v protestnem pismu.

TC, foto: RD Celje

Kormorani plenili

Posodobitev železniške infrastrukture je nujno potrebna.

CELJE – Ali bo tudi knež-
je mesto med desetimi slo-
venskimi mesti, kjer naj bi 
namestili begunce in mi-
grante, ki bodo zaprosili 
za mednarodno zaščito? To 
vprašanje je na mestni svet 
celjske občine naslovila 
svetnica Karmen Kozmus 
iz SDS, pri čemer je tudi 
uvrščeno na dnevni red za 
obravnavo na prvi seji me-
stnega sveta v tem letu.

Ministrstvo za notranje 
zadeve celjske občine ni 
uradno seznanilo z namero, 
da bi na omenjenih mestih 
nastanilo begunce in mi-

grante, torej tudi ne z njiho-
vim številom in s starostno 
strukturo, niti ni predlagalo 
sestanka na to temo, so v 
Oddelku za družbene dejav-
nosti v Mestni občini Celje 
zapisali v odgovoru mestni 
svetnici. Pri tem so namero 
ministrstva v celjski občini 
preverili in izvedeli, da je mi-
nistrstvo za notranje zadeve 
vzpostavitev dveh stanovanj-
skih enot, v Oblakovi ulici 26 
in Kajuhovi ulici 7, ocenilo 
kot primerno, vendar še ni 
sprejelo odločitve o morebi-
tni prenovi oziroma prilago-
ditvi za namestitev azilantov.

Ko migrant zaprosi za 
mednarodno zaščito se pro-
silca nastani v azilni dom, 
ob čemer ima pravico tudi 
do materialne oskrbe, ki po-
leg nastanitve vključuje še 
prehrano, obleko, obutev in 
sredstva za osebno higieno. 
Prosilcu se lahko ob izpol-

njevanju pogojev omogoči 
tudi zasebno nastanitev, za 
kar se mu lahko v posebnih 
primerih dodeli tudi fi nanč-
na pomoč. Zaradi pomanjka-
nja namestitvenih zmoglji-
vosti namerava ministrstvo 
to možnost tudi izkoristiti, 
so še izvedeli v oddelku za 

družbene dejavnosti v celjski 
občini.

Kot so še zapisali v odgo-
voru mestni svetnici, bi si 
morala integracijska politika 
bolj prizadevati za prepreče-
vanje negativnih podob in 
stereotipov, saj bi to olajšalo 
sodelovanje med migranti 

in prebivalci. Pri tem je res, 
da je nastanitev migrantov 
povezana tudi z nekaterimi 
pravicami, kot je pravica do 
izobraževanja, kar bo morala 
zagotoviti celjska občina.

Na oddelku za družbene 
dejavnosti zato še ocenjuje-
jo, da bi ministrstvo za notra-
nje zadeve pri sprejemanju 
odločitve o nastanitvi potre-
bovalo tudi mnenje lokalnih 
prebivalcev in občine glede 
vključevanja v okolje in v 
šole.

ROBERT GORJANC

Minister za infrastrukturo 
Peter Gašperšič je povedal, 
da bo obnova proge stala 280 
milijonov evrov, pri čemer bo 
90 milijonov evrov evropskega 
denarja. »Kar nekaj projektov 
posodabljanja železniške in-
frastrukture smo že končali, 
pred nami pa so še celovita 
prenova odseka Maribor–
Šentilj in vozlišča Pragersko, 
nadgradnja proge Poljčane–
Slovenska Bistrica, v izvedbi 
je gradnja železniške proge 
Kočevje–Ljubljana, ki je bila v 
sedemdesetih letih opuščena, 
prav tako izvajamo dela na iz-
vlečnem tiru Divača–Koper.« 
Ob tem je še napovedal, da 
bo ministrstvo spomladi ob-
javilo razpis za pripravljalna 
dela za drugi tir, ki je največji 
železniški infrastrukturni pro-
jekt v državi. Gašperšič je vse 
projekte gradnje in prenove 
železniške infrastrukture oce-
nil na milijardo evrov.

Namen obnove proge med 
Celjem in Zidanim Mostom, 
ki predstavlja ozko grlo v 
železniškem prometu, je iz-
boljšanje tehničnega stanja 
infrastrukture, povečanje 
varnosti, skrajšali se bodo 
vozni časi vlakov, večja bo iz-
koriščenost tovornih vlakov. 
Predvidena je posodobitev 
železniških postaj v Celju, 
Laškem in Rimskih Toplicah 
in gradnja novih peronov na 
postajah, ukinitev nivojskih 
prehodov, postavitev novih 
protihrupnih ograj, izgradnja 
dveh mostov čez Savinjo in 
nadgradnja signalnovarno-
stnih in telekomunikacijskih 
naprav. Obnova bo izvedena 
v petih fazah, končana pa naj 
bi predvidoma bila leta 2020.

ROBERT GORJANC
Foto: SHERPA

»Na železnicah imamo vlake z nagibno tehniko, ki lahko 
dosegajo hitrosti do 200 kilometrov. Na tem odseku, ki bo 
obnovljen, je predvsem pomembno, da se bo povečali osni 
pritisk, kar pomeni, da bodo lahko po progi vozile najsodob-
nejše lokomotive, zaradi posodobitve postaj pa je mogoče 
pričakovati tudi večje hitrosti. Za hitrosti nad 160 kilometrov 
na uro bi bilo treba kakšne odseke prog zgraditi na novo, v 
vsakem primeru pa bo obnova proge precejšen napredek,« 
je še dejal Rovšnik.

In kdaj bo na vlakih tudi več udobja in bo mogoče upora-
bljali tudi internet? »Vzpostavljamo brezžično širokopasovno 
omrežje wi-fi  skupaj z zunanjimi operaterji. Pričakujem, da 
bo uporaba interneta na vlakih mogoča že letos, vsaj v dolo-
čeni meri.«

Kdaj pa tudi udobneje?
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Stupica ostal brez 
županove podpore Zakaj ne 

umirijo žoge?

OB ROBU

Ravnateljica Vrtca Šmarje pri Je-
lšah, prisluškovanje na otroškem 
igrišču, lov za novim direktorjem 
Zdravstvenega doma Šmarje pri 
Jelšah, nelegitimen razpis, neu-
spešno ponovljen razpis … Vse to 
smo v zadnjem letu spremljali v 
majhni občini zgornjesotelskega 
gričevja. V Šmarju pri Jelšah. A 
burleska se nadaljuje.

Po spodletelem nelegitimno iz-
vedenem razpisu so se spraševali 
vsi … Zakaj ne umirijo žoge, zakaj 
prva postava igralcev ni bolj premišljena in kakšna je 
strategija igre? In ko smo pomislili, da so končno stopili 
na žogo, da občino čaka njenih pet minut, se je igra z 
nepojasnjeno odstavitvijo podžupana Davida Stupice 
popolnoma razživela. Spet novinarji »napadamo tre-
nerja«, a odgovorov ne dobimo … vsaj ne takšnih, ki 
bi potešili našo radovednost in še pomembneje, rado-
vednost navijačev občanov, ki so igralce izglasovali za 
to, da bi jih popeljali k zmagi.

Zakaj je bil razrešen? Tega ne ve, lahko le sklepa, 
kateri prekršek ga je odnesel iz prve postave. Meni, da 
ga je na klop posedla podpora amandmaju z zadnje 
seje, ki ga je podprl, saj je prepričan, da se projekt oskr-
bovanih stanovanj da racionalizirati. A »trener« Šket 
se z amandmajem ni strinjal. Projekt se »vleče« od leta 
1999, stanovanja pa so bila ena od njegovih predvolil-
nih obljub, ki je zdaj ne more držati, kot pravi, zaradi 
odločitve svetnikov.

Ali gre pri hitenju z oskrbovanimi stanovanji za na-
biranje volilnih glasov? Šketov odgovor je bil jasen: »V 
tem mandatu smo postorili veliko, celo več, kot smo 
načrtovali. Uresničitev načrta iz leta 1999 pa ni hitenje.« 
Meni, da projektu nasprotujejo tisti, ki so bili v preteklo-
sti neuspešni in zdaj uspeha ne privoščijo naslednikom. 
Ali si glasove nabira nekdanji podžupan David Stupica, 
ki pravi, da mora dati čas občanom, da razmislijo o tej 
igri in potezah? Ta je odgovoril le, da še ne ve, če bo na 
naslednjih volitvah kandidiral.

A še vedno ne vemo, zakaj je Stupica pristal na klopi. 
Iz občine smo prejeli pojasnilo, da v zadnjem obdobju ni 
sodeloval z zaposlenimi v občinski upravi, da je deloval 
proti županovim predlogom, odločitvam in programu 
Liste Stanka Šketa. A Stupica meni, da je delo svetnikov 
opozarjati na napake in delati dobro. Kdo nabira gla-
sove, kdo dela dobro, kdo opozarja na napake in kdo 
jih išče? Najbrž so to vprašanja, o katerih bodo morali 
občani razmisliti bolj kot o dilemi, ali naj bo obljubljen 
bazen v Šmarju pri Jelšah naraven ali klasičen.

Polčas je sicer že minil, trener pa se je očitno odlo-
čil za menjavo, za katero sklepa, da bi lahko prinesla 
zadetke. Če je slovenska rokometna reprezentanca na 
svetovnem prvenstvu v zadnjih minutah ugnala hrva-
ške nasprotnike, je časa za preobrat v občini najbrž še 
dovolj. Le pozabiti se ne sme, da nasprotnik v tej igri 
pravzaprav ne obstaja. Obstajajo pa navijači, ki želijo 
dobro in pošteno igro – za katero so volili.

Meritev z avtomobilskim 
števcem je neresna

ŠMARJE PRI JELŠAH – Včeraj je začel veljati županov sklep o razrešitvi 
Davida Stupice z mesta podžupana.

Sklep o razrešitvi z mesta podžupana je David Stupica od župana Stanka 
Šketa prejel v ponedeljek. Kot je povedal, prej o nameri župana Stanka Šketa ni 
niti slutil. Prav tako ni prejel nikakršnega pojasnila za to odločitev. Sklepa, da je 
do tega prišlo, ker je na zadnji seji podprl amandma k proračunu, s katerim so 
svetniki denar, namenjen za pripravo dokumentacije za gradnjo oskrbovanih sta-
novanj prerazporedili, s tem pa projekt gradnje stanovanj premaknili v leto 2018.

V občini so pojasnili, da je župan Stupico razrešil, ker mu enostavno več ne 
zaupa, saj je v zadnjem obdobju deloval proti županovim predlogom in odlo-
čitvam Liste Stanka Šketa.

A očitno tudi svetniki več ne zaupajo županu. Kar pet od šestih svetnikov, 
izvoljenih na Listi Stanka Šketa, se je namreč odločilo, da bodo od sedaj 
naprej v občinskem svetu nastopali kot samostojni svetniki.

EP, foto: arhiv občine Šmarje pri Jelšah

BISTRICA OB SOTLI – So-
dni izvedenec za nizke gra-
dnje v gradbeništvu je spor-
no cesto strokovno premeril, 
preveril izvedbo, nadzor in 
dokumentacijo. Ker naj bi ob-
čina cesto zgradila prepoceni 
– razpisna ocena projekta je 
znašala približno šeststo tisoč 
evrov – v premajhnem obse-
gu in nestrokovno, je ministr-
stvo za gospodarski razvoj in 
tehnologijo zahtevalo vračilo 
več kot 350 tisoč evrov nepo-
vratnih evropskih sredstev. 
Poročilo sodnega izvedenca 
izkazuje, da je bila večina 
očitkov neupravičenih.

Največji razkorak je pred-
stavljala izmerjena dolžina 
ceste. Medtem ko je občina v 
razpisni dokumentaciji prija-
vila 5,4 kilometra novozgraje-
ne ceste, je kontrolor pristoj-
nega ministrstva izmeril le 4,3 
kilometra dolžine. Če gre za 
gorski teren, kot je to v pri-
meru omenjene ceste, lahko 
tlorisne meritve seveda zelo 

Sodni spor med državo in občino v primeru gradnje ceste 
na Sv. Križ se nagiba v korist občine

odstopajo od meritev v naravi. 
»Pri tej točki je izvedenec potr-
dil moje trditve, da je meritev 
z avtomobilom neprimerna, 
uporabil je celo izraz ›neresna 
strokovnjaka tehnične stroke‹. 
To je bila zame ena najresnej-
ših obtožb in sem res vesel, da 
jo je neodvisen strokovnjak 
dokončno zavrnil,« je dejal 

župan Franjo Debelak. Po 
meritvi z merilnim kolesom 
je sodni izvedenec nameril 
malenkost manj kot 5,5 kilo-
metra ceste.

Sodni izvedenec je v na-
sprotju s pregledniško komi-
sijo tudi presodil, da je občina 
razpolagala z vso zakonsko 
predpisano investicijsko in 
tehnično dokumentacijo. Iz-
vedenec prav tako ni ugotovil 
pomembnih odstopanj pri iz-
vedbi, po čemer sodi, da je bil 
strokovni nadzor voden pra-
vilno. Komisija je problemati-
zirala še asfaltiranje nekaterih 
dovozov, ki jih je opredelila 
kot zasebna dvorišča. »Gre 
za tri odseke, ki smo jih iz 
zahtevka v vsakem primeru 
izločili, a vendar potrjuje moje 
trditve, da ne gre za dvorišča, 
ampak za del javnih poti. Res 
pa bo nekatere treba na novo 
kategorizirati.« Končna ocena 
sodnega izvedenca se glasi, da 
je bil celoten projekt izveden 
dovolj kakovostno.

Zmaga v vojni ali 
samo v bitki?
Glede na to, da je izveden-

ca Martina Ivana Lipičnika 
določilo sodišče, na meritvi 
pa sta bila tako župan kot 
predstavnica ministrstva, 
je poročilo velika zmaga za 
toženo stranko, torej Občino 
Bistrica ob Sotli. »Na podlagi 
te ocene in na podlagi vseh 
ostalih informacij, ki jih 
imam, sem prepričan, da mi-
nistrstvo, direktorat za regio-
nalni razvoj in vsi v ta proces 
vpleteni državni uradniki v 
našem primeru niso ravnali 
strokovno, kot bi morali, am-
pak politično, in sicer s ciljem 
škodovanja Občini Bistrica ob 
Sotli. Na sodišču so nekateri 
uradniki, ki so nastopali kot 
priče države v tem procesu, 
celo lagali,« je bil oster De-
belak. V nadaljevanju je na-
mignil tudi na grožnje, da ga 
čakajo tudi osebne kazenske 
ovadbe. Vsekakor je bila ob-
čina tudi zaradi tega zapleta 
zadnji dve leti v investicijskem 
krču. Več kot 350 tisoč evrov 
je imela v proračunu namreč 
ves čas rezerviranih za more-
biten negativen razplet v tem 
sporu. Na odziv in komentar 
ministrstva za gospodarski ra-
zvoj in tehnologijo še čakamo.

StO, foto: GrupA

Župan Franjo Debelak je z mne-
njem sodnega izvedenca več kot 
zadovoljen.

Za organizacijo 33. ultramaratona Celje–Logarska dolina, ki bo 2. 
septembra, bo letos poskrbela družba Celjski sejem. V ta namen bo 
ustanovila novo društvo, ki bo prevzelo vse pravice organizatorja.

Zadnjih 25 let je za organizacijo ultramaratona Celje–Logarska do-
lina, ki šteje tudi za evropski pokal ultramaratoncev, skrbelo Društvo 
maratoncev in pohodnikov Celje. Minuli torek je z uradnim podpisom 
pogodbe društvo organizacijo preneslo na družbo Celjski sejem, ta 
pa bo v ta namen ustanovila novo društvo. Društvo maratoncev in 
pohodnikov Celje bo tako razbremenjeno fi nančno, pri iskanju spon-
zorjev in skrbi za promocijo. Predsednik upravnega odbora družbe 
Celjski sejem Franc Pangerl je prepričan, da je za to delo primernejša 
družba Celjski sejem, saj ima ustrezne marketinške službe in službe 
za odnose z javnostmi, ki bodo poskrbele za pridobivanje sponzorjev 
ter dobro promocijo.

Večja sprememba pri organizaciji 33. maratona bo nov štart tekmo-
vanja, ta bo letos na parkirišču Celjskega sejmišča. Spremenilo se bo 
tudi ime v Ultramaraton Celjski sejem–Celje–Logarska dolina.

EP, foto: EP

Ultramaraton v roke Celjskega sejma
Predsednik Društva maratoncev in pohodnikov Celje ter pred-
sednik upravnega odbora družbe Celjski sejem Franc Pangerl 
med podpisom pogodbe. Desno član društva Ivan Žaberl.

EVA POPOVIČ



8 Št. 5, 2. februar 2017IZ NAŠIH KRAJEV

ŽALEC – Občina je v zadnjih letih kar nekaj denarja na-
menila za ureditev komunalne infrastrukture v industrijski 
coni Arnovski gozd. Z novimi podjetji, ki so že v minulem 
letu tam širila ali tja selila proizvodnjo, je ta že precej oživela.

V žalski občini so izjemno zadovoljni, da se podjetniki zanimajo za prihod v občino. Obljubljajo, da se bodo 
trudili, da jim bodo karseda olajšali birokratske postopke. Še naprej se bo občina trudila čim bolj urediti 
tudi infrastrukturo. A kot je že večkrat opozoril župan, se vse industrije ne da preseliti v Arnovski gozd, 
tako se bo nadalje širila tudi cona južno od železnice.

VELENJE – Na prvi letošnji 
seji sveta mestne občine je 
bilo vroče med županom in 
opozicijskimi svetniki. In to 
takoj na začetku seje. Točka 
pobud in vprašanj je bila sko-
raj v celoti namenjena vpra-
šanju o vzpostavitvi azilnega 
doma v Velenju. Polemike 
je sprožila tudi točka, ko so 
svetniki sprejemali strategi-
jo razvoja turizma, ki vsaj 
po mnenju opozicije preveč 
promovira socializem.

Četudi azilni dom v Velenju 
nikoli ne bo stal, bo buril duho-
ve. Decembra lani je civilna ini-
ciativa, pod katero so podpisa-
ni tudi opozicijski svetniki, na 
upravno sodišče vložila tožbo 
zoper velenjsko občino, saj se 
ji zdi nedopustno, da je župan 
Bojan Kontič zavrnil njen pre-
dlog referenduma o izpostavi 
azilnega doma. Svetnica Suza-
na Kavaš (SDS) je na seji sveta 
razložila ves postopek civilne 
iniciative in župana povpraša-
la, ali bo razpisal referendum, 
če bo upravno sodišče podob-
no kot v Črnomlju ugodilo tož-
bi civilne iniciative zoper obči-
no. Opozicijski svetnik Anton 
de Costa (SDS) je izpostavil, da 
se ob pojavu islamskega eks-
tremizma v zahodni Evropi Ve-
lenjčani bojijo za svoje družine 
in želijo od svojega župana, da 
aktivneje pristopi k varovanju 

Bodo v poslovni coni 
vendarle gradili motel?

Vroča razprava o azilnem 
domu in turistični strategiji
Pereče v mestnem svetu

Prisluhnili mladim
VOJNIK – Občina je pripravila okroglo mizo, ki je služila kot izhodišče za pripravo 

celovite občinske strategije za mlade. To bo pripravila za obdobje prihodnjih petih let. 
Med okroglo mizo so zbrani opozorili na različna vprašanja, ki zadevajo mlade.

Dogodek je bil v znamenju pogovora med vodstvom občine, predstavniki društev in 
drugimi občani. Udeležilo se ga je približno dvajset mladih občanov, ki so izrazili različne 
želje oziroma potrebe. Med drugim so izrazili želje po ustanovitvi mladinskega družabnega 
prostora, oživitvi mladinskih organizacij in skupni točki obveščanja mladih. BJ

ponovno oživeti. V zadnjem 
obdobju je na tem območju 
zraslo nekaj novih poslovno-
-proizvodnih hal uspešnih do-
mačih podjetij in kot pravijo 
v žalski občini, je zanimanja 

za poslovno gradnjo še precej. 
Eden glavnih investitorjev v 
tem letu bo zagotovo podje-
tnik Enes Draganovič, ki je že 
postal tudi lastnik določenega 
dela zemljišč, je pojasnil Kos. 
»Tam je predvidena gradnja 
bencinske črpalke, morda tudi 
manjšega motela in oskrbnega 
centra ter parkirišča za tovor-
na vozila. To je zelo zaželeno, 
da ›tovornjakarji‹ ne parkirajo 
povsod po mestu, tam, kjer ne 
bi smeli, in ne puščajo nesna-
ge.« Po besedah Kosa naj bi bil 
podjetnik v postopku prido-
bitve gradbenega dovoljenja, 
začetek gradnje pa je razumlji-
vo odvisen od finančnih zmo-
žnosti. A Kos upa, da bo začel 
podjetnik graditi še letos.

Še vedno obstajajo tudi 
možnosti, da bi v tej poslovni 
coni gradil nemški Lidl. »Ni 
skrivnost, da se ob hitri rasti 
poslovanja in odpiranju no-
vih trgovin že dlje soočamo 
s pomanjkanjem skladiščnih 
zmogljivosti, kar trenutno 
rešujemo z najemom zuna-
njih skladišč. S tem v zvezi 
pospešeno izvajamo študije 
o možnostih povečanja kapa-
citet. Vsekakor iščemo reši-
tve, ki bodo od nas zagotovo 

zahtevale večjo investicijo in 
bodo obenem naložba za pri-
hodnost. Kdaj, kje in kakšna 
bo investicija, trenutno še ne 
moremo razkriti, saj je odpr-
tih več možnosti,« so sporo-
čili iz slovenske podružnice 
nemškega trgovca.

V občini se silno veselijo 
tudi investicij Mlekarne Cele-
ia. Ta bo v bližini poslovno-in-
dustrijske cone začela graditi 
novo sirarno. Kot je povedal 
Kos, je mlekarna v postopku 
pridobitve gradbenega dovo-
ljenja. Med možnimi inve-
stitorji, ki naj bi kmalu imeli 
svojo stavbo na tem območju, 
Kos omenja tudi podjetje Mi-
nis. To je javnosti postalo bolj 
znano zaradi zaslužkov ob 
postavitvi žičnatih ograj na 
slovensko-hrvaški meji.

Ministrstvo ne bo 
financiralo
Žalska občina je želela 

svoja zemljišča v poslovno- 
industrijski coni, da bi jih še 
bolje unovčila in prodala za-
interesiranim podjetnikom, 
ustrezno komunalno opremi-
ti in urediti z vso pripadajočo 
infrastrukturo. Denar za to 
je skušala dobiti s prijavo na 

razpis ministrstva za gospo-
darski razvoj in tehnologijo. 
A je bila pri tem neuspešna. 
Vodstvo občine ima sicer gle-
de izbora številne pripombe, 
a naj se na odločitev pristoj-
nih služb ne bi pritožili.

Projekt celovite ureditve in-
dustrijsko-poslovne cone Ar-
novski gozd je sicer ocenjen 
na malo več kot 1,3 milijona 
evrov, od tega bi občina prima-
knila skoraj 350 tisočakov, pre-
ostalo bi s pomočjo evropskega 
denarja zagotovilo ministrstvo. 
Slovenska udeležba pri pro-
jektu bi znašala približno 240 
tisoč evrov. V okviru projekta 
naj bi zgradili severno vezno 
in prečno cesto ter pločnik v 
dolžini 315 metrov z vso pri-
padajočo komunalno in tele-
komunikacijsko infrastrukturo 
ter javno razsvetljavo. Hkrati bi 
v drugem delu poslovne cone 
zgradili še 360 metrov tako 
imenovane ceste D z vso pri-
padajočo infrastrukturo.

Kakšne bodo nadaljnje po-
teze občine, še ni znano, zago-
tovo pa se zaradi tega širjenje 
dejavnosti na tem območju ne 
bo ustavilo.

LEA KOMERIČKI
Foto: SHERPA

Žalski župan Janko Kos se 
je v zadnjem letu že večkrat 

pohvalil, da jim je uspelo po-
slovno cono Arnovski gozd 

svojih občanov. »Ker gre za 
odločitev, ki bo imela usoden 
vpliv na našo varnost in ka-
kovost bivanja, ste kot župan 
prvi in najbolj odgovorni, da se 
aktivno in odgovorno vključite 
v zaščito interesov občanov.« 
Župan Bojan Kontič je bil pre-
pričan v svojo odločitev in je 
poudaril, da je bil postopek, 
ki so ga sprožili v Črnomlju, 
drugačen in da je sodišče go-
vorilo zgolj o postopku in ne o 
referendumu.

Opozicijske svetnike je tudi 
zanimalo, ali je res, da je po-
godba za azilni dom z lastni-
kom že podpisana. Župan je 
pri državnem sekretarju Bo-
štjanu Šeficu preveril, ali je 
pogodba podpisana. Šefic mu 
je zagotovil, da brez prejšnje-
ga obvestila velenjske občine 
na ministrstvu za notranje 
zadeve ne bodo storili ničesar.

Mesto, ki temelji 
na vrednotah 
tovarištva
Osrednjo točko seje je pred-

stavljalo razpravljanje o osnut-
ku strategije razvoja in trženja 
turizma. Gre za obsežen do-
kument, ki naj bi bil osnova, 
da se šaleško mesto uvrsti 
med pomembne turistične de-
stinacije do leta 2021. Velenje 
v Sloveniji dolgo ni slovelo kot 
priljubljena turistična destina-

cija. Osrednja turistična atrak-
cija je bil in ostaja slovit Pikin 
festival, ki v mesto pripelje 
več kot sto tisoč obiskovalcev 
v le enem tednu. A v zadnjih 
letih se je turistična podoba 
predvsem na račun Velenjske 
plaže začela spreminjati. Lani 
je Velenje pridobilo znak Slo-
venia Green Destination Bron-
ze, kar je prineslo nove motive 
za nadaljnje ukrepanje. Na 
podlagi prednosti in slabosti 
mesta so v občini pripravili 
strategijo razvoja turizma v 
mestu do leta 2021. Vizija me-
sta je ustvariti edinstveno in 
prepoznavno turistično desti-
nacijo, ki slovi po avtentičnih 
izkušnjah. »Velenje bo zago-
tavljalo dinamično, zdravo in 
povezano okolje, temelječe 
na vrednotah solidarnosti, in 
bo svojim prebivalcem nudilo 
visoko kakovost bivanja v či-
stem in uspešnem mestu, za 
obiskovalce bo ustvarjalo dru-
gačna, nepozabna doživetja, 
preko katerih se bodo tkale 
prijateljske vezi, zaradi katerih 
se bodo radi vračali,« je vizijo 
mesta predstavila svetovalka 
za turizem Urška Gaberšek.

Preveč socializma
Z uresničevanjem vizije bi 

radi dosegli več prenočitev in 
večjo potrošnjo enodnevnih 
obiskovalcev. Svojo prepo-
znavnost bi poleg na rudarski 
zgodovini mesta gradili tudi 
na zgodbi socialističnega me-

sta, a to je motilo opozicijske 
svetnike. »Vsaka druga be-
seda je doživetje socializma 
v Velenju. Nimam nič proti, 
če promoviramo, da smo ru-
darsko mesto, tudi nimam 
nič proti, da promoviramo ta 
socializem, če se bo prijel. A 
če je naš glavni produkt do-
živetje socializma, nam ni 
veliko pomoči v turizmu,« je 
razmišljal svetnik SLS Mihael 
Letonje. Samostojno mestno 
svetnico Eriko Roškar Kljun 
je motilo, da se v strategiji 

poudarja jugoslovanska tra-
dicija, saj da je to preživeto. 
»Še bolj me moti emblem, v 
katerem je rdeča zvezda res 
malce sofisticirano spreme-
njena. Poleg tega me moti slo-
gan: ›Naj živi mladost! ‹ Naša 
mladost je bila že dolgo na-
zaj in naši mladi ne živijo več 
pod rdeče zvezdo.« Župan 
Kontič je na koncu poudaril, 
da pri socializmu kot turi-
stičnem produktu ne gre za 
vrednotenje tega obdobja in 
odnosa do njega. »A dožive-

tje socializma je lahko tržna 
niša, ki jo lahko izkoristimo 
in jo turistom predstavljamo 
kot zgodbo, ki se je zgodila v 
Velenju. S plusi in z minusi.«

Seveda je svetnike motilo 
tudi, da je pri pripravi sode-
lovalo premalo občanov, da 
je program premalo konkre-
ten in drzen. A na koncu so 
strategijo potrdili z dvajse-
timi glasovi za in desetimi 
proti.

BARBARA GRADIČ OSET
Foto: SHERPA

Za zaščito in 
reševanje sto 
tisoč evrov

ZREČE – Občina je svečano podpisala pogodbe o 
opravljanju nalog zaščite in reševanja v občini za leto 
2017. Predsednik Gasilske zveze Zreče-Vitanje Jože 
Košir pravi, da bodo zastavljen program z razpolo-
žljivimi sredstvi izvedli brez večjih težav.

Občina Zreče je letos za vsa društva, ki zagotavlja-
jo zaščito in reševanje v svoji lokalni skupnosti, za-
gotovila približno sto tisoč evrov, kar je na približno 
enaki ravni kot minula leta. Največji prejemniki so 
prostovoljna gasilska društva Zreče, Stranice in Gore-
nje, manjši del pa so namenili še Gasilski zvezi Zre-
če-Vitanje, Gorski reševalni službi Maribor, Društvu 
tabornikov Rod Zelena Rogla, koroško-šaleškemu 
jamarskemu klubu in Kinološkemu društvu Zreče.

StO

Ohranimo 
življenja naših 
malčkov

V nedeljo je bil v dvorani Union v 
Celjskem domu dobrodelni koncert 
Ohranimo življenja naših malčkov.

Z denarjem bo Zdravstveni dom 
Celje kupil transportno posteljico za 
prevoz dojenčkov iz zdravstvenega 
doma v Splošno bolnišnico Celje. 
Humanitarno prireditev sta orga-
nizirata Društvo zakonski in dru-
žinski inštitut Eteos ter dobrodelno 
društvo Fundacija Svečka. Akcijo 
zbiranja denarja sta začeli že lani 1. 
novembra, ko so lahko obiskovalci 
grobov dobrodelno darovali name-
sto nakupa sveč za grobove. SŠol
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LJUBNO – Zgornjesa-
vinjčani se pospešeno 
pripravljajo na tekmo sve-
tovnega pokala v smučar-
skih skokih za ženske, ki 
se bo začela 10. februarja. 
Pri pripravah sodeluje več 
kot dvesto prostovoljcev. V 
ponedeljek so tako začeli 
pripravljati snežni štadion. 
Na Ljubnem se letos za za-
dostno količino snega ne 
bojijo. Občina je od lanske 
tekme svetovnega pokala 
na skakalnici poskrbela 
za novo vlaganje.

Novost je nova letno-zim-
ska keramična zaletna smu-
čina, ki jo je Ljubno prido-
bilo kot prvo v Sloveniji. To 
prispeva k bistveno višji ka-
kovosti zaleta ter terja manj 
fi zičnega dela pri pripravi 
skakalnice. »Skakalnica je za 
tekmo povsem pripravljena,« 
je v začetku tedna povedal 
predsednik organizacijske-
ga odbora tekme za svetovni 
pokal Rajko Pintar. »Zraven 
skakalnice imamo tudi veliko 
večje zaloge snega kot prej-
šnja leta. Poleg tega so zaloge 
snega še v Lučah in morda 
tudi v Logarski dolini,« je še 
povedal o pripravljenosti za 
vsak primer.

Skakalnica bo letos spo-
mladi še obogatena. Aprila 
jo namerava občina prekriti 
z umetno snovjo tako, da bo 
skakanje mogoče tudi v pole-
tnem času. To bo omogočilo 
treninge in tekme celo leto. 

Letos nova zaletna smučina

V zadnjem obdobju je ob ljubenski skakalnici nov sodniški stolp.

V Celju težav zaradi 
medverskih razlik ni
Tradicionalno srečanje župana z različnimi verskimi predstavniki

CELJE – Mestna občina 
je pripravila ponovoletno 
srečanje celjskega župa-
na s predstavniki verskih 
skupnosti. Kot je dejal žu-
pan Bojan Šrot, to srečanje 
vsakič znova pokaže, da so 
odnosi med različnimi ver-
skimi skupnostmi v mestu 
zelo dobri.

Da različne verske skupno-
sti v Celju dobro sodelujejo, 
je potrdil tudi celjski škof 
msgr. dr. Stanislav Lipov-
šek: »Medverske razlike v 
Celju nikoli niso bile vzrok 
kakršnihkoli težav.« Zadnje 
leto je bilo na tem področju 
prelomno tudi na svetovni 
ravni. V zadnjem letu so se 
nizala srečanja svetovnih 
verskih voditeljev, kar je pri-

vedlo do večje povezanosti 
različnih verskih skupnosti, 
še dodaja celjski škof. Leto-
šnje leto bo pri katoličanih 
obarvano s kar nekaj prazno-
vanji pomembnih cerkvenih 
obletnic.

Mestna občina Celje je lani 
zagotovila 50 tisoč evrov za 
obnovo kulturne in sakralne 
dediščine. Razpis je bil ome-
jen na območje mestnega je-
dra in njegovega vplivnega 
območja. Ves denar so na-
menili za obnovo kapucin-
skega samostana.

Da so različne vere v Ce-
lju dobro sprejete, meni tudi 
predstavnik celjskega odbora 
Islamske skupnosti v Repu-
bliki Sloveniji Muhamed 
Mehdi, ki poudarja tudi po-
vezanost članov znotraj po-
sameznih verskih skupnosti. 
Zadovoljen je tudi z odnosi 
z lokalno skupnostjo. Ta na 
Mestnem pokopališču Celje 
ureja grobove za pokop umr-
lih po islamskih kulturnih 
običajih. Na pokopališču je 
tako načrtovano območje za 
ureditev 115 grobov za po-
kojnike islamske skupnosti.

Aktivna v Celju je tudi srb-
ska pravoslavna cerkev, ki si 
že nekaj časa prizadeva za 
gradnjo nove pravoslavne 
cerkve. Njeni predstavniki 
se že usklajujejo s celjsko 
občino, prostorski akt je že 
urejen in omogoča gradnjo 
sakralnega objekta na ob-
močju Stare cinkarne. »Pri 
končni izdelavi prostorskega 
načrta je prišlo do nekaterih 
sprememb, zato zadeva traja 
nekoliko dlje,« pravi predse-
dnik srbske pravoslavne 
cerkve v Celju Zoran Šučur. 
Pričakuje, da se bodo letos 
uskladili tudi, kolikšno po-
vršino točno potrebujejo, da 
se bodo lahko začeli končni 
postopki odkupa in gradnje.

Župan Šrot se je ob prilo-
žnosti snidenja vsem pred-
stavnikom različnih verskih 
skupnosti zahvalil za njihovo 
duhovno oskrbo ljudi. »Ve-
seli me, da v Celju ni niko-
li medverskih napetosti in 
nestrpnosti ter da občina s 
pripadniki različnih verskih 
skupnosti dobro sodeluje. Še 
posebej bi se jim rad zahvalil 
za njihovo dejavnost na po-
dročju humanitarnosti.«

SŠol
Foto: SHERPANazif ef Topuz, imam islamske verske skupnosti, in celjski škof msgr. dr. Stanislav Lipovšek.

ŽALEC – Številni občani si 
bodo minulo leto zagotovo 
najbolj zapomnili po me-
dijski prepoznavnosti, ki jo 
je prinesla nova turistična 
pridobitev, fontana piva Ze-
leno zlato. Mesto je postavila 
na domači, evropski in celo 
svetovni turistični zemljevid, 
kar je bila tudi želja snoval-
cev projekta. Po več kot uspe-
šni prvi sezoni se v občini po-
spešeno pripravljajo na novo. 
Ta bo še boljša in bogatejša, 
obljubljajo.

Fontana piva Zeleno zlato 
je v dveh mesecih obratovanja 
privabila precej več ljudi, kot so 
si zagovorniki projekta – župan 
Janko Kos in njegova ekipa – 
sprva sploh upali predstavlja-
ti. Skupno so prodali več kot 
36 tisoč vrčkov, obiskovalcev 
pa je bilo, tako pravi župan, 
zagotovo še precej več. Nova 
turistična pridobitev je po 
podatkih občine pozitivno 
vplivala tudi na obisk drugih 
turističnih znamenitosti v 
občini. »Porast turistov so za-
beležili tako v jami Pekel kot 
tudi pri Rimski nekropoli,« je 
na turistične sadove ponosen 

Po fontani še razgledni 
stolp?
Hmelj in pivo naj 
bi letos privabila 
sto tisoč obisko-
valcev

Kos. Nova sezona prinaša nove 
izzive in čeprav je fontana tre-
nutno še zaprta, ljudje, ki pri 
projektu sodelujejo, trdo de-
lajo, pravi župan. »S sodelavci 
pripravljamo veliko projektov, 
povezanih s fontano. Najprej jo 
bomo nadgradili s šesto pipo iz 
katere bo teklo brezalkoholno 
ali nizkoalkoholno pivo. Nova 
bo tudi pipa za spiranje kozar-
cev. Obogatili bomo predvsem 
dogajanje ob fontani. Lokalne 
gostince spodbujamo, naj 
predstavijo svojo ponudbo in 
se aktivno vključijo v projekt,« 
našteva Kos, ki ponovno pou-
darja povezanost med vsemi 
sodelujočimi v občini in izven 
nje: »Le skupaj lahko zmagu-
jemo.«

Ob tem poudarja, da si v Žal-
cu turistov ne lastijo, temveč 
jih z veseljem delijo z ostalimi 
regijami. Na ta način je Kos od-
govoril tudi na nekatere kritike, 
zakaj so kupca 21.306 vrčka – 
kolikor je prebivalcev občine– 
nagradili z obiskom Postojnske 
jame in ne domače jame Pekel.

Z razglednim 
dvigalom na 
hmeljarski stolp
Čeprav je žalska občina raz-

mišljala o nadkritju fontane, 
je to idejo opustila. Bo pa še v 
tem letu najverjetneje nadkrila 
tržnico v neposredni bližini. A 
občinska uprava razmišlja še 
nekoliko bolj drzno, na vrhu 
znamenite Hmezadove stol-
pnice želi urediti razgledno 

ploščad, do katere bi se turisti 
pripeljali s panoramskim dvi-
galom. Za ustrezno plačilo, 
seveda.

Žalska občina je že objavi-
la tudi arhitekturni natečaj za 
gradnjo razglednega stolpa 
na Hmezadovi stolpnici, ki 
je hkrati tudi najvišja stavba 
v Spodnji Savinjski dolini. 
Lastnik stolpnice, največji 
slovenski hmeljar Jože Čas iz 
Slovenj Gradca, se s projektno 
idejo strinja. »Seveda bi vse to 
nadgradili še z gostinsko po-
nudbo, morda tudi s pivnico,« 
razlaga župan in razkrije, da je 
idej, kako ponudbo ob fontani 
še obogatiti, res veliko. Govori 
se o pivskih lizikah, parfumu 
z vonjem po hmelju, tudi »pi-
ramisu« je v igri. Poleg prest 
bodo v novi sezoni gostom 
ponudili tudi »pravo« klobaso. 
»To gre k pivu,« pravi Kos.

Sto tisoč 
obiskovalcev
K drznim projektom sodijo 

tudi visoki cilji in smele na-
povedi. Tako v Žalcu letos, ko 
bo fontana obratovala vsaj se-
dem mesecev, pričakujejo do 
sto tisoč obiskovalcev. »Za kaj 
takšnega moramo biti dobro 
pripravljeni,« pravi župan, »in 
verjamem, da bomo. S prvim 
aprilom mislimo strašno re-
sno, čeprav je nekoliko nere-
sen datum. Imamo še dva me-
seca časa, da pripravimo vse za 
ponovno odprtje fontane.«

LEA KOMERIČKI

Tako Ljubenci računajo, da bo 
v poletnem času med drugim 
tekma grand prixa, še ena pri-
reditev na svetovni ravni.

Skakalni center na Ljub-
nem ima status državnega 
panožnega centra za smu-
čarske skoke. »Ta licenca 
nam daje nekatere možno-
sti za kandidiranje za ugo-

dnejša sredstva za gradnjo 
in organizacijo tekmovanj. 
Hkrati je za nas tako veliko 
priznanje kot tudi velika 
priložnost,« je zadovoljen 
predsednik organizacijske-
ga odbora tekme za svetov-
ni pokal.

BRANE JERANKO
Foto: arhiv NT
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Kavbojke nesite v 
muzej

V muzeju novejše zgodovine pripravljajo projekt Jeans generacija – celjska po-
pularna kultura od kavbojk do mobitela. Maja bodo namreč v muzeju pripravili 
istoimensko razstavo, na kateri bodo prikazali življenje v Celju po ustvarjalni, 
kulturni in družbeni plati od konca druge svetovne vojne do danes.

Sebastjan Weber in Urška Ženko, avtorja projekta, na Facebookovi strani tedensko 
objavljata kratke izseke na določeno tematiko in v pogovore vključujeta pripadnike 
različnih generacij. Avtorja ugotavljata, da je bila celjska popularna kultura pestra, 
a nič posebej drugačna kot v ostalih mestih. Ker želita pokazati različne oblike po-
pularne kulture, sodelujeta še z drugimi kulturnimi ustanovami v mestu. Videi, ki 
jih avtorja snemata, so zapis določenega časa in pogled posameznikov na situacijo v 
nekem trenutku in so vsekakor zelo dragoceno gradivo za muzej. A sodelavca muzeja 
za razstavo pripravljata tudi pregled stvari iz tistega časa in zato prosita, da jima po-
magate sooblikovati razstavo. V muzeju bodo namreč veseli vaših fotografij, plakatov, 
vstopnic, oblačil in vseh ostalih predmetov, povezanih s celjsko popularno kulturo.

BGO

Odrinjena Slovenija je dobila obraz
Vinko Skale je celjski lju-

biteljski slikar, ki več kot 
trideset let fotografira lju-
di s Kozjanskega, iz krajev, 
od koder izhajajo njegove 
korenine. Zbirka realistič-
nih fotografij v črno-beli 
tehniki je njegov poklon 
ljudem z nepopustljivim 
značajem, a je tudi opozo-
rilo, da ljudje z roba živijo 
še vedno med nami.

»Čutil sem dolžnost, da 
ljudi, ki so nekako pove-
zani z mojimi koreninami, 
portretiram in jih naredim 
brezčasne. Tudi zaradi njiho-
ve vztrajnosti, ki jo le redko 
vidimo,« je predstavitveni 
večer začel avtor monogra-
fije Vinko Skale. Kavarna 
Muzeja novejše zgodovine 
Celje je bila nabito polna 
obiskovalcev in tudi čustev, 
saj črno-bele fotografije in 
ob tem pripovedi avtorja o 
ljudeh, ki živijo odmaknje-
no življenje, človeka težko 
pustijo ravnodušnega.

»To so ljudje, ki so svobo-
dni in se ne obremenjujejo 
tako kot mi. Oblast jemljejo 
kot nekaj, kar je, in se o tem 
ne sprašujejo. Niso ujetniki 
časa, lahko odmislijo mate-
rialne dobrine, se veselijo in 

imajo vrednote, ki so skoraj 
pozabljene, kot so prijatelj-
stvo, zaupanje, skromnost. 
Vse je pri njih v nepokvarjeni 
obliki. So ljudje, ki me niso 
nikoli razočarali,« je njihove 
vrline predstavil Vinko Ska-
le, ki se je po Kozjanskem 
med njimi potikal 36 let. 
»Potreboval sem precej časa, 
da so mi dovolili vstopiti v 
svoj svet, v svoje domove, ki 
kljub skromnosti ohranjajo 
dostojanstvo.«

Brez idealiziranja
Fotografije je posnel v 

črno-beli tehniki, ki je bila 
najbolj prizanesljiva do njih. 
»Barvne fotografije bi nare-
dile njihovo situacijo še bolj 
kruto, nisem pa jim želel je-
mati dostojanstva. To so lju-
dje, ki vedo, kaj hočejo, pri-
kazal sem jih realno, takšne, 
kot so. Nisem jih želel ideali-
zirati, nisem želel, da bi bile 
moje slike atraktivne in bi 
osebe postale socialne atrak-
cije.« Skaletu je pritrdil ddr. 
Igor Grdina, ki je za knjigo 
napisal spremno besedo. »S 
fotografiranjem teh ljudi jih 
Vinko ni prikazal kot večje 
siromake, na drugi strani pa 
jih ni estetiziral. Ker revščino 

Vinko Skale, rojen leta 1952, je po poklicu pravnik. 
Že leta 1986 je priredil prvo samostojno fotografsko 
razstavo. Tematika njegovih fotografij je raznovrstna, a 
najraje se posveča fotožurnalizmu in portretu. Osebam 
in dogodkom sledi neposredno, v naturalistični jasno-
sti, brez patetike in nepotrebnih umetniških dodatkov. 
Najbolj neposredno je to izrazil v ciklusu Korenine. Je 
dobitnik številnih domačih in mednarodnih priznanj 
ter nagrad. Mednarodna zveza za fotografsko umetnost 
(Fiap) mu je leta 2001 podelila naziv mednarodnega 
mojstra fotografije.

Vinko Skale in njegova estetsko oblikovana knjiga Korenine

Anton Šepetavc, Igor Grdina, Vinko Skale in Tonček Kregar so enotno menili, da so Vinkovi portreti Kozjancev naše ogledalo in naš opomin.

Predstavitev fotomonografije Vinka Skaleta z naslovom Korenine

lahko fotografiraš tako, da je 
sentimentalno lepa.«

Grdina podobno kot Skale 
meni, da so ljudje, ki kljub 
dolgotrajni odrezanosti od 
modernih smernic niso bili 
zaplankani. »To so ljudje, 
ki imajo svoje mnenje. Če 
hodimo po celjskih ulicah, 
bomo slišali ljudi, ki imajo 
mnenje zelo v koraku s ča-
som. Ampak ti ljudje, ki so 

na Vinkovih fotografijah, ga 
ne menjajo. Svoje mnenje so 
si izoblikovali sami, na pod-
lagi svojih bridkih izkušenj. 
Brez velikih vplivov medi-
jev.«

V knjigi so na koncu doda-
ne pripovedi ljudi v kolikor 
toliko ohranjenem narečju. 
»Žagmoster«, ki smo ga lah-
ko obiskovalci prireditve 
poslušali na posnetku, raz-
pravlja od velikega poka do 
pobojev med vojno ter tudi o 
mis sveta. »Ali bi lahko kdo 
od vas v petnajstih minutah 
povedal mnenje o nastanku 
sveta kot tudi o nastopu Re-
beke Dremelj? Ti ljudje so 
prepričani v to, kar govori-
jo, četudi zase rečejo, da kaj 
veliko ne vedo,« je nadaljeval 
Grdina.

Soočenje z 
resničnostjo
Gost pogovora je bil tudi 

dr. Anton Šepetavc, ki je 
z Vinkom nekajkrat »od-
jezdil« v zapostavljen svet. 
»Vinko je bil moderni Don 
Kihot, jaz pa za njim kot 
Sančo Pansa. On brez ko-
nja, jaz brez osla. Srečanja 
s prvinskimi ljudi so bila res 
nepozabna. Ti ljudje so ne-
prizanesljivo resnični, izje-
mno gostoljubni in iskreni. 
Bilo je veliko grenko-sladkih 
zgodb. Kar sva doživela z 

Vinkom, je bilo soočenje z 
resničnostjo.«

»Te slike so zdravilo, ker 
v njih ne vidim samo vče-
rajšnjega sveta, ampak tudi 
praznino in goloto moderne-
ga sveta, v katerem pogosto 
spregledamo ljudi, ki so jim 
podobni, četudi živijo v dru-
gačnih razmerah. Kar je na-
redil Vinko, je izjemno delo,« 
je zaključil Anton Šepetavc, 
ravnatelj I. gimnazije v Celju, 
in pred obiskovalce povabil 
svoja dijaka, ki sta v narečju 
predstavila zgodbo iz knjige.

Skromnost je v 
redu, siromaštvo 
ne
Večer je povezoval direktor 

muzeja dr. Tonček Kregar. 
Vinko Skale pa je ob koncu 
pozval, naj se zamislimo 
nad trenutno podobo sveta. 
Mednarodna organizacija za 
revščino je namreč objavila, 

da ima odstotek najbogatejših 
na svetu več kot polovico ce-
lotnega bogastva, kar pome-
ni, da ima več kot ostalih 99 
odstotkov prebivalstva. »To 
nam pove, da je z delitvijo 
sveta oziroma s to politiko ne-
kaj zelo narobe. Zato bi bilo 
treba poskrbeti za osnovni 
dohodek, da bi lahko živeli. 
Kako bi to dosegli, ne vem, 
zagotovo ne v parlamentu. Ti 
ljudje so klic k razumu. Kjer 
je skromnost vrlina, je v redu, 
a kjer preide k siromaštvu, je 
nekaj narobe s sistemom.«

Razstavo fotografij bodo 
v Muzeju novejše zgodovi-
ne Celje odprli 14. februarja 
Podobno kot s fotomonogra-
fijo želi avtor tudi z razstavo 
opominjati, kaj vse lahko na-
redimo, da bi vsi ljudje tega 
sveta imeli življenje, vredno 
človeka.

BARBARA GRADIČ OSET
Foto: SHERPA
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Na podlagi 50., 60., 61.a in 96. člena Zakona o prostorskem 
načrtovanju (Uradni list RS, št. 33/07, 70/08 - ZVO-1B, 108/09, 
80/10 - ZUPUDPP, 43/11 - ZKZ-C, 57/12, 57/12 - ZUPUDPP-A, 
109/12, 35/13 - skl. US, 76/14 - odl. US, 14/15 – ZUUJFO) in 32. 
člena Statuta Mestne občine Celje (Uradni list RS, št. 106/13, 
93/15) župan Mestne občine Celje s tem

JAVNIM NAZNANILOM
obvešča javnost o javni razgrnitvi Odloka o spremembi 
in dopolnitvi Odloka o zazidalnem načrtu Gospodarska 

cona v Celju

I.
(1) Mestna občina Celje naznanja javno razgrnitev Odloka 

o spremembi in dopolnitvi Odloka o zazidalnem načrtu 
Gospodarska cona v Celju. Predmet spremembe Odloka 
o zazidalnem načrtu Gospodarska cona v Celju (Uradni 
list SRS, št. 22/77, 22/78, 21/82, 6/83, 23/84, 14/86, 7/90 in 
Uradni list RS, št. 17/92, 20/94, 39/94, 2/96, 23/97, 50/98, 
14/99, 56/99, 46/00, 117/00, 21/02, 57/03, 91/05, 29/06, 
70/06, 77/06, 58/07, 56/08, 19/09, 80/09, 109/10, 38/13, 
12/14, 43/14, 16/15, 20/15, 39/15) je določitev toleranc, s 
katerimi je dopustna sprememba namembnosti objektov 
za trgovinsko dejavnost ter gradnja nujnih funkcionalnih 
posegov na nepremičninah s parc. št. 608/112, 608/113, 
608/114, 608/115, 635/8, 608/32, vse k. o. 1075 – Ostrožno.

(2) Sestavni del Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o 
zazidalnem načrtu Gospodarska cona v Celju bo projekt 
Idejne zasnove – umestitev in oblikovanje trgovskega 
objekta na lokaciji nekdanjega Aera, št. 31 GK/2016, ki ga 
je izdelalo podjetje Gril Kikelj arhitekti, d. o. o., maj 2016.

II.
Gradivo bo javno razgrnjeno od 9. 2. 2017 do vključno 
23. 2. 2017:
•  v prostorih Mestne občine Celje, Oddelka za okolje 

in prostor ter komunalo, na Sektorju za prostorsko 
načrtovanje in evropske zadeve, soba za stranke, III. 
nadstropje, Trg celjskih knezov 9, Celje in

•  na sedežu Mestne četrti Dolgo polje,
 Brodarjeva ulica 4, Celje.

III.
Javna obravnava bo 14. 2. 2017 v sejni sobi pod dvoranami 
Narodnega doma Mestne občine Celje, Trg celjskih knezov 
9, Celje, s pričetkom ob 14. uri.

IV.
(1) V okviru javne razgrnitve ima javnost pravico dajati pri-

pombe in predloge na spremembo prostorskega akta. 
Pripombe in predlogi se lahko do vključno 23. 2. 2017 
podajo pisno na mestih javne razgrnitve kot zapis v knjigo 
pripomb in predlogov, lahko se pošljejo na naslov Mestna 
občina Celje, Oddelek za okolje in prostor ter komunalo, 
Trg celjskih knezov 9, Celje, ali pa na elektronski naslov 
prostor@celje.si, pri čemer se v rubriki »zadeva« navedejo 
ključne besede »ZN Gospodarska cona v Celju«.

(2) Mestna občina Celje bo preučila pripombe in predloge 
javnosti in do njih zavzela stališče, ki ga bo objavila na 
spletnih straneh Mestne občine Celje: http://moc.celje.
si/moc_planiranje_stalisca in na mestih javne razgrnitve.

(3) Šteje se, da je pri dajanju pripomb in predlogov z navedbo 
imena in priimka ali drugih osebnih podatkov dan prista-
nek za objavo teh podatkov v stališču, ki bo objavljeno na 
spletnih straneh Mestne občine Celje in na mestih javne 
razgrnitve. Osebe, ki ne želijo, da se v stališču objavijo 
njihova imena in priimki ali drugi osebni podatki, morajo 
to posebej navesti.

Številka: 3505-5/2016 Bojan Šrot
Datum: 31. 1. 2017 župan

Novosti na Zlati harmoniki za 
boljši odziv

Plavalni klub Slovenske Konjice in mesto Slovenske 
Konjice sta konec tedna organizirala že deveti festival 
podvodnega filma in fotografije Sprehodi pod morjem, 
ki je edini te vrste v jadranski regiji. Tudi letos so v 
mesto pod Pohorjem prišli najboljši fotografi in sne-
malci z vsega sveta.

Najprej so bile filmske projekcije za mlade in upokojence, 
v petek so odprli razstavo podvodne fotografije, na kateri 
sta bila osrednja gosta Nizozemka Adindi van der Hoek ter 
Rečan Danijel Frka. Uvodni večer so sklenili v džez slogu, 
in sicer z zasedbo pod vodstvom francoskega harmonikarja 
Ludovica Beierja. Najbolj pestro je bilo v soboto, saj so si 
obiskovalci festivala lahko ogledali številne projekcije in se 
udeležili različnih predavanj. Zvečer so bili predstavljeni 
presežki na področju svetovnega podvodnega filma. Glavno 
nagrado je prejel film Špancev Daniela Rodrigueza in Mo-
nice Gonzales Morje življenja, ki je prejel številne nagrade 
tudi na drugih svetovnih festivalih. Po projekcijah so bili 
tudi tokrat pogovori z ustvarjalci. Letos si je po oceni or-
ganizatorjev številne prireditve znotraj festivala ogledalo 
1.500 ljubiteljev podvodnega življenja.

BGO

Prosvetno društvo Bra-
slovče je v sodelovanju s 
tamkajšnjo občinsko knji-
žnico pripravilo prvi le-
tošnji pogovor iz ciklusa 
Pogovori z umetnikom. Po-
govore vodi Slavko Pezdir, 
gledališki kritik in novinar.

Pezdir je tokrat v goste po-
vabil akademskega slikarja 
in univerzitetnega profe-
sorja dr. Jožefa Muhoviča, 
ki študentom slikarstva, 
kiparstva in oblikovanja na 
akademiji za likovno ume-
tnost in oblikovanje preda-
va predmete likovna teorija, 
formalna likovna analiza in 
metodologija umetniškega 
raziskovanja. Umetnik se 
je občinstvu predstavil z 
nekaj izbranimi digitalnimi 
projekcijami svojih likovnih 
stvaritev ter spremljevalnimi 
pojasnili. Slavko Pezdir je s 
sogovornikom odstiral tudi 
njegove teoretske razmisle-
ke o sodobni likovni ume-
tnosti, o vedno dinamičnih 
razmerjih med umetnikom 
in umetnino na eni ter ume-

Še imamo upanje
Krajevna organizacija Rdečega križa Štore bo jutri pri-

pravila že četrti dobrodelni koncert z naslovom Še imamo 
upanje. Z zbranim denarjem krajani pomagajo krajanom.

Na koncertu, ki bo v petek ob 17. uri v Kulturnem domu 
Štore, bodo nastopili Mladi korenjaki, Viki Ašič starejši, 
5+band, orientalske plesalke, Kitarakom, ansambel Smeh, 
Ognjeni muzikantje in Jože Jošt z lajno. »Življenje nas preiz-
kuša na različne načine, prinaša nam mnogo dobrega, a tudi 
slabega. Slabe izkušnje nas okrepijo, ko jih premagujemo, 
dobre nam dajejo moč. Ta nam omogoča, da delamo tisto, 
kar želimo. Vse, kar delamo tako, da drugih ne ogrožamo, 
je dobro. Takrat, ko delamo tako, da pomagamo drugim, 
je odlično. Bodite odlični tudi vi in pomagajte,« je v vabilu 
zapisal predsednik krajevnega odbora Stane Štefanec.

LK

Na likovni natečaj je prispelo 1.187 risbic iz Slovenije, s Hrvaške, iz Bosne 
in Hercegovine, Srbije in Črne gore. Avtorica Ksenija Belada iz Osnovne 
šole Sutjeska v Črni gori je prejela glavno nagrado. (Foto: Boštjan Selinšek)

Srečanje z umetnikom
Gost prve letošnje prireditve je bil akademski slikar Jožef Muhovič

Slavko Pezdir in Jožef Muhovič

Dr. Jožef Muhovič, redni profesor za likovno teorijo 
na Akademiji za likovno umetnost in oblikovanje Uni-
verze v Ljubljani, se je rodil leta 1954 v Sv. Lenartu pri 
Gornjem Gradu in leta 1977 diplomiral iz slikarstva na 
tedanji ljubljanski akademiji, kjer je leta 1980 končal 
slikarsko specialko pri Janezu Berniku in leta 1981 
grafično specialko pri Bogdanu Borčiču. Sočasno je 
študiral in diplomiral iz filozofije na ljubljanski filo-
zofski fakulteti, kjer je leta 1981 magistriral in leta 
1986 še doktoriral.

Ustvarja kot slikar, grafik in kipar (25 samostojnih razstav 
doma in na tujem, 150 sodelovanj na skupinskih razstavah, 
odkupljena dela v zbirkah muzejev in razstavišč na Duna-
ju, v Berlinu, Gradcu, Ljubljani, Novem mestu in ZDA) ter 
kot avtor strokovnih in znanstvenih del s področij likovne 
teorije, estetike in filozofije umetnosti (znanstvena biblio-
grafija obsega približno dvesto bibliografskih enot). Njegovo 
najpomembnejše leksikografsko in monografsko avtorsko 
znanstveno delo je zajeten Leksikon likovne teorije, ki ga je 
letos izdala založba Mohorjeve družbe v Celju.

tnino in gledalcem na drugi 
strani. Seveda sta umetnik 
in moderator spregovorila 
tudi o razmerju med likovno 
teorijo in prakso, med poro-
jeno in materializirano ide-
jo, med avtorji posameznih 

likovnih stvaritev in vedno 
bolj »zvezdniškimi« avtorji 
velikih bienalnih, trienalih 
mednarodnih razstav, posta-
vitev, izborov.

Kot gostje so se na dogod-
ku predstavili tudi člani Ple-

snega gledališča Braslovče, 
tokrat z izvirnim likovno-
-gibalnim prologom, ki ga 
je posebej za to priložnost 
zasnovala umetniška vodja 
gledališča Ana Vovk Pezdir.

LK, foto: TT

Vedno več sprehajalcev pod morjem

Konec avgusta bo na Ljubečni že 37. tekmovanje Zlata 
harmonika, državno prvenstvo za diatonično harmo-
niko, ki ima dolgo tradicijo. Letos bodo organizatorji 
poskušali z novostmi doseči še boljši odziv.

Lani je predsednikovanje organizatorskega odbora 
prevzel Robert Goter, ki je vpeljal številne novosti, saj 
je tekmovanje zadnje leta izgubljajo pomen. Novostim, 
kot so prenovljena spletna stran, prenovljena družbena 
omrežja, poenotenje prijavnic, priznanja za vse nasto-
pajoče, so letos organizatorji še dodali dodatne termine 

predtekmovanj, ki so jih predstavili že v januarju, vključ-
no s polfinalom in finalom. Že januarja so predstavili 
obvezne skladbe tekmovanja, da bodo imeli tekmovalci 
dovolj časa za pripravo.

Že lani je glavno sponzorstvo prevzelo podjetje Mik 
Okna, saj je po mnenju direktorja Francija Pliberška 
družbeno odgovorno podjetje, ki že vrsto let podpira 
kulturo, šport in humanitarne organizacije. Finale Zlate 
harmonike bo 27. avgusta v Kulturnem domu Ljubečna.

BGO
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Bo Petriček s skorajšnjo prodajo »rešen«?
Leta agonije priljubljene rekreativne 
točke se morda le bližajo koncu

Reševanje »primera Petriček« pomeni dolgo, več kot 
dvajset let trajajočo zgodbo s številnimi zapleti in labirin-
ti. Vendar je kljub klavrni podobi, ki jo trenutno kaže to 
nekoč priljubljeno športno-rekreacijsko središče, kamor 
so radi zahajali številni Celjani in okoličani, izhod iz slepe 
ulice morda le na vidiku. Konec zgodbe (če bo res srečen, 
bo pokazal čas) se obeta z novim lastnikom, ki je trenutno 
»podrtijo« pripravljen kupiti in jo menda ponovno oživiti 
za rekreacijsko dejavnost.

osamosvojitvi je svoje opravi-
la tudi denacionalizacija (leta 
1994). Predvsem je na stanje 
na Petričku negativno vplival 
dolgotrajen postopek dena-
cionalizacije, ki je do prav-
nomočne odločbe in vrnitve 
nepremičnin družini Petriček 
trajal kar petnajst let.

Celjska občina je bila po osa-
mosvojitvi še nekaj let lastnica 
nepremičnin na Petričku, po-
tem pa so postale last Športne 
zveze do vrnitve premoženja 
Petričkovim, izjema je bilo le 
športno igrišče. Dediči Ervina 
Petrička s kakovostjo vrnjene-
ga premoženja niso bilo za-
dovoljni, zato so zahtevali še 
odškodnino, ki jim je bila iz-
plačana v obliki delnic Odško-
dninskega sklada (Sod). Glede 

Rekonstrukcija dogaja-
nja in zapletov na Petričku 
oziroma Gričku (kot se je 
to območje imenovalo do 
osamosvojitve) je bila po-
dobna sestavljanju najbolj 
zahtevnih »puzzlov«. Obno-
vimo le na kratko in najbolj 
bistveno, saj nas pri zadevi 

Petriček bolj kot zgodovina za-
pletov zanima, kako je mogoče 
čim prej priti iz tega klavrnega 
stanja in kako na tem obmo-
čju osmisliti perspektivno pri-
hodnost.

Zapletanje primera Petriček 
sega v čas nacionalizacije pre-
moženja po koncu vojne, po 

»Naša želja je, da bi 
nepremičnine čimprej 
prodali«

Uspelo nam je vzpostaviti 
stik z enim od dedičev pre-
moženja, ki je bilo vrnjeno 
družini Petriček, to je s Toma-
žem Petričkom, ki tudi zasto-
pa dediče. Potrdil nam je, da 
je eden od dedičev umrl in da 
je bila zapuščinska razprava 
prekinjena, a o podrobnostih 
ni želel govoriti.

»Pričakujem, da bo kmalu 
ponovno sklicana in da po njej 
ne bo več ovir za prodajo kup-
cu, ki je pokazal zanimanje. 
Naša želja je, da bi zemljišča 
in nepremičnine, ki smo jih 

dobili vrnjene v denacionali-
zacijskem postopku, čim prej 
prodali, saj nimamo dolgoroč-
nih načrtov na tem območju,« 
je v imenu dedičev povedal 
Tomaž Petriček, ki sicer živi in 
dela v Ljubljani.

Potrdil je tudi, da so zadeve 
s športno zvezo glede zahteve 
za nadomestilo zaradi nezmo-
žnosti uporabe zemljišč, prav 
tako z državo glede odškodni-
ne zaradi zmanjšane vrednosti 
v denacionalizaciji vrnjenega 
premoženja urejene. Zanima-
lo nas je, kako sami gledajo na 

klavrno stanje nepremičnin, 
katerih lastniki so. »Zavedamo 
se, da stanje za mesto in prebi-
valce ni prijetno, zato upamo, 
da bo prodaja kmalu končana. 
Novi lastnik bo vsekakor mo-
ral najprej uporabiti buldožer 
in vse začeti znova. Z bližnjim 
kmetom sem se sicer za preho-
dno obdobje dogovoril, da bo 
pokosil visoko travo in občasno 
po potrebi tudi kaj pospravil in 
očistil na zemljiščih,« je še po-
vedal Petriček.

RG
Foto: SHERPA

Tomaž Petriček, pravni zastopnik 
družine Petriček

Podoba Petrička danes …

Na nekdanjem špor-
tnem igrišču so bile 
včasih zanimive tekme 
v rekreativnih ligah, ka-
sneje pa je igrišče po-
stalo predmet sodnega 
spora med družino Pe-
triček in Športno zvezo 
Celja.

Bo Petriček spet 
rekreacijsko območje?

Med denacionalizacijskim 
postopkom je pridobila rod-
bina Petriček, predvojna la-
stnica nekoč priljubljenega 
celjskega rekreacijskega ob-
močja, precej nepremičnin. 
Nepremičninska družba 
Kapitol iz Celja to območje 
že kar nekaj časa prodaja. 
Pojavljajo se različni zapleti.

Med vrnjenimi nepremični-
nami je približno sedem tisoč 
kvadratnih metrov stavbnih 
zemljišč, ostalo predstavlja 45 
tisoč kvadratnih metrov goz-
dnih in kmetijskih zemljišč. 
»Pred leti so bile na trgu takšne 
razmere, da morebitnih kup-
cev ni bilo,« je povedal direk-
tor Kapitola Janko Parfant. To 
se je spremenilo, Kapitol ima 
morebitnega kupca, ki nepre-
mičnino načeloma želi kupiti. 
Pojavljali so se tudi drugi mo-
rebitni kupci z različnimi za-
mislimi o prihodnosti Petrička. 
Vse od načrtov za stanovanjsko 
gradnjo do načrtov za različne 
poslovne dejavnosti.

Pojavili sta se dve večji pre-
preki, ki preprečujeta, da bi 
območje Petrička dobilo no-
vega lastnika. Ti prepreki, ki 
ju je treba rešiti, sta vzeli za-

radi razreševanja veliko časa. 
Tako je bilo asfaltirano športno 

igrišče, ki je v celoti obdano s 
Petričkovimi zemljišči v lasti 
športne zveze oziroma posre-
dno občine. Resnega kupca je 
to seveda motilo in se zato za 
nakup ni odločil. Nato je konč-
no prišlo do poravnave med 
športno zvezo in Petričkovimi 
pravnimi nasledniki. Prišlo je 
do novega zapleta, saj je eden 
od naslednikov, ki je živel v 
Avstriji, umrl. Zapuščinskem 
postopku po njem traja že več 
kot leto.

V Kapitolu seveda upajo, da 
si resen kupec, ki želi na Petrič-
ku urediti športno-rekreacijsko 
središče, ne bo premislil.

BRANE JERANKO, foto: BJ

Direktor Kapitola Janko Parfant

»Stanje na Petričku 
je res sramotno, a 
ne za MOC«
Župan Bojan Šrot o klavrni podobi nekoč 
priljubljenega rekreacijskega središča

»Kar se tiče stanja na Petričku, je to res sramota, vendar ga 
ne štejem kot sramoto Mestne občine Celje, ker so vse stavbe in 
zemljišča v zasebni lasti. Pred tem je športna zveza upravljala 
s temi nepremičninami,« je na novinarski konferenci ob koncu 
minulega leta na naše vprašanje, kaj meni o klavrnem stanju 
na Petričku, dejal celjski župan Bojan Šrot.

V občinskem odloku o športnih objektih, ki je bil sprejet po letu 
2000, je bilo po besedah župana tamkajšnje asfaltirano igrišče 
opredeljeno kot športna infrastruktura in je še ostalo v mestni 
lasti.

»Ne vem čisto natančno, ali je gozd, kjer je bila nekoč trim 
steza, opredeljen kot gozd s posebnim pomenom, ker potem bi 
ga bilo lažje odkupiti. V takšnih primerih lastniki pokažejo zani-
manje za prodajo, saj je ekonomska funkcija gozda izključena,« 
je še povedal župan.

Ob tem je še povedal, da je občina lani odkupila gozd ob Pe-
likanovi poti, za kar je bilo treba petnajst let usklajevanja. Gre 
za veliko območje, za približno sedem hektarjev, in ta gozd je v 
odloku tudi opredeljen kot gozd s posebnim pomenom. Bojan 
Šrot je še dodal, da lastniki, kolikor je seznanjen, zemljišča pro-
dajajo. Na naše vprašanje, ali je za občino cena previsoka, da se 
ne poteguje za odkup, je dejal, da ne ve, kakšna je cena. »Ko smo 
imeli pogovor s predstavniki družine Petriček je bila cena zelo 
visoka. RG

Zadnja objavljena cena za območje Pe-
trička je znašala 280 tisoč evrov. Prvotna 
cena je bila bistveno višja, saj je znašala 
450 tisoč evrov. Trenutno dogovorjena 
cena med morebitnim kupcem in Petričk-
ovo rodbino ni znana. Direktor Kapitola 
je zaradi poslovne skrivnosti zaenkrat ne 
more izdati.

Zadnji zaplet zaradi smrti solastnika območja
Na našem Facebook računu smo vas 
vprašali, kaj vi menite o klavrnem stanju 
na Petričku. Odzvali ste se s številnimi 
komentarji. Nekaj teh objavljamo:

Ivanka:
Petriček je bil nekaj posebnega. Res velika ško-
da, da so ga tako zanemarili, da se podira. Na 
Petričku je bilo živahno celo leto. Razne priredi-
tve sploh za prvi maj, super golaž. Rekreacĳ a je 
bila najboljša za družine z otroki in za odrasle.
Fino je bilo, a kaj, ko so se najemniki kar menjevali in 
tudi z vsakim novim je bilo še več škode.

Majda:
Petriček bi morali obnoviti, saj so bili prvomajski shodi 
najbolj obiskani na tej destinacĳ i, ker malokdo zmore 
pohod na Celjsko ob prvem maju. In ravno tu sem 
doživljala najlepše prvomajske praznike.

Alojz:
Obnovili ga ne bodo zaradi otročičkov, ki so bili do-
besedno v ječi na Petričku.

Petra:
Petriček – prostor, na katerem smo se »našportali«, 
kampirali, hodili tja na piknike, hodili gledat slamnato 
skakalnico … predvsem pa smo družili v naravi. Je 
bil »plac«!

Alenka:     Ena sama žalost …

Stanko:
Saj si nihče ne upa, kjer je država preveč požrešna.
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Temen povojni madež

Bo Petriček s skorajšnjo prodajo »rešen«?
tega je bilo nekaj pravdanja na 
sodišču z državo, prav tako s 
športno zvezo glede nemo-
žnosti uporabe zemljišča in 
nepremičnin v času postopka 
denacionalizacije. Ker športna 
zveza nadomestila v višini več 
kot 230 tisoč evrov, ki ga je 
zahtevala družina Petriček, ni 
mogla izplačati, so se pogodili 
tako, da je športna zveza igri-
šče predala v last Petričkovih, 
zato so ti odstopili od tožbene-
ga zahtevka.

Tako so bili končno vzpo-
stavljeni pogoji za morebitno 
prodajo, saj je bilo kmalu ja-
sno, da se dediči posebej ne 
zanimajo za vlaganja na tem 
območju. Ta bi seveda morala 
biti precejšnja, saj je območje 
žalostno propadalo, še posebej 

bridko podobo kaže nekdanje 
gostišče, sploh če to »podrtijo« 
primerjamo z arhivskimi foto-
grafijami.

Da ljudem, ki živijo v okolici 
Petrička, in drugim prebival-
cem Celja ter okolice, ki so radi 
zahajali na legendarno trim 
stezo in druge športne aktiv-
nosti, prvomajske shode, plese 
ali samo na druženje in pijačo 
v nekdanjo gostilno, ni vseeno 
zaradi sedanjega stanja, kaže 
tudi izjemen odziv ljudi na 
anketo na naši Facebookovi 
strani. Ta predstavlja mešanico 
nostalgije in spominov na lepe 
čase Petrička (Grička) ter jeze 
in ogorčenja zaradi sedanjega 
klavrnega stanja.

Mnogi pozivajo celjsko ob-
čino, naj kaj ukrene. A ker ni 

več lastnica območja, pravih 
vzvodov za temeljito preobraz-
bo niti nima, razen če bi se 
odločila, da bo spet odkupila 
nepremičnine. Za to pa občina 
očitno ne kaže zanimanja, kar 
je po svoje tudi razumljivo, ker 
se je v času dolgotrajnega de-
nacionalizacijskega postopka 
za strateška vlaganja na po-
dročju rekreacije raje odločila 
za Celjsko kočo, Šmartinsko 
jezero, mestni gozd in Špico.

Rekreacijske vsebine na Pe-
tričku naj bi tako po napove-
dih razvijal prihodnji kupec, 
zasebnik. Upajmo, da res. In s 
tem seveda ni nič narobe, kajti 
rekreacija je ne le zanimiva, 
marveč še kako nujna tudi v 
kapitalizmu, ne le v socializ-
mu, v času katerega je Griček 

cvetel. Zaradi teh razlogov 
tudi tržna priložnost.

Pri tem bi bilo zagotovo 
zaželeno ali kar nujno, da 
bi se občina s prihodnjim 
lastnikom povezala in po-
iskala možnosti celovite 
rekreativne ponudbe na 
omenjenih mestih, za kate-
ra kaže največje zanimanje. 
V nekoliko bolj oddaljeni 
prihodnosti bi morda lahko 
to ponudbo dopolnjevalo 
tudi območje, upajmo, ne-
koč oživljene vrtnarije in 
drevesnega parka. Če pa bi 
buldožer ob čiščenju podrti-
je na Petričku odkril termal-
ni izvir, potem bi to res bila 
velika zmaga.

ROBERT GORJANC
Foto: SHERPA

 …in v boljših časih (fotografija okrog leta 1964)
Foto: Zgodovinski arhiv Celje

Ob Špici občine 
Petriček ne zanima
Dimitrij Černe, predsednik MČ Savinja

»Dvomim, da občino zanima, da bi na Petričku spet razvijala 
športno-rekreativne vsebine in sprehajalne poti, zdaj ko je 
odprta Špica, kjer so milijonski načrti z ureditvijo kajakaškega 
centra in številni bifeji v bližini, kamor prihaja veliko ljudi. 
Poleg tega »Petriček« ni več občinski,« je povedal Dimitrij 
Černe, predsednik Mestne četrti Savinja, kamor spada ob-
močje Petrička.

Kot je povedal, se tam občasno sprehaja in opaža, da vendarle 
ni več toliko smeti kot nekoč, ko so jih ljudje tja vozili kar z av-
tomobili, je pa zadovoljen, da je spodaj pod Petričkom ob cesti 
saniran plaz in da je asfaltirana cesta v Kasaze, čeprav opaža, da 
tam občasno nastaja kar »dirkališče«.

Na vprašanje, če so na občino naslavljali pobude za rešitev 
poraznega stanja ne Petričku, je Dimitrij Černe povedal, da je 
takšno pisanje pobud bolj »blažev žegen«, poleg tega imajo v 
mestni četrti še druge težave, ki jih je treba prej rešiti.

 RG, foto: SHERPA

Nekdanjo legendarno Trim stezo na Petričku je gozd zarasel in nanjo 
spominja le malo sledi.

»Civilne iniciative ne 
bomo ustanavljali«
Alojz Melavc, predsednik MČ Slavka 
Šlandra:

»Še danes večkrat hodim mimo Grička, tja smo včasih 
res radi zahajali, sploh železničarji, na športne dogodke, 
smučarske skoke, trim stezo, bili so pikniki … To, kar se 
zdaj dogaja na Gričku, je sramota za Celje,« je povedal 
Alojz Melavc, sicer predsednik Mestne četrti Slavka Šlan-
dra, kamor Petriček sicer ne spada, vendar je očitno, da se 
naš sogovornik zelo rad spominja te nekdaj priljubljene 
rekreacijske točke.

»Celjska občina bi morala to stanje urediti z lastniki. Sicer 
pa je treba na silo odstraniti to podirajočo stavbo in začeti vse 
znova, ker drugo ni več mogoče. Kdo in kako bo to delal, ni 
naša stvar. Zelo radi bi spet obiskovali Griček, kot smo ga še 
pred leti, ko so bila tam na primer tradicionalna prvomajska 
srečanja,« je še povedal Alojz Melavc.

Predsednika MČ Slavka Šlandra smo še vprašali, ali so, tudi 
v sodelovanju z MČ Savinja in drugimi četrtnimi ter lokalnimi 
skupnostmi, dajali kakšne pobude, da bi se uredile razmere. 
»Seveda smo dajali pobude, pisali na Servis 48, veliko je bilo 
o tej temi tudi že v medijih, a se nič ne premakne. Morda bi 
lahko ustanovili kakšne brigade, ker imamo veliko brezposel-
nih, ki bi lahko opravljali družbeno koristno delo, da bi se to 
območje vsaj očistilo, če nič drugega. Tako pa to zdaj postaja 
drugo smetišče v Celju,« je bil ogorčen Melavc.

Kot je še dejal, so v četrtni skupnosti pripravljeni tudi sami 
pomagati pri kakšni udarniški akciji, če bi se povezali z osta-
limi četrtnimi in krajevnimi skupnostmi. Rešitev vidi tudi v 
kakšnem pravem vlagatelju, sicer pa bi po prepričanju naše-
ga sogovornika »akcijo urejanja razmer« morala spodbujati 
občina. »Civilne iniciative zaradi Petrička ne nameravamo 
ustanavljati.«

V obdobju med obema vojnama je bil Pe-
triček s tamkajšnjo gostilno, ki je bila del 
posesti celjskega Nemca Ervina Petrička, 
priljubljen cilj sprehodov Celjanov. Po dru-
gi svetovni vojni so ga usmrtili, domnevajo, 
da v pobojih v Košnici, njegovo posest pa je 
nova oblast nacionalizirala. Takoj po vojni 
je stavbo gostilne uporabljala kot dom za 
otroke iz nemških družin in iz vseh tistih, 
ki so postale žrtve povojne represije.

Kot piše zgodovinar dr. Tonček Kregar, ki 
je tej temi namenil poglavje v knjigi Vigred 
se povrne, je bilo na Petričku med junijem in 
oktobrom 1945 zastraženo otroško taborišče, 
saj sta v njem vladala tako rekoč vojaški red in 
disciplina, otroci pa so morali tudi opravljati 
najrazličnejša dela. Poleg tega so bili pogosto 
žrtve okrutnih »vzgojnih« metod, strogega 
kaznovanja že za malenkostne prekrške, 
šikanirani in zasmehovani pa so bili tudi v 
šoli v Celju, kamor so šoloobvezni začeli ho-
diti jeseni. Tja so zlasti s Teharij nove oblasti 
prevažale otroke, mlajše od petnajst let, ki 
so izhajali iz družin svojcev domobrancev, 
pripadnikov nemške manjšine in Slovencev, 
osumljenih sodelovanja z okupatorjem.

»Točne številke otrok mi niso znane, po pri-
čevanjih naj bi jih bilo od 40 do 50, verjetno 
pa se je njihovo število spreminjalo. Oktobra 
so jih zaradi prihajajoče zime prestavili v mla-
dinski dom v Celje v bivšo Stiegerjevo vilo, 
kasneje v mladinski dom na Polzelo.« Kregar 
pravi, da so predvsem pričevanja še živih nek-

danjih otrok osnova za poznavanje dogajanja 
na Petričku. »Pred leti je režiser Miran Zupa-
nič na osnovi teh pričevanj posnel pretresljiv 
dokumentarni film Otroci s Petrička, eden od 
temeljev poznavanja je tudi knjiga Ivana Otta 
Otroci s Petrička – Ukradeno otroštvo. Nekaj 
dokumentov hrani celjski arhiv, sicer pa je 
originalih dokumentov malo,« pravi Kregar.

Meni, da gre za pretresljive zgodbe, ki jih 
je treba razumeti v okviru celotnega doga-
janja med vojno in po njej. »Šlo je za izjemo 
surov čas, po petih letih krvave vojne se je v 
ljudeh prebudila maščevalnost, katere žrtve 
so bili v tem primeru popolnoma nedolžni 
otroci.« To dogajanje je bilo dolgo zamol-
čano, zadnje desetletje je postalo sestavni 
del naše zavesti in zgodovinskega spomina.

Kasneje je Petriček, ki ga je oblast preime-
novala v Griček, postal priljubljeno srečali-
šče, prostor za rekreacijo in zabavo, prvo-
majske shode … Kregar meni, da bi to lahko 
bil tudi v prihodnje, čeprav nekateri menijo, 
da ga je težka preteklost preveč zaznamova-
la. »Žalostnega dogajanja na Petričku ni mo-
goče primerjati s prostori množičnih pobo-
jev. V celjski kolektivni zavesti je to vendarle 
kraj prijetnega spomina. Veljalo bi ga urediti 
v športno-rekreativni center, da bi ponovno 
nastalo priljubljeno srečališče Celjanov. Ob 
ureditvi območja bi bilo prav, da bi tam po-
stavili pomnik, ki bi obiskovalce opozarjal 
na preteklo dogajanje,« meni Kregar.

TC

Na našem Facebook računu smo vas 
vprašali, kaj vi menite o klavrnem stanju 
na Petričku. Odzvali ste se s številnimi 
komentarji. Nekaj teh objavljamo:

Ivanka:
Petriček je bil nekaj posebnega. Res velika ško-
da, da so ga tako zanemarili, da se podira. Na 
Petričku je bilo živahno celo leto. Razne priredi-
tve sploh za prvi maj, super golaž. Rekreacija je 
bila najboljša za družine z otroki in za odrasle. 
Fino je bilo, a kaj, ko so se najemniki kar menjevali in 
tudi z vsakim novim je bilo še več škode.

Majda:
Petriček bi morali obnoviti, saj so bili prvomajski shodi 
najbolj obiskani na tej destinaciji, ker malokdo zmore 
pohod na Celjsko ob prvem maju. In ravno tu sem 
doživljala najlepše prvomajske praznike.

Alojz:
Obnovili ga ne bodo zaradi otročičkov, ki so bili do-
besedno v ječi na Petričku.

Petra:
Petriček – prostor, na katerem smo se »našportali«, 
kampirali, hodili tja na piknike, hodili gledat slamnato 
skakalnico … predvsem pa smo družili v naravi. Je 
bil »plac«!

Alenka:     Ena sama žalost …

Stanko:
Saj si nihče ne upa, kjer je država preveč požrešna.

Mnenji predsednikov mestnih četrti:
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Še en proces za 
Hildo Tovšak
Tokrat zaradi dveh poslovnih goljufij

Na celjskem okrožnem sodišču se je v petek začel predo-
bravnavni narok za Hildo Tovšak. V tokratnem primeru ji 
očitajo dve kaznivi dejanji poslovne goljufije, s katerima 
naj bi bilo storjeno za več kot 350 tisoč evrov škode.

Gre predvsem za očitke, da naj bi Vegrad, ki ga je Hilda 
Tovšak vodila, naročal delo, čeprav je bilo gradbeno podjetje 
že insolventno in je vodstvo vedelo, da dela ne bo zmoglo 
plačati. Z naročanjem del naj bi Tovšakova pri podizvajal-
cih ustvarjala vtis, da bodo stroške lahko v podjetju plačali. 
Oškodovani naj bi bili dve družbi, in sicer podjetji Tames in 
Zeko. Podjetje Tames je izvajalo elektro in strojno inštalacijo 
na enem od delovišč v Ljubljani, podjetje Zeko pa pleskarska 
dela v Celovških dvorih. V prvem primeru je šlo za 193 tisoč 
evrov škode, v drugem za 165 tisoč evrov. Kaznivi dejanji izvi-
rata iz leta 2008 in 2009. Tožilec Stanislav Pintar je na začetku 
naroka za Tovšakovo predlagal dve leti zapora z možnostjo 
preizkusne dobe, torej z možnostjo pogojne kazni, če bi krivdo 
priznala. A je obtožena nato sodišče zaprosila za preložitev na-
roka zaradi odločitve o možnosti priznanja in zaradi priprave 
obrambe. Pred narokom se namreč Tovšakova s tožilstvom ni 
pogajala za priznanje krivde in s tem za nižjo kazen. Sodnica 
je predlogu Tovšakove ugodila in za naslednji narok določila 
13. februar. Sicer pa Tovšakova trenutno prestaja osemletno 
zaporno kazen za vsa ostala kazniva dejanja, za katera so ji 
do zdaj že sodili, in je polovico te kazni že prestala.

Nasilje v šoli – kdo in 
kako ukrepa?
OŠ Hruševec: trije primeri medvrstniškega nasilja ali medsebojnega izzivanja?

Pred dnevi so morali s he-
likopterjem v UKC Maribor 
odpeljati učenca OŠ Hruše-
vec zaradi suma, da je dobil 
poškodbe glave. Fanta so v 
bolnišnico odpeljali popol-
dne, torej ne v času pouka. 
Njegovo slabo počutje so 
mnogi povezali z dogod-
kom, ki naj bi se zgodil do-
poldne med uro telovadbe, 
kjer naj bi se fant udaril v 
glavo, ko je trčil ob steno, 
kamor naj bi ga sunil drug 
učenec. Na srečo ni šlo za 
hujše poškodbe. Primer 
preiskuje tudi policija. Po 
tem dogodku sta na obmo-
čju Šentjurja v pogovorih 
med starši na dan prišla še 
vsaj dva primera, kjer naj 
bi bili poškodovani še dve 
učenki. Kaj se dogaja?

Ni skrivnost, da med starši 
nekaterih otrok, ki obiskuje-
jo omenjeno šolo, vlada jeza, 
saj imajo občutek, da se v šoli 
ne odzovejo takoj po takšnih 
in podobnih dogodkih. Ogor-
čenja zaradi takšnih mnenj 
nekaterih staršev ne skrivajo 
v šoli, kjer trdijo, da vedno 
storijo vse, kar jim nalagata 
strokovnost in zakonodaja.

Prijave niso 
priporočljive, 
ampak nujne
Izvedeli smo vsaj za dva 

primera, kjer sta bila poško-
dovana dva otroka, ki še ve-
dno obiskujeta OŠ Hruševec. 
V prvem primeru, ki naj bi 
se zgodil lani, naj bi učenec 
z ledeno kepo poškodoval 
učenko po obrazu in ta naj bi 
posledice čutila še danes. V 
drugem primeru naj bi druga 
učenka dobila od sošolke brco 
v predel trebuha, zaradi česar 
je morala v urgentni center. 
Po naših podatkih nobeden 
od teh dveh primerov ni bil 
prijavljen ne policiji ne pri-
stojnemu centru za socialno 
delo, kjer takšne prijave prav 
tako sprejemajo. Prav tako naj 
šola ne bi opravila pogovorov 
z vsemi vpletenimi, čeprav naj 
bi se na območju Šentjurja o 
tem kar nekaj časa že govori-
lo. Še več, o tem naj bi vedeli 
celo v tamkajšnji občini.

Vodstvo OŠ Hruševec je 
presenečeno nad tem, saj 
ravnatelj šole Robert Gajšek 
trdi, da so razgovore opravili 
s starši in da ima za to dokaz, 
in sicer obsežna poročila ozi-
roma zapisnike o tem: »Ve-
dno, kadar se zgodi takšen 
dogodek, obvestimo starše 
vseh vpletenih otrok. Sveto-
valna služba, razredniki in 
vodstvo šole opravimo raz-
govore z vsemi vpletenimi. 
Če je dogodek povezan s ce-
lim razredom, skličemo se-
stanek tudi z ostalimi starši, 
ki jih obvestimo o težavi in 
metodah njenega reševanja. 
Če je treba, o dogodku obve-
stimo tudi center za socialno 
delo in seveda policijo.«

Inšpektorat za šolstvo v zadnjem času na podlagi izvajanja inšpekcijskih nalog ugotavlja, da narašča šte-
vilo pobud, ki se nanašajo na domnevno nasilje v šolah. Predvsem gre za besedno medvrstniško nasilje, 
katerega dojemanje je odvisno od okolja in razvojne stopnje otrok.

A nekateri starši, ki se ne 
želijo izpostavljati javno, 
pravijo, da ni tako in da se 
stvari pogosto pometejo pod 
preprogo, brez opravičila 
in brez razlage. »Ne more 
se zgoditi, da žrtev nekega 
dogodka dobi občutek, da 
je sama storilka. Šola ni za-
sebni sektor, gre za javni sek-
tor, kjer so odgovornosti še 
toliko bolj dorečene in takšni 
dogodki zahtevajo odziv,« so 
nam povedali nekateri starši. 
Res pa je, da po naših podat-
kih starši v dveh omenjenih 
primerih, kjer sta bili poško-
dovani deklici, zadeve niso 
prijavili na policijo, a naj bi 
bili to, kot smo izvedeli, saj 
o dogodkih ne želijo govoriti, 
pripravljeni storiti, če bi to 
kaj zaleglo.

Res je, da se starši tudi na 
splošno, ne le v dveh prime-
rih v Šentjurju, za prijavo 
na policiji ne odločijo, saj 
njihovi otroci šolo, kjer se 
takšni dogodki zgodijo, še 
vedno obiskujejo, zato ne 
želijo situacije še bolj zaple-
sti. Svojih otrok ne želijo na 
ta način izpostaviti morebi-
tnemu šikaniraju.

Sporočilo 
otrokom
Namen staršev, tako so 

nam povedali tisti, s katerimi 
smo se pogovarjali, ni javno 
očrniti šole ali je zaznamova-
ti s svojimi besedami o med-
vrstniškem nasilju, temveč 
opozoriti, da takšni dogod-
ki terjajo resno obravnavo 
predvsem v smislu pomoči 
tudi tistim, ki nasilen dogo-
dek povzročijo. »Terjajo tudi 
pogovore in odzive, ki dajo 
vedeti ne samo nam staršem, 
ampak tudi otrokom v tej 
ranljivi mladosti, da do na-
silja ne smemo biti strpni.«

V OŠ Hruševec zavračajo 
vse govorice, da niso storili do-
volj kot vodstvo ali kot učite-
lji. »Svetovalna služba svetuje 
staršem pri reševanju težav, ki 
so povezane z razvojem njiho-

vega otroka, s šolskim delom, 
z odnosi z vrstniki in odrasli-
mi. V primeru, ko presodi, da 
se pri otroku pojavljajo oblike 
vedenja, ki jih šolska obravna-
va ne more omiliti, odpraviti 
ali izboljšati, starše napoti po 
strokovno pomoč v zunanje 
ustanove. Poleg tega se sve-
tovalna služba z razredniki 
in drugimi učitelji (tudi po-
daljšanega bivanja) vključi v 
razreševanje spora, da skrbno 
opazujemo otroke in pazimo 
na nastale kritične situacije. 
Vzroke za nastalo situacijo 
raziščemo in nato skupaj z 
vsemi poiščemo skupno reši-
tev, ki mora biti sprejemljiva 
za vse in v dolgoročno korist 
vseh vpletenih otrok,« navaja 
Gajšek. Poudarja tudi, da poli-
cijo redno obveščajo o takšnih 
primerih in z njo tudi dobro 
sodelujejo tako na področju 
preventive kot ukrepov.

S pojasnili starši 
niso zadovoljni
»Velikokrat se nasilni do-

godki ne zgodijo naenkrat, 
ampak so posledica predho-
dnih daljših nesoglasij ali be-
sednih sporov. Zato je treba 
zgodovino vsakega dogodka 
podrobno preiskati z vseh 
plati. Velikokrat opažamo, da 
starši, ki svojega otroka po-
znajo samo v domačem oko-
lju, ne verjamejo, da je lahko 
njegovo vedenje v šolskem 
okolju povsem drugačno. Na 
razgovorih velikokrat slišimo: 
›Naš/naša pa že ni takšen/ta-
kšna! ‹ ali ›Česa takega naš/
naša ne bi nikoli storil/stori-
la! ‹ Starši normalno delujejo 
zaščitniško samo do svojega 

otroka, zato velikokrat pod-
cenijo njegovo kršitev in pre-
cenijo kršitev tujega,« pravi 
Gajšek. V preteklosti naj bi v 
šoli – nepovezano z dogod-
ki, omenjenimi v prispevku 
– celo obravnavali primere, 
ko so starši v šolo pripeljali 
otroka, ki se je predhodno 
poškodoval nekje drugje, in 
nato prijavili poškodbo v šoli 
z namenom uveljavljanja od-
škodnine od zavarovalnice, 
pri kateri je zavarovana šola. 
Gajšek pravi, da se otroci v 
medsebojni komunikaciji 
različno odzivajo. »Pogosto 
nehote ali hote izzivajo tiste-
ga, za katerega ugotovijo, da 
se hitro odzove.«

Ob tem ne trdi, da se takšni 
primeri ne dogajajo: »Opaža-
mo, da ima vedno več otrok, 
ki vstopajo v šolo, različne 
posebnosti v vedenju, ki so 
povezane z manj razvito ču-
stveno inteligenco, s slabimi 
socialnimi veščinami in spo-
sobnostjo strpnega medse-
bojnega komuniciranja. Na-
raščanje trenda nestrpnosti 
v družbi se neverjetno hitro 
odraža na otrocih, zato o tem 
redno osveščamo in izobra-
žujemo tudi starše na rednih 
roditeljskih sestankih. Sku-
šamo jim svetovati, na kaj 
naj bodo posebej pozorni, 
da pri otrocih ne bo prišlo do 
težav z nasiljem in nestrpno-
stjo.« Vendar nekateri starši 
s takšnimi pojasnili še vedno 
niso zadovoljni – dokler ne 
bo jasnih ukrepov zoper vse 
tiste učence, ki povzročijo 
nasilne dogodke.

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: Splet

Kmalu prva 
obvestila za kršitelje
Trojanski radar že deluje

V ponedeljek so policisti na avtocestnem odseku med 
Trojanami in Blagovico začeli izvajati sekcijski nadzor hi-
trosti. Že leta 2015 so z Darsom vzpostavili pilotni projekt 
sekcijskega merjenja hitrosti vožnje, zdaj pa so policisti za-
čeli tudi voditi prekrškovne postopke ob zaznanih kršitvah.

Takšnega merjenja hitrosti se je že prijel naziv trojanski 
radar. Na ta način zaenkrat policisti merijo povprečno hitrost 
le v smeri proti Ljubljani. Gre za malo več kot petkilometrski 
odsek med izvozom Trojane in izhodom iz predora Podmilj, 
kjer je hitrost omejena na sto kilometrov na uro). Ravno na 
tem odseku so po dosedanjih analizah iz projektnega mer-
jenja najvišjo dovoljeno hitrost prekoračile skoraj tri petine 
voznikov. »Merjenje hitrosti poteka s pomočjo štirih kamer. 
Kamera na začetni točki fotografira vozilo in pri tem prepozna 
registrsko tablico ter zabeleži čas. Ko vozilo pripelje mimo 
končne točke, ga kamera tam ponovno zazna in ponovno 
zabeleži čas. Kameri nato pošljeta registrsko številko, ne pa 
tudi fotografije vozila, v nadzorni center policije. Šele če iz-
račun pokaže, da je vozilo celotno razdaljo prevozilo hitreje 
od predpisanih sto kilometrov na uro, sistem pošlje njegovo 
fotografijo v nadzorni center,« pravijo na Generalni policijski 
upravi. V izmero sta vključena toleranca in varnostni odbitek. 
Na podlagi nedvoumno zaznane kršitve nato policija obvesti 
kršitelja o prekršku. Ob tem poudarjajo, da ne gre za snema-
nje, ampak za fotografiranje. Samo pri kršiteljih torej kamera v 
nadzorni center posreduje tudi fotografijo vozila. Če kršitve ni, 
pa kamere fotografije vozil nemudoma uničijo. S podatki torej 
ne bo mogoče manipulirati oziroma jih brisati ali spreminjati, 
pravijo na policiji.

Bel prah tokrat 
na pošti

Celjski kriminalisti preiskujejo kaznivo dejanje zlo-
raba znamenj za nevarnost in pomoč. V noči na sredo 
so namreč na pošti v Gajih v Celju naleteli na pisemsko 
pošiljko, iz katere se je vsul bel prah.

»V stiku s pošiljko je bilo več oseb, ki so jih za čas, 
dokler je obstajal sum, da bi v kuverti lahko bila nevarna 
snov, ločili od ostalih zaposlenih,« so sporočili s celjske 
policijske uprave. Bombni tehnik, ki je prišel na kraj, je 
potrdil da v pošiljki nevarne snovi ni bilo, niti ni bilo sledu 
morebitne eksplozivne snovi. Foto: bralec

Kriminalisti pošiljatelja belega prahu še iščejo.
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In so ju le dobili
Ropala in kradla usnjene jakne

Celjski policisti so v preteklih dneh odvzeli prostost 
Celjanoma, starima33 in 38 let, ki sta osumljena treh 
ropov in dveh velikih tatvin. Vsa kazniva dejanja naj 
bi storila januarja.

Kot so sporočili s celjske policije, je 38-letni Celjan 
osumljen ropa bencinskega servisa na Mariborski cesti. 
Rop se je zgodil 13. februarja, ropa bencinskega servisa 
na Dečkovi cesti v Celju 15. januarja in ropa v recepciji 
hotela Evropa na Krekovem trgu v Celju, ki se je zgodil 
pred dnevi. Z 32-letnim Celjanom naj bi dvakrat kradel 
tudi v trgovini na Mariborski cesti v Celju.

Ropa bencinskih črpalk sta bila podobna, v obeh pri-
merih je 38-letnik oborožen in zamaskiran zagrozil za-
poslenim in ukradel denar. Prav tako je v obeh primerih 
pobegnil peš. Kot smo pred dnevi poročali, ko se je zgodil 
rop hotela Evropa, je pobegnil peš tudi od tam. V vseh 
treh primerih naj ne bi odnesel večje količine denarja.  
Tudi o tatvinah v trgovini, ki naj bi ju storil skupaj z 
mlajšim sostorilcem, smo poročali. Oba sta sredi ja-
nuarja iz trgovine na Mariborski cesti najprej ukradla 
šest usnjenih jaken, nato sta se v trgovino vrnila nekaj 
dni kasneje, vendar ju je pri tem zalotil varnostnik. Kri-
minalisti so obema odvzeli prostost in ju s kazensko 
ovadbo privedli k preiskovalnemu sodniku Okrožnega 
sodišča v Celju. Ta je za 38-letnika odredil pripor.

Stroj mu je 
poškodoval prste

V podjetju v Rogaški Slatini se je konec preteklega 
tedna zgodila huda delovna nesreča. 26-letni delavec 
si je pri delu s strojem za rezkanje huje poškodoval 
roko oziroma prste. Policisti, ki so primer preiskali, so 
tujo krivdo za nesrečo izključili.

Ne nasedajte, da 
ste dolžni!
Če dobite elektronsko sporočilo od fi-
nančne uprave o dolgu, je to goljufija

Te dni Finančna uprava RS opozarja ljudi, da naj ne 
nasedajo goljufom, ki v njenem imenu po elektronski 
pošti pošiljajo opomine zaradi domnevno neplačanih 
obveznosti. Gre namreč za lažna sporočila, ki so po-
slana z lažnega elektronskega naslova. Da je stvar še 
bolj resna, kaže to, da neznanci na ta način v sporočilu 
pošiljajo tudi računalniški virus.

»Zavezance prosimo, naj sporočila zavržejo in jih zaradi 
lastne varnosti ne odpirajo,« pravijo na finančni upravi. 
Zadevo še preiskujejo, zato vseh informacij, koliko ljudi je 
morda že bilo oškodovanih, nimajo. »Elektronska sporo-
čila, ki jih dobivajo zavezanci, izgledajo, kot bi jih poslala 
finančna uprava z elektronskega naslova gfu.fu@gov.si, 
vendar ni tako. Gre za ponarejen naslov pošiljatelja. Zaen-
krat smo ugotovili, da so bila sporočila poslana iz tujine in 
da vsebujejo tudi datoteko s končnico.xls, ki vsebuje virus 
(trojanski konj),« dodajo na finančni upravi. Prav tako v 
sporočilu navedena finančna kontrolorka Vesna Bergant 
sploh ni bila niti zaposlena na finančni upravi. Sporna 
sporočila so zavezanci začeli prejemati pretekli petek. 
Naj spomnimo, da finančna uprava dolžnike o neplača-
nih obveznostih nikoli ne opominja po elektronski pošti, 
temveč le preko sistema eDavki oziroma pisno po navadni 
pošti. Vsak lahko svoje morebitne odprte obveznosti do 
finančne uprave preveri tudi preko sistema eDavki ali na 
pristojnem finančnem uradu.

Če ste po elektronski pošti dobili takšno sporočilo, potem ste poleg 
njega dobili tudi virus.

Število primerov medvr-
stniškega nasilja se je na 
Celjskem v zadnjih letih 
nekoliko povišalo, pred-
vsem gre za nasilje med 
dijaki oziroma med do-
ločenimi skupinami sta-
rejših mladoletnikov. A 
na policiji se zavedajo, da 
je medvrstniškega nasilja 
tudi v osnovnih šolah ve-
liko, čeprav o primerih v 
OŠ Hruševec ne morejo go-
voriti, saj o zadnjem pri-
meru preiskava še traja, o 
dveh dogodkih, ki smo jih 
opisali, pa policija ni bila 
seznanjena.

»Na splošno lahko po-
vem, da smo na Celjskem 
imeli tudi primere nasilja, 
kjer se je izkazalo, da so 
šole že prej vedele za do-
ločene nasilne dogodke in 
so poskušale same s svojimi 
metodami dela posredovati, 
vendar niso bile uspešne, 
zato so primeri kasneje 
prerasli v hujše situacije,« 
pravi Aleksander Podgraj-
šek, inšpektor iz Sektorja 
uniformirane policije na PU 
Celje.

Kadar je storilec nasilne-
ga dogodka mladoletnik, 
lahko sodnik za prekrške 
zanj odredi vzgojni ukrep. 
Težje je, če je mladoletnik 
mlajši od štirinajst let, 
saj do takrat ni kazensko 
odgovoren. V takšnih pri-
merih je predvsem naloga 
centrov za socialno delo, 
da se vključijo v reševanje 
nastale situacije, predvsem 
v spremljanje družine, 
iz katere storilec izhaja. 
»Nemalokrat v preiskavah 
ugotovimo, da mladoletni 
storilci medvrstniškega 
nasilja izhajajo iz nasilnih 
družin,« pravi Podgrajšek. 

»Če do nasilja v šoli pride, se mora nanj šola odzvati z individualno 
obravnavo povzročitelja nasilja in njegove žrtve ter z veliko pozorno-
stjo do vprašanja, kakšno stališče imajo ostali učenci do nasilnega 
dogodka. V okvir individualne obravnave nasilneža sodi pomoč pri 
pridobivanju socialnih veščin, lahko pa tudi ustrezen vzgojni ukrep – to 
je strokovna odločitev svetovalne službe in učiteljskega zbora,« pravijo 
na Ministrstvo RS za izobraževanje, znanost in šport.

»Ravnati morajo tako, kot 
da je otrok njihov!«
Nasilno vedenje otroka je njegov klic po pomoči

Sporočilo Aleksandra Podgrajška, inšpektorja iz Sektorja uniformirane 
policije na PU Celje, vsem strokovnih delavcem v katerikoli šoli in v 
zavodih, ki skrbijo za vzgojo mladih, je jasno: »Osnovno poslanstvo 
vsakega strokovnega delavca je, da izvede vse naloge, ki mu jih nalaga 
stroka, ne glede na to, ali gre za povzročitelja ali žrtev, in da to stori 
skrbno in zanesljivo na način, kot da bi bil ta otrok njegov. Otroci 
zaradi svojega ranljivega mladega obdobja življenja nikoli, ampak res 
nikoli ne smejo dobiti pri tem občutka, da so obravnavani neenako, 
neenakopravno, da so stigmatizirani ali da jih odrasli razlikujejo od 
drugih.« (foto: GrupA)

Posredno bi potem vsaka 
prijava tovrstnega dogod-
ka v šoli lahko odprla mo-
žnost sistemu, predvsem 
centru za socialno delo, da 
takšnemu otroku pomaga. 
»Ponavadi je odklonilno 
dejanje takšnih storilcev 
pravzaprav njihov klic na 
pomoč,« pravi Podgrajšek.

Nasilje so dolžni 
prijaviti
Omenja tudi, da so sum 

nasilja ali nasilni dogodek 
vedno dolžni prijaviti vsi. 
»Vsakdo, zlasti strokovni 
delavci oziroma delavke v 
zdravstvu ter osebje vzgoj-

no-varstvenih, vzgojno-iz-
obraževalnih in socialnih 
zavodov ter izvajalci vsebin 
za otroke v športnih in kul-
turnih združenjih, ne gle-
de na določbe o varovanju 
poklicne skrivnosti, takoj 
obvesti center za socialno 
delo, policijo ali državno 
tožilstvo, kadar sumi, da je 
žrtev nasilja otrok ali ose-
ba, ki zaradi osebnih oko-
liščin ni sposobna skrbeti 
zase,« je zapisano v 6. čle-
nu zakona o preprečevanju 
nasilja.

Ob tem Podgrajšek daje 
lekcijo vsem, ki takšnih 
primerov ne prijavljajo: »Ne 

glede na to, da gre za za-
kon o preprečevanju nasilja 
v družini, je treba vedeti, 
da na primer iz poškodbe 
ni takoj razvidno, ali je 
nastala doma ali v šoli ali 
kje drugje. Policija je tista, 
ki to razišče.« Pravi, da se 
sicer šole večkrat obračajo 
na policijo tudi s prošnjami 
o nasvetih, kako ravnati ob 
določenih dogodkih, ki se 
zgodijo. »Za strokovno ose-
bje šol pripravljamo preda-
vanja in izobraževanja, ena-
ko tudi centri za socialno 
delo, zato je informacij o 
tem, kako ravnati v določe-
nih primerih, veliko in so 
vedno na voljo. Nikjer se 
dogodkov ne sme pometati 
pod preprogo, kajti lahko 
se zgodi, da to pripelje še 
do hujših situacij, če se vse 
ustanove ne odzovemo pra-
vočasno.«

Šole lahko 
tudi kazensko 
odgovarjajo
Ker pri svojem delu vrsto 

let opažamo, da se nekatere 
šole pomena preprečevanja 
in pravočasnega ukrepanja 
še vedno ne zavedajo, smo 
Podgrajška vprašali še na-
slednje: ali lahko vodstvo 
šole, v primeru, da ne ukre-
pa pravočasno in pravilno v 
primeru nasilja, za to tudi 
kazensko odgovarja? »Zago-
tovo,« odgovarja policijski 
inšpektor. »Kadar nastane-
jo hujše posledice zaradi 
tega, ker šola ni ukrepala že 
prej, a bi lahko, je to lah-
ko sum kaznivega dejanja 
malomarnega dela. Lahko 
gre tudi za sum kaznivega 
dejanja povzročitve splošne 
nevarnosti.«

SIMONA ŠOLINIČ

Tudi varnostniki, 
če je treba

Na ministrstvu RS za izobraževanje, znanost in 
šport so nam povedali, da o dogodku v OŠ Hruševec, 
ki se je zgodil nazadnje, ko je bil poškodovan fant, 
ki so ga odpeljali v UKC Maribor, na Inšpektoratu RS 
za šolstvo niso seznanjeni. Vendar imamo v uredni-
štvu dokaz, da je bilo o tem seznanjeno ministrstvo. 
Obvestila ga je celo šola.

Glede na Zakon o financiranju vzgoje in izobraže-
vanja je ravnatelj šole v določenih primerih pristojen 
tudi za odločanje o vzgojnih ukrepih. »Pri tem je tre-
ba poudariti, da imajo v šolah pomembno vlogo tudi 
svetovalne službe, ki svetujejo učencem, učiteljem in 
staršem ter se v okviru pristojnosti lahko povežejo z 
drugimi ustanovami, kot so CSD, zdravstvene usta-
nove, vzgojne posvetovalnice …« Na ministrstvu še 
dodajajo, da se je šola dolžna odzvati na vrstniško 
nasilje, ki se dogaja tam: »Način strokovnega obrav-
navanja je odvisen od vrste in intenzivnosti nasilja, 
števila vpletenih ter pogostosti takšnih dogodkov. Na 
podlagi vsega navedenega se poleg razrednika lahko v 
reševanje vključi tudi svetovalna služba, ki se odloči, 
v kakšni meri bodo sodelovali vodstvo, policija in 
centri za socialno delo.«

Vsaka šola mora v internih pravilih opredeliti načine 
zagotavljanja varnosti, organizacijo nadzora v šolskem 
prostoru in ukrepe za zagotavljanje varnosti. Nekatere 
šole imajo tudi varnostnika. Tega zaposlijo po lastni pre-
soji, sredstva za ta namen pa zagotavljajo iz drugih virov. 
Največkrat za to poskrbi lokalna skupnost.



16 Št. 5, 2. februar 2017AKTUALNA PONUDBA

PE V LAŠKEM na novi lokaciji, 
Trubarjeva ulica 1.

Milan Konečnik, s. p., Mali Vrh 19 B, Šmartno ob Paki
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Ko steklopoči, doNovomataskoči.

Mariborsko podjetje Avto 
Roma je oktobra 2016 na več 
kot 400 kvadratnih metrih od-
prlo svojo prodajalno s par-
kirnim prostorom za stranke 
tudi na Mariborski cesti 87 v 
Celju – nasproti Citycentra. 
Podjetje zaposluje več kot 20 
ljudi in je pooblaščen uvoznik 
ter distributer svetovno zna-
nih proizvajalcev delov za vse 
vrste osebnih avtomobilov in 
lahkih tovornih vozil.

Trgovina je povsem prepo-
znavna po svoji zeleni barvi, ki 
krasi zunanjost prodajalne in je 
tudi njena barva logotipa. Svoje 
prodajalne ima podjetje tudi v 
Slovenj Gradcu, Trbovljah, Slo-
venski Bistrici, Miklavžu na Dra-
vskem polju in Gornji Radgoni.

Od leta 2016 nudi Avto Roma 
tudi motoprogram (dele za 
skuterje in motorna kolesa) in 
tovorni program (dele za tovor-
njake in avtobuse). S podjetjem 
Tokić nudi več kot 200 tisoč 
različnih artiklov: karoserije, 
sklopke in menjalnike, dele za 
krmiljenje in vzmetenje, zavor-
ne sisteme, izpušne sisteme, 
elektroniko, avtokozmetiko in 
avtozaščito, orodje in dodatno 
ter obvezno opremo. Vsi njeni 
dobavitelji izpolnjujejo najvišje 
mednarodne standarde kako-
vosti in varnosti (ISO 9000, ISO 
14000, ISO / TS / 16949 …), pri 
čemer večina proizvaja izdelke 
za prvo vgradnjo.

Zadnja novost v ponudbi so 
deli podvozja in pogona bla-

govne znamke Ruville. Gre za 
četrto blagovno znamko Scha-
e�  er skupine, kar dokazuje vr-
hunsko nemško znanje. Prepo-
znavna je po 90-letni tradiciji in 
vrhunski kakovosti.

Pripravite vozilo za 
pomladni čas
Po zimskih razmerah vozilo 

kaže sledi utrujenosti in v spo-
mladanskih mesecih je priso-
tne več hitrosti ter dinamične 
vožnje, zato sta nujna pregled 
in priprava vozila na prihaja-
joče mesece. V prodajalnah 
podjetja boste našli vse rešitve.

Čiščenje vozila, sneg, nizke 
temperature, sol, pesek, kamen 
– vse to agresivno deluje na 
podvozje avtomobila, ampak 

Podjetje Avto Roma odprlo svojo prodajalno tudi v Celju

Za vse mehanične delavni-
ce in pogodbene stranke je 
na voljo brezplačna dostava.

Delovni čas je vsak delavnik od 7.30 do 19.00, v sobo-
to od 8.00 do 13.00. Telefon: 05 9344 282, 05 9344 283, 
05 9344 284 ali elektronska pošta: celje@avtoroma.si

vidne posledice so na karoseriji 
– kot pri barvi, plastiki, gumi, 
železu, gumi okrog oken in tudi 
steklu. Umazanija se z vlago pri-
kaže na vseh delih vozila, zato 
to po zimskih mesecih izgleda utrujeno in obrabljeno. Takrat 

ga je treba temeljito oprati in 
obdelati z ustreznimi sredstvi.

Brisalci – vsi smo vsaj enkrat 
odstranjevali led s pomočjo 
brisalca ali metlice. S tem smo 
zagotovo poškodovali brisalec, 
ki zaradi tega ne briše popolno.

Filter notranjega prostora 
– pomlad je vsekakor čas, da 
preverimo »pljuča avtomobila«, 
še posebej če � ltri nekaj časa 
stojijo polni in preobremenjeni. 
Takšne je bilo dobro zamenjati 
vsako leto.

Geometrija kolesa – pomlad 
in poletje pomenita večjo hi-
trost gibanja in vsakdo je v času 
zime že trčil v robnik. Zato je ve-
dno priporočljivo, da uskladimo 
poravnavo koles in pregledamo 
dele podvozja. Podvozje vpliva 
na vozne lastnosti, porabo gori-
va in obrabo pnevmatik.

Gume – po spolzki zimski 
vožnji se spomladi pri voznikih 
velikokrat vzbudi zaupanje in 

pogum za hitrost. Vendar so 
različne slovenske ceste in raz-
lične vremenske razmere bolj 
nevarne od zimskih razmer. 
Preverimo oznako DOT na gu-
mah, globino pro� la in splošno 
stanje pnevmatik. Na koncu in-
vestirajmo za popravilo pnev-
matik in imejmo v mislih, da 
tlak v gumah merimo, kadar 
so gume hladne.

Zavore – preverimo zavorni 
sistem, ploščice in zavorne di-
ske ter tudi zavorno tekočino.

Klimatska naprava – po-
skrbimo, da je količina hladil-
nega plina dovolj, da nam ga 
ne zmanjka, ko je to najbolj 
potrebno.

Promocijsko besedilo
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Pri uspešnem iskanju za-
poslitve morate potencial-
nega delodajalca prepriča-
ti, da bo z vašo zaposlitvijo 
izboljšal svoje poslovanje. 
Vaša naloga je, da mu po-
jasnite, kako boste kon-
kretno poskrbeli, da se bo 
to zgodilo. Namesto da mu 
predstavljate svoje težave, 
se osredotočite na rešitve 
njegovih. In prav zato mo-
ramo pogledati tudi, kako 
resnično razmišljajo delo-
dajalci.

Kdo sploh je 
delodajalec?
Beseda delodajalec ima 

več pomenov. Čeprav se zdi 
samoumevno, je to oseba, 
ki nekomu zagotavlja (daje) 
delo in seveda vse drugo, 
kar sodi zraven. Ker je bese-
da uporabljena pogosto in v 
mnogih kontekstih, je dobro, 
da se zavedamo sledečega: 
delodajalec se ne imenuje 
tako, ker bi moral zagota-
vljati delo, ampak zato, ker 
trenutno nekomu zagotavlja 
delo.

Delodajalci so torej v naj-
več primerih podjetja oziro-
ma organizacije. Slednje so 
sestavljene iz ljudi – ti spreje-
majo odločitve in ne organi-
zacije. Kot iskalec zaposlitve 
ste v vlogi prodajalca, če vam 
je to všeč ali ne. Če prepri-
čate pravo osebo, boste naj-
verjetneje dobili delo. Da bi 
to dosegli, morate prvenstve-
no poskrbeti, da bo ta oseba 
zadovoljna s tem, kar naj bi 

MojeDelo.com

MojeDelo.com

NE PREZRITE

Sodelavec na terenu 
m/ž (Gorenjska, Zasavje, 
Celje, Savinjska dolina, 
Dolenjska)
Pričakujemo vozniški izpit B-

-kategorije in lastno prevozno 
sredstvo, dokončano vsaj V. sto-
pnjo izobrazbe, osnovna prodajna 
znanja, osnovna znanja tehničnih 
smeri, prave osebnostne lastnosti, 
komunikativnost, inovativnost, že-
ljo po doseganju ciljev, uživanje v 
delu z ljudmi. Novo-Tech, d. o. o., 
Lackova cesta 78, 2000 Maribor. 
Prijave zbiramo do 17. 2. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Prodajni inženir v 
sektorju Prodaja 
industrijskih rešitev 
(m/ž) (Celje)
Opis del in nalog: trženje ob-

stoječega programa industrijskih 
rešitev označevanja, sledljivosti, 
pakiranja (www.ema.si), pred-
vsem programa Toshiba, sode-
lovanje s strokovnjaki znotraj in 
izven družbe pri implementaciji 
sistemov za sledenje in označeva-
nje v industriji, skrb za doseganje 
prodajnih ciljev … Ema, d. o. o., 
Teharje 7b, 3000 Celje. Prijave zbi-
ramo do 24. 2. 2017. Podrobnosti 
na www.mojedelo.com.

Komercialist m/ž (Celje)
Naloge delavca/ke na delovnem 

mestu: prodaja, svetovanje in in-
formiranje kupcev/strežba kup-

cem, spremljanje novosti izdelkov 
in blagovnih skupin, pridobivanje 
novih kupcev, obvladovanje ter-
jatev in reševanje reklamacij, vo-
denje in urejanje dokumentacije. 
Merkur trgovina, d. d., Cesta na 
Okroglo 7, 4202 Naklo. Prijave zbi-
ramo do 5. 2. 2017. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Vodja gostinskega 
obrata m/ž (Celje)
Naloge in odgovornosti: celoten 

nadzor nad delovanjem obrata 
na vseh ravneh (načrtovanje, or-
ganiziranje, vodenje), izvajanje 
delovnih nalog strežbe v izmeni 
(postrežba gostov), načrtovanje 
in izvajanje posebnih dogodkov 
in rezervacij. Eurotas hoteli, d. o. 
o., Krekov trg 4, 3000 Celje. Prijave 
zbiramo do 22. 2. 2017. Podrobno-
sti na www.mojedelo.com.

Vodja gospodinjstva m/ž 
(Celje)
Naloge in odgovornosti: načr-

tuje, organizira in nadzoruje delo 
v oddelku ter zagotavlja optimal-
no razporeditev vseh virov glede 
na potrebe delovnega procesa, 
skrbi za optimalno izkoriščanje 
delovnega časa in za razporede 
delovnega časa podrejenih delav-
cev, zagotavlja doseganje priča-
kovane kakovosti in uspešnosti 
dela v delovnem okolju v skladu s 
standardi. Eurotas hoteli, d. o. o., 
Krekov trg 4, 3000 Celje. Prijave 

zbiramo do 22. 2. 2017. Podrobno-
sti na www.mojedelo.com.

Komercialisti za tuje trge 
m/ž (Žalec in na terenu 
tujih držav)
Pričakujemo: izobrazbo naj-

manj V. oziroma VI. in VII. stopnje 
ekonomske, komercialne, strojne, 
agronomske ali druge smeri s po-
znavanjem kmetijske mehaniza-
cije oziroma kmetijstva, najmanj 
eno leto delovnih izkušenj na 
področju prodaje, aktivno znanje 
več tujih jezikov vzhodnih trgov. 
Tehnos, d. o. o., Žalec, Cesta ob 
železnici 1, 3310 Žalec. Prijave zbi-
ramo do 26. 2. 2017. Podrobnosti 
na www.mojedelo.com.

Tehnolog kakovosti 
– skrbnik kupcev m/ž 
(Prebold)
Na delovnem mestu boste odgo-

vorni za vodenje projektov z vidika 
zagotavljanja kakovosti, določanje 
in usklajevanje ravni kakovosti, 
redne servisne obiske pri kupcih 
– OEM, upravljanje kupčevih re-
klamacij, koordinacijo korektivnih 
aktivnosti. Odelo Slovenija, d. o. o., 
Tovarniška cesta 12, 3312 Prebold. 
Prijave zbiramo do 5. 2. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Delo v turistični agenciji 
m/ž – študentsko delo 
(Velenje)
Delo v turistični agenciji, oseb-

na in telefonska prodaja turističnih 
aranžmajev. Agencija M Servis, ka-
drovske storitve, d. o. o., Slovenski 
trg 8, 4000 Kranj. Prijave zbiramo 
do 25. 2. 2017. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Pomoč v avtoličarski 
delavnici in pralnici m/ž 
(Ložnica pri Žalcu)
Podjetje Pirh, d. o. o., že več 

kot 40 let v svoji najsodobnejši 
delavnici izvaja strokovne in ka-
kovostne avtoličarske ter avtokle-
parske storitve z najsodobnejšo 
opremo in vrhunskimi materiali 
za vse znamke in starosti vozil. 
Trgotur, d. o. o., Ljubljanska cesta 
13b, 3320 Velenje. Prijave zbira-
mo do 25. 2. 2017. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Kuharski pomočnik m/ž 
(Slovenske Konjice)
Vaše naloge bodo sodelovanje pri 

pripravi obrokov, čiščenje delovne 
površine in delovnih sredstev, de-
litev hrane, oskrbovanje delilne li-
nije. Sodexo, d. o. o., Železna cesta 
16, 1000 Ljubljana. Prijave zbira-
mo do 26. 2. 2017. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Sodelavec/ka s 
poglobljenim znanjem in 
z izkušnjami s področja 
razvoja programske 
opreme za vgrajene 
sisteme (Velenje)
Delo bo obsegalo načrtovanje 

arhitekture programske opreme, 
razvoj in implementacijo inova-
tivnih algoritmov za krmiljenje 
temperaturne regulacije hladilno-
-zamrzovalnih aparatov, testiranje 
funkcionalnosti implementiranih 
rešitev, pripravo pripadajoče tehnič-
ne dokumentacije. Gorenje, d. d., 
Partizanska cesta 12, 3503 Velenje. 
Prijave zbiramo do 5. 2. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Sodelavec/ka s 
poglobljenim 
poznavanjem področja 
elektromagnetne 
združljivosti (Velenje)
V oddelku Razvoj elektronike 

iščemo sodelavca/sodelavko s po-
globljenim poznavanjem podro-
čja elektromagnetne združljivosti 
(EMC). Gorenje, d. d., Partizanska 
cesta 12, 3503 Velenje. Prijave zbi-
ramo do 5. 2. 2017. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Elektro projektant m/ž 
(Slovenske Konjice)
Pričakujemo končano fakulteto 

za elektrotehniko, smer elektro-
tehnika ali mehatronika, aktivno 
znanje programa Eplan P8, stro-
kovni izpit IZS, večletne delovne 
izkušnje, aktivno znanje nemškega 
jezika, pasivno znanje angleškega 
jezika. Baumüller Dravinja, d. o. 
o., Delavska cesta 10, 3210 Sloven-
ske Konjice. Prijave zbiramo do 
24. 2. 2017. Podrobnosti na www.
mojedelo.com

Elektrikar m/ž (Slovenske 
Konjice)
Pričakujemo dokazilo o šolski 

izobrazbi za poklic elektrikar, ele-
ktrotehnik ali mehatronik, zaželene 
izkušnje na področju elektro vezave, 
pripravljenost za delo v skupini. Ba-
umüller Dravinja, d. o. o., Delavska 
cesta 10, 3210 Slovenske Konjice. 
Prijave zbiramo do 24. 2. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Pogled v misli delodajalca Prihodnjič si preberite, ka-
tere so aktivne oblike iskanja 
zaposlitve.

od vas dobila. Trud, čas in 
energija, ki jih boste vložili 
v razumevanje potencialnih 
delodajalcev, tako nikoli ne 
bodo vrženi stran.

Čeprav o tem ne razmi-
šljamo pogosto, je ekonom-
ska realnost neizprosna: 
podjetja ne zaposlujejo 
zato, ker bi želela nekomu 
zagotoviti delo in socialno 
varnost, ampak zato, ker 
želijo in morajo dosegati 
dobiček. S svojim delom 
namreč podjetju prinašate 

denar. Z delom tega denarja 
podjetje pokrije stroške vaše 
plače, povračil, prispevkov, 
usposabljanja. Prav tako s 
tem pokriva stroške vašega 
delovnega mesta, strojev in 
opreme, ki jo uporabljate. 
Poleg vsega tega mora osta-
ti še nekaj t. i. presežne 
vrednosti, s katero podjetje 
ustvarja dobiček za svoje la-
stnike. Če dobička ni oziro-
ma je ta premajhen, lastniki 
nimajo interesa, da bi pod-
jetje obstajalo še naprej – s 

tem ugasnejo tudi delovna 
mesta.

Ekonomija nas uči, da 
mora zaposlena oseba pod-
jetju prinesti trikrat toliko 
dobička, kot znaša njena 
bruto plača. Kot je bilo že 
omenjeno, to ne pomeni, 
da podjetje oziroma njego-
vi lastniki obdržijo vse, kar 
presega vašo bruto plačo. 
Iz tega plačajo še prispevke 
delodajalca, stroške delovne-
ga mesta … Dobiček podjetja 
se pravzaprav začne šele, ko 

zaposleni prinašajo več kot 
trikratnik svoje bruto plače.

Zakaj bi se 
sploh ukvarjali 
z razmišljanjem 
delodajalca?
Kadar govorimo o delo-

dajalcih, govorimo o spletu 
različnih ljudi in njihovih 
vlog. Izraz delodajalec tako 
pogosto označuje:

podjetje, ki ima zaposlene, 
oziroma samostojnega pod-
jetnika,

lastnika takšnega podjetja,
direktorja oziroma mene-

džerja takšnega podjetja,
kadrovika oziroma kadro-

vskega delavca v podjetju.
Če razumete to delitev in 

različne vloge, boste lažje 
razumeli, kaj želijo takšni 
posamezniki slišati od vas. 
Lastnike zanima dobiček, 
enako direktorje, in sicer 
ob čim nižjih stroških. Ka-
droviki, vodje oddelkov in 
drugi zaposleni želijo pri 
zaposlovanju predvsem člo-
veka, ki bo sposoben delati 
z njimi in drugimi sodelavci 
oziroma jim bo pomagal do-
segati njihove osebne cilje v 
podjetju.

Ne glede na to, s kom v 
podjetju komunicirate, mora 
biti ta oseba prepričana, da 
podjetju prinašate korist. Če 
niste pripravljeni govoriti o 
koristih za podjetje, pri teh 
osebah ne morete ustvariti 
vtisa, da prinašate dodano 
vrednost. Dokler pa v njiho-
vih mislih ne ustvarite koristi 
zanje, se ni mogoče pogovar-
jati o koristih za vas.

Dober iskalec zaposlitve 
svojo komunikacijo usmeri 
v konkretne koristi za delo-
dajalca. To ne pomeni, da 
se odreka svojim pravicam: 
delodajalec bo pripravljen 
plačati vašo ceno šele takrat, 
ko bo v vas videl korist zase.

GORAZD PRAH
za Mojedelo.com
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Odlična bera
Mariborski bazen Pristan je bil gostitelj zimskega zdru-

ženega državnega prvenstva v plavanju. Merili so se ka-
deti, mladinci in člani. Tekmovanja se je udeležilo 408 
plavalcev iz šestindvajsetih slovenskih klubov.

Celjski plavalni klub Neptun je zastopalo dvaindvajset 
plavalcev iz prve in druge ekipe. Skozi dopoldanska tekmo-
vanja si si priplavali kar 45 popoldanskih finalnih nastopov. 
Osvojili so devet zlatih, dve srebrni in šest bronastih medalj. 
Skupno torej sedemnajst medalj, kar je izjemen dosežek. 
Anemari Košak je osvojila tri zlate medalje, Iza Vodenik 
zlato in bronasto, bronasto tudi Aja Emma Wesencshegg. 
Pri moških je Mitja Horvat osvojil dve zlati in srebrno, Luka 
Cvikl pa bronasto. Ostale medalje so »pobrale« štafete. Za-
dovoljstvo trenerjev Martina Karlina in Franca Božička ob 
odličnih rezultatih je bilo pričakovano veliko.

MITJA KNEZ
Foto: PK NEPTUN

Slovenska moška rokometna reprezentanca je osvojila 
bronasto kolajno na svetovnem prvenstvu v Franciji, potem 
ko je v tekmi za tretje mesto v Parizu premagala Hrvaško z 
31:30. Slovenci so v pariškem Bercyju po pravem preobratu 
in s sijajno predstavo v končnici prišli do prve medalje na 
svetovnih prvenstvih.

Slovenska nepozabna 
pravljica sredi Francije
V pomlajeni izbrani vrsti so imeli velik delež igralci s Celjskega

Pol ducata medalj so pobrali člani Celja Pivovarne Laško.

Veselje rokometašev in strokovnega štaba Slovenije po osvojitvi tretjega mesta je bilo sredi Francije nepopisno.

Tekmo za tretje mesto sem 
pospremil v zelo napetem 
vzdušju. Živčno, a na koncu 
zelo veselo. V trenutkih, ko 
je Slovenija visoko zaostaja-
la, sem pomislil na najslabši 
možen scenarij. Vendar sem 
potem, ko so se stvari začele 
obračati v drugo smer, upal, 
da se bo zgodil čudež, kar se 
na koncu tudi je.

Kako je premagati sosede? 
Težko odgovorim na to vpra-
šanje, saj nam niti enkrat v 
času, ko sem nosil reprezen-
tančni dres, sosedov na tako 
velikem tekmovanju ni uspe-
lo premagati. Ta zmaga zdaj 
je še dodatno zadoščenje. V 
večini primerov v preteklosti 
je omenjene obračune dobi-
la Hrvaška. Šlo je za medaljo 

GOSTUJOČI KOMENTAR

LUKA ŽVIŽEJ

Naši fantje si tudi v 
Celju zaslužijo sprejem

in ne glede na to, kdo ti stoji 
nasproti, ga želiš premagati. 
Ponovil se je obračun za tre-
tje mesto iz Španije in tokrat 
smo bili srečnejši mi, ki smo 
premagali ekipo, ki je prak-
tično na vseh velikih tekmo-
vanjih dosegala zelo visoke 
uvrstitve. Medalja za našo 
reprezentanco pomeni veliko 

Plavalci in plavalke PK Neptun Celje so navdušili tudi v Mariboru.

nagrado za ves trud zadnje-
ga leta. Medalja je za nas kot 
zlata. Fantje morajo zdaj v 
vsem skupaj uživati, potem 
ko so si to zaslužili. Naredili 
so največ, kar se je lahko Slo-
veniji do zdaj zgodilo. Tretji 
na svetu, to je velika stvar. 
Ob tem lahko zapišem samo 
bravo! Rokomet je tokrat re-
snično združil vse. Že v sku-
pinskem delu tekmovanja se 
je čutila pozitivna energija, 
še bolj pa po izločilnih bojih. 
Vsi smo bili skupaj, verjeli 
smo v čudež.

Zelo zanimiva je bila pred-
vsem vrnitev z letalom v Za-
greb, kjer je bil izjemen spre-
jem. Tudi potem na mejnem 
prehodu Obrežje in na koncu 
za piko na i v Ljubljani. Že-
lim si, da tudi članom Celja 
Pivovarne Laško in preosta-
lim Celjanom iz reprezentan-
ce v Celju pripravijo sprejem 
tako, kot se dogaja drugod 
po Sloveniji. Zaslužijo si to.

Slovenija je pred tem se-
demkrat nastopila na svetov-
nih prvenstvih, najboljša pa je 
bila v Španiji leta 2013, ko se je 
prebila v polfinale, po porazu 
proti Španiji pa nato klonila še 

proti Hrvaški v tekmi za tretje 
mesto. V Katarju leta 2015 je 
zasedla osmo, v Nemčiji leta 
2007 deseto, na Portugalskem 
leta 2003 enajsto, v Tuniziji 
leta 2005 dvanajsto, v Franci-
ji leta 2001 sedemnajsto in na 
svojem premiernem nastopu 
na Islandiji leta 1995 osemnaj-
sto mesto.

V celjski klub pol 
ducata medalj
Tokrat so sanje postale re-

sničnost. Nepopisno veselje še 
vedno traja in tako bo zagoto-
vo še kar nekaj časa. Kar šest 

članov Celja Pivovarne Laško 
se je v knežje mesto vrnilo z 
medaljo. Trebanjec Miha Za-
rabec, Sevničan Blaž Janc, 
Izolan Borut Mačkovšek in 
Celjani Tilen Kodrin, Vid Po-
teko ter Urban Lesjak. Ogro-
mno sta k uspehu prispevala 
tudi nekdanja »pivovarja«, 
sicer pa Celjana Gašper Mar-
guč in Blaž Blagotinšek, kot 
tudi Velenjčana Vid Kavtičnik 
in Matevž Skok.

Po zmagoslavju nad Hr-
vaško je letalo naše izbrane 
vrste pristalo na letališču v 
Zagrebu, kjer je skoraj tisoč 
slovenskih navijačev priča-
kalo četo črnogorskega se-
lektorja Veselina Vujovića in 
njegovega pomočnika Krčana 
Uroša Šerbca. Marsikdo se je 
v teh dneh pošalil, da je bila 
Hrvaška najbližje medalji 
ravno ob pristanku naših re-
prezentantov na letališču v 
Zagrebu. Veselo je bilo zatem 
na mejnem prehodu Obrežje, 
kot tudi na velikem sprejemu 
sredi Ljubljane. Gorele so ba-
kle, na vsakem koraku se je 
slišalo prepevanje … Trenutki, 
ki nikoli ne bodo pozabljeni.

Dvojno darilo
»Šele zdaj počasi dojema-

mo, kaj smo dosegli. Lahko 
smo ponosni, da smo od za-
četka delovali kot celota in da 
se je to na koncu splačalo,« 
je dejal Matevž Skok, ki je 
po medalji prejel še eno da-
rilo. Rodil se mu je sin. Šest 
tednov prezgodaj, zato s par-
tnerko imena do rojstva še 
nista izbrala. Solze sreče so 
tekle v potokih. Po obračunu 
s Hrvaško so solze sreče tekle 
tudi pri komentatorju na naci-
onalni televiziji, Ivu Milovano-
viču, ki je tik pred upokojitvi-
jo. Med prvenstvom v Franciji 
je bil deležen številnih kritik, 

na koncu pa se je vsaj delno 
odkupil s čustvenim izlivom. 
Tudi strokovni komentator 
Roman Pungartnik je javno-
sti dokazal, da je »zagrizen« 
in čustven navijač, čeprav je 
marsikdo trdil drugače.

Celjsko »mladino« so ob 
povratku sprejeli v številnih 
gasilskih domovih, gostilnah, 
medtem ko večjega sprejema 
sredi mesta na njihovo žalost 
in žalost navijačev ne bo. Ro-
kometaši se bodo zdaj na hitro 
morali usmeriti h klubskim 
obveznostim. Po tako dolgem 
in napornem prvenstvu čas za 
počitek še kako potrebujejo.

Zdaj je na vrsti 
brada
Vid Kavtičnik si je na zadnji 

tekmi huje poškodoval koleno, 
ko je jasno pokazal, da bo za 
medaljo žrtvoval svoje zdrav-
je. A ene naloge še ni izpeljal. 
»Fantom sem pred prvenstvom 
obljubil, da se bom obril, če 
dobimo medaljo. Brada še ni 
obrita, saj danes britvice nismo 
imeli, vendar pa jo bom vseka-
kor odstranil,« je dejal vedno 
nasmejani Vid Kavtičnik, ki si 
skupaj s preostalim moštvom 
želi, da bi trener Veselin Vujo-
vić ostal na klopi reprezentan-
ce Slovenije, četudi si ga moč-
no želi sosednja Hrvaška, ki je 
po zadnjem porazu odpustila 
celoten strokovni štab. Zdaj 
lahko zatrdimo, da je brona-
sta medalja zakrila vse nespo-
razume, ki so se okrog repre-
zentance vili pred svetovnim 
prvenstvom zaradi neuvrstitve 
nekaterih do sedaj ustaljenih 
igralcev. Dokončno je jasno, da 
je naša izbrana vrsta potrebo-
vala pomladitev, svežo moč … 
Pravljica je spisana, naj se le še 
nadaljuje.

MITJA KNEZ
Foto: RZS, SLAVKO KOLAR
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Košarkarji laškega Zlatoroga so se kot zadnji uvrstili v četrtfinale pokalne-
ga tekmovanja. Že na prvi tekmi proti Portorožu so s 77:49 na Obali vpisali 
visoko zmago, tokrat pa so pred domačimi gledalci uvrstitev med najboljših 
osem ekip le še potrdili. V domačih Treh lilijah so zmagali s 100:68.

V dresu Zlatoroga je Jan Špan dosegel 20 točk. »Na povratni tekmi so več 
priložnosti za dokazovanje dobili tisti naši košarkarji, ki sicer igrajo nekoliko 
manj. Ta tekma je zdaj za nami, pomembno je, da smo jo končali brez poškodb. 
Osredotočamo se že na naslednje preizkuse,« je po preboju med najboljših 
osem ekip dejal trener Laščanov Aleš Pipan. Konjičani so se v četrtfinale uvrstili 
preko Celjanov, Polzelani preko Triglava, Slatinčani pa so bili v dveh tekmah 
boljši od Šenčurja. 

MITJA KNEZ
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Šentjurčani »stopili na mino«
V 16. krogu državnega prvenstva so ko-

šarkarji Zlatoroga po podaljšku v doma-
či dvorani z 90:86 izgubili proti Unionu 
Olimpiji, Rogaška je s 83:76 izgubila na 
gostovanju pri Krki. Šentjurski košarkarji 
so doživeli nepričakovan in boleč poraz. 
V domači dvorani jih je porazil Šenčur, ki 
je zmagal z 69:68. Tajfun si je v boju za 
uvrstitev v ligo za prvaka privoščil velik 
spodrsljaj, ki bo težko popravljiv.

Tajfun je vodil že z 51:34. Za šentjursko 
moštvo je Mirza Sarajlija dosegel 23 točk. 
»Po visokem vodstvu se očitno nismo znašli, 
tudi v obrambi nismo izpolnjevali dogovorje-

nega. Še naprej moramo delati maksimalno 
osredotočeno, na tekmah pa kazati čim bolj 
borbene predstave,« je po porazu dejal trener 
domačih Jurica Golemac. Tajfun je že včeraj 
zvečer gostoval pri Krki.

Hopsi blizu lige za prvaka
Če Tajfunu dramatična končnica ni bila 

naklonjena, je bilo drugače pri polzelskih 
Hopsih, ki so v Škofji Loki odigrali zaostalo 
tekmo 15. kroga DP. Polzelani so zmagali 
po podaljšku. Bilo je 83:74. Dejan Ćup je 
za goste dosegel 23 točk. Hopsi so zatem 
odigrali še tekmo 16. kroga in pred domačimi 

gledalci v boju za uvrstitev v ligo za prvaka 
vknjižili pomembno zmago proti Primorski. 
Premagali so jo s 73:67. »V izredno težki tek-
mi, ki ni bila boj, temveč mesarsko klanje, 
smo pred domačimi gledalci prišli do zelo 
pomembne zmage. Liga za prvaka je glavni 
cilj te sezone,« je po tekmi zadovoljno dejal 
trener Boštjan Kuhar. Dejan Ćup je vpisal 
19 točk. Polzelani bodo v soboto gostovali 
pri Rogaški.

Izgubili dobljeno tekmo
Košarkarji Term Olimia so bili v 16. kro-

gu blizu presenečenja na gostovanju pri dr-

žavnemu prvaku Heliosu. Slednji je zmagal 
po preobratu. Bilo je 67:59. Podčetrtčani 
so osem minut pred koncem srečanja vo-
dili za trinajst točk. »Čestitke fantom za 
odličnih trideset minut tekme. Držali so 
se dogovora, vse je šlo po načrtu. V zadnji 
četrtini smo močno padli, poznala se je 
utrujenost. Začeli smo delali napake, kar 
je Helios izkoristil,« je boleč poraz poko-
mentiral trener Andrej Žakelj. Za Terme 
Olimia je Nejc Strnad dosegel 18 točk. 
Podčetrtčani bodo v soboto gostili laški 
Zlatorog.

MITJA KNEZ

Košarkarice celjskega 
Athletea so tudi na drugi 
tekmi drugega dela sezo-
ne Jadranske lige zmagale. 
Po uvodnem zmagoslavju 
v Kranju proti Triglavu so 
tokrat v domači dvorani 
premagale Play Off iz Sara-
jeva. Bilo je 87:85. Celjanke 
so zaostajale že za 19 točk, 
a so potem tretjo četrtino 
dobile s 36:15 in tekmo pre-
vesile na svojo stran.

Varovanke trenerja Damir-
ja Grgiča so slavile po pravi 
drami, ko so v prvem polča-
su igrale zelo slabo, zatem pa 
so se domačemu občinstvu 
oddolžile v drugem polčasu. 
Shante Evans je dosegla 27 
točk, Annamaria Prezelj 24, 
Iva Slonjšak 17. »To je bila 
zelo težka ekipa proti mladi 

ekipi z odličnimi posame-
znicami. Nihče si seveda ni 
mislil, da bomo v drugi če-
trtini zaostajali za 19 točk. 
Brez energije smo začeli, a 
se med polčasom pobrali in 
v nadaljevanju prešli v vod-
stvo. Zatem smo igrali koš 
za koš, ko je odločala vsaka 
točka. Na koncu smo srečno 
zmagali. Rezultatsko gleda-
no smo lahko sicer v drugem 
delu mednarodne lige zado-
voljni, saj igralke iz meseca 
v mesec napredujejo,« je po 
novi zmagi dejal trener At-
hletea Damir Grgič.

Athlete je po slavju v Ja-
dranski ligi v domačem pr-
venstvu gostoval v Sloven-
skih Konjicah. Celjanke so 
bile uspešnejše z 80:51. Dr-
žavne prvakinje danes čaka 

nova tekma Jadranske lige. 
Athlete bo gostoval v Beogra-
du pri Partizanu. »Težko re-
čem, v kakšni postavi bomo 
nastopili, saj se še naprej 
ubadamo s številnimi bole-
znimi in poškodbami. Pro-
ti Partizanu pričakujem 40 
minut garanja. Morda nam 
bo ob vseh težavah uspelo 
doseči še tretjo zmago,« je 
dejal Trboveljčan na celjski 
klopi.

ŽKK Athlete Celje bo orga-
nizator zaključnega turnirja 
pokalnega tekmovanja. Pol-
finalni tekmi Ilirija – Triglav 
(16.00) in Janina – Athlete 
(18.30) bosta v soboto, 25. 
februarja, finale bo dan ka-
sneje (18.45).

MITJA KNEZ
Foto: SHERPA

Celjanke bodo naslov 
branile v domači dvorani
Po pravi drami premagale Sarajevčanke, danes v Beogradu

Trenerskemu štabu Athletea gre tudi v novi tekmovalni sezoni vse kot po maslu. Povsem levo kondicijski 
trener Žane Bortek, v sredini Jure Krajnc in glavni trener Athletea ter selektor Slovenije Damir Grgič.

V prvi četrtfinalni tekmi 
lige prvakinj so kegljačice 
Celja v Budimpešti izgubi-
le z domačo ekipo Vasutas. 
Bilo je 5:3. Za zasedbo tre-
nerja Lada Gobca tokrat ni 
kegljala obolela Barbara 
Fidel. Po točko so osvojile 
Anja Ulaga, Nada Savič in 
Anja Kozmus, ki je dosegla 
tudi najboljši rezultat. Po-
drla je 600 kegljev.

Serijske državne prvaki-
nje so podrle le štiri keglje 
manj in so bile po osvojenih 
setih popolnoma enakovre-
dne domačinkam. Povratni 
dvoboj bo 18. februarja na 
kegljišču Golovec in Sloven-
ke imajo tako lepe možno-
sti, da se uvrstijo na zaključ-
ni turnir četverice, ki bo 1. 
in 2. aprila v Podbrezovi na 
Slovaškem.

Trener celjskih keglja-
čic Lado Gobec, je rezultat 
ugoden?

Poraz za štiri keglje daje 
lepe možnosti, da na domači 
tekmi zmagamo z večjo raz-
liko in se obenem uvrstimo 
naprej.

Kako ste sicer zadovoljni 
s prvo tekmo, bi se dalo iz-
vleči še kaj več?

Če bi mi kdo ta rezultat po-
nudil pred srečanjem, bi ga 
takoj sprejel. Po tekmi nisem 
bil povsem zadovoljen, saj 
smo bili razen v prvem setu 
mi tisti, ki smo bili v ospred-
ju. Zmago smo imeli v žepu, 
vendar se nam je potem malce 
zalomilo. Domačinke so za-
dnje mete odlično odigrale in 
zmagale. Kakorkoli že, mora-
mo biti zadovoljni, saj imamo 
pred domačo tekmo velike 
možnosti. Res je, da smo bili 
zelo oslabljeni, saj je manjkala 
obolela Barbara Fidel.

Odsotnost najboljše posa-
meznice se je najbrž zelo 
poznala. Verjetno bi se 

tekma z njeno prisotnostjo 
drugače končala?

Vsekakor. Barbara je naša 
najboljša tekmovalka. Poleg 
tega ima tako ime, da se je 
nasprotnice tudi bojijo. Bilo 
bi drugače, a v športu je pač 
tako, da se mora tudi brez 
tistega, ki ga ni.

V domačem Golovcu lah-
ko torej pričakujemo neko-
liko spremenjeno zasedbo.

Upam, da bodo pred povra-
tno tekmo vse zdrave. Verja-
mem, da bodo nastopile vse ti-
ste, ki bodo v tistem trenutku 
v najboljši formi. Zdaj je treba 
maksimalno trenirati. Naše 
kegljišče je sicer zahtevnejše 
kot tisto v Budimpešti, zato 
tudi malce računamo na to, 
da bo to kar zahteven zalogaj 
za goste, saj ko si navajen na 
lažje kegljišče, je potem ob 
prihodu na težjega psihološko 
to precejšnje breme.

MITJA KNEZ

Celjske kegljačice s trenerjem Ladom Gobcem na kegljišču v Budimpešti

Vse imajo v svojih rokah

V boju za lovoriko še Laščani, 
Konjičani, Slatinčani in Polzelani

Po opravljenem žrebu je jasno, 
da se bo Zlatorog v četrtfinalu 
pomeril z Rogaško, Konjice pa s 
polzelskimi Hopsi. Prve tekme 
četrtfinala bodo na sporedu v to-
rek, 14. februarja, povratne tekme 
dan kasneje. Finalni turnir četve-
rice bo v soboto, 18., in nedeljo, 
19. februarja, v Športni dvorani v 
Domžalah.
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STROJI

PRODAM

MIKSER Inox za miksanje krmne hrane 
prodam. Telefon 041 999-910. p

STISKALNICO za grozdje, 100 l, koš ima 
letvice proti izpadanju jagod, lepa in 
vredna ogleda, prodam. Cena po do-
govoru. Telefon 041 981-076. 2440

KOSILNICO Tanaka Kawasaki, na laks, 
prodam. Telefon 031 276-086. 2443

HIŠO na lokaciji, Žalec, Ložnica 35 c, 
prodam. Telefon (03) 548-1865, po-
poldan. 2360

KUPIM

TRAKTOR Zetor, Imt, Ursus, Univerzal, Što-
re, Deutz ali Tomo Vinkovič, kupim. Le-
tnik in model nista pomembna. Kupim 
tudi ostalo kmetijsko mehanizacijo. 
Telefon 031 562-809. p

POSEST

PRODAM

V LEPEM, mirnem predelu Celja ugodno 
prodamo dobro vzdrževano družinsko 
hišo. Cena po dogovoru. Telefon (03) 
548-5424, 031 585-889. 2373

HIŠO z zemljiščem, drvarnico in gospo-
darskim objektom, na lepi lokaciji v 
Lembergu, bližina gradu in Term Do-
brna, energetska izkaznica je izdelana, 
prodam. Telefon 031 849-750. 2470

ŠENTVID pri Grobelnem, novo naselje. 
Hišo, letnik 1985, 127 m² stanovanjske 
površine, obnovljeno, zemljišče 839 
m², velik vrt, primerno tudi za malo 
večjo družino, št. energetske izkaznice 
2014-61-100-8, prodam za 122.000 
EUR. Telefon 041 560-539. 2398

STANOVANJE

ODDAM

DVOSOBNO stanovanje, 70 m², v Škofji 
vasi, popolnoma obnovljeno, oddam 
ali prodam. Telefon 041 685-555.
 2465

DVOSOBNO, delno opremljeno stanovanje 
v Celju (Nova vas) oddam ali prodam. 
Telefon (03) 577-7094, po 20. uri.
 2461

OPREMLJENO stanovanje z balkonom, 72 
m², v pritličju, za dve osebi ali manjšo 
družino in sobo z lastnim vhodom, za 
eno osebo, oddam. Telefon 041 650-
737. 2471

KUPIM

STANOVANJE ali vikend v Celju oziroma 
okolici kupim za do 45.000 EUR. Tele-
fon 070 561-473. 2402

OPREMA

PRODAM

ŠTEDILNIK na trdo gorivo, lepo ohranjen, 
skoraj nov, prodam. Telefon 031 591-
992. 2449

ŽIVALI

PRODAM

PRAŠIČE, težke od 30 do 130 kg in od 240 
do 280 kg, prodam. Domača hrana, 
dostava. Telefon 031 524-147. 2322

NESNICE rjave, grahaste, črne, pred ne-
snostjo, prodamo. Brezplačna dostava 
na dom. Perutninarstvo, Vzreja nesnic 
Tibaot, telefon (02) 582-1401. n

KOKOŠI nesnice jarkice rjave, bele, gra-
haste in črne barve, pred nesnostjo, 
prodamo, pripeljemo na dom. Telefon 
070 545-481. p

PRAŠIČE, domače vzreje, za zakol ali na-
daljnjo rejo, težke od 30 do 300 kg, 
prodam. Možna dostava. Andrejeva 
kmetija iz Jazbin, telefon 031 509-
061. 2347

DVE breji kozi, ena z mlekom, prodam. 
Telefon 031 561-155. 2414

DVE telici, breji 5 mesecev, vajeni paše, 
prodam. Telefon 031 604-659. 2433

TELICO limuzin, 670 kg, kravo za zakol 
ali nadaljnjo rejo in polovico prašiča, 
prodam. Telefon 070 667-374. 2437

PRAŠIČE, od 130 do 200 kg, prodamo. 
Telefon 041 708-978, 031 569-287.
 2441

PUJSE, 35 kg in pekinške race prodam. 
Telefon 031 464-655. 2446

PONI kobilo, staro 9 let in žrebca, starega 
tri leta in pol, cena za oba 550 EUR, 
prodam. Telefon 031 464-655. 2446

PRAŠIČE, od 50 do 200 kg, možno tudi 
polovica, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon (03) 5774-097. 2447

DVA bikca simentalca, težka po 200 kg, 
prodam. Telefon 041 725-055. Š 82

KRAVO, staro dve leti in pol, prodam. Cena 
po dogovoru. Telefon 041 547-769.
 Š 81

TELICO simentalko, težko 550 kg, za 970 
EUR in telico limuzin, težko 220 kg, 
prodam za 570 EUR. Telefon 031 461-
158. 2454

BIKCA, stara 2 meseca, čb in teličko, staro 
10 dni, čb, prodam. Telefon 031 840-
282. 2406

PRAŠIČE, težke od 20 do 80 kg, domače 
vzreje, prodam. Telefon 041 797-052.
 2461

NEMŠKO ovčarko, staro tri mesece, rodov-
niških staršev, prodam. Telefon 031 
646-273. 2462

DVA bikca simentalca prodam. Telefon 
041 910-466. 2468

TELICO simentalko, brejo v devetem me-
secu, prodam. Telefon 070 445-858.
 2467

TELIČKO ls lim, težko 240 kg in prašiča, 
težkega 170 kg, prodam. Telefon 031 
559-820. 2466

BREJO telico simentalko prodam. Telefon 
070 259-170. 2475

BREJO telico simentalko in telico pasme 
limuzin, težko približno 500 kg, obe 
pašni, prodam. Telefon 031 832-361.
 2473

PRAŠIČE, od 30 do 250 kg in izločene 
svinje, domača hrana in dostava, pro-
damo. Zbiramo tudi naročila za koline. 
Telefon 031 311-476. p

KUPIM

DEBELE, suhe, krave in telice kupujem. 
Plačilo takoj + davek. Telefon 041 653-
286. Š 55

PITANE krave in telice za zakol kupim po 
širši Štajerski. Plačilo takoj + davek. 
Telefon 040 647-223. p

KMETIJSKI 
PRIDELKI

PRODAM

RDEČE vino žlahtnih sort, 250 litrov, cena 
1 EUR/liter, prodam. Telefon 040 796-
388. 2434

KRMNI krompir, koruzo in slamo v okro-
glih balah prodam. Telefon 041 663-
137, Peter. 2448

KORUZO v zrnju, suho, prodam. Telefon 
041 759-681. Š 83

MOKO bele koruze, belo vino in vinsko 
žganje prodam. Telefon 070 494-950, 
070 612-705. 2452

DOMAČI česen prodamo. Cena pa dogovo-
ru. Telefon 031 384-429. 2453

500 kg rumene kolerabe, okolica Šmarja, 
prodam. Telefon 070 414-985. 2462

RDEČE vino, jabolčnik in jabolčni kis ugo-
dno prodam. Telefon 031 318-430.
 2463

SENO, letošnje, kocka 2 EUR, lanska 1,25 
EUR, prodam. Telefon 051 228-922.
 2469

OSTALO

PRODAM

BRZOPARILNIKE (alfe) prodam. Telefon 
030 929-205. 1821

INVALIDSKI električni skuter voziček, moč-
nejši, primeren za starejše, v garanciji, 
ugodno prodam, lahko dostavim. Tele-
fon 041 517-900. p

ZIMSKE gume Eskimo S 3, 185/160 R 
14, profi l 6 mm, odlično ohranjene, 
prodam. Telefon 070 419-686. 

REGISTRIRANO prikolico Brako prodam. 
Cena po dogovoru. Telefon 051 393-
461. 2460

DOMAČO repo, kolerabo in petnajst rac 
tekačic prodam. Telefon 031 756-783.
 2439

KAMINSKO peč Smederevo, 9 Kw, rabljeno 
eno kurilno sezono in dva dimniška 
grelca, prodam. Telefon 031 276-086.
 2443

KUPIM

KURILNO olje, tudi iz zemeljske cisterne, 
kupim in izčrpam. Telefon 051 491-
386. 2474

MALI OGLASI / INFORMACIJE

MOTORNA 
VOZILA

PRODAM
PASSAT karavan, letnik 2003, 210.000 

km, prodam. Cena po dogovoru. Tele-
fon 040 842-927.� 123

Naročniki Novega tednika boste lahko naročniške ugodnosti za leto 
2017 – 4 male oglase v Novem tedniku do 10 besed in 2 čestitki s 50-od-
stotnim popustom na Radiu Celju – izkoristili izključno s svojo naročniško 
kartico ali naročniško položnico in s svojim osebnim dokumentom.

Naročniške bonitete, ki niso prenosljive, lahko koristijo samo naroč-
niki Novega tednika, ki imajo poravnane svoje obveznosti.

Neizkoriščene ugodnosti se v naslednje leto ne prenašajo.
Uredništvo NT&RC

1XXXXŠt. 4, 26. januar 2017

AVTOHIŠA ŠKORJANEC

ZAPOSLI PRODAJALCA
  za nova in rabljena vozila (m/ž)

 Pričakujemo:
VI. stopnjo izobrazbe ustrezne tehnične 

ali ekonomske smeri
3 leta izkušenj na podobnem delovnem mestu

znanje vsaj enega tujega jezika

Ponujamo:

delovno razmerja za določen čas s 3-mesečno 
poskusno dobo

možnost podaljšanja za nedoločen čas

Prijava:
Prošnje z življenjepisom pošljite do 6. 2. 2017

na e-mail: vanja.c@avto-skorjanec.si

Avtohiša Škorjanec, d. o. o., Mariborska cesta 115, Celje

ZAPOSLI PRODAJALCA
  za nova in rabljena vozila (m/ž)

Pričakujemo: VI. stopnjo izobrazbe ustre-
zne tehnične ali ekonomske smeri, 3 leta 
izkušenj na podobnem delovnem mestu, 

znanje vsaj enega tujega jezika
Ponujamo: delovno razmerja za določen 
čas s 3-mesečno poskusno dobo, možnost 

podaljšanja za nedoločen čas
Prijava: Prošnje z življenjepisom pošljite 

do 6. 2. 2017 na e-mail:
vanja.c@avto-skorjanec.si

Avtohiša Škorjanec, d. o. o.,
Mariborska cesta 115, Celje
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HONDO cru 2.0, letnik 2004, bencin + 
plin, prodam. Telefon 041 836-995.
� 178

KUPIM

AVTO, od letnika 2000 naprej, lahko je 
poškodovan ali v okvari, kupim. Tele-
fon 041 567-747.� 103

OSEBNO vozilo od letnika 1998 naprej, 
celo, poškodovano ali v okvari, za 
lastno uporabo, kupim. Telefon 031 
783-047.� 59

STROJI

PRODAM

PLUŽNO desko Mušič Mengeš, originalno, 
širina 2 m, obračalna levo-desno, za 
pluženje snega in zemlje in dvobrazdni 
plug Slavonec za oranje, z novimi »le-
meži«, prodam. Telefon 041 297-961.
� 176

ČELNI nakladalec za traktor Univerzal in 
mikser Inox za miksanje krmne hrane 
prodam. Telefon 041 999-910.� p

KOSILNICO Bcs, 128 cm diesel, motor Lam-
borghini, v odličnem stanju, 1. lastnik, 
prodam. Telefon 031 866-924.� 171

KUPIM

MOTOKULTIVATOR, priključke, frezo, koso, 
mulčar, traktor, prikolico, trosilec in 
drug stroj, tudi v okvari, kupim. Tele-
fon 041 407-130.� 67

TRAKTOR, lahko poškodovan ali v okvari, 
do 90 KM in ostalo kmetijsko mehani-
zacijo kupim. Telefon 040 507-060.
� 103

TROSILEC 2 ali 4, pokončni valji, pajek in 
kosilnico Sip kupim. Telefon 068 161-
662.� 175

DOBRO ohranjeno kosilnico Bcs 127 ku-
pim. Telefon 041 419-200.� 187

TRAKTOR Zetor, Imt, Ursus, Torpedo, Što-
re, Univerzal ali Tomo Vinkovič, letnik 
in model nista pomembna, ter ostalo 
kmetijsko mehanizacijo kupim. Telefon 
031 562-809.� p

POSEST

PRODAM

CELJE. Prodamo enostanovanjsko moder-
no zasnovano dobro ohranjeno hišo. 
Cena po dogovoru. Telefon (03) 548-
5424.� 18

KUPIM

HIŠO ali kmetijo v Laškem in bližnji okolici 
kupim. Telefon 051 785-280.� p

ODDAM

OKREPČEVALNICO v Lovski koči, Maistrova 
ulica 30, oddam v najem. Telefon 041 
763-478.� 126

HIŠO, lahko za vikend, trifazna elektrika, 
telefon, Šentjur, Hrastje 7 a, prodam 
po dogovoru. Telefon 031 277-528.
� 154

GOZD in travnik, 3 ha, pri Svetem Štefanu, 
prodam. Telefon 041 814-724.� 162

GOSTINSKI lokal v Celju ob Savinji, s 
parkiriščem (v tej zgradbi je možno 
v drugem delu opravljati še drugo 
obrtno dejavnost, 50 m²), prodam ali 
oddam. Telefon 041 650-737.� 191

IŠČEM

HIŠO ali stanovanje v Celju z bližnjo oko-
lico išče v najem mlajša štiričlanska 
družina. Telefon 031 860-972.� 197

MENJAM

V ŠENTJURJU (Nova vas) menjam dvosta-
novanjsko hišo za novejše dvo- do tri-
sobno stanovanje v pritličju ali v bloku 
z dvigalom. Informacije po telefonu 
040 161-787.� 2593

DVE hiši na parceli, 830 m², z vsemi pri-
ključki, 12 km iz Celja, zamenjam za 
novejše dvosobno stanovanje v Celju 
ali bližji okolici. Zaželeno pritličje ali 
prvo nadstropje. Telefon (03) 577-
4169.� 174

STANOVANJE

KUPIM

ENO- do dvosobno stanovanje v Savinjski 
regiji, lahko v slabšem stanju, kupim. 
Telefon 041 866-822.� 193

DVOSOBNO stanovanje z balkonom, stano-
vanje je v dvostanovanjski hiši, oddam 
za dalje obdobje. Telefon 041 650-737.
� 191

ZAMENJAM

OGREVANO neprofitno enosobno stano-
vanje v velikosti 39 m², z dvigalom, 
nujno zamenjam za stanovanje v bli-
žini centra brez dvigala. Telefon 070 
471-192.� 177

ŽIVALI

PRODAM

KOKOŠI nesnice jarkice, rjave barve, pred 
nesnostjo, prodamo, pripeljemo na 
dom. Telefon 070 545-481.� p

TELIČKO ls, 200 kg, prodam. Cena po 
dogovoru. Telefon 031 249-801.�Š�103

DVE telici simentalki, ena breja v 5. me-
secu in pašna, druga težka 200 kg, 
prodam. Cena po dogovoru. Telefon 
031 640-437.� 139

200 in 100 kg prašiča, krmljena z domačo 
kuhano hrano, prodam. Telefon 031 
827-218.� 153

KRAVO simentalko, brejo sedem mesecev, 
prodam. Telefon 030 693-866.� p

KRAVO in telico, 650 kg, za zakol, pro-
dam. Telefon 7810-536.� 158

PRAŠIČE, od 30 do 200 kg, prodamo. 
Zbiramo naročila za breje svinje mla-
dice. Možna dostava (domača hrana). 
Telefon 031 311-476.� p

ODDAM

V CELJU oddamo v najem garsonjero, 33 
m², tudi za daljše časovno obdobje. 
Telefon 041 892-306.� 192

TELIČKO čb, staro tri mesece, prodam. 
Telefon 031 397-583.� 159

MLADIČKE pasme nizozemski ovčar, brez 
rodovnika, cepljene, razglistene, socia-
lizirane, odlične čuvaje, prodam. Cena 
220 EUR. Telefon 041 415-846.� 172

DVE telički simentalki, stari 3 in 4 mesece, 
odstavljeni od mleka, prodam. Telefon 
031 840-282.� 173

KOBILO križanko, staro 12 let, ujahano, 
prodam. Telefon 068 161-662.� 175

BIKA simentalca, 250 kg in bika sivca, 
350 kg, prodam. Telefon (03) 5777-
390, 031 278-285.� 185

TELIČKO simentalko, težko 210 kg, pro-
dam. Telefon 041 588-277, (03) 5774-
037.� 190

BIKCA pasme ls/lim, starega dobre tri 
mesece, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon 031 375-625.� 198

TELIČKO simentalko, težko 250 kg, pro-
dam. Telefon 031 559-820.� 195

TELIČKO simentalko, staro štiri tedne in 
teličko simentalko, težko 170 kg, pro-
dam. Telefon 041 596-475.� 194

BREJE, pašne telice, čb in ls, prodam ali 
menjam za kravo, telico, bika za za-
kol ali dopitanje. Telefon 031 533-745.
� 199
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Z A H VA L A

Ob boleči izgubi drage žene 
in mamice

MIRICE 
CEROVEC

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste jo pospremili 
na njeni zadnji poti.

Hvala vsem sorodnikom, prijateljem, znancem, so-
sedom, bivšim sodelavcem in gospodu župniku za 

opravljen obred.

Žalujoči: mož Viktor ter sinova Andrej in Sergej

155

Kogar imaš rad, 
nikoli ne umre. 

Le daleč, daleč je.

Z A H VA L A

Z bolečino v srcu 
sporočamo, da nas je v 

85. letu zapustila naša ljuba 
mama, babica in prababica

KAROLINA STRMOLE
rojena leta 1932 

iz Celja

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, besede 
tolažbe, podarjene sveče in darovane svete maše. 
Hvala gospodu župniku mag. Srečku Hrenu za lepo 
opravljen obred in izrečene besede slovesa, župniji 
sveti Duh Celje ter vsem tistim, ki so našo mamo 

pospremili na njeni zadnji poti.
Vsa toplina njenega srca bo ostala vedno z nami.

Žalujoča: sin in hčerka z družinama
156

V  S P O M I N

Minila so štiri žalostna leta, 
kar si se mnogo prezgodaj 
poslovil od nas, naš ljublje-

ni mož, oče in dedi

IVAN ZUPANC
Zelo te pogrešamo. 

V naših srcih boš živel večno.
Tvoji najdražji

p

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi drage 
mame, stare mame in 

prababice

ANGELE ARBEITER
iz Jakoba pri Šentjurju 

(13. 4. 1919 – 19. 1. 2017)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijate-
ljem, sosedom in znancem za izražena sožalja ter 

darovano cvetje, sveče in svete maše.
Hvala tudi vsem, ki ste jo pospremili k večnemu 

počitku.
Žalujoči vsi njeni

183

Je čas, ki nam daje, 
je čas, ki nam jemlje, 
in je čas, ki ga nikoli 

ne pozabiš.

V  S P O M I N

29. januarja je minilo deset 
let, kar nas je zapustil naš 

dragi ati, dedi in pradedi

IVAN REJC
Vsem, ki mu prižigate svečke v spomin, iskrena 

hvala.

Tvoji najdražji
184

Ko življenje tone v noč, 
še žarek upanja si išče pot. 

Ostala pa je bolečina 
in tiha solza večnega 

spomina.

Z A H VA L A

V 63. letu je končal svojo 
življenjsko pot dragi mož, 
oče, sin, dedek, zet in svak

ZDENKO ALBREHT
iz Strmce pri Laškem 

(15. 4. 1954 – 21. 1. 2017)

Vsem, ki ste nam v teh težkih trenutkih stali ob 
strani, izrazili sožalje in besede tolažbe ter darovali 
sveče, iskrena hvala. Hvala gospodu dekanu Roku 
Metličarju za lepo opravljen obred, godbeniku Mar-
ku Mastnaku za odigrano Tišino in pogrebni službi 

Komunale Laško.
Hvala vsem, ki ste ga pospremili k zadnjemu po-

čitku.

Žalujoči vsi njegovi
L 22

Le srce in duša vesta, 
kako boli, ko te več ni.

Z A H VA L A

Zapustil nas je naš dragi

ADOLF ZALOKAR
iz Kidričeve ulice 43 v Laškem 

(20. 1. 1934 – 24. 1. 2017)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sose-
dom, prijateljem in znancem za izražena pisna in 
ustna sožalja ter darovano cvetje, sveče, denarne 
prispevke in svete maše. Posebna hvala osebju ZD 
Laško, Pivovarni Laško, župniku za lepo opravljen 
cerkveni obred, trobentaču za odigrano žalostinko 

ter Komunali Laško za organizacijo pogreba.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči vsi njegovi
L 23

Smrti
Celje
Umrli so: Milan GRAČ-

NAR iz Celja, 77 let, Branko 
NOVAK iz Gotovelj, 62 let, 
Alojz ŠTORMAN z Vrha nad 

Šentjur pri Celju
Umrla sta: Ljudmila SMO-

LE iz Kamena, 92 let, Silve-
ster AUŽNER s Ponikve, 55 
let.

Žalec
Umrl je: Stanislav LOBNI-

KAR iz Miklavža pri Taboru, 
69 let, Franc MATEK iz Lo-
žnice pri Žalcu, 79 let, Jaga 
MAUČEC iz Rakovelj, 80 let, 
Magdalena HERODEŽ s Pol-
zele, 58 let.

Velenje
Umrli so: Marjan SIRO-

TIČ iz Velenja, 79 let, Enes 
SULJIĆ iz Šoštanja, 64 let, 
Alojzija CELCER iz Šoštanja, 
86 let, Jožefa STROPNIK iz 
Florjana, 87 let, Jožef LES-
JAK iz Velenja, 85 let, Janez 
NOVAK iz Velenja, 83 let, Ra-
doslav ZIDARN iz Podkraja 
pri Velenju, 57 let, Ivanka 
ŠTAJNER iz Velenja, 89 let, 
Ivan TAŠLER iz Velenja, 66 
let, Anton ŠPORIN iz Vele-
nja, 74 let.

Laškim, 58 let, Štefanija PAJ 
iz Loke pri Zidanem Mostu, 
90 let, Ana ŽNIDARŠIČ iz 
Celja, 93 let, Veronika GO-
RIŠEK iz Pongraca, 81 let, 
Martin LUKNER iz Šmatevža 
pri Gomilskem, 76 let, Ivan 
JUŽNA iz Ojstriške vasi, 69 
let, Mirica CEROVEC iz Ce-
lja, 57 let, Alojz BELAK iz 
Pernovega, 76 let, Alojz MA-
ČEK z Babnega pri Celju, 95 
let, Bojan BIBIČ iz Gorice 
pri Šmartnem, 61 let, Ange-
la GRAČNER iz Prapretne-
ga, 83 let, Stanko KOVAČIČ 
iz Kostrivnice, 88 let, Jožef 
GRIL iz Laz pri Velenju, 85 
let.

Laško
Umrli so: Angela KNEZ 

iz Žigona, 93 let, Frančiška 
ŠPEC iz Velikih Grahovš, 93 
let, Dragica MOČNIK iz Ce-
lja, 88 let, Zdenko ALBREHT 
iz Strmce, 63 let, Branko 
TRKULJA iz Laškega, 52 let, 
Zofija REPŠE iz Govc, 85 let.

OSLA, starega dve leti, visoke pasme, 
prodam. Telefon 031 268-004. 196

TELIČKO simentalko l/s, staro 4 mesece, 
težko 220 kg, prodam. Telefon 051 
839-116. 203

KUPIM

DEBELE in suhe krave in telice, plačilo 
takoj + davek, kupim. Telefon 041 
653-286. Š 150

PITANE krave in telice za zakol kupim po 
širši Štajerski. Plačilo takoj + davek. 
Telefon 040 647-223. p

BIKCE, mesni tip, težke od 120 do 200 
kg ter telice in krave za zakol kupimo. 
Telefon 031 832-520. 25

KRAVO za zakol ali dopitanje in teleta od 
120 do 200 kg kupim. Telefon 031 
743-351. 157

KMETIJSKI 
PRIDELKI

PRODAM

VINO, belo, rdeče, modra frankinja, pro-
dam. Ugodna cena, možna dostava. 
Telefon 041 382-735. p

SENO v okroglih balah in silažne bale 
prodam. Telefon 041 763-409. 102

VEČJO količino mešanega rdečega vina 
ugodno prodam. Telefon 051 251-803.
 168

VINO (brajdovec) šmarnica, po 0,80 EUR, 
prodam. Telefon 068 161-662. 175

SILAŽNE bale, 20 kosov, prodam. Možna 
menjava za hlodovino. Telefon 068 
681-374. 201

LUŠČENO koruzo in slamo prodam. Tele-
fon 041 663-137. 2448

IŠČEMO osebo z izkušnjami za delo v sti-
mulativnem kolektivu mladih v baru 
Pišek na Lopati 17 v Celju. Zainteresi-
rani, pokličite telefonsko številko 041 
945-118. p

RAZNO
IZVAJAMO posek, spravilo in odkup vseh 

vrst lesa. Sima les, Zagorje 31, Lesično, 
telefon 040 211-346. p

OSTALO

PRODAM

DRVA, dolga v hlodih, bukova ter hrasto-
va, z dostavo, prodam. Telefon 040 
211-346. p

ZADNJE rabljene traktorske gume, velikost 
14,9 x 28,8, prodam. Telefon 031 866-
924. 171

NA farmi Roje pri Šempetru prodajamo 
vsak delavnik rjave jarkice na začet-
ku nesnosti, dnevno sveža jajca in vse 
vrste visokokakovostne perutninske 
krme. Sprejemamo naročila za eno-
dnevne in 5-tedenske piščance za do-
pitanje. Telefon (03) 700-1446. 124

OVNA, starega 7 mesecev, hruškovo žga-
nje in jabolčni kis prodamo. Telefon 
070 864-120. 182

ZAPOSLITEV
IŠČEM delo: likanje, čiščenje, pomoč sta-

rejšim ljudem. Telefon 041 857-309.
 160

PO konkurenčni ceni polagamo vse vrste 
parketa z brušenjem in lakiranjem, 
toplih podov, vinilnih plošč, itisonov, 
keramike in ostalih talnih, stenskih 
in stropnih oblog. Šalamon, d. o. o., 
Gomilsko 80 a. 151



22 Št. 5, 2. februar 2017

KINO VELENJE

NAPOVEDNIK

TEDENSKI SPORED RADIA CELJE

90.6 95.1 95.9 100.3 MHz

Kino
CINEPLEXX

Po slovensko s 
Katrco

TUJA LESTVICA
 1. ED SHEERAN - SHAPE OF YOU (1)
 2. ZARA LARSSON - I WOULD

LIKE (3)
 3. GREEN DAY - STILL BREATHING (4)
 4. JACK SAVORETTI - ANY

OTHER WAY (5)
 5. OLLY MURS - BACK AROUND (7)
 6. LITTLE MIX – TOUCH (3)
 7. JP COOPER - SEPTEMBER

SONG (1)
 8. COLDPLAY – EVERGLOW (2)
 9. SARA HARTMAN - FROM THE 

OTHER SIDE OF THE WORLD (2)
 10. JAKUB ONDRA - EVERY SONG (4)

DOMAČA LESTVICA
 1. XEQUTIFZ – PAZI, DA BO PRAV (4)
 2. TABU - NABIRALKA ZVEZD (6)
 3. MATJAŽ KUMELJ FT. ALENKA 

GODEC - KAKO ZAKAJ (5)
 4. OMAR NABER - POSEBEN DAN (3)
 5. ŠANK ROCK - NEKAJ VEČ (1)
 6. NANA MILČINSKI - SINJI SNEG (2)
 7. LAVENDER - IŠČEM TE (4)
 8. DAVID – KLASIKA (3)
 9. DREVORED - ONA MIRNO SPI (2)
 10. MONOLITS - ROKA V ROKI (1)

PREDLOGA ZA TUJO
LESTVICO:
KINGS OF LEON - FIND ME
CHAINSMOKERS - PARIS

PREDLOGA ZA DOMAČO
LESTVICO:
NINA PUŠLAR FEAT. JAN PLESTEN-
JAK - TEBE IMAM
SWEETSOLOGY - POIŠČI NAVDIH

Lestvico 20 vročih lahko poslušate 
vsako soboto ob 18. uri. Za svoje 
najljubše skladbe lahko glasujete na 
spletni strani www.radiocelje.com.

20 vročih
Radia Celje

 1. Žagarji: Ne vem, če bom zmogla
 2. Murni: Traktor
 3. Upanje: Domači lepi kraj
 4. Brane Klavžar s prijatelji: Drobna 

prevara
 5. Okajeni muzikanti: Tvoj bežen poljub

ČETRTEK,
2. februar

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.40 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
8.45 Poročilo PU Celje, 
10.00 Novice, 12.00 Novice, 
12.15 Odmev, 14.00 Regij-
ske novice, 14.10 Kalejdo-
skop, 15.00 Šport danes, 
15.30 Dogodki in odmevi 
RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 
Melodiji tedna (slovenska, 
tuja), 18.00 Odmev – pono-
vitev, 19.00 Novice, 19.15 
Kalejdoskop – ponovitev, 
24.00 SNOP (Radio Celje)

PETEK, 3. februar

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.40 melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 

8.45 Poročilo PU Celje, 
10.00 Novice, 11.15 Radi 
ste jih poslušali, 12.00 
Novice, 12.15 Od petka do 
petka, 13.00 Kulturni mo-
zaik, 14.00 Regijske novice, 
15.00 Šport danes, 15.30 
Dogodki in odmevi RaSlo, 
17.00 Kronika, 17.45 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
18.00 Poglejte v zvezde z 
Gordano in Dolores, 19.00 
Novice, 19.15 Gostimo go-
stoljubnega glasbenega 
gurmana, 24.00 SNOP 
(Radio Velenje)

SOBOTA,
4. februar

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po 
domače, 5.30 Horoskop, 
5.40 Domača melodija te-
dna, 6.00 Novice in poro-
čilo OKC, 6.15 Časoplov, 
7.00 2. jutranja kronika 
RaSlo, 8.00 Poročila, 8.45 
Melodiji tedna (slovenska, 
tuja), 9.15 Otroški radio, 
10.00 Novice, 11.00 Kultur-
ni mozaik, 11.20 Kuhajmo 
skupaj, ponovitev, 12.00 
Novice, 12.15 Tedenski 
osir, 14.00 Regijske novice, 
14.15 Gostimo gostoljub-
nega glasbenega gurma-
na, ponovitev, 15.00 Šport 
danes, 15.30 Dogodki in 
odmevi RaSlo, 17.00 Kro-
nika, 17.45 Melodiji tedna 
(slovenska, tuja),18.00 Le-
stvica - 20 vročih Radia 
Celje, 19.00 Novice, 24.00 
SNOP (Radio Slovenske 
gorice)

NEDELJA,
5. februar

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.45 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
9.10 Luč sveti v temi, 10.00 
Novice, 10.10 Znanci pred 
mikrofonom, Marko Re-
pnik, 11.15 Tedenski osir 
– ponovitev, 12.00 Novice, 
13.00 Čestitke in pozdra-
vi, 18.00 Pesem slovenske 
dežele, 24.00 SNOP (Radio 
Slovenske gorice)

PONEDELJEK,
6. februar

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-

mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.40 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
8.45 Poročilo PU Celje, 
9.15 Predstavitev skladb za 
melodije tedna, 10.00 No-
vice, 10.15 Ponedeljkovo 
športno dopoldne, 12.00 
Novice, 12.15 Vaš zakaj, 
naš zato, 13.00 Kulturni 
mozaik, 13.15 Izbiramo 
skladbe tedna, 14.00 Re-
gijske novice, 15.00 Šport 
danes, 15.30 Dogodki in 
odmevi RaSlo, 17.00 Kro-
nika, 17.45 Melodiji tedna 
(slovenska, tuja), 18.00 
Znanci pred mikrofonom, 
Marko Repnik, ponovitev, 
19.00 Novice, 19.15 Ka-
trca, 24.00 SNOP (Radio 
Slovenske gorice)

TOREK, 7. februar

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.40 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
8.45 Poročilo PU Celje, 
9.15 Stetoskop, 10.00 No-
vice, 12.00 Novice, 12.15 
Male živali, velike ljube-
zni, 13.00 Kulturni moza-
ik, 14.00 Regijske novice, 
14.15 Gospodarski utrip 
regije, 15.00 Šport danes, 
15.30 Dogodki in odme-
vi RaSlo, 17.00 Kronika, 
17.45 Melodiji tedna (slo-
venska, tuja), 18.00 Stro-
kovnjak svetuje, 19.00 
Novice, 19.15 Male živali, 
velike ljubezni, ponovitev, 
24.00 SNOP (Radio Murski 
val)

SREDA, 8. februar

5.00 Začetek jutranje-
ga programa, 5.20 Ena po 
domače, 5.30 Horoskop, 
5.40 Domača melodija te-
dna, 6.00 Novice in poro-
čilo OKC, 6.15 Časoplov, 
7.00 2. jutranja kronika 
RaSlo, 8.00 Poročila, 8.40 
Melodiji tedna (slovenska, 
tuja), 8.45 Poročilo PU Ce-
lje, 10.00 Novice, 10.15 Ku-
hajmo skupaj, 11.15 Zele-
ni val, 12.00 Novice, 13.00 
Kulturni mozaik, 13.20 
Mali O – pošta, 13.30 Mali 
O – klici, 14.00 Regijske 
novice, 15.00 Šport danes, 
15.30 Dogodki in odmevi 
RaSlo, 16.20 Filmsko pla-
tno, 17.00 Kronika, 17.45 
Melodiji tedna (sloven-
ska, tuja), 18.00 Pop čvek, 
19.00 Novice, 19.15 Zeleni 
val, ponovitev, 24.00 SNOP 
(Radio Murski val)

Kulturne 
prireditve
ČETRTEK, 2. 2.

17.00 Knjižnica Rogaška Slatina
Potepuška jopica
gledališka predstava za 
otroke v izvedbi gledališča 
Čaramesto

19.00 Galerija Velenje
1000 besed in druge slike
odprtje razstave Arjana 
Pregla

18.00 Medobčinska splošna 
knjižnica Žalec
Oder za dva
predstavitev knjige 
Matjaža Lesjaka

PETEK, 3. 2.

17.00 Vila Bianca Velenje
Tihožitje in 
transformacija forme
odprtje razstave likovnih 
del, ki so na stala na 
delavnicah akademskega 
slikarja Darka Slavca 
in akademske kiparke 
Dragice Čadež Lapajne

18.00 Mestna galerija v 
Kulturnem centru Rogaška 
Slatina
Obujanje preteklosti
odprtje razstave krpank 
mag. Nevenke Žlender

19.00 Galerija Kvartirna hiša 
Celje
Poslednja srečanja
odprtje slikarske razstave 
Jožeta Tisnikarja

18.00 Celjska kulturnica
Smeškov petkov večer za 
odrasle
in odprtje razstave 
likovnih del pesnice in 
slikarke Milene Šimunič

19.00 Knjižnica Laško
Večer z igralcem in 
recitatorjem Pavletom 
Ravnohribom

19.30 SLG Celje
Henrik Ibsen: Nora ali 
hiša za lutke
abonma po posebnem 
razporedu in izven

19.30 Glasbena šola Velenje
Urbar Reiter, kitara
recital

20.00 Dom II. slovenskega tabora 
Žalec
Literarni jam session 
(odprto branje literatov)
kavarniški večer

Spored od 2. 2. do 8. 2.
Kinematografi  si pridržujejo 
pravico do spremembe pro-
grama.
Balerina in Viktor – animirani 
družinski
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek, sreda: 16.20
sobota, nedelja: 14.20
Dežela La La – romantična ko-
mična drama
četrtek, petek, nedelja, ponede-
ljek, torek, sreda: 18.10, 20.25
sobota: 14.00, 18.10, 20.25
Družina brez zavor – komedija
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek, sreda: 20.40
sobota, nedelja: 13.40, 20.40
Jackie – drama, biografski
četrtek, petek, sobota, ponede-
ljek, torek, sreda: 18.15, 20.50
nedelja: 18.15, 21.35
Kitajski zid – triler
četrtek, ponedeljek, torek, sre-
da: 18.50
petek: 18.50, 22.35
sobota: 19.00, 22.35
nedelja: 19.00
Krogi – grozljivka
od četrtka do torka: 15.40, 19.10, 
21.15
sreda: 15.40, 17.30
Labodje jezero – balet
nedelja: 16.00
Lego Batman fi lm – animirani, 
sinh.
sobota, nedelja: 13.30, 15.40, 
17.50
Lego Batman fi lm – animirani, 
sinh., 3D
sobota, nedelja: 14.30, 16.40
Nevidno zlo: Zadnje poglavje – 
grozljivka, akcijski
četrtek, ponedeljek, torek: 
15.30, 17.50, 20.00
petek: 15.30, 17.50, 20.00, 22.10
sobota: 18.20, 20.00, 22.10
nedelja: 18.20, 20.00
sreda: 16.40, 21.00
Petdeset odtenkov teme – dra-
ma, erotični
sreda: 20.00, 20.30
Pr' Hostar – komedija
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek: 16.50, 21.00
sobota, nedelja: 16.20, 21.05
sreda: 16.50
Razcepljen – triler
četrtek, petek, sobota, ponede-
ljek, torek, sreda: 18.30
nedelja: 19.20
Vaiana: Iskanje bajeslovnega 
otoka – animirani, sinh.
od četrtka do srede: 15.50
Zakaj ravno on? – komedija
četrtek, nedelja, ponedeljek, to-
rek, sreda: 20.20
petek, sobota: 20.20, 22.30
Zapoj – animirani, sinh.
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek: 17.00
sobota, nedelja: 14.40, 16.50
sreda: 15.20
Zapoj – animirani, sinh., 3D
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek, sreda: 16.00
sobota, nedelja: 13.50, 16.00
Zlato – pustolovski
od četrtka do srede: 18.00
xXx: reaktiviran – akcijski
četrtek, ponedeljek, torek: 18.20, 
20.30
petek: 18.20, 20.30, 22.40
sobota: 20.30, 22.40
nedelja: 20.30
sreda: 18.20, 20.45
Čreda – komedija
četrtek, petek, sobota, ponede-
ljek, torek, sreda: 16.30

ČETRTEK
19.00 Popolni tujci – komična 
drama
PETEK in NEDELJA
18.00 Popolni tujci – komična 
drama
20.00 Jackie – biografska drama
SOBOTA
18.00 Jackie – biografska drama
20.00 Popolni tujci – komična 
drama
TOREK
10.00 Dom – dokumentarni
19.00 24 tednov – drama

SREDA
19.00 24 tednov – drama

PETEK
18.00 Mladi levi: Polnost časa – 
glasbeni dokumentarec
18.15 Pošast Moli – animirani 
fi lm za najmlajše, sinh.
19.30 Rdeča želva – animirani 
fi lm za odrasle
19.45 Krogi – grozljivka
21.00 24 tednov – drama
22.00 xXx: reaktiviran – akcijski 
pustolovski triler
SOBOTA
18.00 Rdeča želva – animirani 
fi lm za odrasle
18.15 Pošast Moli – animirani 
fi lm za najmlajše, sinh.
19.30 24 tednov – drama
19.45 xXx: reaktiviran – akcijski 
pustolovski triler
21.30 Mladi levi: Polnost časa – 
glasbeni dokumentarec
21.45 Pr' Hostar – komedija
NEDELJA
17.00 Balerina in Viktor – ani-
mirana avantura, sinh.
17.30 Rdeča želva – animirani 
fi lm za odrasle
18.45 xXx: reaktiviran – akcijski 
pustolovski triler
19.00 Mladi levi: Polnost časa – 
glasbeni dokumentarec
20.45 Krogi – grozljivka
PONEDELJEK
18.00 Pr' Hostar – komedija
20.00 Jackie – biografska drama

20.30 AQ galerija Celje
Dva pogleda
odprtje razstave Lile Prap 
in Gorazda Tratnika

SOBOTA, 4. 2.

10.00 in 17.00 SLG Celje
Ravil Sultanov in Nataša 
Sultanova: Luna na cesti
Abonmajček dopoldanski, 
popoldanski in izven

11.00 Pokrajinski muzej Celje
Celeia - mesto pod 
mestom
javno vodstvo po razstavi

18.00 Kulturni center Rogaška 
Slatina
Godba na pihala 
Steklarne Rogaška
letni koncert; vstopnine ni

19.30 SLG Celje
Henrik Ibsen: Nora ali 
hiša za lutke
abonma po posebnem 
razporedu in izven

20.00 Večnamenski center Kozje
Veselica z Modrijani

NEDELJA, 5. 2.

17.00 Dom II. slovenskega tabora 
Žalec
Vokalni kvintet Ajda s 
citrarko Tino Kseneman
koncert za citrarski 
abonma in izven

17.00 Dom kulture Velenje
Odlikovanje za vsako 
ceno
komedija, KD Jožefa Virka 
Dob

18.00 Glasbena šola Rista Savina 
Žalec
Vera Ogrizović
koncert kitaristke in 
predavateljice

PONEDELJEK, 6. 2.

9.00 Glasbena šola Velenje
Regijsko tekmovanje 
mladih glasbenikov 
celjskega in koroškega 
območja

17.30 Osrednja knjižnica Celje
Voda v leposlovju
recital v okviru Univerze 
za III. življenjsko obdobje; 
Ljubiteljsko gledališče 
Teharje in Božena Orožen

18.00 Knjižnica Rogaška Slatina
Literarni večer z Erno 
Ferjanič Fric
predstavitev nove pesniške 
zbirke

19.19 Mestna knjižnica Velenje
Barbara in Krištof
predstavitev knjige Petra 
Rezmana

TOREK, 7. 2.

8.00 do 13.30 I. gimnazija v Celju 
in Koncertna dvorana GŠČ
Kulturni maraton 2017
kulturni dogodki in 
ustvarjalne delavnice

18.00 Železarski muzej Teharje 
pri Celju
Fotoklub Štore Steel, foto 
krožek DLT, Cinkarna 
Celje, Društvo fotografov 
Svit in Fotografsko 
društvo Celje; vstop prost

SREDA, 8. 2.

10.00 Knjižnica Šentjur
Vilinska pravljica
otroška predstava; 
Gledališče Talija

17.00 Velenjski grad
Portreti Janeza Svetine
odprtje razstave

18.00 Galerija sodobne 
umetnosti in Likovni salon 
Celje
Konrad Topolovec
voden ogled razstave; 
po razstavi bo vodila 
kustosinja Irena Čerčnik

19.30 SLG Celje
Stephen Sachs: Meglica
izven abonmaja; 
spomladanski gledališki 
trojček
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Podjetje NT&RC, d.o.o. opravlja časopisno-založni-
ško, radijsko in agencijsko-tržno dejavnost
Naslov: Prešernova 19, 3000 Celje,
telefon (03) 42 25 100, fax: (03) 54 41 032.

Direktorica: Anica Šrot Aužner

Naročnine: Vera Gmajner. Telefon: (03) 4225 171. 
Sprejem naročnin po e-pošti: vera.gmajner@nt-rc.si
Mesečna naročnina je 9,50 EUR. Za tujino je letna 
naročnina 228 EUR. Številka transakcijskega računa 
pri Abanki d.d. Ljubljana: SI56 0510 0801 5262 360. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

Tisk: Delo, d.d., Tiskarsko središče, Dunajska 5, 
direktor: Bogdan Romih. Novi tednik sodi med pro-
izvode, za katere se plačuje 9,5% davek na dodano 
vrednost.

NOVI TEDNIK
Odgovorna urednica: mag. Marjetka Raušl Lesjak
Namestnica odg. ur.: Tatjana Cvirn
Oblikovanje: Minja Bajagič
Računalniški prelom: Igor Šarlah, Andreja Balja
Fotografija: SHERPA, GrupA
E-mail uredništva: tednik@nt-rc.si
E-mail tehničnega uredništva: tehnika.tednik@nt-rc.si

RADIO CELJE
Odgovorna urednica: Bojana Avguštinčič
Namestnik odg. ur.:  Robert Gorjanc
E-mail: radio@nt-rc.si
E-mail v studiu: info@radiocelje.com

UREDNIŠTVO
Barbara Gradič Oset, Janja Intihar, Brane Jeranko, 
Lea Komerički, Saška T. Ocvirk, Špela Ožir, Eva 
Popovič, Tina Strmčnik, Simona Šolinič, Dean Šuster
Tajnica uredništva: Tea Podpečan
Lektorica: Tanja Drolec

AGENCIJA
Opravlja trženje oglasnega prostora v Novem tedni-
ku in Radiu Celje ter nudi ostale agencijske storitve.

Marketing: Marjan Brečko, Simona Brglez,
Eva Javoršek, Vesna Lejič Mlakar, Bojan Pilih, 
Kristina Šuhel, Klavdija L. Tomažič

Telefon: (03) 42 25 100

Fax: (03)54 41 032, (03)54 43 511

Sprejem oglasov po elekt. pošti: agencija@nt-rc.si

Prireditve ob 
slovenskem 
kulturnem 
prazniku
ČETRTEK, 2. 2.

18.00 Večnamenski prostor 
Lesično
Prireditev ob kulturnem 
prazniku

PETEK, 3. 2.

19.30 Narodni dom Celje
Podelitev celjskih zvezd, 
priznanj s področja 
kulture
vstop prost

SOBOTA, 4. 2.

11.00 Dom kulture Velenje
Mehurčki
lutkovna predstava, 
Gledališče Bičikleta

NEDELJA, 5. 2.

17.00 Dvorana Krajevne 
skupnosti Teharje
Recital Vodice šume
premiera; izvaja: 
Ljubiteljsko gledališče 
Teharje

17.00 Galerija Zgornji trg Šentjur
Alpe Adria – Srce naive
odprtje razstave 3. 
mednarodne likovne 
kolonije

18.00 Kulturni dom pri Termah 
Zreče
V začetku je bila pesem

19.00 Ipavčev kulturni center 
Šentjur
S pesmijo in plesom 
skozi čas
slavnostni govornik: 
predsednik RS Borut 
Pahor; vstop prost

PONEDELJEK, 6. 2.

19.00 Dom II. slovenskega tabora 
Žalec
Osrednja občinska 
proslava s podelitvijo 
Savinovih odličij za 
dosežke na kulturnem 
področju

TOREK, 7. 2.

16.00 Dom sv. Jožefa Celje
Praznik kulture na 
Jožefovem hribu
sodelujejo mladi iz župnije

17.00 Osnovna šola Antona 
Bezenška Frankolovo
Prireditev ob slovenskem 
kulturnem prazniku

18.00 Kulturni dom Škofja vas
Proslava
v izvedbi članov KUD 
Bratov Dobrotinšek Škofja 
vas z gosti; vstop prost

18.00 Hmeljarski dom Šempeter
Krajevna proslava ob 
kulturnem prazniku

18.00 Dom krajanov Galicija
Kultura je pri nas doma

18.00 Kulturni center Rogaška 
Slatina
Passion the Pressheren
gledališka predstava 
Andreja Rozmana Roze; 
vstop prost

19.00 Krčma TamKoUčiri Celje
Beremo poezijo
tradicionalno 
Prešernovanje; vstop prost

19.00 Dom kulture Velenje
Občinska slovesnost ob 
kulturnem prazniku

19.00 Zadružni dom na Ponikvi
Proslava v počastitev 
kulturnega praznika

19.00 Večnamenska športna 
dvorana Podčetrtek
Osrednja proslava ob 
kulturnem prazniku

SREDA, 8. 2.

9.00 do 17.00 Muzej novejše 
zgodovine Celje
Stalna razstava Živeti 
v Celju, Brlog igrač 
in občasna razstava 
Herman Lisjak vódi po 
vôdi v Otroškem muzeju 
Hermanov brlog, Pot 
domov, Zobozdravstvena 
zbirka, Fotoatelje in 
galerija Pelikan
brezplačen ogled 
muzejskih zbirk

10.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje
Prešernovanje na 
Prešernovi
druženje in recitiranje 
Prešernovih Poezij

10.00 Pokrajinski muzej Celje, 
Stara grofija
Se spomnite Thee?
javno vodstvo po razstavi; 
vstop prost

10.00 Velenjski grad
Brezplačen ogled 
muzejskih zbirk za 
posameznike

10.00 do 16.00 Pokrajinski muzej 
Celje, Knežji dvor
Prešernovanje 2017
brezplačen ogled 
muzejskih zbirk v Knežjem 
dvoru in Stari grofiji

11.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje
Pot domov
javno vodstvo po razstavi 
avtorice dr. Monike Kokalj 
Kočevar

11.00 Pokrajinski muzej Celje; 
Knežji dvor, dvorana 
Barbare Celjske
Tit Varij Klemens
predava kustos dr. Jure 
Krajšek; vstop prost

11.00 Galerija Velenje
1000 besed in druge slike
javno vodstvo po razstavi 
Arjana Pregla

11.00 do 13.00 Muzej novejše 
zgodovine Celje
Muzejski mozaik
oživitev Ulice obrtnikov 
na stalni razstavi Živeti 
v Celju

16.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje
Herman Lisjak vódi po 
vôdi
javno vodstvo po razstavi

16.00 Dom Krajanov Šmartno v 
Rožni dolini
Prireditev ob kulturnem 
prazniku
sodelujejo sekcije KUD 
Šmartno v Rožni dolini; 
vstop prost

17.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje
Življenje ni praznik: 
Borut Alujevič
osrednji dogodek 
kulturnega praznika

17.00 Dom kulture Svoboda 
Griže
Kulturni večer

18.00 Ljudska univerza Celje
Figov dan
vstop prost

19.00 Avla dvorca Novo Celje
Mladi in Prešeren
odprtje razstave dijaške 
sekcije Študentskega kluba 
Žalec

Ostale prireditve
ČETRTEK, 2. 2.

8.00 do 16.00 Podčetrtek
Četrtkov sejem

13.30 Mestna knjižnica Velenje
Branje je potovanje
bralni krožek za najstnike; 
vodi: Andreja Kac

18.00 Osrednja knjižnica Celje
Tajska
potopisno predavanje 
Francija Horvata

18.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje
Okrogla miza: Glasbena 
kultura v Celju
moderator: Miha Firšt

PETEK, 3. 2.

21.00 Celjski mladinski center
Klubski petek
koncert

SOBOTA, 4. 2.

10.00 Kreativni atelje Manja 
Vadla v Celju
Čarobna violina
glasbena pravljica o 
Hrestaču; primerna za 
otroke od 3 do 8 let

20.30 Špital za prjatle Celje
Zasljemimo! Celjski slam

21.00 Celjski mladinski center
»Od jutr naprej«
koncert skupine Carpe 
Diem z novim pevcem

NEDELJA, 5. 2.

11.00 Citycenter Celje, otroški 
park Džungla
Muca Copatarica
ura pravljic

PONEDELJEK, 6. 2.

13.00 Mladinski center Velenje
Središče mladih in otrok 
Velenje
od ponedeljka do četrtka: 
učna pomoč, interaktivne, 
kuharske, ustvarjalne, 
glasbene delavnice, 
družabne in športne igre …

16.00 Mestna knjižnica Velenje
Ura pravljic v srbskem 
jeziku
namenjena otrokom 
starejšim od treh let; 
pripovedovala bo Maruška 
Škoda

17.00 Ljudska univerza Celje
Moje svetlobno telo
predstavitev priročnika

17.00 Dom sv. Jožefa Celje
Pogovori o življenju in 
smrti
voditeljici pogovorov: 
Metka Klevišar, dr. med. in 
Julka Žagar, dr. med.

18.00 Hiša sadeži družbe Žalec
Čudovita Indija
potopisno predavanje 
Egona Kudra

19.00 Narodni dom Celje
Besede miru
video priredite o notranjem 
miru o katerem govori 
Prem Rawat; vstop prost

TOREK, 7. 2.

8.00 do 18.00 Avla Osnovne šole 
Lava
Knjižna tržnica
vstop prost

16.00 Dom sv. Jožef Celje
Praznik kulture na 
Jožefovem hribu

18.00 II. osnovna šola Celje
Recital: Bonton
vstop prost

SREDA, 8. 2.

18.00 Ipavčev kulturni center 
Šentjur
Pogovor s producentoma 
Matijo Kovačem in 
Tilnom Naraksom o 
muzikalu Veronika 
Deseniška
pogovor bo povezovala 
Greta Kokot Rajkovič; 
glasbena gosta: Eva Černe 
in Leon Firšt

Dobrodelne 
prireditve
ČETRTEK, 2. 2.

18.00 Kulturni center Rogaška 
Slatina
Dobrodelni koncert 
Dijaške skupnosti 
Šolskega centra Rogaška 
Slatina
izkupiček je namenjen 
šolskemu skladu in 
ureditvi prireditvenega 
prostora v parku pred šolo

Razstave

Stari grad Celje, stolp nad 
Pelikanovo potjo: Svetlikanje 
prekletih/ Flickering of the da-
mned, zvočna instalacija Ga-
šperja Piana; do nadaljnjega; 
Prostorska postavitev Marka 
Požlepa Svetlikanje prekletih 2. 
del – fragmentacije zgodovine; 
do preklica

Paviljon za prezentacijo 
arheologije, Glavni trg Celje: 
razstava Rimska Celeja; do na-
daljnjega

Muzej novejše zgodovine Ce-
lje: razstavi Pot domov in Her-
man Lisjak vódi po vôdi; do 10. 2.

Galerija sodobne umetnosti 
Celje in Likovni salon Celje: 
razstava Konrada Topolovca; do 
26. 2.

Osrednja knjižnica Celje: 
razstava Anzekove poti: Ivan 
Ulaga – Vrhovski Anzek, avtor 
Tomaž Majcen; do 25. 2.

Zgodovinski arhiv Celje: 
razstava Dekade: Osemdeseta@
Celje 1980-1989; do preklica

Dom sv. Jožefa Celje: razsta-
va Janka Orača v sliki in grafiki; 
do 28. 2.

Upravna zgradba tovarne 
Etol Škofja vas: razstava ume-
tniške fotografije Jureta Krava-
nje; do 30. 4.

Avla Splošne bolnišnice Ce-
lje: razstava Ksenije Štiglic in 
Gašperja Perca; do 28. 2.

Galerija Volk Celje: prodaj-
na razstava likovnih del iz stalne 
zbirke; do 28. 2.

Anina galerija Rogaška Sla-
tina: razstava del ruskih umetni-
kov; do 12. 2.
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Prva dama štiri leta glavni turistični meni
V Sevnici in Radečah imajo večjemu številu obiskovalcev kaj pokazati

Pohvale na račun sinje 
modre obleke, ki jo je Me-
lanija Trump izbrala za 
inavguracijsko slovesnost 
ob prisegi svojega moža Do-
nalda za novega ameriške-
ga predsednika, pričeska v 
obliki fige in eleganca, ki jo 
je izžarevala na kongresnem 
griču v Washingtonu, so bile 
prava pika na i dogodkov, ki 
so jih v Sevnici pripravili v 
čast svoji sloviti krajanki.

V dneh slovesnosti ob pri-
segi Donalda Trumpa ni bil 

središče sveta le Washington, 
marveč tudi Sevnica, kamor 
so se zgrinjali tuji in domači 
mediji, da bi spoznali in pred-
stavili kraj, od koder prihaja 
nova prva dama ZDA. V Sev-
nici so se na pričakovano po-
večano zanimanje za kraj in 
nekdanjo krajanko odzvali s 
tridnevnim programom do-
godkov, ki so ga poimenovali 
Dnevi odprtih vrat Sevnice. V 
okviru tega so v goste pova-
bili predstavnike turističnih 
agencij, novinarje in druge 

Medijsko oblegana Sevnica: v času inavguracije Donalda Trumpa je bil kraj, od koder prihaja nova ameriška 
dama slovenskega rodu, nekdanja Sevničanka Melanija Knaus, tarča tujih in domačih medijev.

Na gradu Sevnica je njihovo zanimanje pritegnila tudi predstavitev 
izdelkov z imenom First Lady, ki so povezani s slavno rojakinjo.

goste, ki lahko prispevajo k 
prepoznavnosti kraja, gostom 
pa so v sodelovanju z domačo 
turistično agencijo predstavili 
glavne turistične znamenito-
sti Sevnice.

Med te zdaj poleg znameni-
tega sevniškega gradu, kjer so 
prav v času inavguracijskega 
konca tedna odprli prenovlje-
no kavarno, sodijo tudi šola, 
ki jo je obiskovala Melanija, 
socialistični blok, kjer je ži-
vela, in železniška postaja, od 
koder se je vozila v Ljublja-
no. Po tri- ali celo osemurni 
turi, slednja ima ime Sevnica, 
modra prva dama in si jo je 
mogoče privoščiti za pribli-
žno 32 evrov, se prileže tudi 
kakšno kulinarično doživetje, 
ki si ga lahko organizirate 
tudi v lastni režiji. Tako je v 
mestni slaščičarni mogoče 
poskusiti torto Melanija, v 
piceriji predsedniški burger, v 
pekarni pito Melanija, v kate-
ro zapičijo ameriško zastavo, 
v domu na Lisci palačinko, 
posvečeno slavni rojakinji, 
medtem ko so v kopitarni v 
čast rojakinji izdelali poseben 
copat s cofkom.

Tudi v javnem zavodu za 
kulturo, šport, turizem in 
mladino (KTMŠ) so se dobro 
pripravili na povečano zani-
manje v času prisege novega 
ameriškega predsednika in 
na sevniškem gradu predsta-
vili novo celostno turistično 
podobo mesta pod nazivom 

»Visit Sevnica« (Obiščite Sev-
nico) in blagovno znamko 
»First Lady« (Prva dama), ki 
zajema več izdelkov: sevni-
ško salamo, vino modre fran-
kinje (skupni pridelek štirih 
lokalnih vinarjev), čaje, čoko-
ladne izdelke, a tudi obeske 
za ključe in podobno, skratka 
celovit »merchandising«.

Kljub temu da trenutno 
mestni hotel prenavljajo, se 
v Sevnici ne bojijo, da gostje 
ob pričakovano povečanem 
obisku ob začetku prave tu-
ristične sezone ne bi imeli 
kje prenočevati: »V okolici je 

veliko zdravilišč in termalnih 
središč, ki niso prav daleč od 
Sevnice, sicer pa so mogo-
če tudi zasebne namestitve. 
Morda nas je veliko zanima-
nje za Sevnico na začetku 
nekoliko presenetilo, zdaj pa 
smo nanj že dobro pripravlje-
ni,« je povedala Mojca Per-
novšek, direktorica KTMŠ.

Zanimalo nas je tudi, kako 
bodo v sosednjih Radečah, 
ki so nekakšna meja med Sa-
vinjsko dolino, Zasavjem in 
Posavjem, poskušali izkori-
stiti večje zanimanje domačih 
in tujih turistov za ta del Slo-

venije. Župan Občine Radeče 
ve, da pri tem ne morejo biti 
prva violina, in privošči pri-
jateljem iz Sevnice, da sloves 
kraja zaradi Melanije čim bolj 
izkoristijo. »Verjamem pa, da 
bomo s sosedi našli kakšno 
dobro povezavo, saj s sode-
lovanjem lahko turistično še 
več dosežemo. Tudi mi ima-
mo kaj pokazati, na primer 
vožnjo s splavom po Savi in 
najdebelejši kostanj v Slove-
niji,« je povedal župan To-
maž Režun.

ROBERT GORJANC
Foto: Samo Petančič



Na sončni Rogli za veselje 
poskrbel Košir

Mladi za mlade: Glasbena 
skupina GO

Kulinarika: prekmurska 
gibanica na celjski način

Vrtec, ki ustvarja 
znanstvenike
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Jože Melanšek: »Digitaliza-
cija je zasvojila mladino, 
ne zna več drugega kot 
klikati. Ampak kultura 
temelji na pisavi. In 
ker pisava temelji na 
oblikovanju črke, je 
tudi motorika mla-
dih zelo okrnjena.«

Petra Melanšek: »Ko sem začela delati v 
podjetju, sem marsikdaj slišala, češ, 

kako ti velja, prišla si na postla-
no. A je priti v podjetje star-
šev pogosto bolj breme kot 
nagrada. Če jih spoštuješ, 
nosiš veliko odgovornost, 
saj želiš čim bolje delati, 
ker želiš opravičiti njihovo 
zaupanje.«

Ko je bil v tretjem razredu realke, si je 
kupil prvo nalivno pero. A ne katerokoli. 
Pelikanovo. Zanj je med poletnimi počitni-
cami garal dva tedna od zore do mraka na 
hmeljiščih v Savinjski dolini. Danes je Jože 
Melanšek obkrožen z nalivnimi peresi. Pod-
jetje Vivapen, ki ga je ustanovil pred petdese-
timi leti, v Pelikanu zelo dobro poznajo. A ne 
samo Pelikan, celjsko podjetje, ki ga je Jože 
Melanšek pred desetimi leti predal hčeri Pe-
tri, poznajo vsi največji proizvajalci pisal v 
Evropi, saj je njihov pomemben razvojni do-
bavitelj. Vivapen je skoraj v celoti usmerjen 
na tuji trg, za najbolj znanimi blagovnimi 
znamkami pisal, od nalivnih peres in roler-
jev do flomastrov, pa se »skrivajo« izdelki, ki 
so jih naredili v Celju. Pot ni bila lahka, pravi 
Jože Melanšek, a je ves čas delal z velikim 
veseljem in ljubezen do dela, predvsem pa 
prepričanje, da ne smeš nikoli odnehati, je 
prenesel tudi na svojo hčer.

Čeprav je Jože Melanšek že deset let v poko-
ju, še vedno vsak dan pride v podjetje. »Brez 
njega si Vivapena ne morem predstavljati, saj je 
s svojimi inovativnimi idejami še vedno motor 
proizvodnje,« pravi Petra Melanšek. Oba zelo 
veliko delata. Ko prideta v službo, je še tema. 
Ko odhajata, je običajno že mrak. Takšnega 
tempa je Jože Melanšek navajen že od nekdaj, 
sprejela ga je tudi Petra. A tudi sicer sta si oče in 
hči zelo podobna, enako razmišljata in pogosto 
drug drugemu končujeta stavke. Če bi bilo dru-
gače, podjetje Vivapen najbrž ne bi bilo tako 
uspešno. Jože in Petra Melanšek sta v Sloveniji 
edina oče in hči, ki sta za delo v istem podjetju 
dobila nagrado GZS za izjemne gospodarske in 
podjetniške dosežke. Jože Melanšek jo je dobil 
leta 1995, Petra devetnajst let kasneje.

Zgodba podjetja Vivapen je podobna zgodbi 
večine uspešnih družinskih podjetij. Začela se 

Prisluhniti je treba tudi srcu
Jože in Petra Melanšek pišeta uspešno zgodbo podjetja Vivapen s pisali – dobesedno

je prve januarske dni leta 1967, ko je Jože Me-
lanšek v domači kleti postavil prvi stroj za bri-
zganje plastike. Da bo šel med obrtnike, se je 
odločil, potem ko je po krajšem službovanju v 
velenjskem rudniku lignita odšel za nekaj časa 
na delo v tujino. Po vrnitvi domov se je začel 
ukvarjati z orodjarstvom in s kovinoplastiko.

kljub temu razvijalo. Najprej smo za Aero delali 
embalažo za tempera barvice, nato še različne 
tehnične izdelke za druga podjetja. Ko sem ugo-
tovil, da na trgu primanjkuje črnilnih vložkov, 
sem se odločil, da bo to naš osnovni izdelek. 
Črnilni vložki so torej bili temelj našega poznej-
šega razvoja. V Jugoslaviji smo patentirali ultraz-
vočno varjenje pokrovčka in začeli izdelovati 
črnilne vložke, ki so nam pozneje omogočali 
stike s kupci po svetu. Zlasti nemškimi, ki so 
obvladali najbolj pomembno znanje pri nalivnih 
peresih, to je o dovajalniku črnila. Moja velika 
želja je bila, da ne bi ostal le pri črnilnih vlož-
kih, ampak da bi začel izdelovati tudi nalivna 
peresa. Za to sem moral spoznati tudi dovajalni 
sistem, ki je motor pisala. Dovajalnik črnila je 
največja skrivnost, najvišje vedenje o nalivnih 
peresih. Vse ostalo je le oblika. Dovajalni sistem 
je tisti, ki daje značilnost pisalu. A je bil pogovor 
o dovajalniku črnila takrat zame še tabu tema, 
nihče se o tem ni hotel pogovarjati z mano. To 
se je zgodilo šele kasneje, ko sem z nekaterimi 
od proizvajalcev postal tudi prijatelj.

Kdaj ste naredili ta preskok od črnilnega 
vložka do nalivnega peresa?

Jože Melanšek: V začetku devetdesetih let, 
ko smo začeli sodelovati z nemškim podjetjem 
Hermann Böhler.

Petra Melanšek: Prvo nalivno pero smo 
izdelali leta 2004 za avstrijskega kupca pod 
blagovno znamko Jolly. Naredili smo vse, od 
konstrukcije pisala do izdelave orodja in nato 
proizvodnje. Dovajalnike črnila smo izdelovali 
že prej, brizgali smo plastične dele, sestavljali 
peresa in pakirali izdelke ter se pri tem ves čas 
učili.

Že deset let delata skupaj. Ali ves čas sku-
paj sprejemata tudi vse odločitve?

Petra Melanšek: Ne vedno, odvisno je od 
posameznega primera. Je pa res in to se nama 

dogaja zelo pogosto, da sva lahko vsak zase, 
odločitev pa sprejmeva isto. Vsekakor se o 
vsem pogovarjava, nato odločitev sprejemam 
sama.

Kaj pa dolgoročne odločitve, predvsem o 
strategiji razvoja podjetja?

Jože Melanšek: Strategijo sva sprejela leta 
2007, ko je Petra prevzela vodenje podjetja. 
Lahko trdim, da je vse do zdaj šlo po začrtani 
poti, nekaj manjših sprememb je bilo treba 
narediti le zaradi finančnih zmožnosti. Zelo 
sem ponosen, da na leto iz Celja pošljemo na 
evropski trg pet milijonov nalivnih peres in da 
so naši kupci vsi največji proizvajalci pisal.

Petra Melanšek: »Ne razmi-
šljamo od danes na jutri. 
Danes ne delamo načrtov, 
kaj bomo delali letos, razmi-
šljamo, kako bo prihodnje 
leto. Nismo odgovorni samo 
za 96 sodelavcev, ampak tudi 
za prav toliko družin.«

Petra Melanšek: Dolgo časa smo želeli raz-
vijati izdelke tudi pod lastno blagovno znamko, 
a smo ugotovili, da je to zelo težko. Ni nam pa 
težko proizvajati. Poznamo tehnologijo, vse 
procese proizvodnje, dobri smo v razvoju, ne-
nehno ustvarjamo kaj novega. Odločili smo se, 
da ne bomo deklica za vse, ampak bomo delali 
tisto, pri čemer smo dobri. Z razvojem blagov-
nih znamk in marketingom naj se ukvarjajo 

Jože Melanšek: »Včasih sicer 
rečem, da so inovatorji lenu-
hi, ki se jim ne ljubi delati, 
pa ›pogruntajo‹ nekaj novega. 
Ampak pri nas poskušamo 
biti že ves čas inovativni. 
Kopije so v našem podjetju 
prepovedane. Zaposlene 
spodbujamo, da nenehno 
razmišljajo o izdelkih in o 
tem, kako nekaj narediti dru-
gače in bolje.«

Časi, ko ste začeli, obrti in obrtnikom niso 
bili najbolj naklonjeni.

Jože Melanšek: Res je takrat veljalo splošno 
mnenje, da so obrtniki lopovi. Imel sem srečo, 
da sem začel v Žalcu, ki je bil središče napre-
dnega dela obrtništva in je priznaval obrt kot 
pomemben del gospodarstva. Sicer pa je bila 
v takratnem sistemu pobuda posameznikov 
nezaželena, prevladovala je filozofija enakosti, 
ki je zavirala napredek. A se je naše podjetje 
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Jože Melanšek: »Dosegel 
sem več kot sem si 
želel ali upal. Če 
bi mi nekoč kdo 
rekel, da bo 
Vivapen sode-
loval s tako 
uglednim 
podjetjem 
kot je Faber 
Castell, mu 
ne bi verjel. 
To se mi je 
zdela znanstve-
na fantastika. 
Nismo zvezde, vse 
se je zgodilo počasi, 
s trdim delom.«

tisti, ki to znajo, to so naši kupci s priznanimi 
svojimi znamkami. Zato smo dali razvoj lastne 
blagovne znamke na stran in denar raje vložili v 
proizvodnjo in razvoj. To se nam je obrestovalo, 
saj za kupce nismo le dobavitelji, ampak smo 
njihovi razvojni partnerji. Prvič se je to zgodilo 
leta 2008, ko smo za nemški Herlitz razvili in 
tudi v celoti izdelali nalivno pero. Postali smo 
zaupanja vreden partner, saj mnogi prihajajo k 
nam z vprašanji, kako narediti novo pisalo ali 
obstoječega izboljšati.

Cena tega, da niste razvijali lastne blagov-
ne znamke, je kar visoka. Vaše podjetje v 
Sloveniji ni med najbolj znanimi.

Petra Melanšek: Res je, ampak me to prav 
nič ne moti. Smo pa znani v tujini, saj za Viva-
pen vedo mnogi. Imamo zelo dobre reference 
in nismo več mi tisti, ki iščemo kupce, ampak 
oni iščejo nas.

Jože Melanšek: Izdelka z lastno blagovno 
znamko res nismo nikoli imeli, a smo ves čas 
gradili blagovno znamko Vivapen. V tujini jo 
zelo dobro poznajo vsi, ki izdelujejo pisala, 
pa naj gre za Faber Castell ali Pelikan, ki sta 
v tej dejavnosti najbolj prestižna. Tudi to bla-
govno znamko je treba graditi, jo negovati in 
čuvati, saj je zelo pomembna. Pravzaprav se 
mi zdi, da je v Evropi vedno bolj pomembno 
biti proizvajalec. S selitvijo proizvodnje na 
Daljni vzhod, ki je zagotavljala cenejše delo 
in višje dobičke, se je namreč izgubilo zna-
nje. Proizvodnje brez znanja pa ni. Zato sem 
zadovoljen, da smo gradili blagovno znamko 
podjetja kot celote in ne posameznih izdel-
kov. In kot podjetje nas res poznajo povsod. 
Pred kratkim smo se sestali s predstavniki 
družbe, ki izdeluje pisala Kaweco, najstarejšo 
blagovno znamko v Nemčiji. Zanjo bomo na 
osnovi lastnega znanja začeli izdelovati naliv-
na peresa. Ali pa Faber Castell, že štiristo let 
staro podjetje, ki velja za najbolj prestižne-
ga evropskega proizvajalca pisal. Čeprav 
sam sodi v vrh, je prišel k nam, da bi mu 
izdelali nalivno pero. Vsa ostala pisala, 
od kemičnega svinčnika do flomastrov, 
lahko dela vsak. Nalivnega peresa pa ne 
more, saj je za to potrebno kompleksno 
znanje, od strojništva do fizike. In v Vi-
vapenu to znanje imamo.

Ste kdaj sešteli, koliko različnih iz-
delkov ste že naredili?

Peter Melanšek: To je težko vprašanje. 
Samo za enega kupca nalivnih peres naredi-
mo na primer 350 različnih izdelkov. Nalivno 
pero ima lahko sedem različnih konic, veliko 
je tudi različnih oblik in barv. Zato res ne vem, 
koliko vseh izdelkov imamo, a vem, da bomo 
danes spet naredili dva ali tri nove. Uživam 
namreč, ko se ukvarjam z novostmi.

Je podjetništvo tradicija v družini Melan-
šek?

Jože Melanšek: Ne, jaz sem prvi. Imamo pa 
v krvi zelo pomemben del podjetništva, to je 
vztrajnost, ki jo je, kot vidim, podedovala tudi 
Petra. Če ne bi bil vztrajen in če te lastnosti ne 
bi imela tudi hči, bi bila zgodba našega podje-
tja danes najbrž drugačna.

So starši podpirali vašo podjetniško pot?
Jože Melanšek: Ker sem bil dober dijak, 

sta oče in mama pričakovala, da bo iz mene 
nekaj drugega. Vendar sem bil trmast, hotel 
sem videti svet in potem začeti nekaj čisto sam 
zase. A sta me tudi pri tem podprla in za to sem 
jima še danes hvaležen. Že vse življenje mi je 
zelo pomembno, da sem lahko svoboden in da 
svobodno odločam o svojem delu.

težave rešujem takrat, ko nastanejo. Če si vse že 
vnaprej zamisliš in se potem to ne uresniči, si 
lahko zelo nesrečen. Pa saj naše delo ni težko, 
nimamo velikih težav. Filozofija našega razvoja 
so majhni koraki in trdne vezi, naša pot je zau-
panje. Tudi če je bilo kdaj kaj narobe, smo se o 
vsem uspeli pogovoriti in rešiti težave.

Petra Melanšek: Delo ni težko, ker rada 
delam. Vedno ni bilo vse rožnato in morda 

bi kdo tudi obupal, ampak z očetovo po-
močjo sem premagala vse težave. Zelo mi 
je pomagalo, da je prenos podjetja z ene 
generacije na drugo šel tako gladko, kar 
samo po sebi. Sploh nisem čutila, kdaj 
je name padla večja odgovornost.

Jože Melanšek: Ves čas, odkar dela-
va skupaj, se s Petro nikoli nisva spra-
ševala, kdo je direktor ali kdo je za kaj 
zadolžen. To nikoli ni bilo pomembno. 

Pomembno je bilo in je še vedno, da iz-
menjujeva mnenja in ideje, da sva drug 

drugemu dober sogovornik.
Kakšna so pri vas družinska kosila? Go-

vorite samo o poslu?
Jože Melanšek: Tudi o poslu govorimo. Am-

pak zadnje čase vedno manj.
Petra Melanšek: Odvisno, kdo sedi za mizo. 

Je pa res, da pogovor prej ali slej zaide k pod-
jetju. Pri nas doma namreč ni ostre linije med 
vsakdanjim življenjem in poslom. Tudi mama 
je bila namreč ves čas vpeta v delo podjetja, 
zadnjih nekaj let pa je moj vedno bolj zvest 
spremljevalec pri delu sin Luka.

Je po zamenjavi generacije v podjetju za-
vel nov način vodenja?

Petra Melanšek: Seveda vodim podjetje na 
svoj način, ampak pri tem moram poudariti, da 
sva si z očetom zelo podobna. Tako po karakter-
ju kot po moralnih načelih. Oče je bolj tehnični 
tip, usmerjen v razvoj in inovacije, jaz pa sem 
bolj nagnjena k organizaciji, k ljudem. Prepri-
čana sem, da nama je prav zato, ker sva glede 
tega različna in se dopolnjujeva, tudi uspelo.

Jože Melanšek: Res je, se strinjam. Po duši 
in izobrazbi sem strojnik, znam delati izdelke, 
Petra jih pa zna dobro prodajati. Povsem nor-
malno je, da drugače vodi podjetje, kot sem ga 
jaz včasih, saj je organizacija podjetja danes 
popolnoma drugačna.

Se pogosto spreta?
Jože Melanšek: Ne vem. Se kdaj spreva?
Petra Melanšek: Seveda se spreva, ampak 

bolj zaradi zasebnih stvari, ne službenih. Se 
ne spomnim, da bi imela pri delu popolnoma 
različen pogled na kakšno zadevo. Bilo bi tež-
ko, če bi bila pogosto sprta. Z veliko muko bi 
hodila v službo. Težko delam z nekom, če se 
z njim ne razumem.

Kdo ima večjo avtoriteto med zaposleni-
mi?

Petra Melanšek: Avtoritete pri nas ne uve-
ljavljamo ali je merimo. Bolj kot avtoriteta je v 
ospredju spoštovanje. Vsekakor pa drži, da ima 
večjo avtoriteto oče. Mnogi v podjetju ga še ve-
dno naslavljajo kot direktorja, kar me sploh ne 
moti. Nikoli nisem hotela imeti ne na vizitkah 
ne na vratih pisarne napisanega tega naziva. 
Sem pa zadovoljna, ker zaposleni tudi mene 
jemljejo zelo resno in me spoštujejo.

Jože Melanšek: Kaj je sploh avtoriteta? To 
ni delovno mesto, ampak je znanje. Res je 
sicer, da sem najstarejši v podjetju in imam 
veliko tehničnega znanja, spominjam se vseh 
podrobnosti za dolgo let nazaj. Ampak Petra 
je tista, ki sprejema odločitve.

JANJA INTIHAR, foto: GrupA

Petra Melanšek: »Vre-
dnote v družin-

skih podjetjih so 
drugačne. Na 
prvem mestu 
ni denar, bolj 
pomembni 
so varnost, 
dolgoročnost, 
poštenost, 
spoštovanje. 
Za vsak dogo-

vor ni potreb-
no podpisati 

pogodbe. Veljata 
stisk rok ali poštena 

beseda.«

Oče je lahko izbiral, hči pa ne. Kolikor 
vem, ni želela postati direktorica podjetja, 
ampak vzgojiteljica ali učiteljica.

Petra Melanšek: Ko sem v osnovni in tudi 
srednji šoli gledala, kako oče dela vse dni v te-
dnu, sem si rekla, da se nikoli ne bom zaposlila 
v Vivi. Potem je prišlo samo od sebe. V podjetje 
sem bila vedno bolj vpeta, postalo je tudi moj 
način življenja.

Je bilo treba veliko časa in napora, da ste 
jo prepričali, naj ne bo učiteljica ali vzgo-
jiteljica in naj raje pride k vam v podjetje?

Jože Melanšek: Nikoli se nisva pogovarja 
o tem, kaj bi bilo bolje. Ko je prišla v podjetje 

pred 25 leti, je takoj zagrabila za delo, hodila je 
z mano na sestanke in na potovanja. Dokler ni 
prevzela vodenja podjetja, sva imela področja 
dela razdeljena. Petra je prevzela tujino in – kar 
je zelo pomembno – spoznala vse naše poslov-
ne partnerje ter pridobila njihovo zaupanje. 
Zato si vprašanja, kaj bo, ko mene ne bo, sploh 
ne postavljam. Si ga tudi v preteklosti nisem. 
Petra dobro vodi podjetje in prepričan sem, da 
ga bo razvijala tudi v prihodnje.

Kaj če hči ne bi hotela priti v podjetje in 
bi trmasto vztrajala pri svoji želji?

Jože Melanšek: Saj je trmasta, ves čas … Ni-
koli si vnaprej nisem delal nobenih scenarijev, 
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Na sončni Rogli za veselje 
poskrbel Košir
Marguč v sneg in Flander v pokoj

Rogla je bila ponovno prizorišče svetovnega pokala v deskanju. Dvakratni dobitnik olim-
pijske medalje iz Sočija Žan Košir je v paralelnem veleslalomu pred domačimi gledalci po-
skrbel za edini vidnejši rezultat. Zasedel je tretje mesto in tako zablestel že na prvi tekmi po 
dolgi odsotnosti zaradi poškodbe. Domači ljubljenec Rok Marguč je izpadel v osmini finala.

Zmagal je Švicar Nevin Galmarini, ki je v finalu za dvanajst stotink ugnal Bolgara Radoslava 
Jankova. Žan Košir, ki po marcu 2015 ni več tekmoval, je v boju za tretje mesto za osem 
stotink prehitel Avstrijca Andreasa Prommeggerja. Košir je bil najhitrejši v kvalifikacijah. 
V izločilne boje se je z devetim časom uvrstil tudi Rok Marguč, ki je v dvoboju za uvrstitev 
v četrtfinale izgubil z Avstrijcem Benjaminom Karlom. V ženski konkurenci je na Rogli 
zmagala Čehinja Ester Ledecka pred Nemko Carolin Langenhorst. Tokratno dogajanje na 
Rogli je bilo v znamenju zaključka kariere Roka Flandra, ki je finale zgrešil za desetinko 
sekunde. Bil je 17., Jure Hafner je bil 19., Tim Mastnak 38. in Črt Ikovic 45. Pri dekletih je 
Iva Polanec zasedla 22. in Gloria Kotnik 30. mesto.

MITJA KNEZ
Foto: GRUPA

Ivan Medved je Roka Marguča ponovno pospremil z vsemi možnimi transparenti. Rokov očim je v Laškem 
in njegovi okolici izjemno priljubljen. Nekdanji kapelnik laške godbe zdaj poveljuje godbi na pihala z Vrha 
nad Laškim. Najbolj zvesta Rokova navijačica in podpornica pa je njegova mama Majda. Vzdušje na Rogli so dodatno popestrili člani pihalne godbe iz Laškega.
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Tridesetletni Rok Marguč (desno z zeleno čelado) je pred domačim občinstvom želel poseči po enem najvišjih mest, a mu ni uspelo. V četrtfinalnem obračunu z Avstrijcem Benjaminom Prommeggerjem mu je sicer 
dobro kazalo, a je na ciljni strmini zapeljal s proge in sanje so se razblinile.

Slovensko čast je rešil Žan Košir s 3. mestom. »Med tekmo sem razmišljal, kaj bom naredil, če bom zmagal. Verjetno bi kar končal kariero. V tem 
trenutku pa ne vem, kako naprej. Bom videl, kako bo telo odreagiralo. Ali bom letos še nastopal, se bom odločil takrat, ko bo adrenalin vsaj malo 
popustil. Moram paziti na zdravje, zato mi ni žal, da sem imel tako dolg odmor. Moram pa dejati, da so moj glavni cilj še vedno olimpijske igre.«

Rok Marguč: »Zgodila se je napaka. To je res neverjetno, saj se mi 
to na treningih ne zgodi. Nimam kaj. To je šport in treba je iti naprej. 
Bi pa pohvalil progo, ki je bila spet izvrstna. Odlično pripravljena, 
obsijana s soncem. Poleg tega je bilo tudi odlično vzdušje. Mislim, da 
bi si moral kdo od odgovornih na Fisu pogledati, kako se da pripraviti 
dobro progo, dobro tekmo. Slednja je bila za gledalce zelo zanimiva. 
Pri meni seveda ostaja grenak priokus, saj nikoli ne skrivam ambicij. 
Na tekmo ne grem, da sem na koncu na 17. ali 23. mestu. Zdaj vse 
misli že usmerjam v Bansko, kjer nas že jutri čaka naslednja tekma.«

Na Rogli se je tudi letos zbralo lepo število gledalcev, ki so poskrbeli za odlično vzdušje. A zanj niso poskrbeli 
le domači navijači, temveč je bilo tudi precej tistih, ki so prišli iz drugih držav stiskat pesti za svoje favorite.Moška populacija je prišla na svoj račun. Oči si je lahko odpočila ob nastopu Špele Grošelj.
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Zbirka kipov šmarske Kalvarije v muzeju baroka (4)

Od Šmarja proti cerkvi sv. Roka si sledi-
jo kapele: sv. Rok, Škapulirska Mati božja, 
Jezus v ječi, Žalostna Mati božja, Jezusovo 
slovo od Marije, Jezus v vrtu Getsemani, Ža-
lovanje sv. Petra, Jezusa bičajo, Bičani Jezus, 
Jezusa kronajo, Žalujoči Jezus, Jezus nese 
težek križ, Kalvarija in Svete stopnice z Bož-
jim grobom.

Prva kapela: sv. Rok
Sedečega svetnika Roka, ki v samoti moli 

pred križem in poznogotskim Marijinim kip-
cem, spremljata kipa psa s kruhom in »putta« s 
čutaro. Sv. Rok, patron zoper kugo, ki je v letu 
1633 morila Šmarčane, je v različnih mestih rad 
stregel bolnikom, dokler ni sam zbolel zaradi 
kuge in si ni v svoji bolezni poiskal zavetja v 
samotnem gozdu, kamor mu je hrano prinašal 
psiček nekega bogatuna. Kot kaže poslikava 
oboka, si je s tem zaslužil poveličanje v ne-
besih.

Druga kapela: Škapulirska 
Mati božja
Kapela, namenjena Škapulirski Materi bož-

ji, je brez kipov, bila pa je bogato poslikana, 
tudi v zunanjih nišah, kjer freske danes niso 
več ohranjene. V zgornji polovici vdolbine je 
ohranjena slika Škapulirske Matere božje, 

Mojca Vivod Zor:
Tukaj se povest ne sme

končati

Od ranjene ženske 
do zmagovalke

»Gospod doktor, me vzamete naprej? Za-
tipala sem bulo v desni dojki.« S temi be-
sedami se začne knjiga Tukaj se povest ne 
sme končati. Knjiga ni le za branje v prostem 
času, ampak za globok razmislek o boju z 
najbolj zahrbtno boleznijo ter o dojemanju 
bistva ženske.

Avtorica Mojca Vivod Zor v njej opisuje svoje 
dogodke ob odkritju bolezni, postopke zdra-
vstvenega sistema, na katere je bila »obsojena«. 
Zapis dogodkov se skozi dnevnik spremeni v 
doživljanje bolezni in razmišljanje o življenju. 
Resnična zgodba na vsaki strani knjige riše av-
toričin pogled, ki daje močno voljo in razlog, 
da se je vredno boriti in nikoli, res nikoli ne 
poklekniti pred težo, ki jo prinese življenje.

Knjiga prinaša tudi razmišljanje ene njenih 
hčera o bolezni, tudi o vprašanjih, ki so se pora-
jala o bolezni matere. Ta razmišljanja so pogosto 
ubesedena v ključnem vprašanju vsem ženam, 
ki so zbolele zaradi raka dojke: ali bodo zdaj 

O avtorici:
Mojca Vivod Zor je profesorica slovenske-

ga jezika in književnosti, ki je zbolela zaradi 
raka dojke. In pisanje je bilo zanjo samoz-
dravljenje. Kot je v eni svojih predstavitev, 
dejala, je bila pred boleznijo tipična cankar-
janska mati, ki nikoli ni znala nikomur reči 
ne. Dokler je ni zadela bolezen. Dokler se ni 
soočala tudi z vprašanjem, zakaj ravno jaz. 
Je mati dveh hčera. Danes uživa polno ži-
vljenje. Njena zgodba je navdih in razlog za 
voljo in moč vsem ženam, ki so se soočile z 
enako življenjsko izkušnjo kot ona pred leti.

znale reči ne? Ali bodo znale povedati, da jim 
ljudje jemljejo energijo in da morda posredno 
zbolijo tudi zaradi tega, ker živijo preveč za dru-
ge in premalo zase? Ali bodo znale v sebi videti 
Žensko in jo negovati? Avtorica knjige si je v 
času prebolevanja raka prvič v življenju upala 
pobarvati lase na rdeče, prvič si je upala nata-
kniti velike zelene uhane. 
Z boleznijo je spoznavala 
sebe kot še nikoli prej in 
to bralec zazna. Knjiga 
je napisana v izjemnem 
slogu, saj je avtorica 
profesorica slovenskega 
jezika s književnostjo in 
je svojo povest izklesala 
v sozvočju s številnimi 
knjigami slovenskih in 
tujih književnikov.

V knjigi je velik del 
namenjen temeljnemu 
fi lozofskemu, bivanj-
skemu in religioznem 
vprašanju, s katerim 
se je sama soočala vse 
življenje, najbolj pa v 
času spopadanja z boleznijo: »Kje si, moj bog?« 
»Najhujši je njegov molk, ko pokliče k sebi člo-
veka, ki je vse svoje življenje posvetil drugim. 
Ali ko bolezen udari tam, kjer je nihče ni priča-
koval. V neposredni bližini. V družini,« navaja 
v knjigi. A vse svetopisemske tolažbe so ji bile v 

trenutkih, ko ji je bilo najbolj hudo, premalo, da 
bi osmislile njeno bolečino. Svoj zapis, dnevnik 
v obliki knjige, je namenila tudi svojemu razmi-
šljanju o številnih opozorilih o dogajanju v Kli-
ničnem centru v Ljubljani, operiral jo je namreč 
znan slovenski kirurg, ki je javno opozarjal na 
določene nepravilnosti v zdravniških vrstah, 

zato mimo tega v knjigi ni mogla. V 
vseh dogajanju je videla po-
litično ozadje, ki pa se je od-
ražalo tudi na bolnikih. Jasno 
pove, da je zdravniško osebje 
zanjo naredilo vse. Tudi če je 
kot bolnica »čakala v ambu-
lanti pred straniščem, tudi če 
je smrdelo po kanalizaciji«, 
je vsak trenutek vedela, da je 
osebje resnično predano bol-
nikom in trpi skupaj z njimi. 
In se veseli uspešne operacije.

Skozi knjigo bralec spozna-
va vse vzporedne dogodke, v 
katere je bila avtorica vpeta, če-
prav morda niso bili povezani 
vedno z zdravljenjem, knjigo pa 
zaključi s poglavje Pišem, torej 
sem … živa. S tem, kot je zapi-

sala, je odgovorila bolezni, depresiji in strahu 
pred prihodnostjo: da nikoli ne namerava popu-
stiti. Zato je zmagovalka. Bila je ranjena ženska. 
Ranjena ženska je tudi naslov knjige ameriške 
psihoanalitičarke Linde Schierse Leonard, ki 

jo je avtorica med pisanjem svoje knjige med 
drugim prebirala. Iz ranjene ženske je postala 
zmagovalka. Premagala je najhujšega sovra-
žnika v življenju, ki se je iz sovražnika na neki 
točki preobrazil v izkušnjo, ki ji je dala veliko. 
Nenazadnje vpogled vase. Notranjo spremem-
bo, ki je v notranjosti ranjene ženske vsa ta leta 
kričala po svoji uresničitvi. Izjemna knjiga, ki 
seže preko dnevniškega in esejističnega pisanja 
z elementi literarne teorije, literarne zgodovi-
ne, psihoanalize in biografi je naravnost do srca 
bralca. In tam ostane kljub ostalim prebranim 
knjigam kot velika izkušnja velikega človeka na 
poti do ozdravljenja telesa in človekove notra-
njosti. Knjiga, kjer naslov nakaže smer: da se. 
Vedno se da. Premagati notranje boje.

SIMONA ŠOLINIČ

Freska v drugi kapeli (foto: muzej baroka) 3. kapela: Jezus v ječi (foto: Nataša Müller)

1. kapela: sv. Rok (foto: Nataša Müller)Kipi iz kapel Kalvarije proti 
sv. Roku

pod njo so vice, na levi je sv. Dominik, na 
desni Simon Stock. Sv. Dominik priporoča 
Mariji tri vernike, ki se dvigujejo iz vic, Ma-
rija pa proti njim spušča škapulir in rožni 
venec – kdor se ju bo dotaknil, bo rešen. 
Na stropu je sveti Duh, obdan s slikanimi 
ornamenti, pod njim štiri angelske glavice, 
na strešnem stolpiču pa so upodobljeni sv. 
Vid, sv. Miklavž, sv. Karel Boromejski in sv. 
Filip Neri.

Tretja kapela: Jezus v ječi
Jezus v ječi pripet prenaša grozno trpljenje. 

Rimski vojak, ogrnjen v levovo kožo, ga tišči 
navzdol, drugi ga suva. Malh mu trobi v uše-
sa, kuštrav pes laja vanj, pritlikavec ga s pokle-
kavanjem in svetilko v roki zaničuje. Kiparska 
skupina v ječi je ena najbolj dramatičnih in 
naturalističnih. Kaže žaljenje, trpinčenje in 
zasmehovanje Jezusa, ki je za roke in noge 
priklenjen h kladi in k slopu v podzemni jami.

Originalni kipi iz te kapele so zelo poško-
dovani in ohranjeni le v fragmentih, zato v 
muzeju niso predstavljeni.

Pripravila MATEJA ŽAGAR,
Knjižnica Šmarje pri Jelšah, 

Domoznanski oddelek

Viri:
Mihael Napotnik: Križev pot ob bregu sv. 

Roka v Šmarju pri Jelšah, v Mariboru 1913. 
Ivan K. Vreže: Šmarje pri Jelšah, Šmarje 1923. 
Sergej Vrišer: Sv. Rok nad Šmarjem pri Jelšah, 
Maribor 1971. Muzej baroka Šmarje pri Jelšah, 
Šmarje pri Jelšah 2015.

ALBUM S CELJSKEGA

Poročena pred stotimi leti v cerkvi sv. 
Danijela na dan sv. Blaža, 3. 2. 1917

Anton Agrež (30. 5. 1890–10. 2. 1939) 
in Ivana Kmet, por. Agrež (21. 7. 1897–
6. 3. 1976).

Dobesedni prepis iz poročne knjige:
Anton Agrež, rudar, poddesetnik ce-

sarskega in kraljevega pehotnega polka 
št. 87 Maschinen–Gewehr Abteilung – 
rojen in pristojen v trgu Podsreda, za-
konski sin Johanna (Janeza) Agreža, ko-
vača, in Neže (Agnes), rojene Lončarič, 

stanuje v vojaški bazi št. 5 od oktobra, 
prej v vojni.

Ivana Kmet, rojena in pristojna v Pre-
dosljah na Kranjskem, katoličanka, sam-
ska, mladoletna – zakonska hči Franca 
Kmeta in Marije, rojene Šenk – stanuje 
v Celju, Glavni trg št. 8.

Poročni priči Val Korošec, cerkovnik, 
Celje, Cerkveni trg 8

Franc Kunej, občinski redar, Celje, Breg,

oba rimskokatoliške vere. Uradni podpi-
sani lastnoročno vojaški suplent

Gradec, br. 164 – Martin Jurhar, vikar, 
vir: poročna knjiga

Prispeval: Rudi Škedelj; Rubriko pri-
pravlja: Domoznanski oddelek Osrednje 
knjižnice Celje,

Medijski pokrovitelj: Novi tednik; 
Vir: www.kamra.si, Album Slovenije – 
osebni spomini 20. st.
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Osnova naj bo trdna

EVINA
KUH'NA
EVINA

KUH'NA Žlahtna dama

Sprehod med trgovinskimi policami

Prekmurska gibanica 
na celjski način

Že kar lepo število let je minilo, 
odkar sem nazadnje pripravila prek-
mursko gibanico, in najbrž bi preteklo 

še kar nekaj Mure po murski ravnici, 
preden bi se je lotila. A sta sinova za 
šolski projekt izžrebala obpanonske po-

krajine in se ponudila, da po predsta-
vitvah razredu postrežeta z eno od 
tradicionalnih jedi – s prekmursko 
gibanico. Tu je bila moja pomoč se-

veda neizogibna. In s tem moje gosto-
vanje v Evini kuh'ni zapečateno.

Najstarejši pisni vir to prekmursko po-
sebnost omenja leta 1828. Takrat je župnik 
Jožef Kosič omenil gibanico kot posebno jed, 

ki na svatbi nikakor ne sme manjkati, prav 
tako jo postrežejo delavcem ob večjem opravilu. 

O prekmurski gibanici je spregovoril tudi naj-
večji pisatelj pokrajine ob Muri Miško Kranjec 
v svojem delu Povest o dobrih ljudeh.

Ime gibanica izhaja iz besede guba ( »güba«) in 
se nanaša na njeno značilno sestavo iz posame-

znih plasti. Danes je prekmurska gibanica zaščitena na 
evropski ravni kot zajamčeno tradicionalna posebnost, 
zaščiteno je tudi njeno ime.

MRL

Domači jedci 
so bili razo-
čarani, ko je 
zmanjkal še 
zadnji grižljaj. 
Tudi v razredu 
so petošolci 
pojedli vse 
do zadnjega 
koščka.

Doma sem že imela nekaj 
domačih pridelkov in iz-
delkov, kot so jabolka, 
orehi, skuta, jajca, 
mleko. Zato je bilo 
treba v trgovino zgolj 
po mak, maslo, slad-
ko in kislo smetano 
ter po vlečeno testo. 
Vse ostale sestavine 
sem prav tako jemala 
iz domačih škatel.

Za makov nadev sem uporabila 300 g mletega maka, ki 
sem ga vsula v vrelo mešanico 150 ml mleka in 150 ml slad-
ke smetane. Dodala sem vanilĳ ev sladkor, 100 g sladkorja 
in zmes kuhala približno dve minuti. Med ohlajanjem se je 
nadev zgostil.

Na isti način sem pripravila orehov nadev, le da sem morala 
prej še zmleti orehe. 300 g mletih orehov sem poparila z me-
šanico 200 ml mleka in 150 ml sladke smetane, dodala še 100 
g sladkorja, vanilĳ ev sladkor, dve žlici ruma in malo cimeta.

Za skutin nadev sem zmešala približno kilogram domače 
skute, dve jajci, 200 ml kisle smetane, 50 ml sladke sme-
tane, 10 dag sladkorja, dva zavitka vanilĳ evega sladkorja in 
ščepec soli.

Za jabolčni nadev sem olupila in naribala približno kilogram 
domačih jabolk, jih potresla s 100 g sladkorja, dodala zavitek 
vanilĳ evega sladkorja, cimet in sok limone.

Bogat premaz

Natančno sestavljanje

Za peko sem uporabila velik 
globok pekač iz pečice, ki sem 
ga na tanko premazala s stoplje-
nim maslom.

Prvo plast je predstavljalo 
krhko testo, ki sem ga brez te-
žav razvaljala v velikost pekača. 

Premazala sem ga s premazom, 
nato položila plast vlečenega 
testa. Tudi to sem najprej na-
mazala s premazom, potem pa 
lepo razporedila makov nadev. 
Pri vseh nadevih sem se trudila, 
da ni bilo praznih prostorov, ker 

sicer razrezana sladica ne bi bila 
lepa na pogled. Čez nadev sem 
položila spet plast vlečenega te-
sta, ga premazala, in nadevala s 
skutinim nadevom. Ponovno je 
sledila plast vlečenega testa, za 
njo je bil na vrsti orehov nadev. 

Pred jabolčnim nadevom sem 
ponovno položila plast testa in 
ga premazala. Celotno zgodbo 
sem ponovila še enkrat. Pri tej 
odlični sladici je treba upošteva-
ti natančno zaporedje nadevov: 
makov, skutin, orehov in jabolčni.

Zadnja plast je vlečeno testo, ki ga poli-
jemo z ostankom premaza.

Sladico sem pustila tako sestavljeno 
počivati približno uro, zatem sem jo pekla 
uro in 15 minut pri 170 stopinjah Celzija.

Pred serviranjem jo lahko 
potresemo s sladkorjem v 
prahu. Moji domači jedci so jo 
poskusili še toplo in jo ocenili 
z odlično oceno. Tudi nasle-
dnji dan, ko sem jo razrezala 
na kvadratke, ocena ni padla. 
Sinova sta uporabila nasvet iz 
ene prejšnjih sladic iz Evine 
kuh’ne in izdelala majhne za-
stavice, ki so prĳ etno popestri-
le način postrežbe v razredu.

OCENA
Priprava:

vzemite si čas,
ker se splača

Okus:

edinstven

Priprava nadevov
Sprva sem kolebala, 
ali naj se res lotim pre-
maza, kot ga je omenjal 
eden od receptov, ali pa 
bo vendarle dovolj plast 
masla. 

Odločila sem se, da pre-
skusim nov način, in pri-

znati moram, da mi ni 
bilo žal. Z ročnim me-
šalnikom sem ume-
šala tri jajca, dodala 
150 g sladkorja, 100 
g stopljenega masla 

in po 200 ml sladke in 
kisle smetane.

Čeprav nekateri pripravljajo to prekmursko jed brez »pod-
plata«, je moja tokratna izkušnja pokazala, da je tako 
sladica bistveno bolj stabilna, zlasti če jo postrežemo 
narezano na kocke. Za osnovo sem tako že dan prej ume-

sila krhko testo iz 300 g moke, 15 dag masla, 3 žlic kisle 
smetane, ščepca soli in žlice sladkorja. Testo sem zavila v 

prozorno folĳ o in ga shranila v hladilnik.
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Odkrijte 
ga, preden 
pokaže zobe

V Sloveniji vsa-
ko leto zdravniki 
potrdijo približno 
petsto novih bol-
nikov z melano-
mom in pribli-
žno 2.200 novih 
primerov dru-

gih vrst kožnega 
raka. Žal število na 

novo odkritega kožnega 
raka iz leta v leto narašča. 
Kot pojasnjuje dr. med., 

spec. dermatovene-
rologije, vodja 

Bolezen, vidna s 
prostim očesom
Kožni rak – najpogostejši rak pri ljudeh

Ob misli na obolele, ki imajo raka, nas vedno spreleti 
srh, saj se zavemo, da lahko doleti vsakega od nas. 
Najpogostejši je kožni rak, o katerem kroži kup zmot 
o odkrivanju in možnostih obolenja. Pred kratkim je 
v Slovenijo prišla nova najsodobnejša naprava za od-
krivanje te bolezni.

Kožni rak delimo na melanomskega in nemelanomske-
ga. Maligni melanom predstavlja pet odstotkov vseh vrst 
kožnega raka in je kriv za kar 90 odstotkov smrti zaradi 
te bolezni.

Dejavniki za nastanek melanoma:
- družinska anamneza (bolezen je imelo že več sorodnikov)
- več pigmentnih znamenj (sem spada vsak, ki ima na telesu več kot petdeset znamenj)
- netipična znamenja (vsa, ki so večja od šest milimetrov, vsa z nepravilnimi robovi 

in neenakomerno pigmentacijo)
- prirojena znamenja
- preboleli melanom
- izpostavljenost UV-žarkom

Ali ste vedeli? Kožni rak se najpo-
gosteje pojavlja pri beli rasi, naj-
večkrat pri ljudeh z zelo svetlo 
kožo. Bolezen je najpogostejša 
pri starejših od petdeset let, naj-

večkrat zbolijo moški.

Ali ste vedeli? Po raziskavah je za sin-
tezo vitamina D dovolj, če smo soncu 
izpostavljeni deset minut na dan, 
in sicer le z razgaljenimi rokami in 
obrazom (na primer ko gremo peš 
v trgovino). Preostalo količino vita-

mina D dobimo s hrano.

Ali ste vedeli? Na koži poznamo več različnih vrst raka. Za ži-
vljenje je najbolj nevaren t. i. črni kožni rak ali melanom, ki 
se razvije iz pigmentnih celic. Največ ga je v Avstraliji, kjer 
so močnim sončnim žarkom izpostavljeni zelo svetlopolti 
priseljenci. Pojavlja se tudi drugje po svetu, med drugim tudi 

v Sloveniji, kjer je bolnikov z melanomom približno pet tisoč.

Ali ste vedeli? Bolezen predstavlja 
osemdeset odstotkov vseh novo po-
stavljenih diagnoz raka, dve tretjini 
Avstralcev naj bi zaradi raka zbole-
lo do sedemdesetega leta, stopnja 

obolelosti pa je tam trikrat višja kot 
v ZDA ali Veliki Britaniji.

Diethanolamine 
(DEA) in triethanolamine 

(TEA), 2-bromo-2-nitropropa-
ne-1,3-diol (bronopol) lahko tvorĳ o 

rakotvorne nitrozamine. 1,2-dioxane v de-
tergentih lahko vsebuje rakotvoren 1,4-dioxa-

nom. Rakotvorne so lahko tudi nekatere umetne 
barve in nekatere substance v temnih barvah za 
lase. Pozoren je treba biti tudi pri kozmetičnem 
lanolinu, ki lahko vsebuje rakotvorne pesticide. 
Med rakotvornimi sestavinami so našteti tudi 

octocryleni, benzofenoni in še nekateri. 
Pri nakupu kozmetičnih izdelkov je torej 

potrebno prebrati droben tisk in se 
izogniti zgoraj zapisanim se-

stavinam.
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Ali ste vedeli? Na koži poznamo več različnih vrst raka. Za ži-
vljenje je najbolj nevaren t. i. črni kožni rak ali melanom, ki 
se razvije iz pigmentnih celic. Največ ga je v Avstraliji, kjer 
so močnim sončnim žarkom izpostavljeni zelo svetlopolti 
priseljenci. Pojavlja se tudi drugje po svetu, med drugim tudi 

v Sloveniji, kjer je bolnikov z melanomom približno pet tisoč.

Dr. med., spec. dermato-
venerologije, vodja 
dermatološke-
ga oddelka v 
Medical cen-
tru Rogaška 
Janja Šmid

dermatološkega oddelka v 
Medical centru Rogaška Janja 
Šmid, je melanom nevaren, 
ker ima sposobnost zaseva-
nja v druge organe. »Kadar 
ga odkrijemo in izrežemo v 
zgodnjem stadiju, ko je še 
zelo tanek in njegove celice 
ne dosežejo krvnih žilic, po 
katerih bi se razširil v obliki 
zasevkov do drugih organov, 
je ozdravljiv, zato dermatologi 
spodbujamo samoopazovanje 
kože in pregled pri dermatolo-
gu ob prvem sumljivem spre-
minjanju na koži.«

Dr. Šmidova svetuje vsako-
mesečno samopregledovanje 
kože, vidnih sluznic, nohtov 
in lasišča ter opozarja, naj 
pri pregledovanju hrbta in 
lasišča prosimo za pomoč. 
»Pri samopregledovanju pri-
poročamo uporabo ogledala, 
s pomočjo katerega pozorno 
pregledamo obraz, ušesa, ko-
molce in pazduhe. Pregleda-
mo tudi dlani, notranje stra-
ni podlakti in nadlakti, vrat, 
trebuh, prsi in ženske predel 
pod dojkami. S pomočjo dveh 
ogledal pregledamo tilnik, ra-
mena in hrbet, zadnjo stran 
stegen, zadnjico in predel za 
ušesi. V sedečem položaju še 
notranjo stran stegen, narte 
in podplate ter na koncu tudi 
nohte, predele med prsti in 
predel spolovila.«

Ne oklevajte 
z obiskom 
zdravnika!
Dr. Šmidova poziva, naj se k 

dermatologu odpravi vsak, ki 
opazi novonastalo hitro rasto-
čo rjavo, črno, roza ali rdečo 
spremembo ali spreminjanje 
že obstoječega znamenja v 
asimetrično, večbarvno, ve-
liko znamenje nepravilnih 
robov, ki lahko srbi ali celo 
krvavi oziroma ima na povr-
šini rano, ki se ne zaceli.

Dermatolog za odkrivanje 
melanoma največkrat upo-
rablja dermoskop, s katerim 
zdravnik vidi kožo za 10- do 
20-krat povečano. V Sloveniji 
je po novem na voljo tudi di-
gitalni dermoskop, imenovan 
FotoFInder bodystudio. S tem 
lahko strukturo kože zdravnik 
vidi za 20- do 140-krat poveča-
no, omogoča pa fotografi ranje 
celotnega telesa in samodejno 
zaznavanje potencialno ne-
varnih znamenj. Med drugim 
omogoča tudi shranjevanje 
teh posnetkov in zato analizo 
spreminjanja znamenj.

Sonce – nujnost, 
ki je lahko smrtno 
nevarna
Eden od dejavnikov za na-

stanek melanoma so opekli-
ne, ki jih povzročita sonce ali 
solarij. Ultravijolični žarki, ki 
jih naša čutila ne zaznavajo, 
imajo namreč sposobnost 
povzročanja mutacij v celicah 
kože, da se te začnejo nenad-
zorovano deliti in preidejo v 
rak, pojasnjuje dr. med., spec. 
dermatovenerologije, vodja 
dermatološkega oddelka v 
Medical centru Rogaška Ja-
nja Šmid. Dermatologi zato 
načrtno sončenje zato odsve-
tujejo.

Solarij – več kot le 
stara telo
Dermatologi odsvetujejo 

uporabo solarija, saj spodbuja 
nastanek melanoma in ostalih 
vrst kožnega raka. Da je res 
tako, priča prepoved uporabe 
komercialnih solarijev iz leta 
2015 v Avstraliji. Ob prepovedi 
je avstralski minister za zdrav-
je Ian Hunter izjavil, da noben 
solarij ne zagotavlja varnega 
sončenja in da so raziskave po-
kazale, da naj bi takšen ukrep 
preprečil razvoj kožnega raka 
pri šestini mladih Avstralcev.

Ali z 
odstranjevanjem 
znamenj 
spodbudimo 
nastanek raka? Ni 
res!
Dr. Janja Šmid opozarja na 

neresnico, po kateri se ravna 
veliko ljudi. Bolniki naj bi na-
mreč velikokrat izrazili strah, 
da z odstranitvijo sumljivega 
znamenja spodbujajo nasta-
nek raka. Zdravnica poudarja, 
da je sumljivo znamenje treba 
kirurško izrezati z varnostnim 
robom in tako preprečiti, da bi 
se razvilo v melanom z zasevki 
na koži in v oddaljenih orga-
nih.

Ni vseeno, kaj 
damo na obraz
Znanstveniki so ugotovili, 

da nekatere sestavine v koz-

metičnih izdelkih lah-
ko povzročajo mutacije 
na koži. Preveriti je torej 
treba, kaj piše na emba-
laži kozmetičnih izdelkov.

Proizvajalci kozmetičnih 
izdelkov se morajo že znanim 
in novoodkritim rakotvornim 
snovem izogniti oziroma ne 
smejo preseči dovoljene vre-
dnosti v izdelkih, saj je ne-
mogoče pričakovati, da vsak 

posameznik natančno pozna 
vse potencialno nevarne se-
stavine v kozmetičnih izdel-
kih in se jim zavestno odreče.

EVA POPOVIČ
Foto: Arhiv Medical Center,

splet

Digitalni dermo-
skop, imenovan 
FotoFInder 
bodystudio

Solarij
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Pred mladimi je v teh dneh 
pomembna odločitev: izbrati 
morajo srednjo šolo, v kateri 
bodo nadaljevali šolanje.

V teh nepredvidljivih časih 
odločitev, kam naprej, ni eno-
stavna, težko je načrtovati pri-
hodnost in računati na to, da 
nam bo izbrana šola dovolj za 
vse življenje. Po novem ne gre 
več za enkratno izbiro pravega 
poklica in šole, ampak za pro-
ces učenja, kako uspešno zasta-
viti nabiranje znanj, iskanje za-
poslitve in oblikovanje kariere.

Pomoč doma

Družina ima pri otrokovem 
razvoju in njegovem odločanju 
za izobraževanje pomembno 
vlogo, zato na primer na sple-
tni strani mojaizbira.si svetu-
jejo staršem, kako naj otroku 
pomagajo pri njegovi odločitvi. 
Med drugim naj spodbujajo 
njegov spoznavni, socialni, 
čustveni in gibalni razvoj ter 
njegovo iznajdljivost, prožnost 
in ustvarjalnost. Možnost naj 
mu dajo, da se izkaže, daje 

mnenja, sprašuje, se igra igre, 
povezane s poklici, z delom 
ali različnimi vlogami ljudi. 
Obišče naj delovno mesto 
staršev …

Kasneje, ko se otrok že od-
loča o srednji šoli, naj se starši 
z njim pogovarjajo o svojem 
poklicu in delu, prednostih in 
slabostih. Sprašujejo naj ga, 
kaj ga pri nekem delu zanima, 
kaj si želi delati, česa ne mara 
početi. Pazijo naj, da v otroku 
spodbujajo njegove interese in 
talente in ne svojih lastnih.

Za prihodnje šolsko leto je v Savinjski regiji za 2.320 dijakov razpisanih 
3.142 mest v srednjih šolah.

Kam naprej? - Svoje interese spoznavaj doma in 
v šoli.

- Vključuj se v krožke, interesne de-
javnosti, tečaje, klube … S tem razvijaš 
spretnosti, ki ti bodo prišle prav v po-
klicu in življenju.

- S starši, sorodniki in z drugimi od-
raslimi se pogovarjaj o njihovem po-
klicu in delu.

- Spoznavaj svoj kraj in ustanove, obr-
tne delavnice in podjetja, ki so v tvoji 
bližini.

- Razmišljaj o sebi in svoji poklicni 
poti.

- Zastavi si čim bolj jasne karierne 
cilje.

- Izberi primeren program, izbirne 
vsebine, interesne dejavnosti.

- Ne izbiraj poklica po plači ali zapo-
sljivosti.

- Starši ti pri izbiri poklica lahko po-
magajo in svetujejo, a vedi, da je končna 
odločitev le tvoja.

- Pojdi na pogovor o svoji karierni poti 
v svetovalno službo.

- Izkoristi informativne dneve, da 
obiščeš čim več različnih srednjih 
šol. 

Nasveti za učence
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Gimnazija
Gimnazija – 

evropski oddelek
Tehniška gimnazija

GIMNAZIJA LAVA

Logistični tehnik
Ustvarjalec modnih 

oblačil
Avtoservisni tehnik – 

PTI

Avtoserviser
Avtokaroserist

Frizer

Preoblikovalec tekstilij

Kozmetični tehnik – 
odrasli

SREDNJA ŠOLA 
ZA STORITVENE 
DEJAVNOSTI IN 

LOGISTIKO

Gradbeni tehnik
Okoljevarstveni tehnik

Zidar
Tesar

Pečar – polagalec 
keramičnih oblog

Izvajalec 
suhomontažne gradnje

Pomočnik pri 
tehnologiji gradnje

SREDNJA ŠOLA ZA 
GRADBENIŠTVO IN 

VAROVANJE OKOLJA

Strojni tehnik
Medijski tehnik

Tehnik mehatronike
Strojni tehnik – PTI

Tehnik mehatronike – 
PTI

Mehatronik operater
Oblikovalec kovin – 

orodjar
Inštalater strojnih 

inštalacij
Klepar-krovec

Pomočnik v 
tehnoloških procesih

SREDNJA ŠOLA ZA 
STROJNIŠTVO, 

MEHATRONIKO IN 
MEDIJE

Avtoservisni 
menedžment
Gradbeništvo
Mehatronika
Strojništvo

Elektrotehnik
Tehnik računalništva

Kemijski tehnik

Elektrikar

SREDNJA ŠOLA 
ZA KEMIJO, 

ELEKTROTEHNIKO 
IN RAČUNALNIŠTVO

VIŠJA 
STROKOVNA ŠOLA

ŠOLSKI CENTER CELJE
center mnogih priložnosti

www.sc-celje.si

Šolski center Šentjur je šola z več kot stole-
tno tradicijo. Pouk se je v takratni kmetijski 
šoli začel 3. januarja 1910. Prizadevanja za 
ustanovitev tovrstne šole na Štajerskem so se 
začela že prej. 27. marca 1907 je deželni zbor 
naložil nalogo lokalnim oblastem, naj najdejo 
lokacijo za šolo in potrebna zemljišča.

Ko so postavili nova poslopja po vzoru zgradb 
kmetijske šole Grottenhof, pridobili zemljišča in 
imenovali tudi prvega ravnatelja Ivana Belleta, je 
bila ustanovljena kmetijska šola, v začetku leta 
1910 pa se je začel tudi pouk. Šola je sprejela 26 
dijakov. Za ustanovitev je bil zaslužen tudi takratni 
župan trga Šentjur dr. Avgust Ipavec.

Danes je Šolski center Šentjur organiziran 
kot zavod z dvema organizacijskima enotama 
– srednjo poklicno in strokovno šolo ter višjo 
strokovno šolo. Izobražuje na področju kmetij-
stva, živilstva, naravovarstva ter gostinstva in 
turizma. Izobraževalni programi šole pokrivajo 
prehranjevalno verigo, torej pridelavo, predelavo 
in ponudbo. Zavzema se, da se dijaki in študenti 
naučijo pridelati, predelati in ponuditi varno in 
kakovostno hrano za porabnika.

Poudarek na praksi
V Srednji poklicni in strokovni šoli izobražu-

jejo za nižje poklicno, srednje poklicno, srednje 
strokovno in poklicno tehniško izobraževanje. V 
Višji strokovni šoli pa se študenti izobražujejo na 
štirih višješolskih študijskih programih.

Pomemben del poklicnega in strokovnega iz-
obraževanja je praktično izobraževanje. V vseh 
izobraževalnih programih imata praktični pouk 
in praktično usposabljanje z delom pomembno 
vlogo. Praktični pouk in usposabljanje izvaja šola 
na šolskem posestvu, v učnih delavnicah, labo-
ratorijih in v nekaterih izobraževalnih programih 
tudi pri delodajalcih. Dijaki in študenti torej prido-
bijo celostno izobrazbo teoretičnega, splošnega, 
strokovnega in praktičnega znanja.

Vsi izobraževalni programi so prenovljeni, 
zato omogočajo pridobivanje sodobnih zanj, 
možnosti samozaposlitve, širitev ustreznih znanj 
na mlade prevzemnike kmetij na podeželju, kar 

Šolski center Šentjur – kjer si tradicija 
in sodobnost podata roko

predstavlja temelj pri razvoju podeželja Savinj-
ske statistične regije ter Kozjansko-obsoteljske 
subregije.

Razvoja podeželja ne more biti brez močne 
socialne mreže na podeželju – doprinos k tej so 
ravno izobraževalni programi na področju pre-
hranske verige. Znanje za podeželje je ena od 
prednostnih nacionalnih razvojnih programov.

Šolski center Šentjur omogoča izvajanje ak-
tivnosti individualne mobilnosti dijakov in štu-
dentov v okviru programa Vseživljenjsko učenje 
Erazmus+. To pomeni praktično izobraževanje v 
tujini. Cilji tovrstne mobilnosti so izboljšanje učnih 
kompetenc in jezikovnih spretnosti, povečanje 
medkulturne zavesti, zaposljivosti, samozavesti 
in samospoštovanja … Seveda se razširi tudi di-
jakova oziroma študentova socialna mreža, stkejo 
se prijateljstva, ki trajajo celo življenje.

Promocijsko besedilo
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Po sto evrov na mesec
Javni sklad za razvoj kadrov in štipendije je objavili 

nov razpis za pridobitev štipendije za deficitarne poklice 
za šolsko leto 2017/18. Po novem bodo štipendijo za te 
poklice lahko prejeli tudi tesarji, slaščičarji, tapetniki, 
mehatroniki – operaterji in inštalaterji strojnih inštalacij.

Po sto evrov mesečno bodo lahko dobili tisti dijaki, ki 
bodo v prihodnjem šolskem letu prvič obiskovali prvi 
letnik srednjega poklicnega izobraževanja in se bodo iz-
obraževali za enega od poklicev, ki jih na trgu primanj-
kuje. Na seznamu so tako naslednji poklici: kamnosek, 
mehatronik – operater, izdelovalec kovinskih konstrukcij, 
inštalater strojnih inštalacij, oblikovalec kovin – orodjar, 
elektrikar, avtokaroserist, pek, slaščičar, mesar, tapetnik, 
mizar, zidar, tesar, klepar – krovec, izvajalec suhomonta-
žne gradnje, slikopleskar – črkoslikar, pečar – polagalec 
keramičnih oblog, gozdar in dimnikar.

Rok za prijavo za pridobitev štipendije bo od 15. junija 
do 20. septembra.

Vajeništvo kot poskusni projekt
Prakse imajo dijaki že zdaj veliko, pravijo ravnatelji celjskih srednjih šol

Novost, ki jo je mogoče 
zaslediti v razpisu za vpis 
v srednje šole za prihodnje 
šolsko leto, je poskusno 
uvajanje vajeništva v ne-
katere programe. Predlog 
zakona je januarja sprejela 
vlada, poskusna uvedba v 
nekaterih šolah pa bo po-
kazala vse pozitivne in ne-
gativne plati novosti.

Z vajeništvom naj bi se 
poklicno izobraževanje še 
bolj približalo potrebam 
delodajalcev, izobraževalni 
sistem bi se tesneje povezal 
z obrtjo in gospodarstvom. 
Vajenec bo imel status dija-
ka, ki se usposablja na de-
lovnem mestu najmanj 50 
odstotkov izobraževalnega 
programa.

Najprej za štiri 
programe
Za začetek je predvide-

no vključevanje vajencev 
v štiri programe srednjega 
poklicnega izobraževanja, 
in sicer: oblikovalec kovin 
– orodjar (izobraževanje bo 
mogoče na Srednji poklicni 
in strokovni šoli Bežigrad 
in Šolskemu centru Škofja 
Loka), kamnosek (na Sre-
dnji gradbeni, geodetski in 
okoljevarstveni šoli Ljublja-
na), mizar (na Šolskem cen-
tru Novo mesto in Šolskem 
centru Slovenj Gradec) in 
gastronom – hotelir (na 
Srednji šoli Izola in Srednji 
šoli za gostinstvo in turizem 
Radenci).

Vključitev v vajeništvo ni 
obvezno ne za delodajalce 
ne za dijake. V prvih treh 
letih pričakujejo do 200 va-
jencev na generacijo.

Kako bo z 
mentorji?
Kako na to novost gledajo 

nekateri ravnatelji celjskih 
srednjih šol, kjer so dijaki že 
doslej morali v času šolanja 
opravljati velik del praktične-
ga usposabljanja?

Iztok Leskovar, ravnatelj 
Srednje šole za gostinstvo 
in turizem Celje, kjer tudi 
izobražujejo gastronome 
– hotelirje, a se za sodelo-
vanje v pilotnem projektu 
niso potegovali, pravi, da bo 
ta pokazal pluse in minuse 
novosti. »Z vajeništvom 
skušajo zapolniti nekatere 
primanjkljaje v sedanjem 
izobraževalnem sistemu. 
V zadnjem času je prišlo 
do velikega upada ur, ki so 
namenjene praktičnemu iz-
obraževanju. Delodajalci že 
prej niso bili zadovoljni, češ 
da je prakse premalo, zdaj 
so še bolj nezadovoljni. 
Delno se s tem strinjam. Ne 
morem pa sprejeti dejstva, 
da bi to uredili po domače 

in da bi kar delodajalci pre-
vzeli izobraževanje,« pravi 
Leskovar.

Po njegovem se bodo z 
vajeništvom v šolah bolj 
približali delodajalcem 
in njihovim zahtevam, se 
bodo pa povečale težave, ki 
jih že sicer opažajo. »Z di-
jakom na delovnem mestu 
se je treba ukvarjati, za kar 
pogosto ni časa. Tak dijak 
potrebuje mentorja. Te tudi 
izobražujemo in naš men-
tor – organizator delovne 
prakse hodi po terenu, po-
sluša njihove pripombe in 
pohvale in potem skušamo 
njihove izkušnje vnesti v 
učni sistem. Vse to smo v 
šoli še nadgradili z medna-
rodno izmenjavo dijakov.«

Že sicer veliko 
prakse
Na Srednji šoli za stroj-

ništvo, mehatroniko in me-
dije ŠCC med drugim izo-
bražujejo tudi oblikovalce 
kovin – orodjarje. Tudi na 
tej šoli bodo počakali, kaj 
bo prinesel pilotni projekt 

vajeništva, pravi ravnatelj 
Ludvik Aškerc. Imajo pa 
dijaki že sicer veliko prak-
tičnega usposabljanja, kjer 
pridejo v stik z delodajal-
ci, in tudi tistega v okviru 
praktičnega pouka v šoli. V 
štiriletnih programih je pra-
kse od dva do štiri tedne v 
drugem in tretjem letniku, 
pri krajših programih je 
tega še več, v prvem letniku 
imajo štiri tedne ter v dru-
gem in tretjem pol šolskega 
leta prakse.

Tudi na tej šoli opažajo 
težave ob prihodu mladih 
v podjetja, saj povsod ni 
urejeno mentorstvo, kar bo 
v bodočem vajeniškem sis-
temu nujno. Aškerc meni, 
da bo to proces, ki bo lahko 
zaživel, če bo imel ustre-
zno podporo. »Prednost 
vajeništva je po mojem ta, 
da bodo dijaki pridobivali 
praktična znanja pri delo-
dajalcu, da jih bodo lahko 
ti usmerili na določeno 
področje, kar pa je lahko 
tudi nevarnost, da bodo 
kakšne vsebine izgublje-
ne. Ali bo to prineslo tudi 
takojšen skok v kakovost, 
s katero bodo delodajalci 
zadovoljni, pa bo pokazal 
čas,« pravi.

Dobro 
sodelovanje z 
delodajalci
O dobrem sodelovanju z 

delodajalci se rad pohvali 
tudi Igor Lupše, ravnatelj 
Srednje šole za storitvene 
dejavnosti in logistiko ŠCC. 
»Predvsem v tretjem letniku 
so dijaki pol leta v šoli in 
pol pri delodajalcu. Loti-

mo se tudi kakih skupnih 
projektov. Ravno te dni 
končujemo polnilno posta-
jo za električna vozila na 
Ljubljanski cesti, skupaj z 
Avtotehniko Celje in drugi-

mi partnerji,« pravi Lupše. 
O prednostih in pomanj-
kljivostih vajeništva težko 
govori. Več prakse je lahko 
imel dijak že zdaj po pogod-
bi z delodajalcem in name-
sto 24 je bila ta razširjena 
na 53 tednov. »Nekakšen 
vajeniški sistem bi torej že 
zdaj lahko obstajal, ampak 
delodajalci raje dobijo malo 
bolj oblikovane mlade ljudi, 
s katerimi si lažje pomaga-
jo.« Sicer pa kakšnih večjih 
pripomb na račun dijakov 
od delodajalcev ne sliši, 
ravno obratno, kličejo ga, 
da bi jim šola poslala kader, 
ki bi ga kar zaposlili. To je 
prisotno zlasti v avtomobil-
ski stroki, kjer je avtokaro-
serist deficitaren poklic.

TC, foto: arhiv NT 
(SHERPA, GrupA)

Iztok Leskovar

Ludvik Aškerc

Igor Lupše

1XXXXŠt. 4, 26. januar 2017

Brainobrain  CELJE 

vabi na 

DAN ODPRTIH VRAT Prijave sprejemamo na:
M: svetlana@brainobrain.si

KJE?
 Ljudska univerza Celje

KDAJ?
sreda, 15.2.2017 ob 17.00 - 19.00 

Brainobrain  CELJE 

vabi na 

DAN ODPRTIH VRAT Prijave sprejemamo na:
M: svetlana@brainobrain.si

KJE?
 Ljudska univerza Celje

KDAJ?
sreda, 15.2.2017 ob 17.00 - 19.00 

Brainobrain je inovativen 
izobraževalni program, na-
menjen otrokom od 4. do 14. 
leta starosti. Glavni namen 
programa je razvijati ključne 
življenjske veščine: fokus, kon-
centracijo, vizualizacijo, foto-
grafski spomin, samozavest in 
samozavedanje.

Osrednja cilja programa sta 
celosten razvoj možganov in in-
telekta ter razvoj otrokove oseb-
nosti. Razvoj intelekta doseže-
mo s kontinuiranim treningom 
možganov. Pri tem se naslanja-
mo na VAK metodologijo pou-
čevanja in abakus. V program 
so hkrati integrirane tehnike ne-
vrolingvističnega programiranja 
(NLP), kar vzpodbuja otroka, da 
skozi skupinsko dinamiko razvija 
lastno osebnost.

Pr
om
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ijs

ko
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ed

iloVeč informacij o programu dobite na 
DNEVU ODPRTIH VRAT, 

ki bo 15. 2. 2017 med 17. in 19. uro 
na Ljudski univerzi Celje.

Želite razvijati 
otrokov potencial?
Spoznajte Brainobrain izobraževalno metodo!

V Celju program Brainobrain 
izvaja FORMA, center za razvoj 
kompetenc

Svetlana Lazović, franšizer za 
Celje in licencirana trenerka

S: www.brainobrain.si 
M: svetlana@brainobrain.si 
T: 040 375 844
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Zaradi tradicije, dokazano kvalitetnega znanja in širine, 
zaradi možnosti, da razviješ svoje potenciale in talente, da 
svoje šolske obveznosti optimalno prilagodiš svojim izven-
šolskim dejavnostim, skleneš nova prijateljstva in spoznaš 
sebe ter svet.

I. gimnazija je šola z enim najvišjih povprečij točk na maturi, 
ki ti bodo prišle zelo prav, da se boš vpisal tja, kamor želiš. Vsako 
leto imamo za cel razred zlatih maturantov. Naši dijaki se uvršča-
jo na najvišja mesta na državnih in mednarodnih tekmovanjih 
(predmetna znanja, glasba, šport).

Spodbujamo kreativnost in multidisciplinarnost; oboje boš 
nujno potreboval za službo. Ponujamo več kot 30 različnih ob-
šolskih dejavnosti: od krožkov in raziskovalnega dela do kulture, 
športa in številnih ekskurzij po Sloveniji in Evropi …

Zagotavljamo kvalitetno znanje tujih jezikov z rojenimi go-
vorci angleškega, nemškega, francoskega in španskega jezika.

Pridruži se nam na splošni, klasični, umetniški gimnaziji ali v 
športnem oddelku. Iskreno te bomo veseli.

Sprejel te bo strokovno podkovan, razumevajoč in dostopen 
učiteljski zbor, ki ti bo pomagal tvoja srednješolska leta spreme-
niti v najlepše spomine.

Postani del tradicije. Pridi na »Kajuha«!
Nataša Peunik, prof., I. gimnazija v Celju

Šola s tradicijo – za danes in jutri

– pestra izbira tujih jezikov: angleščina, nemščina, francoščina, špan-
ščina, ruščina, latinščina, italijanščina, japonščina

– pouk z naravnimi govorci nemščine, angleščine, francoščine in španščine
– pouk s pomočjo interaktivnih tabel v vseh učilnicah
– prosti brezžični (WiFi) dostop
– vaje v sodobno opremljenih laboratorijih
– raziskovalna dejavnost
– velik izbor izvenšolskih dejavnosti
– ekskurzije po vsej Evropi
– statusi za športnike, kulturnike, tekmovalce, zdravstveno ogrožene 

in druge aktivne dijake
– učbeniški sklad
– šolski sklad
– organizirana topla malica v šolski jedilnici
– nova telovadnica
– pouk dopoldne

Splošna gimnazija
– široko odprta vrata na vse univerzitetne študijske programe
– možnost učenja treh tujih jezikov

Klasična gimnazija
– latinščina in poudarek na humanističnih predmetih
– odlična priprava na študij medicine in prava

Športni oddelek
– več ur športne vzgoje in prilagajanje šolskih obveznosti
– udeležba na športnem taboru

Umetniška gimnazija
– strokovni del pouka na Glasbeni šoli Celje
– velika možnost nastopanja na kulturnih prireditvah

Vzporedno glasbeno izobraževanje
– obiskovanje kateregakoli srednješolskega programa
– srednješolska glasbena izobrazba

Zakaj na I. gimnazijo v Celju?
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Kdo nam bo (z)
gradil prihodnost?

Fakulteta za gradbeništvo, prometno inženirstvo 
in arhitekturo (FGPA) Univerze v Mariboru z disloci-
rano enoto v Celju izvaja štiri univerzitetne študijske 
programe in dva visokošolska strokovna programa. 
FGPA je v slovenskem prostoru edina visokošolska 
ustanova, ki pod eno streho izvaja študijske programe 
gradbeništva, prometnega inženirstva in arhitekture.

Fakulteta tesno sodeluje z gospodarstvom, saj je tre-
nutno vključena v več kot 70 razvojno-raziskovalnih pro-
jektov, pri čemer so v delo vključeni tudi študentje, tako v 
sklopu predmetov kot tudi projektov, delavnic in zaključ-
nih del. Kakovost študija je zaradi tega izredno visoka in 
študentje, ki uspešno končajo naše študijske programe, so 
med delodajalci prepoznavni in zelo uporabni. Na pobudo 
fakultete so s pomočjo podjetij, ki delujejo na področju 
gradbeništva, prometa in arhitekture, nastali program-
ski sveti. Vodstvo fakultete se na letni ravni seznanja z 
okvirnimi razvojnimi načrti delodajalcev, s kadrovskimi 
potrebami in pričakovanimi kompetencami diplomantov. 
Posledica tega so in bodo dopolnitve učnih načrtov ozi-
roma specifičnih vsebin, pri katerih bodo pri postopkih 
novih in ponovnih akreditacij študijskih programov v po-
moč predstavniki delodajalcev. Fakulteta si bo še naprej 
prizadevala, da bodo teme diplomskih in magistrskih del 
tesno povezane z aktualnimi izzivi stroke, s katerimi se 
srečujejo podjetja. Fakulteta bo s pomočjo programskih 
svetov lažje informirala študente o razpisanih štipendi-
jah podjetij in pomagala gospodarstvu pri vzpostavitvi 
»borze kadrov« ter posredovala pri zaposlovanju mladih 
inženirjev. Naši diplomanti imajo zato vse pogoje, da se 
uspešno zaposlijo v Sloveniji in/ali tujini.

Fakulteta kljub prizadevanju vodstva in visokošolskih 
ter strokovnih sodelavcev žal ne bo več mogla izpolnjevati 
potreb gospodarstva glede zagotovitve dovolj diploman-
tov. Slovenija bo v naslednjih letih nujno potrebovala 
nove projektante, vodje gradbišč, nadzornike nad gradnjo 
zahtevnih stavb, gospodarske inženirje, ki bodo prevze-

mali odgovornosti pri upravljanju in vodenju, organizaciji, 
nadzoru ter vzdrževanju gradbenih projektov, arhitekte na 
področju trajnostnega razvoja mest in stavb, prometne inže-
nirje za zagotavljanje prometne varnosti na cestah in načr-
tovalce trajnostnih mobilnih načrtov, ki so ključne sestavine 
trajnostnega razvoja družbe.

Pogled fakultete je naravnan v bodočnost, usmerjen v ge-
neracije diplomantov, ki bodo zgradili prihodnost Slovenije.

Prihodnost ste vi. Odločite se za Fakulteto za gradbeni-
štvo, prometno inženirstvo in arhitekturo (FGPA) Univerze 
v Mariboru.

Promocijsko besedilo
1XXXXŠt. 4, 26. januar 2017

Šola za hortikulturo in vizualne umetnosti 
Celje: sodobna šola s 70-letno tradicijo

Šola za hortikulturo in vizualne umetnosti Celje je ena izmed naslednic prve vrtnarske šole v 
Sloveniji z letnico ustanovitve 1946. Šola izhaja iz dediščine nekoč mogočnega Kvaternikovega 
posestva, ki je slovelo v času avstrijskega cesarstva in je imelo številne vrtnine in okrasne rastline.

Prednosti šole:
•  70-letna tradicija s področja hortikulture,
•  odlični učiteljski kader, majhna šola – individualni pristop,
•  bogat izbor krožkov,
•  usmerjenost v vrtni dizajn in oblikovanje notranjega in zunanjega prostora,
•  park z bogato zbirko okrasnih zelnatih rastlin, drevnin, vrtnin, zelišč in dišavnic ter redkih 

fosilnih rastlin,
•  lokacija v prijetnem predmestnem okolju – varno in lepo,
•  mednarodni projekti (Flornet, Erasmus, Leonardo da Vinci partnerstvo, Carski vrt – Swiss 

Contribution, Norveški � nančni mehanizem),
•  dobra organiziranost formalnega in neformalnega izobraževanja: vsi redni programi, NPK, 

šola vožnje, FFS-tečaji …,
•  različni tečaji, seminarji, delavnice, posveti in tekmovanja s področja hortikulture in oblikovanja,
•  vzpostavljen raziskovalni center v hortikulturi in oblikovanju s poudarkom na avtohtonosti 

in unikatnem oblikovanju. Promocijsko besedilo
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Študij v domačem kraju
Včeraj so bili na spletni 

strani ministrstva za izo-
braževanje objavljeni prvi 
razpisi za vpis v dodiplom-
ske in enovite magistrske 
študijske programe ter za 
višješolske strokovne pro-
grame.

Novost letošnjih prijavno- 
razpisnih postopkov je, da 
ne bo več tretjega prijavne-
ga roka za vpis v študijske 
programe, ki jih izvajajo v 
obliki rednega študija.

Še vedno se veliko mladih 
odloči za študij v svojem kra-
ju oziroma kje blizu doma, 
saj je to za mnoge cenejša 
odločitev. Možnosti je kar 
nekaj.

Kot pravi Katja Esih, di-
rektorica Regijskega študij-
skega središča v Celju, ki je 
pred desetletjem in pol usta-
novilo tri visokošolske zavo-
de – Visoko šolo za varstvo 
okolja v Velenju ter v Celju 
Visoko zdravstveno šolo in 
Visoko šolo za proizvodno 
inženirstvo – v programih 
teh šol ne bo novosti. Lani 
je na Visoki zdravstveni šoli 
zaživel program paliativne 

oskrbe, kjer so pričakovali 
nekoliko večji vpis in upajo, 
da se bo novost še uveljavi-
la. »Upam, da bodo ustano-
ve prepoznale vlogo znanj, 
ki jih daje omenjeni študij 
in da bodo pošiljale v šolo 
svoje zaposlene. Ker gre za 
izredni študij, si morajo štu-
dentje večinoma sami plačati 
študij,« pravi Esihova.

Tudi sicer v regiji ne bo no-
vosti v študijskih programih. 
Število študentov se že ne-
kaj časa zmanjšuje in vpisne 
želje se vedno bolj nagibajo 
v korist tehniških in naravo-
slovnih ved, zdravstva … »Že 
lani se je povečal vpis na Vi-
soko zdravstveno šolo, saj so 
se tudi zaposlitvene možno-
sti sprostile in to pričakuje-
mo v prihodnje,« pravi Katja 
Esih. Ker se tudi razmere v 
gospodarstvu izboljšujejo, 
računa, da bo tudi na Visoki 
šoli za proizvodno inženir-
stvo vpisanih več študentov. 
Z okroglo mizo o industriji 
4.0 so pred kratkim zastavi-
li razvoj novega študijskega 
programa za to področje.

TC, foto: GrupA

Tudi za prihodnje štu-
dente bosta informativ-
na dneva 10. in 11. fe-
bruarja.

V visokošolskih študijskih programih v regiji je v tem študijskem letu vpisanih 1.962 študen-
tov, od tega 1.528 na študijskih programih 1. stopnje in 434 na podiplomskih študijskih progra-
mih 2. in 3. stopnje. 60 odstotkov jih študira redno, ostali izredno. Največ študentov je vpisanih 
na celjsko mednarodno fakulteto za družbene in poslovne študije ter na fakulteto za logistiko.

V višješolskih študijskih programih v regiji je letos 
vpisanih 1.461 študentov, od tega je več kot polovica 
rednih. Največ študentov se izobražuje na Višji stro-
kovni šoli Šolskega centra Celje, in sicer 432.

Predavalnice čakajo na nove generacije študentov.
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Vabljeni k vpisu v visokošolski 
strokovni študijski program 

Sodobno proizvodno inženirstvo 
(izredni študij)

www.vspi.si · info@vspi.si

Postani diplomirani inženir strojništva

Zakaj se splača študirati 
pri nas, preveri na:

Informativna dneva:
•  petek, 
10. 2. 2017, ob 16. uri,
•  sobota, 
11. 2. 2017, ob 10. uri,
v prostorih Visoke šole za 
proizvodno inženirstvo, Mariborska 
c. 2, Celje, 1. nadstropje.

Znanje, ki ga boste
lahko uporabili!

Mariborska cesta 2, Celje 

Kaj je četrta industrijska 
revolucija?

Poenostavljeno rečeno gre 
za uvajanje digitalnih tehno-
logij, avtomatizacije, robotike, 
informacijsko-komunikacij-
skih tehnologij, strojnega vida 
in drugih pametnih zaznaval, 
dodajalne proizvodnje in dru-
gih omogočitvenih tehnologij 
na nov celovit način, z name-
nom bistvenega povečanja 
učinkovitosti in uspešnosti v 
celotni verigi dodane vredno-
sti. S četrto industrijsko revo-
lucijo vstopa »internet stvari« 
v proizvodne obrate.

Kakšne zaposlene bodo 
iskala podjetja?

Podjetja eno največjih 
ovir za uspešen prehod v 
industrijo 4.0 vidijo prav v 
nezadostnih kvali� kacijah 
zaposlenih. Tudi po 4. indu-
strijski revoluciji bo človek 
ostal ključni dejavnik uspe-
šnega poslovanja. Zahteve 
po ključnih kompetencah 
in veščinah zaposlenih pa se 
bodo seveda precej spreme-
nile. Tradicionalne delovne 
naloge se bodo združevale 
in oblikovale nove. Vedno 
bolj bodo pomembne digi-
talne kompetence. Najbolj 
pomembne veščine bodo 
postale reševanje zaplete-
nih problemov, kritično raz-
mišljanje in inovativnost.

Kaj lahko na tem podro-
čju svojim študentom po-
nudi Visoka šola za proi-
zvodno inženirstvo v Celju?

Šola izvaja študijski pro-

Pripravite se na izzive I4.0 na Visoki šoli za 
proizvodno inženirstvo

gram Sodobno proizvodno 
inženirstvo, ki traja 3 leta, stro-
kovni naziv, ki si ga pridobijo 
diplomanti, pa je diplomirani 
inženir strojništva.

Poudarek študija je na 
ključnih omogočitvenih teh-
nologijah za 4. industrijsko 
revolucijo, torej na računalni-
ško podprtem obvladovanju 
celotnega življenjskega cikla 

izdelka, sodobnih proizvodnih 
tehnologijah, avtomatizaciji in 
robotizaciji, uporabi računal-
niških orodij za digitalizaciji in 
optimiranje proizvodnih po-
stopkov ter računalniško pod-
prtem načrtovanju in vodenju 
proizvodnje. V prihodnosti na-
črtuje tudi magistrski študijski 
program na tem področju.

Promocijsko besedilo
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INFORMATIVNI

DNEVI

VABLJENI NA 
INFORMATIVNE 
DNEVE ZA VPIS 
V VISOKOŠOLSKI 
STROKOVNI 
PROGRAM 1. STOPNJE 
ZDRAVSTVENA NEGA:

10. 2. 2017, ob 16. uri in 
11. 2. 2017, ob 10. uri. 

v prostorih Visoke zdravstvene šole, 
Mariborska c. 7, Celje, 1. nadstropje.

Mnenje Rajka Gajška, študenta 3. letnika programa Zdravstvena 
nega

»Študij na Visoki zdravstveni šoli je precej zahteven, 
vendar je ob dobrem sodelovanju s sošolci in spo-
štljivem odnosu do predavateljev dosegljiv v rednih 
študijskih rokih. Predavatelji in vodstvo šole znajo 
študentom prisluhniti, priskočijo jim na pomoč ter 
se zavedajo obremenjenosti študentov. Posebej gre 
izpostaviti sodelovanje študentov na zdravstveno-
-vzgojnih stojnicah in lokacijsko dostopnost šole.«

Študij na Visoki zdravstveni šoli v Celju 
– odlična izbira!

Visoka zdravstvena šola v Ce-
lju bo v študijskem letu 2017/18 
v visokošolski strokovni štu-
dijski program Zdravstvena 
nega vpisala že 9. generacijo 
študentov izrednega študija, 
v študijskem letu 2016/17 pa 
je prvič vpisala študente tudi 
v magistrski študijski program 
Paliativna oskrba.

Zakaj izbrati študij na Visoki 
zdravstveni šoli v Celju:
•  � eksibilna izvedba študijskih 

programov 1. in 2. stopnje, 
prilagojena potrebam izre-
dnih študentov;

•  dobro razvit sistem tutor-
stva in nudenje individualne 
pomoči ter podpore pri so-
očanju s študijskimi izzivi in 
težavami;

•  študijski proces poteka v 
sodobnih predavalnicah in 
specializiranih učilnicah zdra-
vstvene nege z najsodobnej-
šo opremo;

•  raziskovalno delo študentom 
pod mentorstvom visokošol-
skih učiteljev;

•  klinično usposabljanje po-
teka v učnih zavodih, ki 
spodbujajo aktivno učenje 
in vključevanje študentov 
v izvajanje aktivnosti zdra-
vstvene nege pod mentor-
stvom usposobljenih klinič-
nih mentorjev;

•  pestro obštudijsko dogajanje 
(ekskurzije, druženja študen-
tov, mednarodne poletne 
šole ipd.);

•  možnost opravljanja dela 
študijskih obveznosti na par-
tnerskih institucijah v tujini;

•  odlične zaposlitvene mo-
žnosti v regiji, v širšem slo-
venskem prostoru ter v tujini.

Brez novosti v študijskih programih



37Št. 5, 2. februar 2017 PRILOGA IZOBRAŽEVANJE

Fakulteta za energetiko Univerze v Mariboru vabi k vpisu 
v študijske programe I. stopnje Energetika

Informativni dnevi:
Petek, 10. februar 2017, ob 10.00 in 15.00

Sobota, 11. februar 2017, ob 10.00
MIC Velenje, Koroška 62a, Velenje
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Priključi se tudi ti!

krško - velenje

Fakulteta za energetiko izjemno uspešna 
v mednarodnem prostoru

Fakulteta za energetiko, članica Univerze v Mariboru, 
svoje študijske programe izvaja v Krškem in Velenju. V 
zadnjih letih je izjemno aktivna tudi v mednarodnem 
okolju.

Trenutno fakulteta sodeluje v petih mednarodnih pro-
jektih po Evropi in tudi izven njenih meja, in sicer s par-
tnerji iz sedemnajstih držav. Mednarodnih aktivnosti se 
poleg visokošolskih sodelavcev aktivno udeležujejo tudi 
študentje fakultete za energetiko – ali z vključevanjem v 
projekte ali v okviru študentskih izmenjav v okviru progra-
ma Erasmus – in na ta način del svojih študijskih obvezno-
sti opravijo v tujini.

Tako bo marca 2017 šest študentov fakultete za energetiko 
odpotovalo na krajše izpopolnjevanje s področja energetske-
ga načrtovanja na Univerzo Algarve na Portugalsko. Na ta 
način študentje razvijajo inovativnost, kreativno razmišljanje 
in druge kompetence, ki jim bodo omogočile lažji prehod iz 
procesa izobraževanja do zaposlitve.

Mednarodna aktivnost Fakultete za energetiko Univerze v 
Mariboru se ne kaže samo v sodelovanju pri projektih, ampak 
tudi z udeležbo predavateljev fakultete na predavanjih v tuji-
ni, kamor so vabljeni. Tako profesorji, asistenti in raziskovalci 
gostujejo na različnih univerzah po svetu. Razlog gostovanj je 
močno povezan z nenehnim usposabljanjem kadra fakultete 
za energetiko, saj se še kako zavedamo, da je študentom 
treba ponuditi kakovosten študijski proces in vsebine, ki so 
primerljive s svetovnimi trendi.

Predavatelji fakultete za energetiko so izjemno dejavni 
tudi v različnih mednarodnih znanstvenih združenjih in mre-
žah s področja energetike in dosegajo vodilne znanstveno-
-raziskovalne ter razvojne dosežke. Te objavljajo v vrhunskih 
mednarodnih znanstvenih publikacijah in na strokovnih ter 
znanstvenih dogodkih.

Fakulteta za energetiko si bo še naprej prizadevala krepiti 
prepoznavnost v evropskem in svetovnem visokošolskem 
prostoru, trudila se bo za čim večjo internacionalizacijo ter 
odprtost v mednarodni visokošolski prostor.
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po znanje na UPI žalec

03 713 35 51       www.upi.si       lu-zalec@upi.si

BREZPLAČNA OSNOVNA  
ŠOLA ZA ODRASLE

JEZIKOVNI TEČAJI

USPOSABLJANJA IN 
TEČAJI ZA PROSTI ČAS

INFORMIRANJE IN SVETOVANJE 
ZA IZOBRAŽEVANJE IN KARIERO

RAČUNALNIŠKI TEČAJI

SREDNJEŠOLSKI PROGRAMI

TEHNIK RAČUNALNIŠTVA (poklicni tečaj), PREDŠOLSKA VZGOJA (ssi in poklicni tečaj), 
EKONOMSKA GIMNAZIJA, MATURITETNI TEČAJ, EKONOMSKI TEHNIK (ssi), 

ELEKTROTEHNIK (pti), STROJNI TEHNIK (pti), OBLIKOVALEC KOVIN – ORODJAR, 
ELEKTRIKAR, GASTRONOMSKO TURISTIČNI TEHNIK (ssi), TRGOVEC

NOVOSTI:
JOGA, FIT NOSEČKA, 

TEČAJ FLAMENKA

15 let Svetovalnega središča Žalec

Partnersko srečanje lokalne svetovalne mreže ISIO 21. decembra lani

Pred 15 leti, natančneje 18. septembra 
2001, je svoja vrata slovesno odprlo Sveto-
valno središče Žalec. Obletnico uspešnega 
delovanja smo preživeli delovno, v duhu 
praznovanja 12. Dnevov slovenskih sve-
tovalnih središč, ki so bili od 21. do 23. 
septembra 2016.

Ker nas je svetovalno središče v teh letih 
močno povezalo s številnimi partnerskimi or-
ganizacijami in drugimi ustanovami v Savinjski 
regiji, smo si želeli naš jubilej zaznamovati prav 
skupaj s partnerji. Tako se je naše lokalno sve-
tovalno omrežje sestalo 21. decembra 2016. 
Na srečanju smo pregledali delo Svetovalnega 
središča ISIO Žalec v letu 2016, predstavili načr-
te za leto 2017, posebno pozornost pa seveda 
namenili pregledu njegovega15-letnega de-
lovanja, ki smo ga zajeli v posebni publikaci-
ji. Na podlagi prikazanega smo ugotovili, da 
je naša informativno-svetovalna dejavnost v 
izobraževanju odraslih (ISIO) temelj tudi za 
številne druge skupne aktivnosti, partnerji pa 
so naše središče pohvalili in izpostavili mnoge 
prednosti sodelovanja v lokalnem svetovalnem 
omrežju. Ob koncu srečanja smo nazdravili, si 
zaželeli srečno in uspešno novo leto 2017 ter 
se posladkali z okusno torto.

Dandanašnje življenjsko in delovno okolje je 
zaznamovano s kompleksnostjo, podvrženostjo 
stalnim in hitrim spremembam ter prežeto z veliko 
količino informacij. Odraslim lahko pri soočanju s 
temi izzivi v veliki meri pripomore tudi vseživljenj-
sko izobraževanje. Dostop do znanja, do učiti se 
učiti, lahko odraslim približamo z učinkovito sve-
tovalno službo, ki deluje v okolju, kjer ti odrasli 
živijo.

Zato smo v Žalcu že pred leti razvili takšno 
svetovalno dejavnost v obliki Svetovalnega sre-
dišča Žalec. Vsem odraslim nudimo brezplačno 
kakovostno, strokovno in celovito informiranje 
ter svetovanje kot podporo njihovemu izobra-
ževanju in učenju v različnih fazah učnega pro-
cesa. Do sedaj je pomoč poiskalo okrog 14 tisoč 
odraslih, večinoma žensk, tako brezposelnih 
kot zaposlenih, največ s štiriletno srednjo šolo, 
ki smo jim pomagali na njihovi izobraževalni, 
poklicni ali osebni poti in skupaj napisali mar-
sikatero zgodbo o uspehu. Verjamemo namreč, 
da so v sodobni družbi zmagovalci tisti, ki znajo 
več – s tem smo se strinjali tudi prisotni na našem 
decembrskem partnerskem srečanju.

MIHAELA ANCLIN
Svetovalno središče Žalec

UPI – ljudska univerza Žalec
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Vedno bolj mednaroden značaj
Desetletje Mednarodne fakultete za družbene in poslovne študije Celje

Fakulteta izvaja programe na treh stopnjah študija, ki so 
po vsebini in strukturi mednarodno primerljivi. V preteklem 
študijskem letu je na dodiplomskem in podiplomskem študi-
ju diplomiralo 121 študentov. Od tega je bilo 49 diplomantov 
visokošolskega strokovnega dodiplomskega programa Po-
slovanje v sodobni družbi, 26 diplomantov univerzitetnega 
dodiplomskega študijskega programa Ekonomija v sodobni 
družbi ter 46 študentov, ki so uspešno končali podiplomski 
magistrski študijski program Management znanja.

»Verjamemo, da je najboljša promocija 
fakultete naše dobro delo. Naši študen-
tje prenašajo pozitivne informacije. Po-
membno je tudi, da naši učitelji ne hodijo 
le na informativne dneve, ampak tudi na 
razne aktivnosti, kjer dijaki pridejo v stik 
z našo fakulteto.«

Pred kratkim je Mednaro-
dna fakulteta za družbene in 
poslovne študije Celje obele-
žila desetletnico delovanja. 
Na slovesnosti v Celjskem 
domu je vodstvo šole izpo-
stavilo dosedanje dosežke in 
že deveti generaciji študen-
tov podelilo diplome.

Dekan doc. dr. Srečko Na-
tek opravlja to funkcijo že od 
ustanovitve šole, ki je nastala 
kot samostojna visokošol-
ska organizacija. O namerah 
ustanoviteljev, da ga namera-
vajo povabiti k sodelovanju, 
je izvedel na zanimiv način. 
»V delovni skupini, ki je usta-
navljala fakulteto, je bil tudi 
moj sošolec s fakultete in na 
enem od srečanj mi je povedal 
o ustanovitvi ter me vprašal, 
ali vem, koga bodo povabili 
za prvega dekana. Odgovoril 
sem, da ne vem. Rekel mi je: 
›Tebe.‹ Bil sem presenečen, 
čeprav sem pričakoval sode-
lovanje, saj sem predaval in-
formatiko na precej fakultetah 
in visokih šolah. Pristal sem 
na to, da bom pomagal, in mi-
slil, da se bom po nekaj letih 

lahko posvetil le stroki, a se je 
to obdobje razvleklo na deset 
let.« V tem času je fakulteto 
končalo 720 študentov.

Katere spremembe so 
bile v desetih letih najbolj 
očitne?

Začetek je bil spodbuden, 
saj je bila Savinjska regija lač-
na kakovostnih visokošolskih 
organizacij. Prve generacije 
so bile številne in smo imeli 
omejitve vpisa. Veliko je bilo 
tistih, ki so želeli študirati in 
niso hoteli v Maribor ali Lju-
bljano, bili so večinoma zapo-
sleni in so potrebovali znanje 
ter formalno izobrazbo. Teh je 
vedno manj, vedno bolj smo 
odvisni od dijakov, ki priha-
jajo iz srednjih šol. A zanje je 
prva izbira študij izven kraja 
bivanja, da bi zraven okusili še 
klasično študentsko življenje, 
ki ga v Celju ni veliko. Večina 
je tako rednih študentov, študij 
ima koncesijo in ga financira 
ministrstvo. Letos je tako 405 
vpisanih, sedem odstotkov 
od teh je izrednih študentov. 
Takšnih študentov v Sloveniji 
je vse manj in to številko nam 

zvišujejo naši študenti na dok-
torskem študiju. Letos smo bili 
uspešni, saj se je vpisalo devet 
študentov, od teh je pet sloven-
skih državljanov, ostali so tujci. 
Vsa leta smo se trudili pove-
čati obseg tujih študentov in 
tujih študijskih programov v 
angleščini. To se nam zdi zelo 
pomembno za akademski ra-
zvoj fakultete. V Sloveniji je 
to težko, a letos smo uspeli in 
izvajamo doktorski progam v 
angleščini pretežno v obliki e-
-učilnice.

Tudi predavatelji niso le 
domači …

Precej je tujih predavateljev, 
nekateri so v predavalnicah 
kot gostje iz prakse, drugi kot 
gostujoči profesorji iz različ-
nih držav. Študenti jih dobro 
sprejemajo zaradi mednaro-
dnega pogleda na stroko. Tuji 
učitelji prihajajo bodisi s po-
močjo Erasmusove izmenja-
ve bodisi v okviru skupnih 
projektov ali zaradi želje po 
predavateljskih izkušnjah v 
okviru Evrope.

V čem se vaša fakulteta 
razlikuje od podobnih?

Naša fakulteta je primerlji-
va s poslovnimi fakultetami 
v našem prostoru. Imamo 
svoje prednosti in verjetno 
tudi kakšne pomanjkljivosti. 
Prednosti so, da imamo precej 
močan oddelek za ekonomijo 
z uglednimi slovenskimi profe-
sorji. Posebej iz prvih genera-
cij naših študentov izhaja kar 
nekaj prepoznavnih ljudi. Bolj 
smo usmerjeni v prakso, več je 
mednarodnih stikov. Od dru-
gih nas najbolj loči neposreden 
odnos do naših študentov. Ti 
poudarjajo, da se ne počutijo 
kot številka v množici. Rad se 
šalim, da ne potrebujem govo-
rilnih ur, saj lahko večino stva-
ri uredim v klepetu s študenti 
na hodniku. Tako hitro rešimo 
kakšno stvar, preden postane 
večja težava.

Kako zaposljivi so vaši 
diplomanti, kakšna znanja 
imajo? Vemo, da je veliko 
mladih z ekonomsko izo-
brazbo brez službe.

Imamo nekaj sreče, saj so 
bili v prvih generacijah štu-
dentov zaposleni, ki so delali 
na vodilnih delovnih mestih 
v gospodarstvu, bančnem in 
javnem sektorju … V študij-
sko okolje so prinesli znanja 
in praktične izkušnje. Slika 
zaposljivosti generacije na prvi 
stopnji je tudi zdaj zelo dobra. 
Na drugi stopnji je to malo ve-
čji izziv, tu se bosta prava slika 

in vrednost fakultete ter znanja 
šele pokazali. Ugotavljamo, da 
so študenti že med študijem 
zelo aktivni, da iščejo stike z 
delodajalci v času prakse ali 
imajo daljšo študentsko zapo-
slitev. Kar nekaj je takšnih, ki 
so odprli svoja podjetja, drugi 
so komentatorji dogajanja na 
borzah, kreativni direktorji v 
medijskih hišah …

Direktorje, s katerimi dela-
mo skupaj pri projektih, spra-
šujemo, kako ocenjujejo naše 
kadre. In jih pohvalijo.

V prihodnje se bo treba 
za vsakega študenta še bolj 

potruditi, saj je otrok vedno 
manj. Razmišljate tudi o 
spremembah v programih?

Za naslednje študijsko leto 
pripravljamo prenovo štu-
dijskih programov na prvi 
stopnji tako, da bomo pou-
darili poslovne vsebine in da 
bo malo manj družboslov-
nih znanj. Po anketah med 
študenti in glede na izbirne 
predmete iščejo konkretne 
vsebine, kot sta bančništvo ali 
zavarovalništvo. Tudi znanje 
jezikov je pomembno, zato 
bomo uvedli poslovno angle-
ščino v vseh letnikih.
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Na Visoki šoli za računo-
vodstvo v Ljubljani že od leta 
2007 ustvarjamo okolje, ki 
nudi našim študentom stro-
kovni razvoj in pridobivanje 
kakovostnega znanja, ki ga 
kasneje uporabljajo pri svo-
jem delu.

Svoje poslanstvo uresniču-
jemo z aktivnostmi, s katerimi 
spodbujamo študente k intelek-
tualni radovednosti in akadem-
ski odličnosti ter jim omogoči-
mo širok vpogled v poslovni 
svet in v poslovanje, ki je temelj 
za dobro računovodstvo.

Študente opremimo s spre-
tnostmi, ki jih potrebujejo, da 
postanejo celostni � nančni 
svetovalci, s čimer si omogoči-
jo dobra izhodišča za karierno 
in profesionalno rast. Naš cilj je 
omogočiti prave kvali� kacije za 
vse, ki želijo unovčiti svoje spo-
sobnosti in si zgraditi obetavno 
kariero v računovodstvu, � nan-
cah in menedžmentu.

S podajanjem praktičnih 
znanj, z uglednimi predavate-
lji, ki prihajajo iz podjetjih in 
državnih institucij, ter inova-
tivnimi pristopi razbijamo mi-
selnost, da je računovodstvo 
dolgočasno. S pridobljenimi 
znanji v naši šoli boste usposo-
bljeni svetovati menedžmentu 
na pravilen, kompetenten in ra-
zumljiv način.

Doc. dr. Branko Mayr, prodekan za kakovost in študijske zadeve: 
»Prepričan sem, da ima računovodstvo svetlo prihodnost. Poklic raču-
novodje je v razvitih ekonomijah zelo cenjen. Tudi v Sloveniji postaja 
vedno bolj cenjen in iskan. Dozorelo je spoznanje, da je znanje raču-
novodstva nujen pogoj uspešnosti in poslovne odličnosti. Mogoče 
prav od tukaj izvira rek, da je računovodstvo jezik poslovnežev.

Prav to pa je tudi eden izmed ključnih razlogov, da smo se odločili 
oblikovati specializirano visoko šolo za računovodstvo, ki si prizadeva 
postati ena vodilnih računovodsko-� nančnih šol ameriško-evrop-
skega tipa v centralni in vzhodni Evropi.Diplomanti naše šole imajo 
bogato znanje računovodstva, poslovnih � nanc in davkov. Njihove 
strokovne in osebnostne vrline jim omogočajo, da postanejo najte-
snejši sodelavci poslovodstva in ustvarjalno sodelujejo pri oblikova-
nju kakovostnih predlogov poslovnih odločitev.«

Promocijsko besedilo

Cenjeni in iskani strokovnjaki

Pridružite se nam, saj cenimo vaše znanje!
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UNIVERZITETNI PROGRAM I. STOPNJE: TEH-
NOLOGIJA PROMETA IN LOGISTIKA

Kandidate izbirajo po naslednjem ključu: 60 % 
splošna matura in 40 % uspeh v 3. in 4. letniku.

Sprejemajo tudi kandidate s poklicno maturo, 
ki jih izbirajo po naslednjem ključu: 40 % poklicna 
matura, 40 % uspeh v 3. in 4. letniku in 20 % uspeh 
pri maturitetnem predmetu.

Kraj izvajanja študija: Portorož in Ljubljana, če je 
dovolj kandidatov.

Zaposlitev: vodstvena dela v različnih prometnih, 
pomorskih in logističnih podjetjih ter organih držav-
ne uprave (npr. Luka Koper, Intereuropa, Slovenske 
železnice, Pošta Slovenije, Adria Airways, DARS, DRI, 
Ministrstvo za infrastrukturo, Ministrstvo za notranje 
zadeve, Ministrstvo za obrambo), kjer bodo s svojim 
znanjem oblikovali razvoj prometnega in logistične-
ga sektorja. Pričakuje se, da bodo študij nadaljevali 
na drugi stopnji.

VISOKOŠOLSKI STROKOVNI PROGRAM I. 
STOPNJE (3 leta): PROMETNA TEHNOLOGIJA IN 
TRANSPORTNA LOGISTIKA

Kandidate izbirajo po naslednjem ključu: 60 % splo-
šna/poklicna matura in 40 % uspeh v 3. in 4. letniku.

Kraj izvajanja študija: Portorož in Ljubljana, če je 
dovolj kandidatov.

Zaposlitev: med podjetji, ki cenijo znanja in kom-
petence naših študentov, so denimo logistični in 
distribucijski centri, špedicijske družbe in agencije, 
družbe cestnega, železniškega, zračnega, pomor-
skega prometa, družbe poštnega in telekomunika-
cijskega prometa, komunalne družbe, avto šole in 
organi državne uprave in podobno.

VISOKOŠOLSKA STROKOVNA PROGRAMA I. 
STOPNJE (3 leta): NAVTIKA in LADIJSKO STROJ-
NIŠTVO

Kandidate izbirajo po naslednjem ključu: 60 % splo-
šna/poklicna matura in 40 % uspeh v 3. in 4. letniku.

Kraj izvajanja študija: Portorož.
Zaposlitev: Diplomanti navtike so usposobljeni za 

neposredno službo na ladjah trgovske mornarice, za-
čenši s kadeturo – pripravništvom in napredovanjem 
v častniške nazive krovne službe do kapitana največje 
prekooceanke trgovske mornarice, tovorne ali potni-
ške ladje, ki lahko pluje po vsem svetu. Lahko se zapo-
slijo tudi na kopnem, saj pridobijo znanja, potrebna 
za strokovna in vodstvena dela v različnih panogah 
pomorskega in prometnega gospodarstva, kot so: 
pristanišča, marine, špedicije, agencije, ladjedelnice itd.

Diplomanti ladijskega strojništva so usposobljeni 
za neposredno službo na ladjah trgovske mornari-
ce, začenši z asistentom stroja in napredovanjem v 
častniške nazive do upravitelja stroja velike ladje, 
ki lahko pluje povsod po svetu. Diplomanti so pri-
merno usposobljeni tudi za delo v gospodarstvu 
na kopnem, kot so na primer: pristanišča, ladijski 
prevozniki, marine, ladjedelnice, upravljanje in 
vzdrževanje jaht, vodenje proizvodnih obratov, 
razvojni oddelki, vzdrževanje strojev in naprav, vo-
denje energetsko procesnih sistemov v industriji, 
hotelirstvu, turizmu, bolnišnicah itd.

Število potrebnih točk za sprejem v prvem pri-
javnem roku za zadnja tri leta: brez omejitev za vse 
študijske programe FPP UL.

Izredni študij: šolnina za študijsko leto 2016/17 
znaša 1.960 evrov in je možno obročno plačevanje.

FAKULTETA ZA POMORSTVO IN PROMET UL v Portorožu
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»Ko je bila šola ustanovljena, so bili izde-
lani izračuni ministrstva in od takrat je 
financirana po tem ključu. Zadnja leta so 
se sredstva iz koncesije zaradi recesije in 
spremembe Uredbe o financiranju javnih 
in drugih visokošolskih zavodov znižala 
za slabih 20 odstotkov, kar ni neposredno 
povezano s številom študentov. Verjamem, 
da se bo sistem spreminjal in fakultetam, 
ki bodo delovale dobro, nudil več za ra-
zvoj. Četrtino sredstev sicer dobimo na 
osnovi raznih raziskovalnih projektov.«

Doc. dr. Srečko Natek je dekan Mednarodne fakultete za družbene in poslovne študije Celje, kjer tudi predava. Ob desetletnici fakultete so 
na hodniku pripravili pregled dosežkov šole.

Na drugi stopnji smo se 
prav tako lotili prenove, pri 
čemer nam je pomagala av-
strijska akreditacijska hiša za 
kakovost, ki je vzela pod drob-
nogled program Management 
znanja in nam svetovala, da ga 
poglobimo v smislu specifič-
nih znanj s tega področja. Pri-
čakujemo, da se bomo pribli-
žali pričakovanjem študentov.

Kako rešujete težavo fik-
tivnega vpisa?

Žal je ta vedno bil in bo. 
Nimamo vpliva na to, ali se 

vpišejo študentje zaradi resne-
ga študija ali statusa. Želimo 
pa čimprej ugotoviti, kakšno 
populacijo imamo, saj je od 
tega odvisna organizacija 
dela. Zato spremljamo pri-
sotnost študentov in njihovo 
delo. Če se niti ne prijavijo 
na izpit niti niso prisotni, po 
prvih treh mesecih že vemo, 
koliko je resnih študentov, in 
temu primerno organiziramo 
študijske procese.

TC
Foto: GrupA

Izobraževalni programi, ki jih Ljudska univerza Celje ponuja vsem udeležencem, so:
•  a) javno veljavni programi UŽU (Izzivi podeželja in Most do izobrazbe);
•  b) javno veljavni program Slovenščina kot drugi in tuji jezik;
•  c) javno veljavni program Začetna integracija priseljencev;
•  d) program SNIO: tuji jeziki (nemščina, italijanščina, ruščina …), Uporabna matematična znanja 

na delovnem mestu, Podjetnost na podeželju, Učenje za trajnostni razvoj;
•  e) programi priprav za prijavo v postopek pridobitve kvalifikacije oziroma certifikata (Priprave 

na izpit iz slovenščine na osnovni ravni, Priprave na NPK v gradbeništvu, Priprave na NPK v 
prometnih gradnjah, Priprave na NPK v strojništvu); 

•  f ) javno veljavni program Računalniška pismenost za odrasle;
•  g) program RDO (Računalniško digitalno opismenjevanje): Excel – osnovni in nadaljevalni, 

Digitalna pismenost za podjetnike, Digitalna fotografija, Office 365, Svetovni splet in e-trženje, 
Tehnologija me ne bo povozila.

Programi so za udeležence brezplačni, saj so financirani s strani Evropskega socialnega sklada 
in Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport.

Za več informacij pokličite na tel. številko: 03/ 428 67 50 ali pišite na info@lu-celje.si.
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Ne glede na to, kdaj smo pričeli delati in 
koliko let delovne dobe imamo, je nujno, da 
se vseskozi dodatno izobražujemo. Znanje, 
ki smo ga usvojili pred leti, postaja zastarelo. 
Zaposleni so največji kapital podjetij, zato je 
smiselno v ta kapital tudi vlagati. Tako kot 
se vlaga v razvoj delovne opreme, strojev in 
naprav ter novih produktov.

Konkurenčnost na trgu je danes povezana z 
usposobljenostjo zaposlenih v podjetju. Izobraže-
vanje zaposlenih pomeni načrtno in sistematično 
pridobivanje novega znanja z različnimi oblikami 
izobraževanja (dokvalifikacija, prekvalifikacija, na-
daljevanje šolanja ali študija, obisk seminarjev, 
tečajev in delavnic, samoizobraževanje s pomočjo 
knjig in revij, nenehno sledenje novostim v stroki). 
Le zaposleni, ki se nenehno izobražujejo, so lahko 
kos novim zahtevam trga. Zaradi tega se vedno 
več uspešnih podjetij odloča za najrazličnejše 

oblike izobraževanja. Seveda v okviru finančnih 
zmožnosti. Zaposleni, ki so zainteresirani za vklju-
čevanje v izobraževanja, se zavedajo, da je s tem 
tesno povezana njihova nadaljnja poklicna kari-
era. Napredovanje je lahko konkretno merljivo ali 
pa daje občutek samouresničevanja in osebnega 
razvoja v določenem času.

MR

Projekta za dodatno 
izobraževanje
Ljudska univerza Celje sodeluje kot konzor-

cijski partner v dveh projektih, ki jih je objavilo 
ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport. 
Prvi projekt je Svetovanje zaposlenim v Savinj-
ski regiji 2016−2022. Brezplačno svetovanje je 
namenjeno zaposlenim, ki zaradi potreb na trgu 
dela potrebujejo dodatna usposabljanja in izo-
braževanja. Pri svetovanju pomagajo svetovalci 

Računalniško opismenjevanje odraslih (Foto: LU Celje)

zaposlenim na več načinov: pregledajo vašo do 
sedaj prehojeno poklicno pot, pomagajo vam 
poiskati tista izobraževanja ali usposabljanja, ki 
jih v trenutku svetovanja dejansko potrebujete, 
posredujejo vam informacije o različnih možno-
stih izobraževanja in usposabljanja, pomagajo 
vam načrtovati poklicno kariero, skupaj z vami 
odkrivajo in ovrednotijo neformalna znanja, ki 
ste si jih pridobili v življenju, pa jih še niste izko-
ristili v vašem poklicu in karieri, skupaj z vami 
pregledajo možnosti napredovanja na vašem 
delovnem mestu ali izven njega, pomagajo vam 
k večji fleksibilnosti v okviru vaše zaposlitve in na 

trgu dela nasploh ter poiščejo informacije o mo-
žnostih sofinanciranja posameznih izobraževanj 
in usposabljanj.

Drugi projekt je Krepitev temeljnih in poklic-
nih kompetenc zaposlenih v Savinjski regiji 
2016−2019. Namen razpisa je povečati vključe-
nost odraslih v vseživljenjsko učenje ter izboljšati 
kompetence, ki jih zaposleni potrebujejo tako 
na delovnem mestu kot v vsakdanjem življenju. 
Ciljna skupina so zaposleni, nižje izobraženi 
(zaključena osnovna šola in manj kot štiriletna 
srednja šola) in manj usposobljeni, s poudarkom 
na starejših od 45 let.
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Zaposleni:

Načrtno razmisliti o svoji poklicni karieri!

Neformalno pridobljena znanja – kako jih prepoznati in vključiti
v poklicno delo?

Katera znanja in veščine mi lahko pomagajo k bolj
učinkovitemu delu?

Svetovalna dejavnost je sofinancirana s strani Evropskega socialnega sklada
(ESS) in Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport (MIZŠ).

zaposlenim na Ljudski univerzi Celje. Po predhodnem 
dogovoru pridemo tudi v podjetje.

BREZPLAČNO SVETOVANJEBREZPLAČNO SVETOVANJE
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Vabimo k vpisu
v programe formalnega izobraževanja za šolsko leto 
2017/2018:

•  Zdravstvena nega (SSI, štiriletni program);
•  Zdravstvena nega (PTI, 3+2);
•  Bolničar/negovalec (SPI, triletni program);
•  Kozmetični tehnik (SSI, štiriletni program).

in
v tečaje ter postopke preverjanja in potrjevanja nacio-
nalnih poklicnih kvali� kacij:

•  Zdravstveni reševalec/zdravstvena reševalka;
•  Zobozdravstveni asistent/zobozdravstvena asistentka;
•  Maser/maserka;
•  Pediker/pedikerka;
•  Vizažist/vizažistka;
•  Maniker/manikerka.

Pridružite se nam lahko tudi na enodnevnih delavnicah s področja 
nege, dietne prehrane in kozmetike.

Informativni dan za mladino in odrasle bo v petek, 10. februarja 2017, 
ob 9.00  uri in 15. uri ter v soboto, 11. februarja 2017, ob 9.00 uri.

Dodatne informacije: 03 428 69 00, info@szsce.si, www.szsce.si
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V okviru interesnih dejavnosti 
v Srednji zdravstveni šoli Celje se 
lahko dijaki udeležijo tudi pro-
stovoljstva v domovih za ostarele. 
Tako varovancem krajšajo dolge 
popoldneve in se tudi sami kaj na-
učijo. Zanimivo je, kako z vsakim 
letom udeležba pri prostovoljstvu 
raste in raste.

Dijake smo vprašali, zakaj se 
pridružijo prostovoljcem. Najbolj 
pogost odgovor je bil, da želijo pri-
dobiti izkušnje in videti, kakšno 
vlogo ima prostovoljstvo pri njiho-
vem poklicu na področju ostarelih. 
Ostali so z veseljem povedali, da jim 
je v zadovoljstvo, da lahko starejšim 
polepšajo dolgočasne popoldneve in 
jim s skromnim dejanjem narišejo 
nasmeh na obraz.

V zdravstvu je pravilna komuni-
kacija ključ do uspeha in ustrezne 

Radi vam krajšamo čas

pomoči. Zato smo dijake vprašali, če 
jim po končanem prostovoljstvu ko-
municiranje s starejšimi gre kaj lažje 
od rok. Vsi so pritrdili. Povedali so 
tudi, da jim starejši pripovedujejo 
najrazličnejše zgodbe iz svojega ži-
vljenja in da jih ob vsakem odhodu 
povprašajo: »Ali res že moraš oditi?« 
Dijaki se po končanem prostovolj-
skem letu stežka poslovijo, vendar se 
naslednje leto večina spet odloči, da 
se odpravi v dom za ostarele in spo-
zna nove ljudi z novimi zgodbami.

TAJDA PODVRATNIK

O prostovoljstvu

Koordinatorica prostovoljstva je uči-
teljica Anamarija Vrhovec, ki pravi: 
»Zakaj prostovoljstvo? Zato, da obogatiš 
in popestriš svoje življenje, da storiš ne-
kaj v dobro drugih in pridobiš različne 
izkušnje pri delu z ljudmi ter nova zna-
nja in spretnosti.« Dodaja tudi: »Vsak 
dan šteje, ko se za nekaj trudiš, ko se 
nasmejiš od srca, ko se veseliš drugega 
in ko za nekoga narediš nekaj lepega.«

Učitelj Peter Čepin Tovornik vodi pro-
stovoljce v Celju. To delo ima rad, saj je 
tudi sam kot dijak opravljal najrazlič-
nejša prostovoljna dela. Svoje izkušnje 
in znanje zdaj predaja mlajšim genera-
cijam. Sam se udeležuje tudi različnih 

Stran Mladi za mlade so pripravile dijakinje 
Srednje zdravstvene šole Celje.

Prostovoljstvo v naši šoli
prireditev in s ponosom gleda na sode-
lujoče dijake naše šole.

Tudi ostali profesorji programa 
zdravstvene nege delujejo v okviru 
prostovoljstva. V naši šoli je več kot 
50 dijakov prostovoljcev. Vsako šolsko 
leto tudi izberemo naj prostovoljca in 
prostovoljko.

Kaj pa varovanci? Zakaj imajo oni 
radi naše dijake? Odgovor na to je pre-
prost. »Radi jih imamo, ker se nam po-
svetijo in z nami preživijo vsaj nekaj 
časa, se jim ne mudi in tudi oni sami 
radi prihajajo. Radi nas poslušajo in 
radi nam pripovedujejo zgodbe o sebi. 
So pozorni in radi se smejijo.«

Arthur Schopenhauer je zapisal: »Ka-
dar se pojavi veselje, mu moramo od-
preti vrata in okna, ker nikoli ne pride 
ob nepravem času.« Tako nas varovanci 
čakajo odprtih »oken in vrat«, da jim 
polepšamo dneve.

S prostovoljstvom pa ni povezano samo 
to, da se pogovarjaš. Ampak te tudi zave-
zuje odgovornost. Odgovornost, da opra-
viš predvideno število ur, in odgovornost 
do poklicne molčečnosti. Kot se učimo pri 
pouku zdravstvene nege: tvoja dolžnost 
je, da varuješ bolnikove/varovančeve 
podatke. Kar te neposredno pripravi na 
poklic srednjega zdravstvenika/srednje 
medicinske sestre ali bolničarja negovalca. 
Pridobljene izkušnje pa obdržiš za vedno.

TAJDA PODVRATNIK, TIJANA 
TRONTELJ in  MATEJA BRGLEZ

Prostovoljstvo je nekaj poseb-
nega, moji občutki in razmišlja-
nje se ob obisku spremenijo. 
Ob prihodu v dom večkrat po-
mislim, kaj če bom tudi sama 
enkrat tukaj. Prav v veselje bi 
mi bilo, če bi takrat prišel ka-
kšen dijak kot jaz pogledat in se 
pogovorit. Ali bom sama toliko 
zmožna, da bom z njimi igrala 
karte, človek, ne jezi se ali reše-
vala križanke? In ali bom sama 
lahko povedala toliko zgodb, 
kolikor sem jih že slišala v vseh 
treh letih?

Moje razmišljanje prekine 
vstop v sobo in pogled na sme-
jočo gospo, ki je odprtih rok in 
že nestrpno čaka. Svinčnik in 
križanko spusti ter mi poda roko 
v pozdrav. Nato mi ponudi stol 
in začne pripovedovati zgodbe 

iz svojega življenja. Najbolj se 
mi je vtisnila v spomin zgodba 
o njenem prihodu v Slovenijo 
iz Nemčije. Njeno doživeto pri-
povedovanje vedno prekineta 
ura in čas za odhod. Včasih se 
zadržim tudi dlje, vendar mi po-
poldanske aktivnosti tega ne do-
puščajo. Spet zaslišim žalosten 
glas gospe: »Res moraš oditi?« 
A nič zato, ker vem, da se bova 
naslednjo soboto spet srečali.

MATEJA BRGLEZ

Vsak teden se znova veseliva 
obiska svoje varovanke. Je zelo 
prijazna, pametna in zelo krea-
tivna. V dom za ostarele ob Sa-
vinji vedno prihajava s pozitivno 
energijo, ki jo radi širiva tudi z 
najino varovanko, ki naju prav 
tako z veseljem sprejme. Vedno, 

ko smo skupaj, počnemo nekaj 
novega. Večinoma ji pomagava 
pri urejanju sobe, dokumentov, 
ji pomagava skupaj z njeno do-
mišljijo ustvariti nekaj novega, 
kar ji bo ustrezalo, pomagava 
pri pisanju prošenj in predvsem 
poslušava njene zgodbe, ki naju 
vsakič bolj presenečajo in jih radi 
poslušava. Za vsako malenkost, 
ki jo opraviva zanjo, čeprav samo 
narediva čaj, je neizmerno hva-
ležna. Ko vidiva njen nasmeh, 
veva, da sta tisti dve uri obiska 
vredni. Prostovoljstvo pa lahko 
opravljajo vsi, ki se jim zdi, da ta 
čas v domu ni samo nepotrebno 
zapravljen. S tem časom lahko 
pripomorejo k boljšemu poču-
tju neke osebe. Prostovoljstvo 
je združevanje prijetnega s ko-
ristnim. Pridobili sva ogromno 
izkušenj in ob tem uživali.

MATEJA BRGLEZ in 
TIJANA TRONTELJ

Srednja zdravstvena šola Celje
Ipavčeva 10, 3000 Celje

Izobraževanje 
odraslih

V Srednji zdravstveni 
šoli Celje se zavedamo, da 
se odrasli učijo drugače. 
Individualen organizacij-
ski model nam omogoča, 
da izobraževanje v veliki 
meri prilagajamo potre-
bam posameznika. Udele-
ženci se učijo takrat, ko jim 
najbolj ustreza, in izobra-
ževanje lažje usklajujejo 
z ostalimi obveznostmi. 
Upoštevamo tudi predho-
dno pridobljeno znanje in 
izkušnje udeležencev. Naj-
pomembnejši del izobra-
ževanja v vseh programih 
predstavlja praktični pouk, 
ki je v celoti voden.

Vzporedno z organizacijo 
in izvajanjem izobraževa-
nja vsa leta razvijamo tudi 
sistem svetovanja in men-
torstva, prav tako redno 
spremljamo napredek ude-
ležencev v izobraževanju od-
raslih. Rezultati kažejo, da so 
uspešni tako pri opravljanju 
posameznih izpitov kot tudi 
ob koncu šolanja, ko opra-
vljajo poklicno maturo in 
zaključni izpit. Mnogi s svo-
jo zavzetostjo in pozitivno 
energijo predstavljajo pravi 
navdih ne samo za ostale 
udeležence in dijake, ampak 
tudi za nas, zaposlene.

Tudi izvajanje tečajev ima v 
Srednji zdravstveni šoli Celje 
dolgo tradicijo. S ponosom 
ugotavljamo, da je minilo je 
že trideset let, odkar izvajamo 
program masaže, in petindvaj-
set let, odkar izvajamo pro-
gram pedikure. Bili smo prvi v 

Srednja zdravstvena šola Celje – 
zanesljiva partnerka za prihodnost

Sloveniji, ki smo začeli tovrstno 
izobraževanje. V zadnjih letih 
smo tečaja maser in pediker v 
skladu s trendi prenovili in po-
sodobili, v iskanju novih možno-
sti in priložnosti pa smo ponud-

bo še dopolnili. Oblikovali smo 
tudi enodnevne tečaje ličenja in 
manikire, namenjene vsakdanji 
negi, ter enodnevne tečaje s po-
dročja dietne prehrane in nege.

Promocijsko besedilo
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Odločitev za izobraževanje 
lahko pomembno vpliva na 
možnost napredovanja na 
delovnem mestu. Prav tako je 
pomembna za pridobitev žele-
ne zaposlitve. Znanje, sposob-
nost in veščine so zato ključni 
del naše konkurenčnosti.

Vedno novi, uporabno 
naravnani študijski 
programi
Poleg študijskih programov 

Ekonomist, Varovanje, Poslovni 
sekretar in Velnes je novost na 
Abituri študijski program Infor-
matika. Poklici s področja Infor-
matike so poklici prihodnosti, saj 
je povezana z napredkom člo-
veštva in ena najhitreje rastočih 
panog, kar bo ostala še naslednja 
desetletja. Prav vsi Abiturini pro-

grami pa vas pripeljejo do odlič-
ne možnosti za razvoj kariere ali 
lastne podjetniške ideje.

Pridobite si višjo 
izobrazbo 6/1 v samo 
dveh letih
Diplomanti v samo dveh letih 

pridobijo VI. raven izobrazbe in 
naziv ekonomist/-ka, inženir/-
-ka varovanja, poslovni/-a 
sekretar/-ka, inženir/-ka infor-
matike ali pa organizator/ka 
poslovanja v velneški dejav-
nosti. Vsi programi se izvajajo 
v Celju in Zagorju (na Zasavski 
ljudski univerzi). Abitura daje 
izjemen poudarek na povezo-
vanje teoretičnega in praktič-
nega znanja. Pridobljena zna-
nja in kompetence vas zato 
pripravijo na samostojno in 

odgovorno izvajanje nalog na 
delovnem mestu. Vsi programi 
ponujajo tudi veliko izbirnost 
modulov in predmetov, tako 
da lahko izberete znanja, ki so 
za vas najpomembnejša. Pred-
nost pa je tudi najugodnejša 
šolnina, ki jo lahko poravnate 
v desetih obrokih.

Prilagoditev 
individualnim 
potrebam
Vse programe Abitura izvaja 

kot izredni študij. Delo je prilago-
jeno, tako da lahko uspešno štu-
dirate ob delovnih obveznostih 
in družini. Istočasno poslušate le 
en predmet, kar vam omogoča 
osredotočenje na posamezno 
snov in sproten študij.

Promocijsko besedilo

Abitura – 25 let izkušenj, zadovoljstva in 
kakovosti v izobraževanju
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OSNOVNE ŠOLE V MESTNI OBČINI CELJE 
vabimo  

 K VPISU V 1. RAZRED ZA ŠOLSKO LETO 2017/2018 
 
Vpis bo potekal na vseh osnovnih šolah Mestne občine Celje v:  

 ponedeljek, 13. februarja 2017, 
 torek, 14. februarja 2017, 
 sredo, 15. februarja 2017 in 
 četrtek, 16. februarja 2017. 

 
V skladu s 45. členom Zakona o osnovni šoli (UL RS 81/06, 102/07, 107/10, 87/11, 
40/12- ZUJF, 63/13)  je vpis obvezen za otroke, rojene leta 2011. 
Starši obvezno vpišete otroka v osnovno šolo skladno z vabilom, ki ste ga prejeli iz 
osnovne šole.  
K vpisu prinesite na vpogled identifikacijski dokument otroka (rojstni list, osebno 
izkaznico, potni list). 
 
I. osnovna šola Celje, II. osnovna šola Celje, III. osnovna šola Celje, IV. osnovna šola 
Celje, Osnovna šola Frana Kranjca, Osnovna šola Frana Roša, Osnovna šola Hudinja, 
Osnovna šola Lava, Osnovna šola Ljubečna        

 

V skladu s 45. členom Zakona o osnovni šoli (UL RS 81/06, 102/07, 107/10, 
87/11, 40/12- ZUJF, 63/13) je vpis obvezen za otroke, rojene leta 2011.
Starši obvezno vpišete otroka v osnovno šolo skladno z vabilom, ki ste ga 
prejeli iz osnovne šole.

K vpisu prinesite na vpogled identi� kacijski dokument otroka (rojstni list, 
osebno izkaznico, potni list).

I. osnovna šola Celje, II. osnovna šola Celje, III. osnovna šola Celje, IV. osnovna 
šola Celje, Osnovna šola Frana Kranjca, Osnovna šola Frana Roša, Osnovna 
šola Hudinja, Osnovna šola Lava, Osnovna šola Ljubečna

OSNOVNE ŠOLE V MESTNI OBČINI CELJE
vabimo

K VPISU V 1. RAZRED ZA ŠOLSKO LETO 2017/2018

Vpis bo potekal na vseh osnovnih šolah Mestne občine Celje v:

• ponedeljek, 13. februarja 2017,

• torek, 14. februarja 2017,

• sredo, 15. februarja 2017 in

• četrtek, 16. februarja 2017.

Osnovne šole Mestne občine Celje smo povezane v Aktiv ravnateljev celjskih OŠ in Glasbene 
šole Celje, kar predstavlja odličen primer dobre prakse v državnem merilu, saj nastopamo s 
skupnimi akcijami, projekti, idejami, izboljševanjem stanja v vzgoji in izobraževanju.

Zelo intenzivno sodelovanje z Mestno občino Celje nam omogoča sprotno razreševanje mnogih 
težav in izboljševanje številnih področij, kot so: zagotavljanje dodatnih sredstev za subvencionirano 
prehrano v težkih okoliščinah družin, podpora pri plavalnem in drsalnem opismenjevanju otrok, 
organiziranje poletne šole v naravi v Baški, sodelovanje vseh celjskih šol v projektu Celje – zdravo 
mesto, s katerim spodbujamo in širimo odnos do zdravja.

Dolgoletno sodelovanje beležimo na področju spoznavanja držav EU – dogodek Evropska vas, 
ki smo ga v Celju ohranili, sodelovanje vseh šol v občinskem otroškem parlamentu, zaključna ak-
cija Zlati bralci, v kateri se povezujemo s kulturnimi zavodi (Osrednjo knjižnico Celje, Pokrajinskim 
muzejem, MNZ, Zavodom Celeia Celje).

Prav zaradi kakovostnega povezovanja šol in MOC lahko našim otrokom v šolah zagotavljamo 
pester in kakovosten nadstandardni program.

Marijana Kolenko,
vodja Aktiva ravnateljev celjskih OŠ in

Glasbene šole Celje
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Bogastvo raznolikosti in 
dragocenost povezovanja



41Št. 5, 2. februar 2017 PISMA BRALCEV

Prejeli smo

Železna cesta
Navdih za pisanje tega pri-

spevka sem dobil tisti trenu-
tek, ko sem prejel čudovito 
darilo, knjigo Železna cesta, 
dopolnjen katalog muzeja 
Južne železnice Šentjur. Ta-
kšen je namreč naslov druge 
dopolnjene izdaje kataloga, 
ki ga je izdal in založil Mu-
zej novejše zgodovine Celje 
s finančno podporo Občine 
Šentjur. S posvetilom mi ga 
je podaril moj velik prijatelj, 
gospod Mihael Bučar. Ta 
imeniten mož je dal temu 
muzeju dušo in veličino. Biti 
njegov prijatelj je določen 
privilegij. In na to sem po-
nosen, saj pravo prijateljstvo 
človeka krepi in plemeniti.

Ali sem ljubezen do že-
leznice in vsega, kar je po-
vezano z njo, podedoval po 
svojem starem očetu, ki je 
bil železničar na Grobelnem, 
težko sodim. Me pa navdu-
šuje vse, kar je povezano z 
zgodovino in s tehnično de-
diščino. To muzej v Šentjur-
ju vsekakor na veliko nudi. 
Ogledal sem si ga že večkrat, 
a vsakič naletim na kaj nove-
ga. V tem je veličina človeka, 
ki ta muzej vodi in ga stalno 
dopolnjuje z novimi ekspo-
nati. Občina Šentjur mu na 
vseh področjih pomaga in 
stoji ob strani. Te sreče in 
blagoslova ni povsod v naši 
državi. Radosti me tudi to, da 
sem v ta muzej tudi sam pri-
peljal kar nekaj obiskovalcev 
in opazoval njihovo izjemno 
navdušenje nad njim.

Gospod Mihael Bučar in 
njegova pomočnica gospa 
Jožica Kristan Filič znata 
obiskovalcem pričarati zgo-
dovino železnice in vse, kar 
je povezano z njo, na tako 
izjemen mojstrski način, da 
človeka dobesedno prevza-
me ljubezen do železnice. 
Vodja muzeja gospod Mihael 
Bučar je tudi dobitnik mno-
gih priznanj. Marsikdo niti 
ne ve, da ga je pred časom 
grof Herman Celjski povzdi-
gnil celo v viteški stan. Skro-
mnost tega velikega moža 
je njegova največja vrlina 
in veličina. Oba naju poleg 
ljubezni do železnice vežeta 
tudi neizmerna ljubezen do 
Avsenikove glasbe in prijate-
ljevanje s pokojnim Slavkom 
Avsenikom. Ali mi bo uspe-
lo prijatelja Mihaela Bučarja 
kdaj tako uspešno predstavi-
ti za najvišje državno prizna-
nje, bo pokazal čas.

SREČKO KRIŽANEC, Štore

Nižanje rodnosti
Upadanje rodnosti je teža-

va večine razvitih evropskih 

držav. Z razvojem medicine 
in zdravil je na voljo dovolj 
pripomočkov in načinov za 
preprečevanje nosečnosti, s 
čimer je vedno manj otrok in 
pozneje za delo sposobnih 
ljudi, narašča pa število sta-
rostnikov. Razvijajoča se go-
spodarstva potrebujejo spo-
sobne ljudi za delo. Potrebuje 
jih tudi država za plačevanje 
v invalidski in pokojninski 
sklad …, poleg tega jih potre-
buje tudi za vzdrževanje sta-
rejših. Mnoge države skušajo 
to težavo rešiti s tujo delovno 
silo. Po mnenju nemške kan-
clerke bi samo njena država 
v ta namen potrebovala mili-
jon tujcev letno, a so se zaradi 
terorizma temu Nemci uprli, 
zato je začela popuščati. Lju-
dje smo pač tako ustvarjeni, 
da tujcem nismo preveč na-
klonjeni, še najmanj takšnim, 
ki prehajajo iz tujega kultur-
nega in verskega območja.

Kratkoročno se zdi ta te-
žava skoraj nerešljiva. Na 
daljši rok pa se mi zdi naj-
bolj primeren način, da se 
poveča število rojstev otrok. 
To se bo dalo doseči samo 
z dovolj visokimi otroškimi 
»dokladami«. Denar je pač 
tisti, ki nekaj šteje. Tu bi 
morala nastopiti Evropska 
unija s svojim denarjem, da 
bi sredstva v ta namen pri-
spevala svojim članicam in to 
brez povračila. S tem bi ver-
jetno prišlo do višje inflacije 
evra, ampak nekje se bo pač 
treba žrtvovati za rešitev te 
težave. Ali izplačevati do-
datke od drugega ali tretjega 
otroka dalje, je odvisno od 
presoje in izračunov, prav 
tako je od tega odvisna tudi 
višina zneskov. Vsekakor bi 
morali biti zneski tako viso-
ki, da bi se staršem splačalo 
imeti več otrok. Takšna gesta 
bi bila zelo koristna tudi za 
EU, saj bi se mnoge države 
želele včlaniti v to zvezo in 
tiste, ki so že članice, ne bi 
silile ven. Res bi to koristilo 
šele čez 20 do 30 let, ampak 
enkrat je pač treba začeti 
reševati to težavo. Upam, da 

bo pristojne dosegel takšen 
predlog in bodo o njem tudi 
razpravljali.

MIRKO RUTAR,
Celje

Težava pri 
reklamaciji 
osebne izkaznice
Pred leti sem se moral pri-

silno izseliti s podeželja v 
mesto, ker denacionalizacij-
ski upravičenec – dediči – ni 
spoštoval zakonodaje. Kasne-
je sem se prijavil na razpis za 
pridobitev neprofitnega sta-
novanja. Namesto da bi dobil 
želeno stanovanje (župan je 
poskrbel za svoje …), je majh-
ni občini Dobrna kasneje s 
pomočjo države uspelo tudi 
spremeniti moje stalno pre-
bivališče. Spor je bil pod štev. 
210-87/2008 (02139), 210-
26/2010-8 in IV U 88/2011-
11. K temu še povem, da je 
uradna oseba ponaredila 
oziroma spremenila uradni 
zapisnik štev. 210-87/2008-
6(02139), narejen 3. 9. 2008. 
O tem sem kasneje seznanil 
tudi načelnika upravne eno-
te in ministrstvo za notranje 
zadeve.

V septembru 2016 sem 
prostovoljno oddal vlogo za 
pridobitev nove osebne iz-
kaznice, čeprav je stara še 
veljala. Za okencem uprav-
ne enote sem priložil tudi 
ustrezno barvno sliko, ki jo 
je uradna oseba »skenira-
la« in mi jo takoj vrnila. Po 
približno desetih dneh sem 
osebno izkaznico dvignil 
za okencem Upravne enote 
Celje. Moja slika na osebni 
izkaznici je izgledala, kot bi 
gledal mrliča pri odprti krsti. 
Brki na sliki so bili podobni 
tistim, kakršne je nekoč nosil 
Hitler. Zato sem na pristojno 
upravno enoto takoj poslal 
pisno reklamacijo v zvezi z 
izdelano sliko na osebni iz-
kaznici. Uprava enota me je 
z dopisom obvestila, da je 
osebno izkaznico posredova-
la v pristojno reševanje pod-
jetju Cetis zaradi reklamacije. 
Nenad Ćornić, tehnolog kon-
trole, Quality Technologist, je 
takole podal odgovor na re-
klamacijo upravni enoti. »Po 
pregledu vrnjene osebne iz-
kaznice vodja personalizacije 
ugotavlja, da je bila osebna 
izkaznica glede na posredo-
vano sliko korektno izdelana 
in zato je za nas reklamacija 
neupravičena. Če stranka želi 
novo osebno izkaznico z dru-
go sliko, je treba oddati po-
novno vlogo. Slika na osebni 
izkaznici ni tiskana, ampak 
se uporablja laserska tehnika 
zapisa (zažig), zato lahko pri-
haja do razlik med dejansko 
fotografijo in sliko na osebni 

izkaznici. V Cetisu ne zaje-
mamo več slik in podatkov, 
ti pridejo v elektronski obliki 
in jih ne popravljamo. Oseb-
no izkaznico bomo vrnili na 
vašo upravno enoto.«

Ker se z odgovorom na re-
klamacijo nisem strinjal, sem 
vztrajal. Upravi in nadzorne-
mu svetu Cetisa, ki je izdelo-
valec osebnih dokumentov, 
sem predlagal, da se seznani 
z odgovorom g. Ćornića ter 
zavzame stališče v zvezi s 
predmetno reklamacijo. V 
dopisih sem tudi opozarjal 
pristojno upravno enoto in 
izdelovalca osebne izkaznice, 
da bom v skrajnem primeru 
obvestil tudi ministrstvo za 
notranje zadeve in predse-
dnika vlade. Izdelovalcu 
uradnih dokumentov sem v 
neposrednem dopisu med 
drugim navedel, če Cetis, d. 
d., ne razpolaga s takšno teh-
niko, da bi lahko izdelal mojo 
osebno izkaznico z nekoliko 
temnejšo sliko na njej, potem 
naj Vlada RS izbere v skladu 
s predpisi drugega izdeloval-
ca osebnih dokumentov. Ker 
so vodilni v Cetisu verjetno 
ugotovili, da se je ta oseba 
verjetno sposobna obrniti 
tudi na evropsko komisijo, 
so raje spremenili prvotno 
odločitev tehnologa kontrole 
in priznali omenjeno rekla-
macijo. Po približno štirih 
mesecih vztrajnosti in ne-
potrebnih stroškov (pisanje 
dopisov in poštnina) imam 
zdaj v denarnici oziroma 
svojem žepu dokaj primerno 
izdelan osebni dokument. 
Ker je obseg pisanja v tej ru-
briki omejen, želim omeniti 
še samo svoj predlog, da bi 
se morali v današnjih časih 
vsi uradni dokumenti (potni 
listi, osebne izkaznice, voz-
niška dovoljenja) izdelovati 
z barvno sliko na dokumentu 
in potem bi bilo veliko lažje 
in zanesljivejše ugotavljanje 
istovetnosti oziroma legitimi-
ranje različnih oseb, ki imajo 
kriminalno preteklost ali pa 
jo načrtujejo v prihodnosti.

JURIJ CVIKL,
Celje

Bo Občina 
Šentjur izkoristila 
predkupno 
pravico?
V prejšnji številki Novega 

tednika smo brali o šentjur-
skih nepremičninah. Občin-
skemu svetu in županu sem 
tudi sam že zastavil svetni-
ško vprašanje glede predku-
pne pravice stavbe na naslo-
vu Mestni trg 4.

Prodaja upravne stavbe in 
parkirišč Alposa je potekala v 
celoti in občina od leta 2011 

do danes ni izkazala nobene-
ga zanimanja za nakup. Edi-
no zanimanje je bilo izraženo 
v času župana Tislja, ki je že-
lel doseči preselitev sodišča 
in kasneje možnost gradnje 
funkcionalnejšega kulturne-
ga doma.

Občina naj bi poskrbela 
za parkirne prostore v pred-
vidoma letu 2017 sprejeti 
strategiji prometne ureditve. 
Strategija ni dovolj. Potrebu-
jemo še akcijski načrt, iz-
vedbene akte in predvsem 
finančna sredstva.

Že danes se dovoljuje 
parkiranje tovornjakov za 
Resevno. V prihodnje se to 
lahko zgodi še v večji meri, 
kljub temu da ima občina 
zemljišča za namensko rabo 
definirana s prostorskimi 
akti. A teh občina očitno ne 
spoštuje, saj je dovolila spre-
membo namembnosti stav-
be Mestni trg 3 iz poslovne 
v stanovanjsko. Po nekaterih 
informacijah je bilo to izve-
deno brez sprememb občin-
skih aktov.

Če občina deluje kot do-
ber gospodar, bi morala 
sama poiskati informacije o 
morebitni prodaji Resevne 
in ne čakati, da jo bo o tem 
obvestil kdo drug. Sklepi o 
začetku stečajnega postopka 
nad pravno osebo so namreč 
javno objavljeni na portalu 
Okrožnega sodišča v Celju. 
Stečajna upraviteljica mi je 
zatrdila, da jo o možnosti 
nakupa s strani občine do 
danes še nihče ni poklical 
ali se kakorkoli pozanimal. 
Očitno pa občina nima ali 
vsaj ne izkazuje zanimanja, 
da bi stavbo kupila.

Sredstva za nakup Resev-
ne se lahko pridobi iz kapi-
talskih prihodkov izdvoji za-
dnjo finančno transakcijo pri 
prodaj zemljišča v industrij-
ski coni Šentjur jug. Ali pa se 
uveljavi moj že predlagani, a 

Uredništvo objavlja pisma bralcev po svoji presoji v 
skladu z uredniško politiko, razen ko gre za odgovore in 
popravke v skladu z Zakonom o medijih. Dolžina naj ne 
presega 40 vrstic  (pisava 14) oziroma približno 3 tisoč 
znakov. Daljše prispevke krajšamo v uredništvu oziroma 
jih avtomatično zavrnemo. Da bi se izognili nespora-
zumom, morajo biti pisma podpisana in opremljena s 
celotnim imenom, naslovom ter s telefonsko številko 
avtorja, na katero lahko preverimo njegovo identiteto. 
V časopisu pismo podpišemo z imenom in s priimkom 
avtorja ter krajem, od koder je doma. Pisma nam lahko 
pošljete na naslov Novi tednik, Prešernova ulica 19, Celje 
ali na elektronski naslov tednik@nt-rc.si ali ga oddate 
na spletni strani www.novitednik.com (Pisma bralcev).

UREDNIŠTVO

zavrnjeni amandma na pro-
račun za obdobje 2017/18.

Predlog je bil, da se občina 
zadolži dodatno za 300 tisoč 
evrov za namene moderniza-
cije lokalne ceste v spodnjo 
Krivico na Prevorju. Zanimi-
vo je, da je proti tej moder-
nizaciji glasoval tudi predse-
dnik KS Prevorje g. Maček. K 
temu se lahko doda še 400 
tisoč evrov izpadlega komu-
nalnega prispevka iz leta 
2011 zaradi »velikodušnosti« 
župana pri »poračunavanju 
dolga« svojim dolžnikom.

Pri zadolževanju je treba 
biti previden, saj je to smi-
selno le za investicijske pro-
jekte z dodano vrednostjo, 
ne pa za kritje tekoče porabe, 
kar se zadnje čase v Občini 
Šentjur vedno bolj dogaja.

Čeprav odgovora župana 
na svoje svetniško vprašanje 
še nisem prejel, smo lahko 
na enem od spletnih portalov 
brali nekakšen odgovor »ob-
činske uprave«, ki pa je zava-
jajoč. Iz njega je zgolj mogoče 
razbrati, da župan nima jasne 
vizije prenove mestnega jedra 
ter še vedno deluje v nasprotju 
z načeli dobrega gospodarja.

JOŽE KORŽE,
Šentjur

Modri telefon

Vse je izgubila
Občanko zanima, kako 

je z delnicami družb Sava 
Kranj in Triglavski narodni 
park. Pred novim letom je 
namreč želela odpreti trgo-
valni račun, ki ga po novem 
zahteva država, namesto 
dosedanjih brezplačnih re-
gistrskih računov pri KDD. 
Na banki ji je uslužbenka 
povedala, da ji trgovalnega 
računa ni treba odpreti, saj 
je vse izgubila.

Za pojasnilo smo vprašali 
izvršnega sekretarja Društva 
Mali delničarji Slovenije Gre-
go Tekavca. Odgovoril je, da 
so bile delnice Save Kranj 
na podlagi pravnomočno 
potrjene prisilne poravnave 
izbrisane. Delničarji so bili 
po veljavni zakonodaji zara-
di sanacije družbe izbrisa-
ni. Iz tega naslova ne more 
prejeti delničar ničesar več. 
Družba Triglavski narodni 
park je v stečaju že približno 
leto in pol. V primeru stečaja 
bodo delnice izbrisane. Če 
je stečajna masa pozitivna, 
vzpostavi stik z nekdanjimi 
delničarji sodišče.

BJ

 2. ČE list

 3. PE plod

 4. SO plod

 5. NE korenina

 6. PO -----

 7. TO cvet 

 8. SR cvet

Čas za presajanje je od 7. od 21. ure do 21. februarja 
ob 21. uri.

Podatki so vzeti z dovoljenjem avtorjev iz Setvenega pri-
ročnika Marije Thun za leto 2017, ki ga v Sloveniji izdaja v ne-
skrajšani obliki Založba AJDA, Vrzdenec, tel. 01/754-07-43.
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V akciji Naj maturantka in naj maturant se bodo ta mesec 
predstavili kandidati naslednjih šol:

12. Kaja
Jazbec

2. ŽPTI, ŠCŠ

13. Benjamin
Lenič

3. M, ŠCŠ

14. Teja
Vodeb

3. SP, ŠCŠ

15. Gašper
Kuhar

4. KT,  ŠCŠ

17. Uroš
Podbregar
4. A, SŠGT

18. Anita
Kunej

4. A, SŠGT

20. Primož
Drevenšek
4. B, SŠGT

11. Andrej
Ropas

2. ŽPTI, ŠCŠ

21. Jernej
Zilli

4. C, SŠGT

22. Rebeka
Pavlović

4. C, SŠGT

23. Aljaž
Klepej

4. Č, SŠGT

24. Lucija
Lapornik
4. Č, SŠGT

4. Anja
Knez 

3. CV, SŠHVU

4. Anja Knez

1. Miha
Drolc

3. CV, SŠHVU

1. Miha Drolc

5. Barbara
Golob 

4. AT, SŠHVU

5. Barbara Golob

2. Mojca 
Slemenšek
3. CV, SŠHVU

2. Mojca Slemenšek

6. Nejc
Kelner

4. AT, SŠHVU

3. Tadej
Zidar

 3. CV, SŠHVU 

3. Tadej Zidar

7. Jan
Krašovec 

4. HT, SŠHVU

8. Janja
Moličnik 

4. HT, SŠHVU

10. Oštir
Marjana 

5. DHT, SŠHVU

9. Gregor
Lah 

5. DHT, SŠHVU

19. Ava
Perkič

4. B, SŠGT

28. Miha
Klanjšek
4. A, EŠC

25. Tadeja
Korun 

3. E, SŠGT

26. Kristjan
Kolman

2. F, SŠGT

27. Nina
Cvikl

4. A, EŠC

30. Rika
Pajk

4. B, EŠC

29. Matija
Šporer
4 B, EŠC

31. Rok
Hribernik
4. E, EŠC

32. Jasmina
Banovšek
4. E, EŠC

SREDNJE ŠOLE ZA HORTIKULTURO IN VIZUALNE UMETNOSTI CELJE (SŠHVU)
ŠOLSKEGA CENTRA ŠENTJUR (ŠCŠ)
SREDNJE ŠOLE ZA GOSTINSTVO IN TURIZEM CELJE (SŠGT)
EKOMSKE ŠOLE CELJE (EŠC)

16. Jožica
Ovčar

4. KT, ŠCŠ
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KUPON

Podatki o osebi, ki je glasovala:

ime in priimek 

naslov

telefon

e-pošta 

Ste naročnik Novega tednika?

Glasujem ZA
naj maturanta /naj maturantko

ime in priimek: 

�

DA / NE

pod zaporedno številko: 

NAJ MATURANTKA
IN NAJ MATURANT2017

5. Barbara Golob 6. Nejc Kelner

Glasujte 
za svojega 
Glasujte 
za svojega 
Glasujte 
kandidata!

Bralci lahko v vsaki številki glasuje-
te za »svojega« kandidata, ki je pred-
stavljen s portretno fotografi jo, v eni 
od izdaj časopisa pa bo tudi na večji 
fotografi ji v maturantski opravi (glede 

na objavljeni vrstni red kandidatov). 
Tisti maturant in tista maturantka, ki 
bosta do konca meseca zbrala največ 
glasov, se bosta uvrstila v fi nalni maj-
ski krog tekmovanja. 

Februarja objavljamo prvi krog kan-
didatov, marca in aprila še naslednja 
dva. Vsak mesec bosta znana dva fi -
nalista. Vseh šest se bo v končnem 
obračunu pomerilo maja.

Razrednik ali učiteljski zbor lahko izbranemu kandidatu (le enemu!) iz posameznega maturantskega razreda dodelita dodatnih 
sto točk za njegovo učno in delovno uspešnost. Svojo odločitev nam morata sporočiti na elektronski naslov tednik@nt-rc.si.

V akciji Naj maturantka in naj maturant boste bralci letos že šestič izbirali dekle in fanta, ki bosta 
prejela laskavi naziv in ob tem tudi lepo nagrado. Tri mesece bo trajal izbor med kandidati iz različnih 
srednjih šol s Celjskega za uvrstitev v majski fi nale. Zmagovalca fi nalnega dela se bosta za privlačni 
nagradi – skuter in pametni telefon – pomerila v začetku junija.  

Pravila glasovanja in sodelovanja v akciji
Na enem kuponu lahko glasujete za enega naj maturanta
ali za eno naj maturantko. 
Pri glasovanju bomo upoštevali le originalne pravilno izpolnjene 
kupone, ki nam jih boste poslali po pošti ali prinesli osebno. 

Sto točk učiteljev

NAGRADE

Udeleženec dovoli organizatorju zbiranje, obdelovanje, uporabo in hranjenje 
posredovanih podatkov v skladu z Zakonom o varstvu osebnih podatkov.

Letos se bo sodelovanje v 
akciji še posebej izplačalo, 

saj bosta glavni nagradi res 
privlačni, to sta skuter 
Suzuki in pametni 

telefon i-phone!

Vsak mesec bomo med pošiljatelji kuponov izžrebali srečnega nagrajenca, ki bo dobil hišno nagrado.

Za februarske kandidate lahko 
glasujete do vključno
torka, 28. februarja.

Zmagovalca februarskega kroga 
glasovanja bomo objavili 2. marca.Foto: Nataša Müller, oblikovanje Andreja BaljaFoto: Nataša Müller, oblikovanje Andreja Balja

7. Jan Krašovec 8. Janja Moličnik
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Glasbena skupina GO na intenzivnih vajah v osrčju Zgornje Savinjske doline

MLADI ZA MLADE

Ustvarjalnost, prireditve … ob pouku 
za sošolce, učitelje …
Glasbena skupina GO

Dobra šola je hram učenosti, ki 
učencem poleg kakovostnega po-
uka ponuja tudi pestro ponudbo 
obšolskih dejavnosti in jim tako 
zagotavlja ustvarjalnost na različ-
nih področjih, podpira kakovostne 
dosežke, spodbuja k uresničevanju 
idej …

V Srednji šoli za gradbeništvo in 
varovanje okolja skrbimo, da je po-
nudba obšolskih dejavnosti kakovo-
stna in široka. V zadnjih šolskih letih 
smo zelo ponosni na glasbeno skupi-
no šole, ki pod vodstvom profesoric 
Alenke Lah Kalan in Nine Markovič 
Korent sodeluje pri izvedbi številnih 

Miha Gunzek, gradbe-
ni tehnik: »Sem glasbenik po 

srcu in duši in član narodnozabavne 
zasedbe Murni. Vaje, festivali in nastopi 

mi sicer vzamejo veliko časa. Prostega časa 
tako ni veliko, toda ves trud je poplačan, ko 
med igranjem gledaš zadovoljne in nasmejane 
poslušalce. Nastopi v šolski skupini mi pomenĳ o 
novo izkušnjo in druženje s prĳ atelji ob dobri 
glasbi. Kljub večjim izostankom pri pouku 
zaradi glasbe v šoli nimam težav, saj so mi 

učitelji vedno pripravljeni pomagati. Že 
zdaj vem, da bom pogrešal sre-

dnješolske dni.«

prireditev v šoli in tudi izven nje: ob 
prazničnih dnevih, koncu šole, prire-
ditvah za starše, na prireditvi v okvi-
ru projekta Evropska vas, v domovih 
za ostarele …

Sodelovanje v glasbeni skupini, 
priprava na nastope in nastopi daje-
jo dijakom druga znanja, ki jih tež-
ko pridobijo pri pouku in so včasih 
celo pomembnejša od 
šolskega znanja. V 
skupini sode-
lujejo dijaki 
iz vseh le-
tnikov in 
vseh šol-
skih pro-
gramov 
– štiri-
l e t n i h 
(gradbe-

ni in okoljevarstveni tehniki) in po-
klicnih – kar daje skupini in izvaja-
nju prireditev posebno vrednost.

Ponosni smo, ker je naša šola 
pri srcu številnim generacijam 
uspešnih dijakov in dijakinj, ki 
se kasneje radi vračajo v šolsko 
okolje, v katerem sodelujejo na 
različnih področjih. V praznič-

nem času sta nas obiskala 
zelo uspešna nekda-

nja dijaka naše 
šole Anže Rezar, 

univ. dipl. inž. 
gradbeništva, 
in Sergej Pez-
devšek, univ. 
dipl. inž. ru-
darstva in 
geotehnolo-
gije, iz uspe-

šnega 
podjetja 
ARPing, v ka-
terem so zaposleni kar štirje naši 
nekdanji dijaki. O tem, kako se 

Tilen Pinter, okoljevarstveni 
tehnik: »Srednješolsko izobraževanje mi 

vzame kar nekaj časa, vendar se vedno najde čas 
za mnoge druge dejavnosti. Že pet let se ukvarjam s 

športnim streljanjem z zračnim in malokalibrskim orožjem. Na 
tem področju sem s svojo ekipo dosegel dva državna rekorda v 

streljanju z malokalibrskim orožjem. Sem tudi član taborniškega rodu 
Pusti grad Šoštanj, s katerim smo se v letu 2016 udeležili dvodnev-

nega državnega orientacĳ skega tekmovanja Rot in zasedli prvo mesto. 
V zadnjem času se nekoliko več posvečam pohodništvu, plezanju in tudi 
alpinizmu. Pod okriljem narave in mogočnih sten se počutim svobodno, 
sproščeno, zadovoljno in tudi adrenalinsko. Pri premagovanju veličastnih 
naravnih mogot imam občutek enotnosti z naravo, kar mi daje nove moči 
za opravljanje ostalih za kanček manj zabavnih stvari. Tudi v šoli nada-
ljujem svojo aktivnost. Pripravljam raziskovalno nalogo, v okviru katere 
raziskujem vpliv prometa s trdnimi delci na ozračje garažnih hiš. Svojo 
izobraževalno pot želim nadaljevati na univerzitetnem študĳ u vodar-

stva in okoljskega inženirstva. Kljub vsem dejavnostim je šola še 
vedno na prvem mestu. Dobro sodelovanje s profesorji mi 

vsekakor olajša usklajevanje šolskega in prostega časa, 
kar mi zelo prav pride v četrtem letniku, kjer so vse 

oči uperjenje v nas, maturante.«

Jerneja Burger, gradbena 
tehnica: »Ob sodelovanju v šolski 

glasbeni skupini sem aktivna tudi na podro-
čju zborovskega petja, saj sem članica Mešanega 

mladinskega pevskega zbora Šolskega centra Celje, v 
svojem kraju pa sodelujem v Vokalni skupini Zarja. Glasba 

in petje mi veliko pomenita in sta velik del mojega življenja, 
zato sem zelo vesela, da se lahko na tem področju dokazujem 
in razvĳ am tudi v šoli. Poleg tega, da se učim in pojem, si mo-
ram vzeti čas tudi za delo doma, saj prihajam s kmetĳ e. V naši 
glasbeni skupini zelo rada sodelujem, saj je ozračje na vajah 
in tudi na nastopih vedno zelo sproščeno in zafrkljivo. Člani 
se dobro razumemo in se radi družimo. Glasbeno skupino 
v šoli so dobro sprejeli profesorji in dĳ aki. Vse ure pouka, 

ko manjkamo zaradi vaj ali nastopov, so opravičene, 
kar kaže na to, da profesorji cenĳ o naš trud in 

razumejo našo zagnanost ter zavzemanje 
za glasbo.«

pridobljeno znanje v nek-
danji srednji šoli izraža 

v uspehih in zadovolj-
stvu, sta dijakom 

spregovorila na 
okrogli mizi. Di-
jaki so jima z 
zanimanjem pri-
sluhnili in spra-
ševali o njunih 
spominih na 
srednješolsko 
izobraževanje, 
nasvetih za štu-

dij ter o lepotah, 
zahtevnosti in po-

membnosti inženir-
skega dela.

FILIP BEZOVNIK, 
TILEN PINTER,

JERNEJA BURGER, 
MIHA GUNZEK in

NINA M. KORENT, mentorica
Foto: arhiv šole

Stran Mladi za mlade so 
pripravili dĳ aki in men-
torica Srednje šole za 
gradbeništvo in varovanje 

okolja Celje.

Dijaki naše šole vsako leto polepšajo dan starostnikom v domovih za ostarele (na sliki v 
Domu dr. Jožeta Potrča v Poljčanah).

Bivša dijaka Anže in Sergej sta na okrogli mizi spregovorila o vtisih, življenju v šoli in znanjih, 
ki sta jih pridobila v času izobraževanja v SŠGVO.

V Mešanem pevskem 
zboru Šolskega centra 
Celje prepeva kar ne-
kaj dijakov naše šole 
(Jerneja Burger, druga 
z desne, poje v zboru 
vsa štiri leta).

Mažoretke iz Sevnice, pri katerih plešejo tudi tri dijakinje naše šole, so z vese-
ljem nastopile na naši novoletni prireditvi.

Člani glasbene skupine GO so s svojim nastopom popestrili prireditev ob koncu 
leta, s katero smo obeležili tudi dan samostojnosti in enotnosti.

Filip Bezovnik, grad-
beni tehnik: »Ob šolskih obve-

znostih se v prostem času ukvarjam z 
glasbo in s plezanjem. Če so dnevi lepi, 

preživim večino časa zunaj, v naravi, v kakšni 
steni ali hribih. Če ostanem doma, preživim 
večino časa s svojo kitaro. Igram tudi v bendu 
Distortion. Za študĳ sko pot se še nisem popol-
noma odločil, vendar bom verjetno študiral 
geodezĳ o ali okoljsko inženirstvo. Nastopi v 
šolski skupini mi predstavljajo izkušnjo, s 

katero lahko izboljšam svoje igranje. S 
člani skupine se super razumemo, 

zato to rad počnem.«
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Če se kaj 
zanimivega 
dogaja tudi 

v vašem 
vrtcu, v 
varstvu

Z veseljem vas bomo obiskali.

Na tej strani Novega tednika
prostor najdejo pisane

aktivnosti predšolskih otrok.
pri babici

ali na igrišču
pred 
blokom, 
nam 
sporočite.

Vrtec, ki ustvarja 
znanstvenike

Devetnajst otrok od drugega do šestega leta se-
stavlja skupino Otroškega vrtca Šmarje pri Jelšah, 
enote Mestinje. V zadnjem času so malčki tam še 
posebej zaposleni. Postajajo namreč pravi znan-
stveniki. Vzgojiteljica Anja Skale in pomočnica 
vzgojiteljice Sonja Zobec malim nadebudnežem 
vsak drugi dan v januarju pripravita inovacijski 
kotiček, kjer otroci opravljajo razne preizkuse.

V začetku januarja so otroci postali strokovnjaki za 
vodo – ugotavljali so, katere snovi se v njej raztapljajo 
in katere snovi na njej plavajo. Ker so malčki postali 
veliki strokovnjaki za ta zemeljski element, so minuli 
teden spoznavali še zakonitosti zraka. Najprej so iz 
velike škatle zakladov žrebali kartice s slikovnimi na-
vodili o preizkusih, ki so jih opravili, ter predmete, ki 
so jih potrebovali. Pri vseh je bil ključen element balon.

Otroci so z zanimanjem poslušali
vzgojiteljico, ko jim je dajala navodila 
za znanstvene preizkuse.

Vsak preizkus je s pomočnikom naj-
prej izvedla vzgojiteljica …

Pri prvem preizkusu so 
otroci napihnjen balon 
prilepili na slamico, 
skozi katero je bila na-
peljana vrv, pritrjena 
med stola. Balon so 
spustili in ugotovili, da 
ga zrak poganja po vr-
vici. Nato so opazovali 
bolj in manj napihnjene 
balone in primerjali, ka-
teri potuje hitreje in kateri 
se ustavi še pred ciljem.

Sledil je kemijski 
preizkus. Obiskali so 

laboratorij – eno od miz 
v igralnici – v katerem 
so s kisom mešali pe-
cilni prašek in sodo bi-
karbono. Ugotavljali so, 
kdaj snovi reagirajo in 
kdaj ne. Kemijsko zmes 
so naredili v steklenici, 
na katero so nataknili 
balon, ki se je napihnil. 
Naučili so se celo, da se 
pri mešanju teh sestavin 
sprošča ogljikov dioksid, 
ki je napolnil balone, in 
izvedeli, da je to tudi 
zrak, ki ga izdihavajo.

Bolezen tudi v vrtcu 
Mestinje

Čeprav skupino obiskuje devetnajst otrok, 
jih je tokrat preizkuse opravljalo le sedem, 

nekaj malčkov so namreč strokovno-znan-
stvene raziskave prejšnjih dni popolnoma 
izmučile. Kot je pojasnila vzgojiteljica Skale, 
ji tudi delo z veliko skupino ne predstavlja 
večjih težav. »Otroci preizkuse opravljajo v 

treh skupinah, treba jih je le dobro motivi-
rati. A pri takšnih preizkusih to ni težava; 
otroci so vedoželjni, radovedni in hlepijo po 
novem znanju.« Čeprav se Skaletova zave-
da, da si na primer besede ogljikov dioksid 

ne bodo zapolnili vsi, je prepričana, da je 
takšen način odkrivanja zakonitosti narave 
dobra popotnica za šolske klopi.

EVA POPOVIČ, foto: SHERPA

 … nato so se zabavali še otroci.

Pri tretjem preizkusu so napolnjene balone potiskali v vodo in ugotavljali, da zrak vodo izpodriva. Navdušenost nad razi-
skavo, predvsem pa nad čofotanjem po vodi, je bila neprecenljiva.
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Ste slišali kako dobro 
šalo? Pošljite nam jo na 
Novi tednik, Prešernova 19, 
3000 Celje in če se bo tudi 
nam zdela smešna, jo bomo 
objavili.

REŠITEV SUDOKU 241

Povabilo bralcem
Na strani Razvedrila bomo objavljali zanimive fotografi je iz pre-

teklosti, ki sporočajo kaj zabavnega in so spomin na čase, običaje, 
ki jih ni več … Morda hranite v svojem arhivu kaj takšnega, kar 
bi radi delili z bralci? Pošljite nam fotografi jo s svojimi podatki in 
zraven seveda pripišite, zakaj je tako posebna, kaj prikazuje in 
kje je bila posneta. Najboljše bomo objavili in nagradili!

Fotografi je in podatke nam pošljite na naslov Novi tednik, Prešernova ulica 19, 
3000 Celje ali na spletni naslov tednik@nt-rc.si.

Vir: splet

Keksi
Zagotovo ste že kdaj sami 

obsedeli v pisarni, predavalni-
ci, razredu, razmišljujoč pred 
računalnikom. Z zaslona seva 
oči ubijajoča belina, ura neu-
smiljeno teče, rok oddajanja 
se prav tako nezadržno bliža, 
misli v glavi pa so povsem 
razmetane. Če priznam, se 
mi to kar velikokrat pripeti. 
Predvsem kar se tiče lovljenja 
rokov, beline in neurejenih 
misli. Ponavadi mi takrat 
pomaga čokolada. Na srečo 
imam »za ovinkom« sodelav-
ko, ki zna priskrbeti zalogo za 
čas, ko nam v redakciji »pade 
cuker«. Poleg tega ponavadi 
ponedeljkove pozne popol-
dneve preživiva skupaj, s slu-
šalkami na glavi in v družbi 
človekovega najboljšega prija-
telja – računalnika. A občutek, 
da nisi v ogromnem prostoru 
povsem sam, pomaga.

A vendar se je zadnjič zgo-
dilo, da ni bilo izza nobene 
pisalne mize slišati tipkanja 
po tipkovnici, nihče se ni 
vsake toliko pritožil na (ne)
sodelovanje računalniških 
programov. Skratka, okoli 
mene je vladala smrtna tiši-
na. V glavi praznina. Ura je 
neusmiljeno tiktakala.

Najprej sem se sprehodila 
do sodelavkine poličke pre-
grehe, na kateri nam sladko-
snedom ponavadi pusti kaj 
za prigrizek. Nič. Pokukala 
sem v predal, v katerem po-
navadi hrani skrite rezerve. 
Nič. Predal sem seveda odpr-
la z njenim dovoljenjem, ki 
mi ga je dala že prej.

Kaj mi je torej preostalo? 
Naenkrat razsvetljenje! V 
nadstropju višje stoji avto-
mat z nič kaj zdravimi do-
brotami, ki ga vsake toliko 
obiščem. Nekako se mi zdi, 
da je prav, da ga od časa do 
časa uporabimo, če že stoji 
tam.

»To,« sem si rekla, iz de-
narnice vzela poslednji kova-
nec in se odpravila po stopni-
cah. Ponudba je bila stalna, 
nič novega, a vendar odlo-
čitev ni bila povsem lahka. 
Končno sem izbrala. Kekse. 
Iz ovsene moke z dodatkom 
kakava.

Ko se je že zdelo, da bodo 
možgani dobili potrebno ko-
ličino sladkorja in bodo lah-
ko delali, se je zgodilo nepri-
čakovano. Nezaslišano. Ko 
sem vstavila kovanec, vtip-
kala šifro izbranega izdelka, 
sem zaslišala zvok, žičnata 
roka znotraj avtomata se 
je začela premikati. Z roko 
sem že segla v režo »postre-
zite si«, a zaman. Žalostno 
sem se ozrla proti keksom, 
ki so obstali nekje sredi poti. 
»Saj to ne more biti res. Pa ne 
ravno danes.«

Čeprav sem avtomat ne-
kajkrat lepo pogledala, ga 
nežno pobožala, nekoliko 
bolj grobo zbrcala, ni nič 
pomagalo. Poklicala sem na 
pripisano telefonsko številko 
in pojasnila težavo. Prijazna 
gospodična mi je povedala, 
da se bo oglasil njihov teren-
ski mojster in mi dostavil 
izbrano. »Krasno!« A tekst 
sem morala vseeno spisati 
brez dodatnega sladkorja v 
krvi. Simpatičen fant se je 
oglasil šele dan kasneje.

LAČNA

Fakulteta
Jože se po dolgem času 

odloči obiskati svojega nek-
danjega sodelavca Toneta. 
Med pogovorom Jože vpra-
ša: »Kje imaš pa sina?«

Tone: »Na fakulteti.«
»Kaj pa študira?«
»Nič, streho prekriva.«

Po mlačvi

150 g banan

100 g špinače

80 g zelja

limona

Vse to vrzi stran.

Natoči si vino in 
uživaj!

Iznajdljiv
»In, že imaš kakšno dekle?«
»Seveda, dve.«
»Kako dve?«
»Če je ena slučajno bolna.«
Oskar, star pet let, obvla-

duje svoje življenje.

Nesporazum
Natakarica: »Izvolite!«
Gost: »Jack Daniels!«
Natakarica: »Jožica iz 

Trebnjega, me veseli.«

Pripravljeni
Profesor študentom razlaga 

pomembno snov.
»Tole morate vedeti, če vas 

opolnoči zbudim!«
Iz klopi se oglasi radovedni 

študent:
»A napotnico za stalno 

pripravljenost nesemo kar v 
referat?«

Vir: splet

Šali nam je poslal Nande 
Jakopič iz Laškega.

Šali nam je poslala 
Milka Selič iz Gorice pri 
Slivnici.

Očetov sin
Barbara se sprehaja z 

otroškim vozičkom po 
parku in sreča znanko. 
Ta pogleda v voziček in 
se razneži: »Oh, kako lju-
bek otročiček! In kako je 
podoben tvojemu možu! 
Čisti Peter!«

»Misliš? Veš, to je sose-
din otrok.«

Očka
»Zakaj si tako žalosten?«
»Očka sem postal.«
»Zagotovo je vsaj žena 

vesela!«
»Žena bo znorela, ko bo 

izvedela.«

Modrček
Mož reče ženi: »A danes 

pa nimaš modrčka?«
Ona: »Kako pa to veš?«
On: »Če imaš pa kožo na 

vratu tako lepo napeto.«

Slika je nastala na domačiji Palirjevih na 
Lahomšku pri Laškem v letu 1934 ali 1935, 
nam je napisala Tončka Kenda z Lahomška 
4. Takole je opisala prizor na fotografi ji: »Pri-
kazuje zaključek velikega kmečkega opravila 
– mlačve. Po njej je kozolec prazen, brez pše-
ničnih snopov, pšenica je spravljena v skri-
njah. Po končanem opravilu so se domači s 
sorodniki in sovaščani poveselili na ›likofu‹.

Slika je nastala vsaj deset let pred mojim 
rojstvom. Moj oče drži v naročju svojega 
nečaka (fant s klobučkom). Fantič je Jure 
Krašovec, moj bratranec, ki je bil dolga leta 
novinar vaše časopisne hiše.«

Gospa Tončka nas je razveselila s posla-
no fotografi jo in z obujenim spominom na 
spoštovanega sodelavca, zato ji bomo poslali 
hišno nagrado.

Recept za 
enostaven 
smuti
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Ona: Posli so se začeli 
obračati na bolje in od vas je 
odvisno, ali jih boste uspeli 
obdržati na trenutni ravni. 
Prijatelji vam bodo pripravili 
presenečenje, toda vprašanje 
je, ali vam bo le-to tudi všeč.

On: Že navsezgodaj vas bo 
poklical prijatelj, na katerega 
ste že skoraj pozabili. Dogovo-
rili se boste za prijeten pome-
nek in skupaj bosta obujala 
spomine na preteklost. Izvedeli 
boste nekaj presenetljivega.

Ona: Prijatelj vam bo priše-
pnil pomembno novico, ki bo 
v veliki meri spremenila vaš 
pogled na ljudi okoli sebe. Še 
posebej to zadeva prijetnega 
neznanca, za katerega do se-
daj niste pokazali kdo ve ka-
kšnega zanimanja.

On: Pripravite se, da boste po-
želi sadove dolgotrajnega dela. 
Brez tega zaključnega dela bi 
bilo vse prejšnje delo enostavno 
zaman. Toda samo brez panike, 
možnosti so več kot odlične in le 
težko jih boste zapravili.

Ona: Še vedno vam ni uspelo 
pozabiti tistega, ki vam je pri-
zadel toliko lepih, vendar tudi 
grenkih trenutkov. Pustite pre-
teklost in se ozrite naprej, kjer 
vas čaka še mnogo prijetnih 
reči – mogoče celo prej, kot pa 
si mislite.

On: Nikar se ne zapirajte 
vase, saj je trenutno obdobje 
več kot ugodno za sklepanje 
novih ljubezenskih zvez, celo 
z osebo, ki vam je bila do se-
daj nedostopna. Potrebno je le 
narediti prvo potezo …

Ona: Ne bodite tako neza-
upljivi in poskusite še enkrat, 
pa čeprav vam je prvi poizkus 
popolnoma spodletel. Tokrat 
bo drugače, saj boste upošte-
vali tudi tiste parametre, ki so 
vam zadnjič pošteno nagajali.

On: Uspevale vam bodo tudi 
tiste reči, pri katerih ste bili do 
sedaj popolnoma neuspešni. 
Izkoristite priložnost, ki se 
vam ponuja. S partnerko boste 
imeli manjši prepir, ki pa se bo 
končal na kar prijeten način.

Ona: Pripravite se na odkrit 
pogovor s svojim partnerjem, 
ki si želi samo pomiritve in 
postaviti stvari na svoje me-
sto. Je že res, da se mogoče tu 
in tam prepirata, vendar pa 
drug brez drugega enostavno 
ne znata živeti.

On: Počutili se boste izjemno 
in zdelo se vam bo, da vas prav 
nič ne more ustaviti pri uresni-
čitvi vaših ljubezenskih načr-
tov z osebo, ki vam je zelo všeč. 
Toda pazite, da ne boste storili 
kakšne nepotrebne nerodnosti.

Ona: Doživeli boste nekaj 
prav neverjetnega, kar vas bo 
še dolgo podžigalo k novim ko-
rakom in odločitvam. In nikar 
se ne ustrašite svoje uspešnosti, 
ampak izkoristite ugodno mo-
žnost, ki se vam bo ponudila.

On: Čaka vas prijetno pre-
senečenje, ki vam bo korenito 
spremenilo vaše dosedanje lju-
bezensko življenje. Mogoče na 
začetku sploh ne boste mogli 
verjeti, da se to res dogaja, a 
se boste kaj hitro privadili in 
sprejeli igro, ki se vam ponuja.

Ona: Pretehtavali boste več 
možnosti na ljubezenskem 
področju, kar vam bo naredilo 
kar precej sivih las. Poskusite 
se čim prej dokončno odločiti, 
saj je nekdo zaradi vaše poča-
snosti že kar precej na trnih.

On: Kdor veliko tvega, lahko 
veliko izgubi ali pa tudi veliko 
pridobi. In zgodilo se bo prav to 
slednje, zato začnite počasi misli-
ti na precej lepše čase, ki so pred 
vami. A nikar ne pozabite na 
tiste, ki so vam k temu pomagali.

Ona: S partnerjem se boste 
odločili za popestritev vajinega 
ljubezenskega življenja, saj ste 
se zadnje čase počutili kar ne-
kako brez prave volje. Tokrat 
pa se boste lotili zadeve na naj-
boljšem možnem koncu.

On: Oseba, pomembna za 
vašo prihodnost, vas bo povabi-
la na večerjo in vas skušala za-
bavati, zato se svobodno spro-
stite in se prepustite čustvom. 
Čaka vas čudovito doživetje, 
zato ga nikar ne pokvarite!

Ona: Izogibanje obveznostim 
pomeni včasih tudi sprijaznitev 
z osamljenostjo. Namesto, da se 
sami sebi smilite, se raje odpra-
vite v veselo družbo in … Nek-
do že precej časa čaka na svojo 
priložnost, da se vam približa.

On: Še vedno se vam ne bo 
v celoti posrečilo, vendar pa 
bi bilo dobro, če bi se včasih 
zadovoljili tudi s čim manjšim. 
Držite se rekla: kdor z majh-
nim ni zadovoljen, velikega 
vreden ni! In to velja tako za 
vas kot tudi za vaše načrte!

Ona: Poslovno vam bo ta te-
den ostal še dolgo v prijetnem 
spominu, saj se vam bo nenado-
ma odprla povsem nepričakova-
na alternativa. Pa tudi vaš novi 
družbeni položaj bo povsem 
nekaj drugega, kot je bil doslej.

On: Nepričakovan obisk 
vam bo prinesel izredne novi-
ce, ki vam bodo v bližnji pri-
hodnosti pomagale pri vaših 
»osvajalskih pohodih«. Vendar 
se nikar ne spuščajte v divje 
avanture, ker lahko zaidete v 
velike težave.

Ona: Spogledovanje vam bo 
šlo prav dobro od rok, vendar 
pa poskusite paziti, da vaši 
pogledi ne bodo zašli v pre-
povedane vode. S tem bi po 
nepotrebnem prizadeli svoje-
ga partnerja, ki si tega v tem 
trenutku resnično ne zasluži.

On: Nikar ne računajte s 
tem, da vam bo partnerka kar 
tako odpustila zadnji spodr-
sljaj, saj postaja zaradi vaše 
raztresenosti že rahlo nestr-
pna. Preveliko tveganje vam 
lahko prinese le izgubo, zato 
premislite raje dvakrat.

Ona: Resnično je bil samo 
majhen nesporazum, zato 
malo brzdajte svoje ljubosu-
mje. Poskusite z majhnim pre-
senečenjem, ki bo na vsak na-
čin našlo pravo mesto. Obeta 
se vam nora zabava, katere po-
sledice bodo nadvse prijetne.

On: Ne smete tako hitro obu-
pati, mogoče niste začeli iskati 
na pravem mestu, ali pa celo 
nočete priznati resnice takšne, 
kakršna je. Čas bo prinesel svoje, 
seveda pa bo k temu v veliki meri 
pomagal tudi … saj veste, kdo.

Nagradna križanka

Udeleženec dovoli organizatorju zbiranje, obdelovanje, uporabo in hranjenje posredovanih podatkov skladno 
z veljavnim Zakonom o varstvu osebnih podatkov.

Ime in priimek:

Naslov:

Kontaktna telefonska številka:

Obkrožite: a) sem naročnik b) občasni bralec Novega tednika
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Nagradni razpis
1. nagrada: knjiga Kuharske bukve – Vlaganje, shranjeva-

nje in zamrzovanje živil in kuhinjska krpa NT&RC

2. nagrada: knjiga Celjske Mohorjeve družbe

3. nagrada: kuhinjska krpa in lonček NT&RC

Pri žrebanju bomo upoštevali kupone s pravilnim ge-
slom, ki ga dobite iz oštevilčenih polj. Rešitve nam pošljite 
na naslov: NT&RC, Prešernova 19, 3000 Celje, do torka, 7. 
februarja.

Geslo iz številke 4: Pazite na snegu in ledu!

Izid žrebanja
1. nagrado, bon za masažo hrbta v salonu Lai Thai v Celju 

in bon za dve kavi v Caffe štenga v Celju, prejme: Cecilija 
Kopitar iz Celja.

2. nagrado, paket sladkarij iz Mercatorja, prejme: Tonček 
Kenda iz Laškega.

3. nagrado, knjigo Celjske Mohorjeve družbe, prejme: 
Ljudmila Prislan iz Braslovč.

Nagrajencem čestitamo. Nagrade jim bomo poslali po 
pošti, razen druge nagrade, ki jo nagrajenec dobi na ogla-
snem oddelku NT&RC.

160 strani slikovnih 
križank za vse, ki si želite 
obilo smeha in zabave.

Policist vpraša kolega: 
»Koliko je ura?«
»Deset in deset.« 
»Kaj me zafrkavaš? Reci ...«

w
w
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Pred odhodom na tire še 
masaža

Po krajši slovesnosti na celjski železniški postaji, pri muzejski lokomotivi, so se premi-
er Miro Cerar, minister Peter Gašperšič, celjski župan Bojan Šrot in ter župan Laškega 
Franc Zdolšek odpravili na gradbišče začetnih del pri obnovi proge Celje–Zidani Most. 
Kar pomeni, da so se nekaj metrov zapeljali z drezino, delovnim strojem, ki bo med 
drugim v rabi za obnovo tega odseka. Še prej so si visoki gostje morali nadeti ustrezno 
varnostno opremo: tudi pri teh zadevah se morata poznati hierarhija in status, tako je bil 
za boljši oprijem čelade predsednik vlade deležen najbolj prijetne masaže. Franc Zdol-
šek si tako razkošnega aparata sodelavk ne more privoščiti, zato je za masažo poskrbel 
kar sam, prav tako tudi minister Gašperšič, ki se je ob tem nemara tudi spraševal, kje 
je njegova štabna sodelavka. Celjski župan Bojan Šrot pa masaže očitno ni potreboval.

Foto: SHERPA

Na snegu 
in soncu

Dobra organizacija in stra-
stni navijači, ki bi jih lahko 
bilo tudi več, je bil prvi vtis 
ob obisku Rogle, ki je konec 
tedna gostila tekmo svetov-
nega pokala v deskanju.

Foto: GrupA

V duhovnih vodah
Tradicionalno ponovoletno srečanje celjskega župana Bojana Šrota z različnimi ver-

skimi predstavniki ponavadi mine v sproščenem vzdušju, ki ga nakazuje že klepet pred 
uradnim začetkom. Morda je župnik pri sv. Duhu Srečko Hren (levo) župana tokrat 
povabil na kakšen dogodek v župniji, če že ne kar k maši, ob čemer sta bila Miha Her-
man, župnik na Teharjah, in celjski opat Marjan Jezernik modro tiho.

Foto: SHERPA

Prišla sta takorekoč v domače kraje, zato je bil širok nasmeh na obrazih povsem logičen. Tekmo na Rogli sta si 
ogledala tudi obrambna ministrica Andreja Katič, sicer Velenjčanka, in predsednik državnega zbora Milan Brglez, 
ki izhaja iz Zreč, od koder je tudi župan občine Boris Podvršnik (na sredini), ki je gosta pospremil na prizorišče.

Župan Štor Miran Jurkošek  
si je dogajanje ogledal z bolj razgledne točke.

Manjkala ni niti prva dama ZDA …
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